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- Trgovina tel.: 03/713 34 50
03/713 34 52

- faks: 03/713 34 54
- Kmetijska preskrba Šempeter:03/703 84 70
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PE Ža lec, Ul. Ivanke Uranjek 1 
tel: 7132 320 fax: 7132 321

Uradne ure:
Ponedeljek in petek: 11:00-12:00 
Sreda: 11:00-12:00 in 16:00-17:00

Dan kulture po vsej dolini
Ob 8. februarju, slovenskem 

kulturnem prazniku, bodo v 
vseh občinah Spodnje Savinjske 
doline p rip rav ili proslave. 
Večina jih bo na predvečer 
državnega praznika, v občini 
Žalec pa bo osrednja proslava 
v petek, 11. februarja, ob 20. 
u ri v Domu II. slovenskega 
tabora Žalec.

V Žalcu bo slavnostni govornik 
direktor Javnega sklada RS za kul
turne dejavnosti Igor Teršar. Ob tej

priložnosti bodo tako kot vsako leto 
podelili Savinova odličja.

V ponedeljek, 7. februarja, bo 
ob 19. uri v dvorani kmetijske 
zadruge osrednjo proslavo v obči
ni Braslovče pripravilo Prosvetno 
društvo Braslovče. Isti dan bo ob 
18. uri občinska proslava na Polzeli. 
Osrednja gostja bo pisateljica Desa 
Muck, slavnostna govornica pa 
ravnateljica OŠ Polzela Valerija Pukl.

Prav tako 7. februarja ob 19-30 
bo osrednja občinska proslava v 
Preboldu, kjer bo slavnostni go

vornik direktor Osrednje knjižnice 
Celje Branko Goropevšek. V Taboru 
bo proslavo istega dne ob 19- uri v 
dvorani Doma krajanov pripravilo 
Prosvetno društvo Tabor, zbrane pa 
bo nagovoril župan Vilko Jazbinšek.

Slavnostni govornik na proslavi ob 
slovenskem kulturnem prazniku v 
občini Vransko pa bo 12. februarja 
ob 20. uri duhovnik Izidor Pečovnik 
Dori. Na vseh proslavah seveda pri
pravljajo pestre kulturne programe.

T. T.

Mladi in Evropa
V dvorani Gasilskega doma 

v Žalcu je v petek zasedal 
medobčinski otroški p a r la 
ment Spodnje Savinjske doline. 
Iz devetih osnovnih šol se je 
zasedanja udeležilo 54 mladih 
poslancev. Tema letošnjega 
parlam enta je bila mladi in 
Evropa.

M la d i p a r 
la m e n ta rc i so 
r a z m iš l ja l i  o 
Evropi, državah 
Evropske unije, 
p r a v i c i  d o  
življenja,orevščini 
in državljanstvu, 
veliko pozornosti 
pa so v razpra
vah namenih tudi 
izo b ražev an ju .
S p r o š č e n o  
i n  o d k r i t o  
r a z m i š l j a n j e  
učencev je poh
valil žalski župan 
in poslanec Lojze 
Posedel, ki je bil

pokrovitelj prvega medobčinskega 
parlamenta.

Mladi so iz svojih vrst izbrali deset 
parlamentarcev, ki jih bodo zasto
pali na regijskem parlamentu prvi 
teden v mesecu februarju. Na njem 
bodo predstavniki iz osnovnih šol

Mladi parlamentarci na zasedanju v Žalcu

petnajstih občin Spodnje in Zgornje 
Savinjske doline ter Šaleške doline 
izvolili štiri predstavnike, ki bodo 
zastopali savinjsko-šaleško območje 
na petnajstem nacionalnem otroškem 
parlamentu, ki bo 14. februarja v Lju
bljani. T. Tavčar

KomiS Igor KOTNIK, s.p.
Nikola Tesla 6, 3310 Žalec

GSM  041/612 283 
Telefon/faks 

03/710 30 97 
Telefon 

03/710 30 96 
6-mail

igor.kotnik@siol.net
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Nagrade:
3 kg, 2 kg in 1 kg kave Tropic

Žalec, Savinjska cesta 87, 
tel.: 03/ 713 26 60,713 26 66

1. Kristina Potočnik,
Partizanska ul. 40, Žalec

2. Zlatko Dragar,
Zg. Gorče 22, Braslovče

3. Božo Radanovič,
Šmatevž2(), Gomilsko

Zima je  koledarsko že skoraj na polovici, a dosedaj je  bila s snegom zelo 
skopa. Večina odraslih je  tega kar vesela, saj sneg prinaša tudi težave, zelo 
pa si ga želijo otroci, še posebej tisti, ki nimajo možnosti doživeti zimske 
radosti na katerem od domačih ali tujih smučišč. Kljub pomankanju snega 
pa je  tokratna zima idealna za druge aktivnosti v naravi. V tem mesecu 
je  bilo veliko priložnosti za udeležbo na tradicionalnih pohodih, kot sta 
spominska pohoda na Pohorje k Trem žebljem in v Dražgoše, ali pa tradi
cionalna planinska pohoda krajanov v Marijo Reko in na Goro Oljko (na 
sliki). Pot je  bila nekoliko varnejša, kljub temu pa so mnogi pogrešali belo 
idilo.

Sicer pa dnevi tudi v letu 2005 hitro tečejo. Še nedolgo tega smo bili v 
vrtincu božično-novoletnih praznikov in prireditev, o nekaterih poročamo 
tudi še v tej številki Utripa, že je  pred nami pustni čas, ko prav tako ne bo 
manjkalo pustnih prireditev in doživetij. Sicer pa bomo letos okoli pusta 
tudi malo resni, saj bomo hkrati praznovali slovenski kulturni praznik.
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Večer za 
šport

Uidi v žalski občini vsako 
le to  iz b e re jo  n a jb o l jš e  
športnike. Podelitev nagrad 
in priznanj najuspešnejšim 
športnicam in športnikom v 
letu 2004 bo prihodnji četrtek 
(3. februarja) ob 19. u ri v 
dvorani Doma II. slovenskega 
tabora v Žalcu. Prireditve se 
bosta po napovedi organiza
torja udeležili tudi bronas
ti olimpijki Urška Žolnir in 
Jolanda Čeplak.

Organizator prireditve je Zavod za 
kulturo, šport in turizem Žalec, po 
besedah programskega direktorja 
za šport Uroša Vidmajerja pa poleg 
predstavitve športnikov pripravljajo 
zanimiv program z ogledom športnih 
videospotov. Vstop bo prost.

K. R.

Žnidar v KAD-u
Vlada Republike Slovenije 

je pred dnevi imenovala nov 
n ad zo rn i svet K apitalske 
družbe. Med devetimi novimi 
člani je tudi župan občine 
Polzela Ljubo Žnidar, inženir 
gradbeništva, ki je bil nazad
nje zaposlen p ri podjetju  
Ceste mostovi Celje kot vodja 
gradenj viaduktov in mostov.

Ljubo Žnidar je bil tudi kandi
dat za poslanca na listi socialde
mokratske stranke na zadnjih volit
vah. S tem imenovanjem mu je bilo 
zagotovo izkazano veliko priznanje 
in zaupanje.

T. T. Ljubo Žnidar

Branko ZOTTEL, s.p.
Cesta žalskega tabora 19,3310 ŽALEC 
tel.: 710 13 70, faks: 710 13 71 
mobitel: 041 635 868

P R O I Z V O D N I
P R O G R A M :

•
INOX

sodi za vino
•

INOX
mlini za grozdi«

•
INOX

mlini za iabolka
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Cerkev in občina 
v dobrih odnosih

Program
obširen

Ena od desetih krajevnih  
skupnostmi v žalski občini je 
Krajevna skupnost Griže. Tako 
kot ostale je tudi ta  že pri
pravila plan dela za letošnje 
leto. Kot je za Utrip povedal 
predsednik sveta krajevne 
sk u p n o s ti Ivan  K rasove, 
n a m e ra v a jo  v le to šn jem  
le tu  največ  n a re d i t i  n a  
k o m u n a ln e m  p o d ro č ju .

Najdražja in najbolj nujna 
je preplastitev dela ceste Griže - 
Zabukovica. Ta odsek je dolg 1,5 
kilometra, obnoviti pa ga name
ravajo v dveh delih.

Poleg tega načrtujejo obnovitev 
več krajših odsekov v samih Grižah, 
za kar bodo potrebovali 6,5 milijona 
tolarjev. Na novo bi radi asfaltirali 
krajši odsek Verdnik - Goropevšek, 
postavili pet novih luči za javno 
razsvedjavo ob cesti od Ježovnika 
do Osnovne šole Griže, v Zabukovici

Eden od novoletnih spreje
mov z najdaljšo tradicijo v obči
ni Žalec je županov sprejem za 
duhovnike iz žalske dekanije, 
ki vključuje 7 župnij. Sprejema 
se vsako leto udeležijo skoraj 
vsi povabljeni duhovniki, kar 
dokazuje, da gre za dobre 
odnose med vodstvom občine 
in duhovniki.

Srečanje je namenjeno predvsem 
prijateljskemu druženju in neuradni 
izmenjavi mnenj. Zbrane duhovnike 
je Pri Mlinarju v Gotovljah najprej 
nagovoril župan Lojze Posedel in 
predstavil svoje sodelavce. Poudaril

je, da se vsako leto veseli srečanja, 
čeprav se z duhovniki srečuje tudi 
med letom ob različnih priložnostih. 
Posebej je izpostavil nov zvon v žalski 
župnijski cerkvi, ki spominja na vstop 
Slovenije v Evropsko unijo, in prenos 
vseh pokopališč v občini v uprav
ljanje Javnega komunalnega podjetja 
Žalec. Ker leži več pokopališč na 
zemljiščih, ki so v cerkveni lasti, 
bodo z župnijami oziroma škofijo 
sklenjene ustrezne pogodbe. Župan 
se je duhovnikom zahvalil za skrb, 
ki jo posvečajo sakralnim objektom, 
še posebej pa za njihovo delo med 
farani.

Žalsko dekanijo, ki vključuje tudi 
župnijo Polzela, vodi dekan Jože 
Kovačec, ki se je v imenu pova
bljenih zahvalil za sprejem. Dekan je 
poudaril, da se dobri odnosi kažejo 
tudi med letom v različnih akcijah, 
na srečanjih in sofinanciranju neka
terih skupnih projektov. Županu pa 
je kot poslancu zaželel uspešno delo 
doma in v Ljubljani.

in pri pokopališču. Obnovili bodo 
mrliško vežo, velik del sredstev pa 
porabili za vzdrževanje krajevnih in 
gozdnih cest ter poti. Del denarja 
bo namenjen za delovanje društev. V 
plan so zajeli tisto, kar smatrajo za 
najbolj potrebno, kaj od tega bodo 
lahko uresničili, pa je odvisno od 
razpoložljivih sredstev.

T. T.

K. R., foto: T. T.

Tildi lani uspešno

Korespondenčna seja
Žalski svetniki v decembru 

niso imeli redne seje, je pa 
b ila  korespondenčna seja. 
Na njej so sp re je ii nekaj 
premoženjsko-pravnih zadev, 
potrdili povprečno gradbeno 
ceno in sprejeli sklep o vred
nosti točke za izračun nado
mestila za uporabo stavbnega 
zemljišča, ki znaša po novem 
0,077 SIT.

Sprejeli so tudi sklep o povrnit

vi stroškov prevozov pitne vode in 
imenovali občinski svet za vzgojo in 
preventivo v cestnem prometu. V svem 
so: Ferdo Jelen iz PP Žalec, Ivo Serdoner 
iz ZŽAM Žalec, Srečko Pustoslemšek iz 
podjetja VOC-a, Simona Stanter iz UE 
lalec, Franc Žagar z OŠ griže, Mara 
Mohorko iz Vrtcev Žalec, Milan Čadej 
kot svetnik, Roman Toplak iz Kasaz, 
Alojz Rojnik iz Sp Grušovelj, Milan 
Gerželj in Stojan Praprotnik z občine 
ter predstavnik avtošole. K. R.

Zanimanje medijev za občino Žalec je  veliko.

Država podpira 
nevladne organizacije
Minister za delo, družino 

in socialne zadeve mag. Janez 
Drobnič in državna sekretarka 
Marjeta Cotman sta se sestala 
s predstavniki nevladnih orga
nizacij, ki delujejo na področju 
socialnega varstva, in z njimi 
podpisala pogodbe o večlet
nem sofinanciranju. Ob tej 
priložnosti je minister Drobnič 
poudaril, da bo ministrstvo še 
naprej podpiralo razvoj nev
ladnih organizacij in urejalo 
zakonske možnosti za njihovo 
delovanje, saj prav nevladni 
sektor na tem področju zago
tavlja večjo ponudbo različnih 
storitev.

Nevladne organizacije so po 
mnenju ministra tiste, ki morajo v 
večji meri izvajati različne storitve 
na področju socialnega varstva,

država pa mora na tem področju 
ohraniti vlogo priznavanja pravic 
in zagotavljanja različnih trans
ferjev. Ob tem je poudaril, da je 
treba oblikovati tudi spodbudnejšo 
davčno politiko, ki bo omogočila 
hitrejši razvoj nevladnega sektorja. 
Ministrstvo bo v letu 2005 sofinan
ciralo 57 različnih programov, ki jih 
izvajajo posamezni izvajalci na osno
vi sklepa o večletnem sofinanciranju. 
Letos bo za sofinanciranje vseh dopol
nilnih programov socialnega varstva 
namenilo 1.254.271.928,00 tolarjev. 
Vsi izbrani programi pomembno 
dopolnjujejo ponudbo mreže javne 
službe. Med temi programi je tudi 
Društvo za samopomoč in pomoč 
Želva - Evreka Žalec, Dnevni center 
za otroke in mladostnike, ki uživajo 
drogo, in njihove svojce.

Župan občine Žalec Lojze 
Posedel nekaj dni po začet
ku novega leta pripravi tudi 
sp re jem  za n o v in a rje , ki 
poročajo iz žalske občine. 
Letos se je srečanja, ki je bilo v 
žalskem hotelu, udeležilo zelo 
veliko novinark in novinarjev. 
Poleg župana so jih pozdravili 
podžupan Janko Kos, direk
to r občinske uprave Stojan 
Praprotnik in vodji dveh odd
elkov Nataša Gaber Sivka in 
Aleksander Žolnir. V svojem 
nagovoru je župan povedal, da 
je z delom in razvojem občine v 
lanskem letu zadovoljen.

Delo občinske uprave in sode
lovanje z občinskim svetom je Lojze 
Posedel ocenil kot zelo dobro. 
Občinski svet je sprejel 33 splošnih 
aktov, uprava pa je obdelala 4.200 
zadev oziroma 10.250 dokumentov.

V letošnjem lem bo občina za 
investicije namenila približno tretji
no od 2,4 milijarde tolarjev vred
nega proračuna. Med drugim bo 
nadaljevala z gradnjo kanalizacije

v Gotovljah, ena najpomembnejših 
investicij, ki se bo pričela v tem 
letu, pa bo gradnja nove glasbene 
šole. Sofinanciralo jo bo ministrstvo 
za šolstvo in vse spodnjesavinjske 
občine, ki so ustanoviteljice te šole. 
Marca naj bi bil objavljen razpis za 
izvajalca del.

Poleg sredstev iz državnega pro
računa si bo žalska občina priza
devala pridobiti tudi nekaj tako 
imenovanih evropskih sredstev, na 
primer za gradnjo vrtine vode za 
bazen v Žalcu. Sofinanciranje s strani 
države je že odobreno, občina pa za 
gradnjo bazena išče novega part
nerja, saj je Hotel prekinil pogodbo 
o sodelovanju pri tem projektu.

Čeprav je bilo srečanje namen
jeno neformalnemu druženju, pa1 so 
imeli novinarji kar nekaj vprašanj 
za župana, tudi to, kako bo uskladil 
funkciji župana in poslanca. Lojze 
Posedel je zrazil prepričanje, da bo s 
svojo kondicijo in pripravljenostjo za 
delo zmogel obe funkciji.

K. R., foto: T. T.

Po odgovore na davčni urad
Z začetkom tega leta je priče

la veljati nova davčna zako
nodaja oziroma nov zakon o 
davčnem postopku, zakon o 
dohodnini in zakon o davku od 
dohodka pravnih oseb. Nove 
predpise že morajo upoštevati 
izplačevalci dohodkov, večina 
državljanov pa bo m orala 
novosti prvič upoštevati pri 
izpolnjevanju napovedi dohod
nine v letu 2006.

V zvezi z davčno reformo je veliko 
vprašanj, zato je Ministrstvo za 
finance na spletnih straneh Davčne 
uprave RS objavilo informacijo, 
da je Davčna uprava na general

nem in območnih davčnih uradih 
vzpostavila informacijske pisarne, 
kjer davčni strokovnjaki odgovarjajo 
na vprašanja davčnih zavezancev s 
področja nove davčne zakonodaje.

Informacijske pisarne so odprte 
vsak delovnih, od ponedeljka do 
četrtka od 9- do 14. ure, ob petkih 
pa od 9- do 13. ure. Davčni urad pri
poroča, da se zavezanci za odgovore 
obrnejo najprej na pristojen območ
ni davčni urad. V Celju je to na 
telefonski številki 423 61 36, ali po 
elektronski pošti: gp.durs-ce&gov. 
si. Telefonska številka generalnega 
davčnega urada pa je 01 478 29 45 
(info.durs&gov.si). K. r .

VPIS V !. RAZRED 9-LETNE 
OSNOVNE ŠOLE

Občina Žalec, Oddelek za negospodarske in gospodarske 
dejavnosti, obvešča vse starše otrok, rojene v letu 1999, da 
morajo vpisati svojega otroka v 1. razred 9-letne osnovne šole 
za šolsko leto 2005/2006 v šolskem okolišu, kjer imajo stalno 
prebivališče.

Osnovne šole GRIŽE, PETROVČE, ŠEMPETER in I. OSNOVNA 
ŠOLA ŽALEC bodo vpisovale otroke v 1. razred v mesecu febru
arju  2005 (dopoldan).

Starše obveščamo, da bodo otroci dobili VABILO ZA VPIS po 
pošti.

V kolikor vabila ne boste prejeli, se oglasite na matični 
osnovni šoli, ki pokriva tisti šolski okoliš, kjer imate stalno 
prebivališče.

PREGLED ŠOLSKIH OKOLIŠEV PO NASELJIH
V OBČINI ŽALEC

OSNOVNA ŠO U GRIŽE
(tel. 03/713 21 58, svetovalna delavka Breda Rovan)

1. m atična šola 
Griže

Griže, Migojnice, Pongrac (razen hišnih številk od 
155 do 170 a), Zabukovica (razen hišnih številk 
od 138 do 160 a in hišne številke 169).

2. Podružnična 
osnovna šola Liboje

Bmica (razen hišnih številk 1, 1 a, 1 b, 2, 3, 4,
5),
Kasaze (razen hišnih številk 1,1 a, 2 ,4 , 5, 5 a, 6, 
6 a, 7, 8, 8 a, 8 b, 8 c, 9 ,10 ,11 ,12 ,12  a, 13,14, 
66,66 a, 66 b, 66 c, 66 d, 67, 68, 68 a, 68 b, 69,
69 a, 69 b, 69 c, 69 e, 70, 70 a, 70 b, 70 c, 70 d,
70 e, 70 f, 70 g, 70 h, 70 i, 70 j, 70 k, 701, 71, 71 
a, 72, 72 a, 72 b,73, 74,74 a, 75, 77,77 a, 76, 78, 
79, 81, 84, 86, 87, 88, 88 a, 89, 93, 93 a),
Liboje, Pongrac (od hišne številke 155 do 170 a), 
Zabukovica (od hišne številke 138 do l60 a in 
hišne številke 169).

OSNOVNA ŠO U  PETROVČE
(tel. 03/713 22 38, svetovalna delavka Maja Bubik)

1. matična šola 
Petrovče

Arja vas, del naselja Bmica (hišne številke 1,1 a, 1 
b, 2, 3,4, 5), Dobriša vas, Drešinja vas, del naselja 
Kasaze (hišne številke 1,1 a, 2 ,4 , 5, 5 a, 6 ,6  a, 7, 
8 ,8  a, 8 b, 8 c, 9 ,1 0 ,11 ,12 ,12  a, 13,14,66, 66
a, 66 b, 66 c, 66 d, 67,68,68 a, 68 b, 69,69 a, 69
b, 69c, 69 e, 70, 70 a, 70 b, 70 c, 70 d, 70 e, 70 f, 
70 g, 70 h, 70 i, 70 j, 70 k, 701, 71, 71 a, 72, 72 
a, 72 b,73, 74, 74 a, 75, 77, 77 a, 76, 78, 79, 81, 
84, 86, 87,88, 88 a, 89, 93,93 a),
Levec, Mala Pirešica, Petrovče, Ruše, Zaloška 
Gorica, Novo Celje.

2. Podružnična 
osnovna šola Trje

Galicija, Hramše, Velika Pirešica, Pemovo, Zavrh 
pri Galiciji, Železno.

OSNOVNA ŠO U  ŠEMPETER
(tel. 03/703 20 61, svetovalna delavka Petra Stepišnik)

1. matična šola Kale, Podlog v Savinjski dolini, Spodnje Grušovlje, 
Šempeter Spodnje Roje, Šempeter v Savinjski dolini, Zalog
____________________ pri Šempetru, Zgornje Grušovlje, Zgornje Roje.

I. OSNOVNA ŠO U ŽALEC
(tel. 03/713 24 27, svetovalna delavka Monika Korbar)

1. matična šola Žalec Ložnica pri Žalcu, Podvin, Žalec, Vrbje.
2. Podružnična 
osnovna šola Gotovlje

Gotovlje.

3. Podružnična 
osnovna šola Ponikva

Podkraj, Ponikva pri Žalcu, Studence.
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Upravna enota v prizidku Obdobje priprave planov

Letos obdarovali vrtec

Uspešno delo ZDU občine Žalec

Posodobitev prostorov za 
delo s strankami za potrebe 
Upravne enote Žalec v pritličju 
p riz id k a  žalske občinske 
stavbe gre h koncu. Prenova 
naj bi bila končana sredi pri
hodnjega meseca.
Po dokončanju del bo na enem 
prostoru, velikem 230 kvadratnih 
metrov, na sodoben način dosegljiv 
del storitev države na 11 okenskih 
mestih, ki so jih do sedaj oprav
ljali na različnih mestih stavbe na 
isti lokaciji. Investitor je Servis 
skupnih služb Vlade Republike 
Slovenije, izvajalec del pa grad
beno podjetje Remont iz Celja.

Kot je povedal načelnik upravne 
enote Marjan Žohar, je rok za 
dokončanje gradbenih del 1. feb
ruar, oprema pa bo vgrajena do 15. 
februarja. Upravna enota bo imela 
poseben vhod s parkirišča za stav
bo. Sodobna oprema bo omogočila 
kakovostnejše opravljanje storitev, 
večjo preglednost, po potrebi pa 
tudi individualno obravnavanje za 
posameznike.

T. Tavčar
Gradbena dela so že končana.

Člani kluba Golding ob predaji donacije

Golding k lub  Žalec, ki 
združuje savinjske direktorje 
in strokovnjake, vsak konec 
leta pripravi dobrodelno akci
jo. Letos so se odločili, da 
zbran denar podarijo Vrtcem 
Žalec za novoletno obda
rovanje otrok.

Ček v vrednosti 400 tisoč tolar
jev so predstavniki oziroma člani 
upravnega odbora Golding kluba 
na čelu s predsednico Ireno Mužič 
izročili ravnateljici Vrtcev Žalec Mari 
Mohorko. Ob tej priložnosti so otro
ci za svoje goste pripravili kratek 
kulturi program, ravnatejica pa se 
je zahvalila za donacijo.

T. T.

Bartme Heinz in Ivan Jelen s strelkami DU Vrbje (manjka Pavlina Glušič) in 
DU Šempeter

Ob zaključku le ta  so se 
na  trad ic ionalnem  srečan 
ju zbrali predstavniki vseh 
desetih društev upokojencev, 
vključenih v Zvezo društev upo
kojencev občine Žalec. Srečanja 
v prostorih gasilskega doma 
v Dobriši vasi sta se udeležili 
tudi ženski ekipi strelk, ki sta 
na strelskem državnem prven
stvu DU Slovenije osvojili prvo 
in tretje mesto. Med gosti sta 
bila tudi župan občine Žalec

Lojze Posedel in vodja oddelka 
za okolje in prostor občine 
Žalec Aleksander Žolnir.

Zbrane je najprej pozdravil 
predsednik ZDU občine Žalec Ivan 
Jelen in na kratko ocenil delo v 
minulem obdobju. Izrazil je zado
voljstvo nad uspehom strelk v 
državnem merilu in se vsem za
hvalil za aktivno delo v posameznih 
upokojenskih društvih in zvezi. 
Hkrati je izrekel zahvalo za pod
poro na državnozborskih volitvah,

ki je omogočila njegovo izvolitev za 
poslanca. Razložil pa je tudi razloge 
poslanske skupine DeSUS za vstop v 
vladno koalicijo.

V nadaljevanju je upokojencem 
spregovoril tudi župan in poslanec 
Lojze Posedel, ki je dejal, da je 
zelo prijetno županovati občini, ki 
ima tako razvejano društveno deja
vnost. K tej v veliki meri prispevajo 
tudi upokojenska društva z Zvezo 
društev upokojencev in Univerza za 
III. življenjsko obdobje. Izrekel je 
čestitke strelkam DU Vrbje in DU 
Šempeter za prvo in tretje mesto 
na strelskem državnem tekmovanju 
upokojencev in v šali dejal, da so 
upokojenci v stranki DeSUS najbrž 
dobili obrambno ministrstvo v novi 
vladi tudi po zaslugi Savinjčank.

V uradnem delu srečanja sta 
Bartlme Heinz in Ivan Jelen strelkam 
podelila tudi priložnostna darila. 
Zbrane sta v nadaljevanju nago
vorili tudi predsednica Univerze 
za III. življenjsko obdobje Marija 
Masnec, ki je predstavila posamezne 
aktivnosti in programe univerze, in 
članica Pokrajinske zveze DU Celje 
Pavlina Glušič, ki je predstavila delo 
in aktivnosti pokrajinske zveze upo
kojencev.

D. Naraglav

Konec lanskega leta je bila 
re d n a  sk u p šč in a  Jav n eg a  
komunalnega podjetja Žalec, 
katerega ustanoviteljice so 
vse spodnjesavinjske občine. 
Vodstvo podjetja je župane ozi
roma predstavnike občin sez
nanilo s tem, da je bilo leto 
2004 drugačno od prejšnjih. 
Zmanjšala se je količina pro
dane pitne vode, s tem pa 
tudi sredstva za kanalščino 
in čiščenje odpadnih voda. Po 
besedah direk torja  Matjaža 
Zakonjška se je nakazovala 
možnost izgube, zato so v pod
jetju sprejeli določene sanaci
jske ukrepe, da bi leto 2004 
zaključili s pozitivnim rezul-

Na zadnji dan januarja se 
bodo svetniki občine lalec 
sestali na 19. redni seji. Na 
dnevnem redu bo predvidoma 
16 točk, med drugim druga 
obravnava proračuna občine 
za leto 2005.

Glede na predlagan dnevni red 
se bo seja pričela s predlogom 
razrešitev in imenovanj, sledilo pa 
bo imenovanje podžupanov. V tem 
mandatu ima občina samo enega 
podžupana, glede na to, da je župan 
postal poslanec, pa to ni dovolj.

Seja se bo nadaljevala s predlogom 
sprememb Pravilnika o plačah in 
plačilu za opravljanje funkcije občin
skih funkcionarjev, članov delovnih

tatom.
Na skupščini so župani zahtevah 

podrobnejšo analizo poslovanja JKP, 
ki mora biti pripravljena do nasled
nje skupščine. Ta bo marca letos. Na 
osnovi rezultatov analize po posa
meznih dejavnostih in službah bodo 
sprejeli ustrezne sklepe za naprej. 
Matjaž Zakonjšek je tudi povedal, 
da je od leta 2000 do zdaj prodaja 
pitne vode v šestih občinah padla z 
2,8 milijona kubičnih metrov vode 
na 2,4 milijona.

Sicer pa morajo v JKP do konca 
februarja pripraviti desetletni plan 
izgradnje kanalizacije in čistilnih 
naprav za vseh šest občin. Do konca 
letošnjega maja morajo pripraviti 
operativne načrte za mednarodni

teles občinskega sveta in članov dru
gih občinskih organov ter o povračil
ih stroškov. Poleg že omenjenega 
predloga odloka o proračunu za leto 
2005 bo v prvi in drugi obravnavi 
predlog sprememb in dopolnitev stat
uta občine in prav tako predlog spre
memb Poslovnika občinskega sveta. 
Prav tako v prvi in drugi obravnavi 
bo predlog sprememb Pravilnika za 
vrednotenje programov na področju 
socialno-humanitarnih dejavnosti 
in predlog sprememb Pravilnika o 
dodeljevanju proraumskih sredstev 
za pospeševanje in razvoj kmetijstva 
v občini.

Svetniki se bodo poleg tega sez
nanili s poročilom o zaključku

projekt varovanja voda v porečju 
Savinje, v katerega je vključenih 20 
občin in za katerega bodo pridobili 
evropska sredstva.

Prav tako še v letošnjem letu bo 
Javno komunalno podjetje Žalec pri
pravilo 10-letne programe za vse 
občine na področju izgradnje vodo
vodnih sistemov. To od njih zahteva 
državna zakonodaja, pa tudi občine, 
hkrati pa ti plani omogočajo siste
matične obnove in gradnje novih 
vodovodnih sistemov. To je tudi 
osnova za sodelovanje na razpisih za 
nepovratna državna in evropska sred
stva. Po besedah Matjaža Zakonjška 
mora biti do leta 2017 dolina pokrita 
s kanalizacijo in čistilnimi napra
vami. K. R.

uvajalne faze razvojnega programa 
podeželja Spodnje Savinjske doline, 
sprejeli pa naj bi tudi sklep o potrdit
vi pogodb o prenosu pokopališč v 
upravljanje Javnega komunalnega 
podjetja Žalec.

Na dnevnem redu je tudi konč
no poročilo o izgradnji vodovoda 
Podkraj - Stebovnik, prav tako pa 
nekaj predlogov odmikov od veljavne 
prostorske dokumentacije.

Seja se bo zaključila z aktual
nimi informacijami, ki jih običajno 
podajo župan in njegovi sodelavci, 
predvidoma zadnja točka pa bodo 
vprašanja in pobude članov občin
skega sveta.

K. R.

Žalski svetniki 
o proračunu

OBČINA ŽALEC

vas vljudno vabi na

OBČINSKO PROSLAVO SLOVENSKEGA KULTURNEGA
PRAZNIKA

S PODELITVIJO SAVINOVIH ODLIČIJ 
ZA USTVARJALNOST NA KULTURNEM PODROČJU, 

ki bo v petek, 11. februarja 2005, ob 20. uri 
v dvorani Doma II. slovenskega tabora Žalec.

UNIVERZA ZA TRETJE ŽM JENJSKO  
OBDOB JE ŽALEC

Ulica Savinjske čete 4,3310 ŽALEC 
TEL: 03 7 1 3  6 8  8 0  FAKS: 0 3  7 13  6 8  9 0  

E -m a il:  b e r g m a n o v a .v i la @ s io l .n e t

V A B I L O
k vpisu v delavnico OBLIKUJMO Z GLINO

Delavnica bo potekala na I. Osnovni šoli v Žalcu od 10. januarja 2005 enkrat tedensko po 
dve uri. Delavnico bo vodil priznani oblikovalec Vinko Vipotnik.

Vsi, ki vas zanima oblikovanje v glini, se lahko prijavite na sedežu Univerze za tretje 
življenjsko obdobje Žalec vsak torek in petek od 9- do 11. ure, po telefonu (03) 713 68 80 ali

osebno.
Cene: 4. 000 SIT, vanjo je všteto strokovno vodenje in material za delo.

Pridite in uresničite svoje ustvarjalne zamisli.
PREDSEDNICA 
Marija Masnec
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Občina Tabor 
med najbolj kmetijskimi

Župan občine Tabor Vilko 
Jazbinšek je tudi letos orga
niziral ponovoletno srečanje 
z gospodarstveniki in kmeti 
občine Žalec. Poleg domačinov 
so se srečanja udeležili tudi 
nekateri gostje, in sicer načel
nik Upravne enote Žalec Marjan 
Žohar, direktorica Razvojne 
agencije Savinja Žalec Danica 
Jezovšek - Korent in pred
stavniki treh bank.

S kulturnim programom so srečan
je polepšali pevci moškega pevskega 
zbora Pevskega društva Tabor pod 
vodstvom Milana Kasestnika in 
povezovalka Damjana Lukman. 
Za priboljšek in pijačo so skrbele 
članice Društva podeželskih žena in 
deklet občine Tabor. Prisotni so z 
zanimanjem prisluhnili županu Vilku 
Jazbinšku, ki je na kratko orisal 
delovanje občine v minulem letu, 
hkrati pa tudi občinsko strategijo na 
področju kmetijstva in podjetništva. 
“Občina Tabor je specifična skup
nost, ki ima izredno močan vpliv 
kmetijstva. Kar okrog 40 odstotkov

prebivalstva se preživlja s to deja
vnostjo. To je bistveno več, kot kažejo 
statistični podatki za Savinjsko dolino 
in tudi Slovenijo. To pa žal pome
ni, da smo z vstopom v EU postali 
močno ranljivi. Za zdaj še ne čutimo 
vseh teh posledic, ki bodo prizadele

kmetijstvo. Da bi to lahko omilili, 
so potrebni ustrezni in čimprejšnji

programi s strani države, hkrati pa si 
želimo čimprejšnje regijske razdeli
tve Slovenije, da bi bili v okviru teh 
regij izdelani programi, ki bi dol
goročno omogočali socialno varnost 
prebivalcem. V našem primeru to 
pomeni 30 do 40 odstotkov prebival

stva, ki bo drugače zelo težko živelo, 
saj ne bo moglo konkurirati evrop

skemu kmetijskemu trgu,” je v zvezi 
s kmetijstvom v občin Tabor dejal 
župan Vilko Jazbinšek. “Podjetništvu 
moramo omogočiti vse pogoje razvo
ja. Omogočiti moramo širitev proiz
vodnje in zagotavljati pogoje za nas
tajanje novih podjetniških dejavnosti. 
V osnovi to pomeni, da priskrbimo 
zemljišča, na katerih bodo lahko 
podjetniki gradili svoje proizvodne 
in storitvene obrate. Nimamo nekih 
teženj po velikih industrijskih 
obratih, ampak po manjših proizvod
nih obratih in storitvenih dejavnostih 
ter morda nekaj tudi na področju 
distribucije trgovine, saj ležimo na 
strateško pomembni lokaciji. Ko bo 
odprt še del ceste skozi trojanski 
tunel, bo tranzit skozi Savinjsko doli
no še gostejši. Nekaj od tega moramo 
imeti tudi mi. Z odprtjem celotne 
avtoceste bodo naši kraji zanimivi 
tudi za naseljevanje in stanovanjsko 
gradnjo. Do Ljubljane bo mogoče 
priti prej kot v pol ure. Za uresni
čitev vsega, kar pričakujemo in si 
želimo, je odgovorna občina. Zato 
moramo zagotoviti primeren prostor 
in pripraviti ustrezno strategijo, k 
čemur smo že pristopili, in obetamo 
si lahko dobrih rezultatov in uspešen 
gospodarski razvoj. Prav tako pa 
upamo, da se bodo v hudi evropski 
konkurenci z našo pomočjo lahko 
obdržale vsaj večje kmetije,” je še 
dejal Vilko Jazbinšek. D. Naraglav

S srečanja z  gospodarstveniki in km eti v Taboru

Braslovški 
naraščaj pri županu

Župan občine Braslovče že 
nekaj let pripravlja sprejem 
za novorojenčke in njihove 
starše. Zadnji sprejem so pri
pravili za 19 novorojenčkov, 
rojenih od 30. maja do 1$. 
novembra lani. Z naraščajem 
so v občni zadovoljni, saj se je 
lani rodilo 40 novorojenčkov,

tako da občina sedaj šteje 9088 
prebivalcev.

V pozdravnem nagovoru je župan 
Marko Balant najmlajšim zaželel 
veliko dobrega, veselo in brezskrb
no otroštvo, predvsem pa varen in 
ljubeč dom. Staršem je izročil bon 
v vrednost 30 tisoč tolarjev in knjigo 
16 najlepših svetovnih pravljic. T. T. Župan Marko Balant in novorojenčki s starši

Tudi neprofitne najemnine višje
Med p o m em b n e  sk le p e  

zadnje seje občinskega sveta 
občine Vransko v lanskem letu 
sodi tudi sklep, s katerim se 
bodo v letu 2009 najemnine 
za neprofitna stanovanja v 
občini povišala s faktorja 1,92 
na 2,63, in sicer postopoma od

1. januarja letošnjega leta za 
3 odstotke mesečno do konca 
leta 2009.

Kot so zapisali v obrazložitvi, se 
občina Vransko v preteklem obdob
ju ni odločala za dvig neprofitnih 
najemnin, glede na zakonski rok za 
dokončno uskladitev višine nepro

fitnih najemnin v letu 2006, pa je 
bilo višino neprofitnih najemnin 
nujno pričeti usklajevati takoj, in to 
postopoma v naslednjih 12 mesecih. 
Vsak drug način dviga bi povzročil 
prehude težave tako za najemnike, 
kakor tudi za proračun občine, ki bo 
morala upravičencem, v kolikor bodo

izpolnjevali zakonske pogoje, najem
nine subvencionirati. Ker so nepro
fitna stanovanja praviloma dodeljena 
ogroženim osebam po Zakonu o 
socialnem varstvu, predvidevajo, da 
se bo število upravičencev do sub
vencij povečalo s sedanjih štiri na 
deset najemnikov. Na osnovi določil 
Uredbe ter opravljeni analizi ocenju
jejo, da bo povprečna subvencija na 
upravičenca v letošnjem letu znašala 
18 tisoč tolarjev. T. T.

X novo leto z novim proračunom
Svetniki občine Braslovče so 

na 18. redni seji občinskega 
sveta po daljši razpravi sprejeli 
proračun občine Braslovče za 
letošnje leto, ki je bil v drugi 
obravnavi. Po besedah župana 
Marka Balanta je v času javne 
obravnave prispelo 12 pisnih 
pripomb, ki so jih obravnavali 
pristojne komisije in odbori, 
na seji pa sta bila s strani 
svetnikov Toneta Repnika in 
Jožeta Završnika vložena dva 
amandmaja, ki pa ju svetniki 
niso potrdili.

V razpravi je o proračunu razprav
ljalo vseh 13 svetnikov, predlog pa je 
bil na koncu sprejet z enim glasom 
proti. Planirani prihodki poračuna 
bodo letos znašali 625 milijonov, 
odhodki pa 700 milijonov. Razliko 
bodo pokrili s prenosom proračun
skih sredstev iz proračuna leta

2004. Največ, 281,5 milijona tolarjev 
bodo v občini namenili za področje 
izobraževanja, od tega 119,7 mili
jona za predšolsko vzgojo (vrtci), 
za osnovnošolsko izobraževanja pa 
161,2 milijona (regresiranje prevo
zov v šolo 28 milijonov, investicije v 
izgradnjo telovadnice in šole 107,6 
milijonov).

Za rekreacijo, šport in kulturo 
bodo namenili 76,7 milijona tolar
jev, od tega 23 milijonov za san
acijo strehe na kulturnem domu 
na Gomilskem. 16,5 milijona bodo 
porabili za obnovo strehe na kul
turnem domu v Letušu, ostalo pa 
za dejavnost športa, za ohranjevanje 
naravne in kulturne dediščine, za 
sanacijo gradu Žovnek, za založništvo 
in dejavnost političnih strank v kra
jevnih kupnosti.

Kar 92,3 milijona tolarjev so name
nili gospodarski dejavnosti, od tega

za kmetijstvo 8,6 milijona, za cestni 
promet 41,8 (za redno vzdrževanje 
lokalnih in gozdnih cest, za izgradnjo 
mostu na potoku Radigoj v Podvrhu, 
za opravljanje zimske službe), obnovo 
mejnih znamenj, del pa bodo porabili 
za drobno gospodarstvo, dejavnosti s 
področja gospodarskih zadev v KS, 
za pokopališko dejavnost in celostni 
razvoj podeželja. Varstvu okolja so 
namenili 45 milijonov, samo za zbi
ranje in ravnanje z odpadki bo šlo 
8,6 milijonov tolarjev, ostalo pa za 
ravnaje z odpadno vodo, za izgradnjo 
kanalizacije v Rakovljah do šole in 
čistilno napravo v Rakovljah za na
selji Braslovče in Rakovlje.

Za stanovanjsko dejavnost in 
prostorski razvoj so načrtovali 43,2 
milijona tolarjev, s tem bodo finan
cirali prostorsko planiranje, izgrad
nja rezervoarja Vindija in prve faze 
vodovoda v južnem Podvrhu ter

cestno razsvetljavo v Parižljah Orli 
vasi in Rakovljah. Zdravstvu so name
nili 18,6 milijona tolarjev, s čimer 
bodo med drugim uredili prostore za 
zobozdravstveno ambulanto. Socialni 
varnosti, ki zajema varstvo invalid
nih oseb, socialno varnost in varstvo 
brezposelnih, so namenili 31 mili
jonov, za javni red in požarno varnost 
pa 15,9 milijona tolarjev. Obrambi in 
civilni zaščiti so namenili 1,5 mili
jona, za javni upravi pa 95 milijonov 
tolarjev, v kar je vključen tudi strošek 
sanacije stare šole, kjer bodo poslej 
prostori občinske uprave. T. T.

- Na osnovi predloga odbora 
za kmetijstvo Občina Braslovče 
v mesecu februarju letos ukinja 
subvencioniranje umetnega ose
menjevanja govedi. S tem se bodo 
postopno ukinjale podpore tekoči 
proizvodnji in povišala masa 
sredstev namenjenih za naložbe v 
kmetijsko gospodarstvo.

Seja v kotlovnici

Svetniki v novi kotlovnici na biomaso

Vranski svetniki so 12. redno 
se|o konec lanskega leta priče
li v novi kotlarni na lesno 
biomaso.
Kot je na začetku seje povedal 
župan Franc Sušnik, bo tehnične
mu pregledu kotlarne sledilo šest 
mesečno poskusno obratovanje. Do 
sedaj so zgradili več kot 4 tisoč metrov 
toplovoda, nanj pa je že priključenih 
39 uporabnikov. Vzporedno s toplo
vodom gradijo tudi kanalizacijo in 
čistilno napravo. Direktor Energetike 
Vransko Ludvik Kranjc in direktor 
Kiv Vransko Ivo Kreča sta govorila o 
gradnji in delovanju nove kodame 
in poudarila, da ta projekt nudi 
kakovostno in cenejše ogrevanje ter 
manjše onesnaževanja zraka.

V nadaljevanju so svetniki po 
krajši razpravi potrdili Odlok o 
spremembah in dopolnitvah odloka 
o proračunu občine Vransko za 
letošnje leto, župan Sušnik pa je 
nato predstavil predlog proračuna

za prihodnje leto. Ta znaša nekaj 
več kot 336 milijonov tolarjev, od 
tega pa bodo največ, kar 103 mili
jone, namenili za izobraževanje in 90 
milijonov za gospodarske dejavnosti. 
Proračun bodo obravnavali na 13. 
redni seji. Med pomembne sklepe 
seje sodijo sklepi za 10-odstotno 
povišanje programov predšolske 
vzgoje v vrtcu Vransko, o postop
nem povišanju neprofitnih najemnin, 
o poravnavi obveznosti za sofinan
ciranje izgradnje nove Glasbene šole 
Risto Savin Žalec, o novi vrednosti 
točke za določitev višine nadomes
tila za uporabo stavbnega zemljišča v 
občini Vransko in sklep o povprečni 
gradbeni ceni in povprečnih stroških 
komunalnega urejanja stavbnega 
zemljišča. Sprejeli so Uidi Odlok o 
ustanovitvi javnega zavoda za muze
jsko, kulturno, turistično in športno 
dejavnost Vransko.

T. T.

Višje cene v vrtcu
S 1. januarjem so se tudi v 

vrtcu Vransko za 10 odstot
kov povečale ekonomske cene. 
Nova cena za prvo starostno 
obdobje je nekaj več kot 81 
tisoč tolarjev, za drugo pa 
nekaj več kot 73 tisoč tolar
jev, poldnevni program stane 
po novem nekaj več kot 65 
tisočakov.

Razlog za povišanje cen je tudi v 
tem, da oddelka jaslic nista polno 
zasedena, trenutna ekonomska cena 
pa je izračunana na polno zasede
nost oddelkov. Kot je povedal župan 
Franc Sušnik, povišanje cene vrtca 
prizadene predvsem občinski pro
račun, saj starši v povprečju plačajo 
15 odstotkov ekonomske cene vrtca.

T. T.

Niso ugotovili 
nepravilnosti

V občini Braslovče je v lan
skem novem bru  p o tek a la  
notranja revizija poslovanja za 
lansko poslovno leto. Revizijo 
je opravila državna notranja 
revizorka Brigita Felin Novak, 
ki je z njenimi ugotovitvami 
seznanila svetnike na zadnji 
lanski seji občinskega sveta.

V revizijskem postopku so bila 
pregledana naslednja področja: 
pravilnost sprejemanja in veljavnost 
proračunskih predpisov, preverjanje 
upoštevanja proračuna, pravilnost 
vodenja poslovnih knjig, prihodki od 
najemnin za stanovanja, od grobov 
in drugih najemov, prihodki od pro
daje stanovanja in od prodaje stavb
nega zemljišča, namenskost prejetih 
sredstev iz državnega proračuna za 
investicije (grad Žovnek, dozidava 
vrtca in osnovne šole), odhodki za 
plače delavcev občinske uprave, 
odhodki za plačila upravljanja funk
cij župana, podžupanov in drugih

funkcionarjev, izdatki za blago in sto
ritev, izdatki za službena potovanja, 
plačila po pogodbi o delu (člani 
nadzornega odbora, tajniki KS, 
pogrebne storitve, storitve čiščenja 
in hišniška opravila), tekoči trans
ferji: subvencije v kmetijstvu, sofi
nanciranje delovanja Gasilske zveze 
Žalec, regresiranje prevozov v šolo, 
sofinanciranje dejavnosti športnih 
organizacij, sofinanciranje kulturnih 
in socialnih dejavnosti in odhodki za 
nakup in gradnjo osnovnih sredstev. 
Preverjenih je bilo 86,5 odstotkov 
vseh tovrstnih odhodkov.

Državna notranja revizorka na 
nobenem od omenjenih področij 
ni ugotovila nepravilnosti in neza
konitosti. Občina ima vzpostavljene 
postopke, s katerimi zagotavlja gos
podarno in smotrno ravnaje s sred
stvi, z njimi ravna varčno, način 
poslovanja občine je pregleden.

T. Tavčar
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ŠPORTNA ZVEZA PREBOLD OBjAVTJA 
RAZPIS

ZA PREDLAGANJE KANDIDATOV ZA PRIZNANJE "ŠPORTNIK LETA 
2004".

I.
Kandidate za priznanja lahko predlagajo športna društva in klubi, druge 
športne organizacije, družbe, javni zavodi in občani občine Prebold. Pisni 
predlogi morajo vsebovati osnovne podatke o kandidatu, podrobno ute
meljitev in dokumentacijo o doseženih športnih rezultatih.

n.
Priznanje 'športnik leta” lahko prejmejo športniki s stalnim bivališčem na 
območju občine Prebold in športniki, ki so člani društev, ki imajo sedež na 
območju občine Prebold. Priznanje lahko prejme:
- najboljša moška ali ženska ekipa,
- najboljša športnica ali športnik.

r a .

Predloge kandidatov za priznanje je potrebno poslati v zaprti kuverti na naslov: 
Občina Prebold, Hmeljarska cesta 3, 3312 Prebold, s pripisom Športnik leta 
2004. Predloge na razpis za izbor športnika leta 2004 je potrebno posredovati 
najkasneje do vključno 31- L 2005.

Športna zveza Prebold

Najem športnih površin 
določa pravilnik

S 1. januar jem letošnjega 
leta je v občini Polzela začel 
veljati Pravilnik o oddajanju 
pokritih športnih površin v 
uporabo in najem za športne 
in druge namene. Pravilnik je 
sprejel polzelski občinski svet.

S pravilnikom je določen način 
oddajanja pokritih športnih površin, 
ki so v lasti občine Polzela, v upo
rabo in najem ter način plačila ozi
roma povračila nastalih stroškov. 
Upravljavci pokritih športnih površin 
jih lahko oddajajo v uporabo in 
najem po končanem pouku in 
končanih interesnih dejavnostih 
šole. Predmet oddajanja so telovad
nica Osnovne šole Polzela, Športna 
dvorana Polzela in telovadnica 
podružnične osnovne šole v Andražu. 
Pri oddajanju pokritih športnih 
površin v uporabo in najem morajo

upravljavci dati prednost izvajalcem 
programov športa, ki so bili izbrani 
kot izvajalci športnih programov na 
javnem razpisu občine Polzela.

Maksimalna cena uporabe in 
najema za 1 uro za izvajalce pro
gramov interesne športne vzgoje, 
športne vzgoje, usmerjene v kako
vostni in vrhunski šport predšolskih 
otrok, šoloobveznih otrok in mla
dine, izbranih na javnem razpisu, 
je za telovadnico OŠ 4,85 evra, za 
športno dvorano 7,5 in za telovad
nico podružnične osnovne šole v 
Andražu 3 evre. Ko pa se zadostijo 
potrebe teh izvajalcev, se prosti ter
mini lahko uporabijo za izvajalce 
športno rekreativnih programov ali 
pa dajo v najem drugim pravnim ose
bam za športne ali druge namene. 
Cena je v teh primerih nekoliko 
višja. T. T.

Upoštevali bodo 
interes stanovalcev

Svetniki občine Polzela so 
na 12. redni seji občinskega 
sveta največ časa in razprave 
namenili Odloku o spremem
bah in dopolnitvah zazidalnega 
načrta  Ločica II in Odloku o 
lokacijskem načrtu poligon in 
lokacijskem načrtu nad avto
cesto v Ločici ob Savinji. V 
prvi obravnavi je bil tudi pred
log proračuna občine za leto 
2005.

S sprem em bam i zazidalnega 
načrta Ločica II je svetnike najprej 
seznanil župan Ljubo Žnidar, nato 
pa Aleksandra Geršak z Razvojnega 
centra Celje in Saša Piano iz Ateljeja

krajinske arhitekture, ki sta bila med 
snovalci tega dopolnilnega zazidal
nega in lokacijskega načrta. V javni 
obravnavi je bilo danih približno 30 
pripomb. Svetniki bodo upoštevali 
usmeritve in interes stanovalcev, kar 
bodo snovalci načrta vnesli do druge 
obravnave, ki bo konec tega me
seca. Po novem bo zazidalni načrt 
omogočal stanovanjske in obrtne 
dejavnosti, pri čemer bodo slednje 
zelo omejene.

V nadaljevanju seje so svetniki 
prvič obravnavali proračun za pri
hodnje leto, ki ima skupaj 737 
milijonov prihodkov. Medtem ko so 
prejšnja leta veliko vlagali v nego-

OBČINA BRASLOVČE
Braslovče 29, 3314 Braslovče 
Tel.: (03) 703 84 00 
Faks: (03) 703 84 10

Občina Braslovče na podlagi 3. in 4. člena zakona o uresničevanju javnega interesa 
za kulturo (Ur. list RS št. 96/02) objavlja

JAVNI RAZPIS
za sofinanciranje programov in projektov ljubiteljskih kulturnih deja

vnosti letu 2005.

1. Na razpisu lahko sodelujejo izvajalci ljubiteljskih kulturnih programov in 
projektov, če izpolnjujejo naslednje pogoje:

- da imajo sedež v občini Braslovče,
- da so registrirani za izvajanje kulturnih dejavnosti,
- da imajo urejeno evidenco o članstvu in plačani članarini za tekoče 
leto,
- da je predložen program namenjen čim večjemu številu uporabnikov,
- da občinski upravi vsako leto redno dostavljajo poročila o realizaciji 
programov in jo informirajo o dosežkih na tekmovanjih, če so se jih 
udeležili.

2. Višina razpisanih sredstev je 2.100.000 SIT in se namenijo 
za sofinanciranje:
2.1. kulturnih programov:

- materialni stroški društev,
- dejavnost sekcij v okviru društev;

2.2. kulturnih projektov:
- Otroška maškarada,
- Mesec družine,
- Veseli december,
- Teden otroka,
- Gledališki abonma,
- Bralna značka,
- Novoletna igrica,
- Drugi kulturni projekti.

3. Obrazce za prijavo na razpis lahko dvignete na Občini Braslovče v času 
uradnih ur.
4. Prijave na razpis oddajte osebno ah pošljite po pošti v zaprti kuverti na 
naslov: Občina Braslovče, Braslovče 29, 3314 Braslovče.

Na kuverti mora biti vidno označeno: ' JAVNI RAZPIS - KULTURA".
5. Rok za prijavo na razpis je do vključnol5. februarja 2005.
6. Prijavitelji bodo o izidu razpisa obveščeni v 30. dneh po poteku roka za 
prijavo na razpis.

ŽUPAN OBČINE BRASLOVČE 
Marko Balant

V novo leto s
sprejetim proračunom

Svetniki občine Prebold so 
se konec decem bra sestali 
na 24. redni seji in najprej 
obravnavali predlog rebalansa 
proračuna občine za leto 2004. 
Rebalans so sprejeli, zatem pa 
opravili še tretjo obravnavo 
predloga letošnjega proraču
na, ki je bil prav tako potrjen 
in velja od objave v Uradnem 
listu.

Z rebalansom lanskega proračuna 
so se prihodki v primerjavi s spre
jetim proračunom povečali s 590,9 
milijona tolarjev na 596,2 milijona, 
odhodki pa so se s 651,8 milijona 
zmanjšali na 649,1 milijona tolarjev. 
To je bil lani že drugi rebalans, prvi 
je bil sprejet maja 2004.

V proračunu za leto 2005 je 
predvidenih manj skupnih pri
hodkov kot lani - 572.725.000,00 
tolarjev, skupnih odhodkov pa bo le 
571.725.000,00 tolarjev. Od tega bo 
za javno upravo porabljenih nekaj 
manj kot 83 milijonov tolarjev, za 
obrambo 1,1 milijona, za javni red 
in varnost 11,75 milijona, za gospo
darske dejavnosti dobrih 98,3 mili
jona, za varstvo okolja 67,8 milijona, 
za stanovanjske dejavnosti in pro-

spodarstvo, največ v novo šolo v 
Andražu, bodo v prihodnjem letu več 
naložb predvideli v gospodarstvu. Po 
besedah župana Ljuba Žnidarja bodo 
veliko denarja iz proračuna name
nili za nov trgovsko-poslovni center 
v središču Polzele, druga največja 
investicija pa bo obrtno-industrijska 
cona v Ločici ob Savinji, kjer je 
okoli 18 ha zemljišč. S tem raču
najo na nova delovna mesta, ust-

storski razvoj nekaj manj kot 71,8 
milijona, za zdravstvo 1,25 milijona, 
za šport, kulturo, društva in orga
nizacije pa je namenjenih dobrih 37 
milijonov, za socialno varnost 41,3 
milijona, največ - dobrih 158,4 pa za 
predšolsko vzgojo in izobraževanje.

Omenimo, da so sredstva s 
področja ravnanja z odpadno vodo 
v tem letu namenjena izdelavi pro
jektov kanalizacijskega omrežja za 
Kapljo vas, Latkovo vas, Sv. Lovrenc, 
Šešče, Matke in Prebold, z gradnjo 
pa naj bi letos pričeli v Kaplji vasi, Sv. 
Lovrencu in v Latkovi vasi.

Na zadnji seji v lanskem letu so 
preboldski svetniki sprejeli še en 
zelo pomemben odlok, to je Odlok 
o prostorskih ureditvenih pogojih za 
območje Občine Prebold, ki je bil 
dopolnjen na podlagi stališč do pri
pomb in predlogov, podanih v času 
javne razgrnitve. Prav tako so potrdili 
sklep o povprečni gradbeni ceni in 
povprečnih stroških komunalnega 
urejanja stavbnega zemljišča v občini 
Prebold. Povprečna gradbena cena 
se je povišala za 3,5 % in znaša 
176.996,77 SIT za kvadratni meter.

K. R.

varjeni pa bodo tudi pogoji za večji 
priliv denarja v občinski proračun. 
Predlog proračuna je v enomesečni 
javni obravnavi.

V nadaljevanju seje so svetniki 
ugodili prošnji Tovarne nogavic 
Polzela za zmanjšanje prispevka za 
priključek na kanalizacijsko omrežje. 
V osmih letih bo morala tovarna 
plačati nekaj več kot 33 milijonov 
tolarjev.

OBČINA BRASLOVČE
Braslovče 29, 3314 Braslovče 
Tei.: (03) 703 84 00 
Faks: (03) 703 84 10

Občina Braslovče na podlagi 10. člena zakona o športu (Ur. list RS št. 
22/98) objavlja

JAVNI RAZPIS
za sofinanciranje programov športa v občini Braslovče za leto 

2005.
1. Na razpisu lahko sodelujejo športna društva, športna zveza in zavodi, 
registrirani za izvajanje športnih dejavnosti.
Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati izvajalci:
- da imajo sedež v občini Braslovče,
- da imajo urejeno evidenco o članstvu in plačani članarini za tekoče 
leto,
- da imajo organizirano redno vadbo,
- da redno dostavljajo Športni zvezi poročila o realizaciji programov.
2. Iz proračunskih sredstev v višini 4.930.000 SIT se bodo v skladu z letnim 
programom športa občine Braslovče za leto 2005 sofinancirali naslednji 
programi:
- programi interesne športne vzgoje šoloobveznih otrok (80-umi programi 
redne vadbe),
- programi športne vzgoje otrok in mladine s posebnimi potrebami,
- programi kakovostnega športa (320-umi programi redne vadbe, priprave 
na državno prvenstvo),
- programi vrhunskega športa (1200-umi programi redne vadbe)
- programi športne rekreacije (80-umi programi redne vadbe, športne 
prireditve v okviru Športne zveze Braslovče),
- delovanje športnih društev in zveze.
3. Programi, ki se sofinancirajo v okvira posameznih vsebin, se prijavijo na 
predpisanih obrazcih, ki jih zainteresirani lahko dvignejo na sedežu občine 
Braslovče v času uradnih ur.
4. Prijave se oddajte osebno ali pošljite po pošti v zaprti kuverti na naslov: 
Občina Braslovče, Braslovče 29, 3314 Braslovče.
Na kuverti mora biti vidno označeno: "JAVNI RAZPIS - ŠPORT'.
5. Rok za prijavo na razpis je do vključno 28. februarja 2005.
6. Prijavitelji bodo o izidu razpisa obveščeni v 30 dneh po poteku roka za 
prijavo na razpis.

ŽUPAN OBČINE BRASLOVČE 
Marko Balant

Topolovec 
s čistilno napravo

Maksimiljan Ramšak, župan Ljubo 
Ograjenšek (od leve proti desni)

Žnidar, Jože Krk in podžupan Simon

Krajani zaselka Topolovec v 
Andražu nad Polzelo si bodo 
začetek letošnjega leta zapom
nili po novem kanalizacijskem 
vodu s čistilno napravo. Na 
slovesnosti ob pr edaji investici
je svojemu namenu je predsed
nik krajevnega odbora Andraž 
in predsednik režijskega odbo
ra  za gradnjo čistilne naprave 
in kanalizacijskega voda Jože 
Krk poudaril, da so se krajani 
zaselka Topolovec odločili za 
gradnjo, da bi živeli v čim bolj 
čistem okolju.

V tem projektu je bilo položenih 
1300 m cevi, postavljenih je bilo 
33 revizijskih jaškov in montirana 
čistilna naprava z zmogljivostjo 100 
enot ali 15 tisoč litrov prečiščene 
vode na dan. Vrednost investicije je 
22 milijonov tolarjev. Od tega je bilo
11 milijonov zbranih iz ekoloških 
taks, po 1.100 evrov je prispevalo
12 gospodinjstev, ostalo pa občina

Polzela iz proračuna. Na čistilno 
napravo je priključena tudi nova 
šola v Andražu.
Župan Ljubo Žnidar je izrazil zado
voljstvo, da so z izgradnjo kanaliza
cijskega omrežja in čistilne naprave 
ter s priključitvijo uporabnikov nanjo 
ohranili neonesnažen del te krajevne 
skupnosti, zahvalil pa se je tudi kra
jevnemu odboru za zares konstruk
tivno delo, vsem lastnikom uporab
ljenih zemljišč pa za razumevanje, 
še posebej Brunškovim, na katerih 
zemljišču stoji čistilna naprava.

Čistilna naprava bo v upravlja
nju Komunalnega podjetja Velenja, 
za kar se je zahvalil Maksimilijan 
Ramšak. V krajšem kulturnem 
program u so nastopili učenci 
podružnične osnovne šole Andraž in 
Vaški godci iz Andraža. Ob odprtju 
so trak prerezali župan Ljubo Žnidar, 
Maksimilijan Ramšak in Jože Krk, ki 
je tudi zagnal novo čistilno napravo 
s pritiskom na gumb.
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Letos 35 let društva invalidov
Za M edobčinsko d ruštvo  

invalidov Žalec je leto 200$ 
še posebej pomembno, saj v 
tem letu praznuje 35-letnico 
delovanja. S praznovanjem tega 
jubileja so pričeli že v pone
deljek, ko so imeli razširjeno 
slavnostno sejo izvršnega odbo
ra  društva. Seje so se udeležili 
tudi župani občin Spodnje 
Savinjske doline oziroma nji
hovi predstavniki ter nekat
eri drugi gostje. Svoj jubilej 
bodo preko leta obeležili še z 
drugimi aktivnostmi, osrednjo 
jubilejno prireditev pa bodo 
imeli 24. junija v telovadnici I. 
osnovne šole Žalec.

Medobčinsko društvo invalidov

trenutno šteje 1158 članov invalidov 
in približno 700 podpornih članov, 
ki društvu pomagajo s plačevanjem 
članarine in pri ostalih aktivnostih. 
Predsednik društva je že dve leti 
Janez Meglič, ki je v 35-letnem 
delovanju društva četrti predsednik. 
Prvi je bil Franc Lužnik, za njim pa 
sta društvu predsedovala še Franc 
Ribič in Vladimir Jager.

Medobčinsko društvo invalidov 
Žalec pri svojem delovanju vseskozi 
daje veliko pozornost zlasti socialne
mu varstvu članov in nudenju pomoči. 
Ta je lahko denarna, pomoč za nakup 
zdravil in ortopedskih pripomočkov 
in nasploh pomoč za večjo kakovost 
življenja. Ob tem ne manjka raznega 
svetovanja in posredovanja, skupaj

z občinami pa se trudijo za odpra
vo arhitektonskih ovir, ki otežujejo 
invalidom mobilnost in dostopnost 
do uradov in drugih javnih pros
torov.

Kot je povedal predsednik društva 
Janez Meglič, se v okviru društva dokaj 
pogosto odvijajo športne aktivnosti. 
Organizirane so razne rekreativne 
prireditve in društvena tekmovanja. 
S svojimi člani se udeležujejo tudi 
regijskih in državnih športnih tek
movanj, seveda v disciplinah, ki so 
primerne za invalide. Na ta način in z 
omogočanjem bivanja v zdraviliščih, 
ki poteka ob sodelovanju z Zvezo 
delovnih invalidov Slovenije, društvo 
skrbi za ohranjanje zdravja svojih 
članov.

S srečanja težjih invalidov društva v Presarjih

Za vse to in druge aktivnosti 
pa so potrebna finančna sred
stva. Nekaj se jih nabere s 
članarino, pomemben del 
prispevajo vse občine Spodnje 
Savinjske doline, enako tudi 
fundacija FIHO, kjer se zbi
rajo sredstva od iger na srečo. 
Precej sredstev pa društvo 
zbere tudi z lastno dejavnostjo, 
kot so organizacija dobro
delnih koncertov, izdaja in 
prodaja koledarjev ter druge 
aktivnosti.

Letošnje jubilejno leto bo 
po besedah Janeza Megliča 
priložnost za nove aktivnosti 
in akcije, hkrati pa dobra 
možnost za še uspešnejše in 
prodornejšo delo ter seznan
janje javnosti s problemi, s 

katerimi se soočajo invalidi.
D. Naraglav

Namesto poslovnih d a r il... Namesto voščilnic dobrodelnost

Predzadnje krvodajalske akcije v Preboldu se je  udeležilo le 60 krvodajalcev.

M e s e c  d e c e m b e r  je  
m esec p razn ikov , vese lja , 
raznih  daril in z dobrotam i 
obloženih miz. Marsikje pa 
so m orali praznike preživeti 
zelo sk ro m n o . Na n e k a t
ere  izmed teh so pomislili

tudi v podjetju EMO-TECH iz 
Šem petra, ki so del sredstev 
nam esto nakupu poslovnih 
d a r i l  n a m e n il i  v k o r is t  
Dekanijske Karitas Petrovče. 
Želimo, da bi bilo takšnih  
dejanj in posnemalcev v p ri

hodnosti več, saj je socialna 
stiska čedalje večja.

Za darovana sredstva se iskreno 
zahvaljujemo.

Dekanijska Karitas Petrovče

Srečanje prostovoljk RK Prebold

Krvodajalcev vedno manj

Igra za kolektiv, 
poslovne partnerje in prijatelje

Prostovoljke preboldske orga
nizacije RK, ki jo že vrsto let vodi 
Marija Kapus, so imele v minulem 
letu veliko dela, saj je bilo potrebno 
pomagati mnogim družinam, še zlasti 
tistim, ki so zaradi težav v Tekstilni 
tovarni Prebold ostale brez dohodka. 
Posebej delovne so bile v decembru, 
ko so obiskovale starejše na njihovih 
domovih pa tudi v domovih starejših 
občanov v Savinjski dolini, Celju, 
Trbovljah in drugod. Z obiski in dari
li so ostarelim občanom polepšale 
božično-novoletne praznike.

Tokratno srečanje je bilo namen
jeno tudi neformalnemu pogovoru 
o opravljenem delu in o začetku 
novega koledarskega leta, v katerem 
bodo delovale po dosedanjih smerni
ca društva in Območne organizacije 
ter se vključevale v vse njegove akcije 
in akcije RK Slovenija. D. N.

Zavod za transfuzijsko medi
cino v Ljubljani in Splošna 
bolnišnica Celje - transfuzijski 
oddelek vsako leto na področju 
Savinjske doline izvedeta 11 
krvodajalskih akcij. Število 
krvodajalcev je v zadnjem času 
precej upadlo.

Kot je povedala sek re ta rka  
Območnega združenja RK Žalec 
Majda Pilih, je leta 1999 v 11 akci
jah kri darovalo 1899 krvodajalcev, 
leta 2000 1857, naslednje leto se je 
odvzema udeležilo 1790 krvodajal
cev. Sledi rekordno leto z 2017 krvo
dajalci, nato pa močan padec, saj se

je leta 2003 akcije udeležilo le 1575 
krvodajalcev, s 1510 krvodajalci pa 
so zaključili tudi leto 2004.

Eden od poglavitnih vzrokov 
zmanjšanja števila krvodajalcev je 
dejstvo, da v podjetjih delavcem ne 
zagotavljajo več toliko prostih dni 
kot v preteklosti, marsikje pa jim 
tudi onemogočajo udeležbo na krvo
dajalski akciji.

D. N.

Marija Akemian ob predaji glasbenih stolpov Suzani Rek in Gabrijeli
Rabrenovi

V podjetju Kana v Žalcu so 
pred koncem minulega leta 
pripravili krajšo slovesnost, na 
kateri je direktorica podjetja 
Marija Akerman med drugim 
povedala, da bodo denar, ki 
bi ga porabili za nakup novo
letnih voščilnic, namenili v 
dobrodelne namene.

Tako so Splošni bolnišnici Celje 
podarili štiri glasbene stolpe za štiri 
oddelke, ki sta jih v imenu bolnišnice 
sprejeli Suzana Rek in Gabrijela 
Rabrenovič, denarno pomoč pa so 
namenih invalidom in Centru za gluhe 
in slušno prizadete. V podjetju upajo, 
da so pomoči potrebnim prehudih 
iskrico sreče v žalostnih očeh.

T.T.

Božiček se je  ob svojem obdarovanju spomnil tudi na organizatorja srečanja
Romana Brgleza
Čas pred novim letom je poln 
družabnih srečanj, na ka t
erih se spomnimo minulega 
leta in si zaželimo veliko lep
ega za v prihodnje. Bolj redka

pa so novoletna srečan ja , 
ki p red  družabnim  delom 
postrežejo s kakšnim koncer
tom ali gledališko igro. Eno 
takšnih je pripravil pek in pod

jetnik Roman Brglez, ki je v 
dvorano KI) Vransko povabil 
svoj kolektiv, poslovne par
tnerje, prijatelje in znance.

Na odru Kulturnega doma Vransko 
se je pred polno dvorano Brglezovih 
gostov predstavilo Gledališče pod 
kozolcem iz Šmartnega ob Paki s 
komedijo Nikola Manzaria Mrtvi 
ne plačujejo davkov. V njej igra 
glavno vlogo Jože Robida, ki se 
ponaša z vrsto gledaliških priznanj, 
med drugim je bil lani proglašen 
za najboljšega igralca amaterskih 
gledališč v Sloveniji.

Ob zaključku je Božiček obdaril 
vse igralce, pa tudi Romana Brgleza. 
Slednji je ob tej priložnosti izrekel 
čestitke igralcem, vsem svojim gos
tom, kolektivu in ostalim pa se zah
valil za sodelovanje.

Na družabnem srečanju je bilo 
vehko dobrot, med njimi pol kvadrat
nega metra velika torta, ki so jo pod 
vodstvom Brglezove hčerke Dragice 
naredili v njihovi slaščičarni. Svoje so 
dodali Vitezi polk in valčkov. D. N.

Pri Račk' so se pred dnevi 
zbrale članice preboldske orga
nizacije Rdečega križa in na 
srečanju počastile življenjska 
jubileja dveh svojih dolgolet
nih članic, in sicer 80-letnico

Anice Čede in 60-letnico Olge 
Dragar. Pred dvema letoma 
so na ta  način obeležili tudi 
jubilej svoje najstarejše, danes 
92-letne Fanike Raček, ki je še 
vedno nadvse aktivna članica.

Prostovoljke RK Prebold na srečanju, na katerem so počastile tudi okrogla 
jubileja dveh članic (na sredini s šopkom rož).

O P IU M 'ùm m a*  KODRIH *• p-
(timsko cesto 35, 3311 ŠEMPETER, tel.: 03 / 700 06 30

Delovni čas: pon. - pet. od 8. do 18. ure, sobota od 8. do 12. ure.

RAČUNALNIŠKI PREGLED VIDA - BREZPLAČNO
PREGLEDI V IDA: ČETRTEK, 10. 2. IN ČETRTEK, 

24. 2. 2005 pod
strokovnim vodstvom spec. Okulista dr. Rrsena 

Janiča. Naročite se!
5 0%  ZNIŽRNJE DOLOČENIH MODELOV SONČNIH 

OČftl IN KOREKCIJSKIH OKVIRJEV!
NOVI MODELI SONČNIH OČAL 2005!

Obiščite nas in videli boste bolje!

Avto

SLAVICA MARN, s.p.
Vransko 18/b, 3305 Vransko 

Tel.: (03) 572 51 06, 041 508 655

IZDELAVA IN MONTAŽA 
IZPUŠNIH LONCEV IN CEVI

' za osebna vozila * lažja tovorna vozila * traktorje 
* delovne stroje * motocikle * športne izpuhe
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Najpomembnejša promocija hmeljarstva Rekorden obisk tujcev
Že peto leto je Turistično 

društvo Šem peter sklenilo 
turistično sezono s priredit
vijo Božična skrivnost v jami 
Pekel. V dveh dneh si je prizore 
božične zgodbe, ki so jih tudi 
tokrat obogatili s pravljičnimi 
bitji, ogledalo več kot 3000 
obiskovalcev. Otroci do 14. leta 
so imeli brezplačen vstop.

Prvi dve leti se je božična zgodba 
odvijala na posebnem prireditvenem 
odru v jami. Tretje leto so se odloči
li za prikaz posameznih prizorov 
Kristusovega rojstva po spodnjem 
delu jame in skupine so vstopale 
in izstopale na istem mestu, kar 
je povzročalo precej gneče. Zaradi 
tega so se odločili, da prireditveni 
prostor razširijo in vanj vključijo 
tudi zgornji del jame, kjer je izhod za 
obiskovalce v času turistične sezone. 
Z obiskom so bili tudi letos zelo 
zadovoljni.

Malo manj zadovoljni so turistični 
delavci z obiskom jame v ostalih mes
ecih, saj je jamo v letu 2004 obiskalo 
približno enako število obiskovalcev 
kot v zadnjih sedmih letih, to je 
okrog 15.000. Najuspešnejše je bilo 
leto 1997, ko si je jamo ogledalo 
kar 21.213 obiskovalcev, nato sledi 
močan padec v letu 1998, jamo 
jih je obiskalo le 16.292. Ob vse 
manjšem obisku šolskih skupin, ki 
pa še vedno predstavljajo 65 odstot
kov obiska, so zabeležili precejšen 
porast in rekorden obisk tujcev.

Rekorden obisk tujcev pa so 
zabeležili tudi v antičnem parku. 
Rimsko nekropolo si je ogledalo

Ob odhodu iz  jam e v krnskem letu 
sta obiskovalcem zaželela srečo 
mala dimnikarja.

1386 tujcev. Na splošno pa je bil 
obisk parka slabši kot minula leta, 
saj si je nekropolo ogledalo le 10.543 
obiskovalcev, kar je v primerjavi z 
zadnjimi petimi leti od 500 do 800 
obiskovalcev manj. Obisk je manjši 
zaradi upadanja števila šolskih sku
pin. Glavni razlog je potrebno po 
besedah predsednice TD Šempeter 
Metke Vočko pripisati spremenje
nemu učnemu programu. “V prihod
nje bodo zato zelo pomembni tuji 
gostje, te pa bo potrebno v dolino 
pripeljati, predvsem pa jih usmeriti z 
avtoceste do turističnih destinacij. V 
veliki meri lahko k temu doprinesejo 
ustrezne reklamne table ob avtocesti, 
za kar smo se morali dolgo dogov
arjati, zdaj imamo končno dovoljen
je, potrebno pa bo zagotoviti še sred
stva,” pravi Metka Vočko, ki s svojimi 
sodelavci uspešno krmari turistično 
društvo, ki tudi v tem letu načrtuje 
več različnih aktivnosti.

D. Naraglav

Zbor hm eljarskih starešin 
in princes Slovenije je bil kot 
društvo ustanovljen 14. junija 
lani, pa za predsednika izbran 
Milan Lesjak. V začetku tega 
leta je imelo društvo prvi redni 
občni zbor. Starešine, nekatere 
princese in gostje so se zbrali 
pri Času v Žalcu.

Kot je po občnem zboru povedal 
Slavko Leskovšek, ima društvo 26 
rednih članov (hmeljarski starešine 
in princese), izrednih članov pa je 
šest. Ena najpomembnejših nalog 
društva je ohranjanje 42-letne tradici
je starešinstva, predvsem pa skrb za 
promocijo hmeljarstva. Hmeljarski 
starešine s svojimi princesami sode
lujejo na raznih prireditvah, večinoma 
turističnih, bolj kot doslej pa želijo 
biti aktivni tudi na področju gospo
darstva. Poleg poročil so na občnem 
zboru sprejeli plan dela in finančni 
plan za leto 2005, na nadomest-

najbolj skrbi, kako bo z delovnimi 
dovoljenji za tujce. Lani so lahko imeli 
70 odstotkov tuje sezonske delovne 
sile, za letos pa jim je prejšnja vlada 
obljubila vsaj 50 odstotkov, vendar 
novi minister tega še ni potrdil.

In kako je bilo s prodajo lanske
ga dokaj dobrega pridelka hmelja? 
Po besedah direktorice Hmezada 
Exporta-Importa Martine Zupančič, 
ki je tudi sodelovala na občnem 
zboru, so uspeli prodati ves lan
ski pridelek, kar je do tega časa 
uspelo samo še Francozom. Medtem 
ko so se pred leti za prodajo hmel
ja sklepale večletne pogodbe, zdaj 
kupci raje kupujejo tako imenovane 
“proste” količine, kljub temu pa je 
po oceni Martine Zupančič že sklen
jenih pogodb za prodajo približno 
40 odstotkov letošnjega pridelka 
hmelja.

K. R ., foto: T. T.

nih volitvah pa izbrali novo tajnico 
društva. To je Pavla Gostečnik, ki je 
bila hmeljska princesa leta 1970.

V Sloveniji je ta čas še 152 hmel
jarjev, ki imajo približno 1.500 ha 
hmeljišč v rodni dobi. Največje

upadanje hmeljskih površin je po 
besedah Slavka Leskovška končano. 
Hmeljarji imajo svojo organizacijo 
pridelovalcev hmelja (OHP), to je 
nekdanja hmeljarska zadruga, v kate
ri je 44 članov. V tem obdobju jih

Blagoslov konj na Gomilskem in na Polzeli

Pravljično petje 
na Trju

V decembru je bilo v telovad
nici POŠ Trje zelo veselo, saj 
so učenci pod mentorstvom 
gospe Anite Žolnir pripravili 
hožično-novoletni koncert. 
Priprave nanj so potekale v 
CŠOD Gorenje v Zrečah, seve
da pa bi bilo brez pomoči 
sponzorjev (n o ta rja  Srečka 
G abrila , odvetnice Rosite 
G ab rilo , Jo ž e ta  A n to liča  
Boral, d. o. o., Košarice), ki 
so pevcem omogočili nepo
zabna dneva, veliko težje. 
Ob t e j  p r i l o ž n o s t i  se  
jim  iz s rc a  zah v a lju je jo .

Koncert so pričeli naj mlajši iz 
OŠ Petrovče in POŠ Trje, sledilo je 
živahno vrtenje folkloristov s har
monikarjem pod vodstvom gospe 
Helene Turnšek. Poleg otroškega 
pevskega zbora OŠ Petrovče je zapel 
tudi dekliški pevski zbor. Vse nas
topajoče je prav gotovo presenetil 
obisk Božička, ki je pevce razveselil z 
majhno pozornostjo. Pravo božično 
vzdušje so pričarali tudi obiskovalci, 
ki so se pridružili petju. Ob koncu 
so si vsi zaželeli lepe praznike in 
zadovoljni odšli domov.

Veronika

Obred blagoslovitve na Polzeli je  opravil dekan Jože Kovačec. Stolni kanonik iz  Maribora Jože Goličnik na Gomilskem

kali” s kruhom in soljo, potem pa so 
prejeli še blagoslov.

P redv iden i b lagoslov  konj 
Malteške konjenice in drugih na 
Štefanovo pa je bil zaradi slabega 
vremena prestavljen za tri dni. Na 
parkirišču pod župnijsko cerkvijo 
se je zbralo 40 konj in njihovih 
lastnikov ter veliko gledalcev. Pred 
blagoslovom, ki ga je opravil dekan 
in polzelski župnik Jože Kovačec, je 
zbrane nagovoril podžupan občine 
Polzela Stanko Novak in med drugim 
poudaril, da je Malteški viteški red 
na Polzeli deloval od leta 1263 do 
1780, v času, ko so bili konji edino 
potovalno sredstvo. Društvo Malteške 
konjenice na Polzeli je sorazmerno 
mlado, kljub temu pa je zelo aktivno 
in skuša ohranjati spomin na svoje 
prednike.

T. Tavčar

Na Gomilskem so že pred 
devetimi leti oživeli starodavni 
običaj, po katerem so na god 
Sv. Štefana blagoslavljali konje. 
Itidi sicer je na Gomilskem ta 
dan zelo slovesno, saj je Sv. 
Štefan njihov župnijski zavet

nik. Kljub deževnemu vre
menu so blagoslov izvedli na 
Štefanovo.

V organizaciji Konjeniškega kluba 
Mustang Gomilsko se je po drugi 
maši pred cerkvijo Sv. Štefana zbralo 
lepo število konj in njihovih lastnikov,

ki so v sprevodu odšli pred Dom kra
janov, kjer so obred blagoslovitve 
opravili stolni kanonik iz Maribora 
Jože Goličnik, domači župnik Martin 
Cirar in kurat v Domu oskrbovancev 
na Polzeli Janez Bračun. Po stari 
navadi so se konji najprej “poslad-

Ugodne razmere za delo
Izgradnja kanalizacije in 

obnova vodovoda v občini 
Prebold se kontinuirano nada
ljuje in naj bi bila končana 
v letu 2007. Zaradi ugodnih 
vremenskih razmer dela niso 
zastala niti v teh zimskih me
secih.

V tem času končujejo z deli na 
obnovi glavnega vodovoda iz Dolenje 
vasi v Kapljo vas, kjer so bile v 
zemlji ponekod še salonitne cevi. 
Do Kaplje vasi so delavci podjetja 
Nivo Celje položili cevi za kanali
zacijo, tako da bo vse pripravljeno 
za priključitev na kanalizacijski vod, 
ko bo končana izgradnja kanali
zacije v vasi. V Dolenji vasi je ta že 
zaključena, vendar se gospodinjstva 
na kanalizacijsko omrežje ne bodo 
mogla priključiti, vse dokler ne bo 
zgrajen centralni čistilni zbiralnik 
oziroma vzpostavljena povezava s 
čistilno napravo v Kasazah. Dela, ki 
jih končujejo, sodijo finančno še v 
leto 2004.

V proračunu občine Prebold za 
leto 2005 je za izgradnjo kanalizaci
je namenjenih dobrih 60 milijonov 
tolarjev, za obnovo vodovoda pa 22 
milijonov tolarjev. Kje bodo nadalje
vali z deli, pa se bodo v prihodnjih 
dneh še dogovorih.

Polaganje cevi glavnega vodovoda v Kaplji vasi

IVA d. o.o.

PRODAJA REZERVNIH DELOV 
ZA AVTOMOBILE, KOMBIJE, 

MOTORJE IN KOLESA.

D elovni čas: od 8. do 12. ure, od 14. do 18. ure,
sobota od 8. do 12. ure.

Savinjska ulica 31, 3311 ŠEMPETER, tel: 03/700 16 11
D. N.
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RK je organizacija 
ljudi za ljudi

V novo šolsko leto 
z novo šolo

V teh dneh bodo krovci pokrili šolo in Dom krajanov.

Rdeči križ je ena najstarejših 
človekoljubnih in dobrodelnih 
organizacij v slovenskem pros
toru, saj njegovi začetki segajo 
že 140 let nazaj. RK Slovenija 
je razdeljen na 56 območnih 
združenj in eno od njih je 
Območno združenje Žalec, ki 
mu od decembrske programs- 
ko-volilne skupščine predsedu
je Vlado Rančigaj. Strokovna 
delavka oziroma sekretarka 
združenja je Majda Pilih, ki je 
za Utrip podrobneje predstavi
la delo žalskega združenja.

“V našem območnem združenju 
imamo 17 krajevnih organizacij, 
in sicer v Žalcu, Grižah, Šempetru, 
Petrovčah, Vranskem, Libojah, Letušu, 
Gotovljah, Taboru, Trnavi, Ponikvi, 
Levcu, Galiciji, Braslovčah, Polzeli, 
Andražu in Preboldu. Območno 
združenje in vse krajevne orga
nizacije delujemo v skladu s statutom 
RK Slovenije in temeljnimi načeli 
Mednarodnega odbora Rdečega 
križa, kot so: nevtralnost, humanost, 
nepristranskost, neodvisnost, pros
tovoljnost, enotnost in univerzalnost. 
S programskimi izhodišči ostajamo 
zvesti tradiciji in našim utečenim 
programom tako na področju krvo
dajalstva, prve pomoči, preventivne 
zdravstvene dejavnosti, poizvedo

valne službe, širjenja znanj in dela z 
mladimi,” je dejala Majda Pilih.

0  najpom em bnejših oblikah 
delovanja v zadnjem mandatu 
območne organizacije je povedala: 
“Predvsem se je naše delo odražalo 
skozi redne in tradicionalne oblike 
delovanja. Tako smo delovali na 
socialnem področju, kjer je opa
zen precejšnji porast socialnih 
problemov. Ljudje so v vedno večjih 
stiskah in se pogosto obračajo na 
RK, kjer jim pomagamo po naših 
zmožnostih. Nadvse pomembno je 
krvodajalstvo, ki pa je žal v upadanju 
oziroma število krvodajalcev pre
cej niha. Naše delo je v veliki meri 
namenjeno prvi medicinski pomoči. 
Redno izvajamo tečaje prve pomoči 
za voznike motornih vozil, s semi
narji pa izobražujemo tudi preda
vatelje. Prisotni smo tudi pri prever
janju znanj ekip PP za potrebe Civilne 
zaščite. Vseskozi vodimo aktivnosti 
za darovanje delov človeškega telesa, 
ki lahko bolnemu povrnejo zdravje. 
Še posebno smo pri tem aktivni 
na samih krvodajalskih akcijah, 
kjer so vedno na razpolago kartice 
Darovalec. Imetnik takšne kartice 
postane ob morebitni smrti prosto
voljni darovalec svojih organov.

Ob naštetem smo veliko pozor
nost namenjali zdravstveni vzgoji in 
podmladku. Ta dejavnost vključuje 
izobraževanje tako starejših kot 
mlajših. Pri starejših gre predvsem 
za predavanja o zdravem načinu 
življenja, ki so dobro obiskana. Redno 
si lahko merijo tudi krvni tlak, slad
kor v krvi in holesterol. Pri mlajših

pripravljamo akcijo ob dnevu boja 
proti lakoti Drobtinica, ob dnevu 
boja proti aidsu pa delimo zloženke 
in kondome. Otroci prodajajo novo
letne voščilnice in s tem pomagajo 
socialno ogroženim sovrstnikom. Ob 
tednu RK sprejmemo prvošolce med 
mlade člane, na višji stopnji pa pote
kajo predavanja o temeljnih načelih

RK in Rdečega polmeseca,” pove 
Majda Pilih in še doda: “V Rdečem 
križu se zavedamo, da RK pooseblja 
pomoč, ki ljudi samo ohranja na 
robu preživetja in je v večini prime
rov le kratkoročni ukrep. Nikoli ne 
želimo nadomestiti javne oblasti, 
želimo le ponuditi svoj lastni nepris
transki prispevek v pogosto prvih,

pa se, da je naša pomoč pogosto v 
nesorazmerju s trpljenjem, včasih 
tudi nepravočasna in v premajhnem 
obsegu. Vsi skupaj pa se moramo 
truditi, da tega ne bi bilo in da bo 
naša bodočnost lepša in bolj opti
mistična.”

D. Naraglav

Nekdanje podobe pri Domu 
krajanov v Taboru ni več. 
Nastaja nova, ki bo dala kraju 
povečano šolo, vrtec in Dom 
krajanov. Povezovalni hodnik 
s šolo bo povečal funkciona
lnost objektov in oba objekta 
povezal v zaokroženo celoto. 
Tako bo uresničena dolgolet
na želja prebivalcev te občine 
po šestle tn i osnovni šoli. 
Novo šolsko leto bo zato velik 
praznik za učence, njihove 
starše in vse občane.

Kot je povedal župan Vilko 
Jazbinšek, dela napredujejo po 
planu. V teh dneh krovci konču

jejo s pokrivanjem vseh streh na 
gradbišču, vzporedno z deli na strehi 
pa potekajo inštalacijska dela. Do 
konca meseca januarja naj bi bili 
končani ometi, po vsej verjetnosti 
pa tudi podložni betoni - estrihi. 
Vsa dela naj bi bila zaključena do 
konca junija, nato pa naj bi se začela 
obnova dosedanjih prostorov vrtca 
in šole. Z obnovo naj bi končali do 
sredine avgusta, ko je predvideno 
uradno odprtje novozgrajenih ozi
roma prenovljenih objektov.

Hkrati bodo uredili še igrišče za 
odbojko na mivki in rekreacijsko 
balinišče.

D. N.

pa gre predvsem za ozaveščanje. Tako nepredvidljivih situacijah. Zavedamo

Nov predsednik Območnega združenja RK Žalec Vlado Rančigaj med pred
stavitvijo programa dela, v ozadju predsedstvo skupščine s sekretarko Majdo 
Pilih (prva z  leve).

Življenje na vozičku grenijo ovire
Še pred kratkim paraplegi

ki, tetraplegiki in drugi inva
lidi v invalidskih vozičkih niso 
mogli priti v zdravstveni dom, 
občinsko zgradbo, trgovino, na 
pošto, v banko ter druge javne 
ustanove. Težave jim je povz
ročala tudi vožnja po cestah 
in ulicah oziroma pločnikih. 
Danes se je na tem področju že 
marsikaj izboljšalo. Vse javne 
zgradbe so grajene tako, da 
je vstop vanje mogoč tudi z 
invalidskim vozičkom, prav 
tako pa so pri starejših zgrad
bah že marsikje uredili tako 
imenovane klančine. Še vedno 
pa je veliko ovir, ki bi jih bilo 
potrebno odpraviti, in tudi 
ljudem, ki jih je življenjska 
usoda priklenila na voziček, 
omogočiti prijaznejše pogoje 
in enake možnosti dostopa do 
javnih mest in storitev. O tem 
je bilo precej povedanega tudi 
na srečanju paraplegikov jugo
zahodne Štajarske v Šempetru, 
o katerem smo že poročali. V 
anketi pa smo želeli izvedeti, 
kako so zadovoljni glede na 
odpravljanje ovir in možnosti 
samostojnega gibanja v svojem 
okolju nekateri Savinjčani.

Silva Kos: “Ljudje, ki smo prikle
njeni na invalidske vozičke, smo za 
marsikaj prikrajšani. Zdravja nam 
r ; r-' V I žal nihče ne 

'% I more dati. 
:* lahko pa 

nam pomaga. 
J m  da bo naše 

■ - življenje lepše
M S  in

in bomo 
č im  ma n j  

odvisni od pomoči drugih. Vsakdo od 
nas si želi, da bi s svojim vozičkom 
lahko bolj aktivno sam urejal vsak

danje zadeve. Bodisi pri nakupih v 
trgovini, na pošti, v banki, v šoli in 
drugih javnih ustanovah. V Žalcu, 
kjer živim v bloku, imam dvigalo 
in se lahko pripeljem iz stanovanja 
na dvorišče, vendar pa me potem 
čaka veliko ovir. Sama ne morem v 
zdravstveni dom, ker je klančina tam 
prestrma in predolga, da bi jo zmo
gla. Če že pridem v zdravstveni dom, 
pa ne morem do svojih zdravnikov, 
ki so v prvem in drugem nadstropju. 
Povsem nemogoče mi je priti tudi 
na Center za socialno delo, kjer so 
samo stopnice. Enako velja za uprav
ljavca stanovanj Sipro Žalec in še 
koga. Zelo bi bila vesela, če bi se 
stanje v tej smeri spremenilo, čeprav 
se zavedam, da vsepovsod tega ni 
mogoče narediti.”

Roman Hrženjak: “Prva ovira 
je že ta, da sam ne morem iz svo
jega stanovanja in nazaj. Stanujem 

v bloku, kjer 
ni dvigala, 
ampak samo 
stopnice. Če 
hočem ven, 
me morajo 
nesti. Tudi 
ko sem zunaj 
in priprav

ljen za vožnjo po mestu, me čaka 
vrsta ovir. V zadnjih nekaj letih se 
je stanje sicer bistveno izboljšalo. 
Narejenih je kar precej klančin, ki 
pa imajo ponekod prevelik naklon 
in moraš biti kar močan v rokah, 
da jih sam premagaš. Meni sicer 
to ne dela večjih težav, tistim, ki 
nimajo dovolj moči, pa te klančine ne 
omogočajo samostojnega pristopa. 
1\tdi pločniki so ponekod še vedno 
preveč visoki. Ker imam rad šport, 
pa me najbolj moti, da ne morem z 
vozičkom v Športni center, saj je z 
vseh strani ograjen, prehodi pa so 
le za pešce. Ob lepih dnevih bi zelo

rad šel na igrišča, a žal me ustavijo 
nepremosdjive ovire. Precej nerodna 
je tudi klančina za vstop v zdravstveni 
dom, saj je prestrma. Še slabše pa je 
seveda tam, kjer klančine sploh ni. 
Želim si, in tudi vsi meni enaki, da bi 
se v prihodnje odgovorni bolj trudili 
izboljševati stanje na tem področju.” 

Slavko Mikec: “Naše življenje je 
oteženo v primerjavi s tistimi, ki 
lahko normalno hodijo in gredo, 
kamor morajo ali želijo. Tudi mi si 
želimo, da bi v mejah naših zmožnosti 
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vključeni v življenje okrog sebe. Da pa 
bi bilo to mogoče, je bistvenega pom
ena, da se v čim večji meri odpravijo 
ovire, ki nam preprečujejo gibanje 
z vozičkom in vsakdanjo komuni
kacijo s svojim okoljem in ljudmi. 
Kako je s tem v žalski občini, mi ni 
toliko poznano, saj živim v Nazarjih, 
vendar v pogovoru z meni enakimi 
vem, da imajo še veliko problemov 
glede dostopov v javne zgradbe. Tudi 
v Nazarjih, Mozirju in drugod ni nič 
drugače ali pa je morda še slabše. 
Z vozičkom ne morem v občinsko 
zgradbo niti v zdravstveni dom, saj 
so povsod le stopnice. Nekoliko lažje 
je dostopna pošta, vendar je tudi tu 
previsok robnik. Bistveno drugače 
je v novih zgradbah, recimo v novem 
trgovskem centru Tuš, saj so vsi lokali 
v pritličju in dostopni brez težav. 
Vsekakor upam, da se bo situacija 
izboljševala tudi tam, kjer so sedaj 
še ovire.”

Lojze Strniša: “Ko je človek zdrav 
in mobilen, težko razume, da je že

vsak robnik, 
vsak vstop v 
stanovanje  
a li  jav n o  
zgradbo zelo 
velik prob
lem za ljudi, 
k i t e ž k o  
hod ijo , in 

še težji za tiste, ki so na vozičku. 
Tudi sam o tem najbrž nikoli nisem 
razmišljal, ko sem bil zdrav. Odkar 
me je življenjska usoda priklenila 
na voziček, se s tem srečujem vsa
kodnevno in bi, če bi mogel, naredil 
vse, da bi sebi enakim omogočil čim 
prijaznejši stik z okoljem, enako
pravno komuniciranje in samostoj
no urejanje vsakodnevnih zadev. V 
Šempetru, kjer živim, in tudi v Žalcu 
je bilo v zadnjih nekaj letih že marsi
kaj narejenega v tej smeri. Kljub temu 
pa ostaja še veliko ovir, ki nam pre
prečujejo dostop v javne ustanove. V 
novem poslovnem centru Pluton, kjer 
so pošta in še nekaj lokalov, je sicer 
dostop urejen, vendar pa je klančina 
precej strma. Za vitalnega paraple
gika je še premagljiva, za tetraplegika 
pa praktično nedostopna. Povsem 
drugačen je v tem centru dostop v 
trgovino Spar. Dobro so urejeni tudi 
pločniki in glavno križišče, vendar, 
če nimaš dovolj moči v rokah, v 
klanec ne prideš. Iddi v Žalcu je 
kljub klančini težko priti samostoj
no v zdravstveni dom. Imam srečo, 
da hodim k zasebnemu zdravniku v 
Petrovče, kjer je to dobro urejeno.” 

Franc Rančigaj: “Danes praznu
jemo že 25-letnico društva paraple
gikov. Z njegovim delom sem povezan 
že vse od ustanovitve in lahko rečem, 
da smo prek društva v marsičem 
pripomogli k razreševanju prob

lemov, ki so 
grenili naše 
ž iv l je n je .  
Bistveno so 
se izboljšale 
komunikaci
jske poti in 
dostopnost

do javnih mest. V zdravstveni dom 
Žalec včasih z vozičkom sploh ni 
bilo mogoče priti, resnici na ljubo 
tudi danes brez pomoči ni lahko. 
Enak problem je bil priti v občinsko 
zgradbo, danes je to dobro urejeno. 
Tudi pošta je z novo zgradbo to dobro 
uredila, enako velja za trgovine in še 
bi lahko naštevali. Kljub temu je še 
veliko ovir, ki bi jih bilo potrebno na 
nek način odpraviti in narediti naše 
mesto še prijaznejše za invalide na 
vozičkih. Pri trgovinah in na drugih 
parkirnih površinah je poskrbljeno 
za parkirna mesta za invalide, žal pa 
jih je običajno premalo oziroma jih 
zasedajo nekorektni vozniki, ki se 
ne ozirajo na označbo na parkirišču, 
da je prostor namenjen invalidnim 
osebam. Ne glede na pomanjkljivosti, 
ki smo jim še vedno priča tako rekoč 
na vsakem koraku, pa sem vesel, da 
se opazno spreminja odnos družbe 
do tega problema. Upam, da se bo ta 
trend še nadaljeval.”

Herman Šalej: “Sam z vozičkom 
ne grem nikamor, ampak me z njim 
vozijo drugi, zlasti žena. Da bi me 
lahko pripeljali tja, kamor bi želel 
oziroma bi moral priti, ne bi smelo 
biti ovir. Kjer so vhodi neposredno 
s cestišča oziroma parkirišča, to ni 

problem. V 
zgradbe, ki 
imajo vhode 
dvignjene, 
p a  b r e z  
klančin to 
ni mogoče. 
Zelo dobro 
invalidnemu 

človeku dene pri srcu, če lahko 
kaj naredi sam in prav mobilnost 
z vozičkom lahko pri tem veliko 
pomaga. Za invalida na vozičku, kot 
tudi za tistega, ki ga vozi, so najbolj 
problematični vzponi na cesti, še 
zlasti, če so strmi in dolgi. Enako 
velja za klančine, ki so narejene za 
invalide za vstop v javne ustanove in 
druge zgradbe. Zelo neprimerna je 
recimo klančina v zdravstveni dom, 
po kateri me žena sama težko pelje.

Ko ob pomoči še koga to le uspe. 
Tudi sama ne moreva do osebnega 
zdravnika, ki ga imam v prvem nad
stropju. Zdravnik mora priti v spodn
jo ambulanto, da me lahko pregleda. 
K sreči me zdravnik pogosto obišče 
in pregleda na domu,” pravi Herman 
Šalej, njegova žena pa dodaja, da so 
velik problem tudi parkirna mesta. 
Ko moža pripelje v zdravstveni dom, 
velikokrat ni prostega parkirišča, 
parkirna mesta za invalide pa zaseda
jo drugi.

Danica Cokan: “Ko je človek 
zdrav, ne zna prav ceniti tega bogastva. 
Tega se žal zavemo šele takrat, ko smo 
resno bolni in priklenjeni na bolniško 
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pred časom tudi mene pahnila v to 
stanje. Kar nekaj časa nisem mogla 
sama iz postelje, saj so mi noge 
povsem odpovedale. Tako bi bilo 
še danes, če ne bi pred letom dni, 
ob pomoči Medobčinskega društva 
invalidov in številnih organizacij ter 
posameznikov dobila poseben elek
trični invalidski voziček. Ta mi sedaj 
omogoča, da se s pomočjo domačih 
spravim iz postelje in se z njim v 
polsedečem položaju popeljem 
v naravo, med ljudi. Zahvaljujoč 
dobrim ljudem, ki so s srcem in 
ljubeznijo prispevali denar za nakup 
tega vozička, sem lahko tudi danes 
na tem srečanju paraplegikov. Takšna 
srečanja so velika priložnost motivi
ranja, medsebojnega spodbujanja in 
izraz humanosti. Z njim družbo tudi 
opozarjamo na naše probleme, ki 
jih imamo v vsakdanjem življenju, in 
apeliramo, da nam omogoči čim bolj 
enakopraven položaj in kakovostno 
življenje. Vsem iskrena hvala za vse, 
kar ste naredili zame in za meni 
podobne.” D. Naraglav
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Strožji zakon zaenkrat učinkovit
Novi Zakon o varnosti cestne

ga prometa je v javnosti spod
budil široko razpravo pred
vsem o tem, ali so potrebne 
tako visoke kazni za prekrške 
in kako učinkovito bo njegovo 
izvajanje v praksi. Podatki o 
prometnih nesrečah in številu 
prekrškov kažejo, da se je var
nost v prometu vsaj kratkoroč
no izboljšala. Kljub temu, da 
je javnost dobro seznanjena 
z glavnimi novostmi zakona, 
policisti posebej opozarjajo na 
nekatera določila. Povzemamo 
jih iz Poročil Policijske uprave 
Celje.

Hitrost je najpomembnejši deja
vnik tveganja za nastanek prometnih 
nesreč. Zato je bila določilom novega 
Zakona o varnosti cestnega prometa, 
ki urejajo najvišje dovoljenje, hitros
ti posvečena posebna pozornost. V

skladu z mednarodno konvencijo 
zakon med drugim določa, da sme 
voznik voziti le s takšno hitrostjo, da 
vozilo ves čas obvlada in ga lahko 
ustavi pred oviro, ki jo glede na 
okoliščine lahko pričakuje. Novost v 
zakonu je, da mora voznik prilago
diti hitrost vožnje ne le vozilu, cesti, 
prometu in vremenskim razmeram, 
pač pa tudi svojim sposobnostim. 
Ta določba zavezuje zlasti voznika 
začetnika oziroma voznika z malo 
vozniškimi izkušnjami k vožnji s 
primemo hitrostjo.

Kazni so precej povečane za 
prekoračitve hitrosti v naselju, nji
hov namen pa je, da bi zaščitili 
pešce in kolesarje, še zlasti otroke in 
starejše. Že prekoračitev dovoljene 
hitrosti za 10 km/h lahko povzroči 
hude poškodbe. Voznik, ki namesto 
50 km/h, kot je dovoljeno, vozi 60

km/h, ima pri nujnem zaviranju na 
števcu še vedno 44 km/h, medtem ko 
pri vožnji z dovoljeno hitrostjo v tem 
času že ustavi.

Za prekoračitev hitrosti v na
selju za več kot 50 km/h oziroma v 
območju omejene hitrosti za več kot 
30 km/h, je predvidena tudi stranska 
kazen 18 kazenskih točk, kar pome
ni prenehanje veljavnosti vozniškega 
dovoljenja. Tak ukrep je predviden 
za vožnjo v naselju s hitrostjo večjo 
od 100 km/h, v območju omejene 
hitrosti za vožnjo, večjo od 60 km/h, 
in v območju umirjenega prometa ali 
območju za pešce s hitrostjo, večjo 
od 40 km/h, kar pomeni najbolj 
nevarno ravnanje in hudo ogrožanje 
pešcev in kolesarjev.

Varnostni pas je eden od temeljnih 
samozaščitnih ukrepov. Med vožnjo 
morajo biti voznik in potniki v vozilu

na vseh sedežih, kjer so vgrajeni var
nostni pasovi, pripeti. Varnostnega 
pasu ni potrebno uporabljati le 
osebi, ki z veljavnim zdravniškim 
potrdilom dokaže, da pasu zaradi 
zdravstvenih razlogov ne more upora
bljati. Nepripet voznik ali potnik se 
kaznuje z globo 20.000 tolarjev.

Otroci, mlajši od 12 let in manjši 
od 150 cm, morajo biti med vožnjo 
zavarovani v otroškem sedežu ozi
roma z ustreznim zadrževalnim 
sistemom, ki je primeren otrokovi 
starosti in telesni masi. V avtomobilu, 
kjer zaradi konstrukcijskih lastnosti 
avtomobila otroka ni mogoče zava
rovati na omenjen način, sme otrok 
sedeti le na zadnjem sedežu. Z globo
30.000 tolarjev se kaznuje voznik, 
ki ne poskrbi za ustrezno zaščito 
otroka. Enako določilo velja tudi za 
prevoz otrok na traktorju ali delov
nem stroju, kjer se sme otrok, mlajši 
od 12 let, voziti le, če je zavaro
van z njegovi telesni rasti ustreznim 
zadrževalnim sistemom.

Nov Zakon o varnosti cestnega 
prometa med drugim predpisuje, da 
voznik motornega vozila med vožnjo 
ne sme uporabljati opreme ali naprav 
na način, ki bi zmanjševale nje
govo slušno ali vidno zaznavanje ozi
roma zmožnost obvladovanja vozila 
(maska, slušalke, telefon). Voznik 
ne sme poslušati radia ali drugih 
zvočnih naprav s takšno glasnostjo, 
ki bi onemogočala normalno slušno 
zaznavanje v cestnem prometu. 
Izjemoma dovoljuje zakon uporabo 
telefona, če je v vozilo vgrajen sistem 
za prostoročno telefoniranje ah z 
uporabo brezžične slušalke za eno 
uho, če vozniku pri tem ni potreb
no fizično upravljati s telefonskim 
aparatom. Globa za neupoštevanje 
teh določil je 20.000 tolarjev. Gotovo 
pa velja, da telefoniranje med vožnjo 
bistveno zmanjšuje pozornost vozni
ka na dogajanje v prometu, zato je 
potrebno za daljše in zahtevnejše 
pogovore ustaviti na varnem in prim
ernem mestu.

In še nekaj statistike za leto 2004.

Na območju Policijske uprave Celje 
je lani v prometnih nesrečah umrlo 
37 udeležencev, 8 več kot leta 2003. 
Prav tako se je povečalo število 
prometnih nesreč, v katerih so bili 
udeleženci telesno poškodovani. 
Ob zelo strnjeni analizi vzrokov 
najhujših prometnih nesreč in tistih, 
pri katerih so nastale hude telesne 
poškodbe, policisti ugotavljajo, da 
je neprilagojena hitrost še vedno 
eden od ključnih vzrokov za nas
tanek teh nesreč. V letu 2004 se je 
število najhujših prometnih nesreč 
zaradi hitrosti povečalo za kar 60 %. 
Podobno kot za hitrost velja tudi za 
prisotnost alkohola pri udeležencih 
prometnih nesreč. Kar 42 % vseh 
povzročiteljev najhujših prometnih 
nesreč je bilo v času nesreče pod 
vplivom alkohola.

Njihova povprečna stopnja alko
holiziranosti je bila 1,7 g/kg alko
hola. Zato naj velja poziv vsem 
udeležencem v cestnem prometu, da 
vozite s prilagojeno hitrostjo.

K. R.

Gradnja mostu med generacijami

Študentke Pedagoške fakultete na obisku f r i  članicah skupin Zimzelen

Strokovna delavka CSD Celje in 
glavna mentorica skupin Zimzelen 
iz Žalca Mag. Irena Potočnik, je o 
sodelovanju povedala: “Skupini za 
kakovostno starost Zimzelen 1 in 2 v 
Žalcu delujeta že 14 let in sta v poind- 
ustrijskem času dober način za zado
voljevanje nematerialnih socialnih 
potreb starostnikov po medčloveških 
odnosih. Starostnikom omogočajo 
osebno zbliževanje, gojenje novih 
dejavnosti izven družbe, spozna
vanje in povezovanje z mlajšimi 
generacijami in vsaj do neke mere

modrost mlajšim generacijam, zlasti 
mladim. Tudi Pedagoška fakulteta v 
Ljubljani skrbi za to, da se teorija in 
praksa povezujeta. K predavanju, ki je 
potekalo v okviru predmeta Razvojna 
psihologija za študente 1. letnika 
socialne pedagogike, nas je povabila 
dr. Olga Polšak Škraban in z veseljem 
smo se odzvali vabilu. 4. januarja 
letos smo tako za študente izvedli 
predavanje o Tretjem življenjskem 
obdobju in ga povezali s prakso sku
pin za kakovostno starost Zimzelen. 
Pred nedavnim pa so študentje prišli

vnesle več optimizma in energije, pa 
tudi da niso mogli verjeti, da lahko 
imajo tako stari ljudje toliko ener
gije in pozitivne usmeritve v življenje. 
Babice pa so k temu dodale, da so 
se v druženju z mladimi kar pomla
dile, da so vesele, ker so študentje 
s tolikšnim zanimanjem spremljali 
njihovo podajanje znanj in izkušenj 
ter da so takšna druženja koristna za 
vse generacije.

To potrjuje tudi mag. Irena 
Potočnik, ki je ob zaključku srečanja 
povedala: “Medgeneracijski prepad

Starejši ljudje se danes vedno 
bolj o tepa jo  p o tisn jen o sti 
v nedejavnost, ko niso več 
polno zaposleni. Mnogi med 
njim i s svojim znanjem in 
izkušnjami veliko prispevajo v 
tej družbi in so tudi v veliko 
pomoč mlajšim generacijam. 
Nadvse uspešen most med ge
neracijam i se ustvarja tudi 
med skupinama za kakovost
no starost Zimzelen I in 2 iz 
Žalca in študenti Pedagoške 
f a k u l t e t e  v L j u b l j a n i .

odkrivanje in sprejemanje smisla 
svojega življenja, tako da se razvijajo 
v smeri temeljnih človeških odnosov. 
Uresničujejo temeljni cilj, to je zado
voljitev potreb po medčloveških 
odnosih,” pravi Potočnikova in nad
aljuje: “Med ge-neracijami je prepad 
- starostniki so odrinjeni na rob 
družbe. V Žalcu smo znali izkoris
titi velike potenciale starostnikov. 
Povezali smo se z osnovno šolo in 
vrtcem, kar je pokazalo zelo dobre 
rezultate, saj starostniki želijo pre
dajati svoje življenjske izkušnje in

v naše okolje in v skupinah Zimzelen 
spoznavah naše delo v praksi,” je 
z zadovoljstvom povedala mag. 
Irena Potočnik, ki se s kakovostnim 
življenjem starejših ukvarja že kakšni 
dve desetletji.

Ta dan smo lahko slišali tudi vrsto 
zanimivih izjav študentov in babic, 
ki so potrjevale pomen tovrstnega 
povezovanja in njihovo potrebo po 
nadaljevanju teh stikov. Študentje so 
poudarjali nova znanja, ki so jih 
dobili na teh srečanjih. Povedali so, 
da so jim babice v njihovo

se s takšnimi in podobnimi pro
jekti manjša, zato so tovrstne oblike 
povezovanja tudi v bodoče nadvse 
dobrodošle. Zelo sem vesela, da so 
predstavniki Pedagoške fakultete 
s sodelovanjem z nami spodbudili 
povezovanje prve in tretje generacije, 
saj so stari, ki žive smiselno starost, 
model mladi in srednji generaciji 
za pripravo in poznejše preživljanje 
lastne starosti in bivanjske gotovosti, 
da je človeško življenje v sleherni 
situaciji in obdobju smiselno. Izvirne 
in enkratne življenjske izkušnje babic 
so prešle na mlade. Idealno se je 
učiti od nekoga, ki je pot do modro
sti, po kateri bi radi krenili, že pre
hodil. Takšne oblike sodelovanja so 
tudi ena od priprav študentov, da s 
svojim ravnanjem in javnim mnenjem 
spreminjajo še vedno prevladujoče 
odklonilno stališče do starosti in sta
ranja ter ustvarijo boljše razmere 
predvsem na področju nematerialnih 
potreb prihodnji generaciji. Žalec 
je postalo bolj humano mesto, za 
kar imajo zasluge tudi Center za 
socialno delo, Občina z županom 
Lojzetom Posedelom, Univerza za III. 
življenjsko obdobje Žalec, Združenje 
za socialno gerontologijo in geronta- 
gogiko Ljubljana in še kdo."

D. Naraglav

Uspešni v letu 2004
Ob prehodu starega v novo 

leto običajno ocenimo delo v 
minulem in naredimo načrte 
za novo leto. Franc Kralj, 
p redsedn ik  K ultu rno  zgo
dovinskega društva Žovnek 
Braslovče je o delu v preteklem 
letu povedal:

“Leto 2004 je bilo za člane in 
simpatizerje našega društva uspešno, 
pa čeprav bi se dalo več narediti. 
Največ pozornosti je bilo namenjene 
obnavljanju gradu Žovnek. Tri akcije 
pa so bile namenjene tudi urejanju 
dostopne ceste na grad in zaščiti ter 
utrditvi pešpoti na območje samega 
gradu. Člani društva in drugi sim
patizerji smo opravili kar 850 ur 
prostovoljnega dela. Med tistimi, ki 
niso naši člani so bili člani Karate 
kluba Polzela, ki so sami ponudili 
pomoč in opravili sto ur prosto
voljnega dela. Pri obnovitvenih delih 
so člani društva opravljali predvsem 
vzdrževalna dela v obrambnem 
stolpu. Th je bilo opravljeno veliko 
del, saj je stolp močno poškodovan. 
Pri delu, ki ga je financirala Občina 
Braslovče in Ministrstvo za kultu-

Pranc Kralj

ro Republike Slovenije so obnav
ljah južni del notranjega obzidja. 
Novo leto 2005 smo pričakali na 
gradu Žovnek, kamor je prišel tudi 
Jožko Čuk, predsednik Gospodarske 
zbornice Slovenije. V letošnjem letu 
so načrtovana nadaljevanje del v 
obrambnem stolpu, s sredstvi Občine 
Braslovče in Ministrstva za kulturo 
pa bi zaščitih ostanke stanovanjske
ga dela gradu, tistega dela, ki je v 
Savinjski dolini najbolj viden.”

T. Tavčar

GEODETSKE M E R I T V E
PARCELACIJE, UREDITVE MEJ, OBNOVE MEJ, VRIS OBJEKTOV, 
ETAŽNI NAČRTI, ZAK0LIČBE OBJEKTOV, POSNETKI ZA LOKACIJE,

KATASTER KOM. NAPRAV,
^  f l \  MERITVE ZA PROJEKTIVO,

'■■■M:■-**. INŽENIRSKA GEODEZIJA,
I  GPS MERITVE, NEPREMIČNINE

Šlandrov trg 20, Žalec, tel. 03/71 20 200 
www.geo-inzeniring.si

ZEMELJSKI PLIN
VAS VEDNO GREJE CENEJE! Preverite! *

MESTNI PLINOVODI
ri I S T  R I B U C  I ) A P  L I N A d . o o .
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Razvojna agencija Savinja, GIZ

AKTUALNE INFORMACIJE
JAVNI RAZPISI V TEKU

Ministrstvo za gospodarstvo

Javni razpis za spodbujanje neposrednih tujih investicij v obdobju 2004 in 2005 
(Ur. list RS, š t  11/2004). Rok za oddajo vlog je 8. 3. 2005 do 12. ure.

Ministrstvo za šolstvo, znanost in šport

Javni razpis za pridobitev sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj - ESRR, ukrep 
1.4 gospodarska infrastruktura in javne storitve (Uradni list RS, št. 53, 14. 5. 2004). Razpis bo

odprt do konca leta 2006.

Javni razpis za pridobitev sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj - ESRR, Ukrep 
1.1: spodbujanje razvoja inovacijskega okolja (Uradni list RS, št. 39-42, 23. 4. 2004). Razpis 

bo odprt do konca leta 2006. Odpiranja bodo vsake tri mesece (od decembra 2004) 10. v mesecu do
porabe sredstev.

Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve

Javni razpis za podelitev koncesije za opravljanje socialno varstvene storitve vodenja in 
varstva ter zaposlitve pod posebnimi pogoji ter institucionalnega varstva (Uradni list RS, št. 

114, 22. 10. 2004). Rok za oddajo vloge je 5. 4. 2005. Dodatne informacije med 9- in 10. uro na tel. št.: 
01 478 34 36 (Majda Rojc) oz. na spletnih straneh ministrstva.

Ministrstvo za okolje, prostor in energijo

Javni razpis za dodeljevanje sredstev za spodbujanje naložb v sisteme daljinskega ogrevanja 
na lesno biomaso v obdobju 2003 - 2005 (projekt GEF). Razpis je odprt do porabe razpisanih 

sredstev oziroma najkasneje do 28. 2. 2005. (Uradni list RS, št. 53-54,6. 6. 2003).

Ekološki razvojni sklad

Javni razpis za kreditiranje okoljskih naložb 32LI04B (Uradni list RS, št. 126-127, 26. 11. 
2004). Razpis je odprt do porabe razpisanih sredstev oziroma najkasneje do 29. 7. 2005. Dodatne infor

macije na Ekološko razvojnem skladu Republike Slovenije, Trg republike 3,1000 Ljubljana, tel.: 01 241 48 
20, faks: 01 241 48 60 in na spletni strani: www.ekosklad.si.

Urad za enake možnosti

Javni razpis za sofinanciranje projektov za leto 2005 (Uradni list RS, št. 4, 14. 1. 2005).
Rok za predložitev prijav je do vključno 4. 2. 2005. Razpisna dokumentacija je dosegljiva na spletnih 

straneh Urada: http://www.uem-rs.si ali na sedežu Urada za enake možnosti, Tržaška 19/a, 1000 Ljubljana.

Javni razpis za sofinanciranje izdajanja knjig s področja enakih možnosti žensk in moških 
v letu 2005 (Uradni list RS, št. 4, 14. 1. 2005). Rok za predložitev vlog je vključno do 25. 2. 2005. 
Dodatne informacije: vsak dan od 9- do 15. ure po tel.: 01 478 84 60, ga. Mojca Novak oziroma preko

e-pošte uem@gov.si.

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano

Javni razpis za dodelitev koncesij za izvajanje veterinarske dejavnosti dezinfekcije, dez
insekcije in deratizacije (Uradni list RS, š t  4 ,1 4 . 1 2005). Rok za prijave je do 31. 12. 2005- 

Podrobnejše informacije so na voljo na VURS, tel.: 300 13 09, vsak dan od 8. do 10. ure (kontaktna oseba
mag. Eva Lavrenčič).

Javni razpis za imenovanje organa za potrjevanje in za dodelitev javnega pooblastila 
organu za potrjevanje za vodenje postopka uradne potrditve semenskega materiala kmetijskih 

rastlin (Uradni list RS, št. 4, 14. 1. 2005). Rok oddaje vlog je 15. 3- 2005. Dodatne informacije: ga. 
Marinki Pečnik, tel.: 01 30 94 395 ah po e-pošti: marinka.pecnik@gov.si.

Evropski razpisi za nove poslovne priložnosti

Glede razpisne dokumentacije se obrnite na kontaktni osebi: Katarina Urbas, tel.: 01 589 
18 74, katarina.urbas@pcmg.si, in Nataša Tratnik, tel.: 01 530 98 10, natasa.tratnik@pcmg.si.

TUJI RAZPISI
- Razpisi v okviru programa PHARE, CARDS in ISPA. Več informacij na spletni strani: www.pcmg.si

Dodatne informacije na Razvojni agenciji Savinja, Ulica heroja Staneta 3, 3310 Žalec, tel.: 
03/713 68 60, faks: 03/713 68 70, http://www.ra-savinja.si, ra.savinja@zalec.si

S T A V B N O  K L E PA R ST V O  
IN K R O V STV O

_______________J O Ž E - L I L J A N A  S T R O Ž E R ,  s . P . _________________ 1  v a m i
K A S A Z E  6 9 /E , 3301 P E T R O V C E

Te l.: 0 3 /7 1 4  01 00 , F a k s :  0 3 /7 1 4  01 01 , G S M :  0 4 1 /6 9 0  023 , 0 4 1 /6 0 8  312 20 le

SANAC IJA  STREH, ŽLEBOV TER TERASN A  DELA. 
Pokrivanje LINDAP EKO in JEKLENIH kritin, CREATONA in ostalih kritin.

Žalski Adut nagrajen
n/,druženje za trgovino pri 

Gospodarski zbornici Slovenije 
je p rip rav ilo  akcijo ocen
jevanja prodajaln, v kateri je 
sodelovalo 113 družb in samo
stojnih podjetnikov z 257 pro
dajalnami. Velenjska ERA je za 
dve svoji trgovini s tehničnim 
blagom prejela najvišji oceni,

to sta  Adut Žalec in  Adut 
Lenart.

Ocenjevanje prodajaln je izvajalo 
tržno-raziskovalno podjetje Gral- 
Iteo, sodelujoče prodajalne pa so 
bile glede na velikost in asortiment 
razdeljene v dvanajst kategorij. Adut 
Žalec je največ točk zbral v kat

egoriji prodajaln s tehničnim blagom 
v velikosti nad 1.500 kvadratnimi 
metri.

Projekt naj prodajalne, ki ga v 
Združenju za trgovino pri GZS izva
jajo že od leta 1999, predstavlja 
nadgradnjo predhodnih izvedb ocen
jevanja urejenosti prodajaln. Z akcijo 
želijo spodbuditi urejenost proda
jaln, kakovost prodajnih storitev in 
tekmovalnost med trgovci, so spo
ročili iz Združenja za trgovino.

K. R.

Sodelovanje s Tušem
Pek in podjetnik Roman 

Brglez je na Vranskem oziroma 
v Savinjski dolini ter tudi izven 
nje s svojo dejavnostjo priso
ten že triindvajset let. Postal 
je uspešen in priljubljen pod
jetnik, saj je vedno pripravljen 
pomagati raznim  društvom 
in organizacijam. Brez njega 
pa bi si bilo težko zamisliti 
Vranskih poletnih večerov in 
njegove prireditve za zvestobo, 
ki je odraz spoštovanja in zah
vale kupcem. Prav njim pa se 
je odločil še bolj približati in 
zato je sklenil sodelovanje z 
velikim trgovskim podjetjem 
Itiš, ki bo omogočalo, da bodo 
cene proizvodov še ugodnejše 
kot doslej.

Lansko leto je njihova trgovina 
na Vranskem praznovala 10-letnico 
delovanja. Od letos dalje posluje 
kot franšizna trgovina podjetja Hiš. 
S tem bodo tudi cene takšne kot so 
v ostalih tuševih trgovinah. Podjetje 
Romana Brgleza se je za ta korak 
odločilo potem, ko so v Lazah v 
Tuhinjski dolini prevzeli trgovino, 
ki je prej delovala kot franšizna 
trgovina podjetja Hiš. S tem je bilo 
na nek način tudi začeto sodelovanje 
s Hišem.

Kot franšizni trgovini podjetja 
Brglez sedaj delujeta le trgovina 
v Lazah in trgovina na Vranskem. 
Sicer pa se bodo tudi v vseh ostalih 
Brglezovih trgovinah trudili čim bolj 
usklajeno delovati s ponudbo Hiša.

D. N.

NEPREMIČNINE
prodamo, kupimo, 

posredujemo 
in svetujemo.

H ql, d . o. o., 
P a r iž l je  15  

BIRO ZA CENITVE 
TER MENEDŽMENT 

NEPREMIČNIN

Šlandrov trg 40/11, Žalec 
041649234,

710 03 60,
705 0320 

(od 8.30 do 9-30)

K sodelovanju vabimo vse, ki bi se želeli usposabljati za

LOKALNE TURISTIČNE VODNIKE
na območju Spodnje Savinjske doline.

V kolikor se bo prijavilo zadostno število zainteresiranih (najmanj 15 udeležencev), bo usposabljanje
potekalo v prvi polovici aprila.

Cena usposabljanja bo od 
23.000 do 25.000 SIT.

Udeleženci bodo po opravljenem preizkusu znanja pridobili licenco lokalnih turističnih vodnikov.
Vsi zainteresiram lahko pridobijo več informacij na Razvojni agenciji Savinja, Ul. heroja Staneta 3, 

tel.: 713 68 60, kjer se tudi lahko prijavite, najkasneje do 28. februarja 2005.

f A c m m i GARANT, d. d., POLZELA
Industrijska prodajalna POLZELA  

tel.: 03/703 71 30, 703 71 31

U G O D N A  P O N U D B A  V IN D U S T R IJ S K I P R O D A JA L N I

- program dnevnih sob OLJKA, 

spalnic KAJA in kuhinj PAMELA 

z dostavo in montažo
- ugodna in pestra ponudba 
otroških in mladinskih sob
- 5% dodatni popust na pro

gram ADRIA NEW LINE

Nudimo pohištvo za opremo: 

spalnic, dnevnih sob, otroških 
in mladinskih sob, predsob, 
omare v različnih barvah, 
kosovno pohištvo, kuhinje, 

računalniške in pisalne mize

IZJEMNO UGODNO:
- predalniki že od 12.412,00 SIT dalje

Delovni čas prodajalne: od ponedeljka do petka od 8. do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. 
Informacije po tel.: 03/703 71 30, 703 71 31, E-mail: info@garant.si 

Internet: www.garant.si
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Komisija o žlahtnenju hmelja
Člani kom isije za hm el

ja rs tv o  p ri Kmetijski goz
d a rsk i zb o rn ic i S lovenije 
so na redni seji komisije, ki 
je bila pred dnevi v Žalcu, 
obravnavali predlog m in i
s trs tv a  za km etijstvo, goz

darstvo in  p reh ran o  glede 
s o f in a n c ir a n ja  p ro g ra m a  
žlahtnenja hmelja. Komisija 
se ni s trin ja la  z ukinitvijo 
tega program a.

Komisija za hmeljarstvo je poudari
la, da je program žlahtnenja zelo

pomemben za obstoj slovenskega 
hmeljarstva. Pri tem morajo sode
lovati tako hmeljarji kot ministrstvo 
za kmetijstvo, gozdarstvo in preh
rano, so poudarili člani komisije. 
V primeru prekinitve programa, bi 
bila izgubljena tudi vsa do sedaj

vložena sredstva. Denar, naložen v 
razvoj slovenskega hmeljarstva, je 
za nadaljnji razvoj te panoge zelo 
pomemben.

Zato je bil predlog komisije, da 
hmeljarji tako kot v lanskem lem 
sofinancirajo izvedbo programa v 
višini okoli 5 milijonov tolarjev. Ostali 
del sredstev za pokritje stroškov pro
grama žlahtnenja hmelja naj sofinan
cira ministrstvo za kmetijstvo, goz
darstvo in prehrano. T. T.

rm

Roman Brglez
Pekarna-slaščičarna-trgovina 
Vransko 17, 3305 Vransko

Pekarna in trgovina Vransko, tel.: 703 30 30; trgovina Žalec: 713 30 82; slaščičarna 
Žalec: 713 30 83; trgovina Griže: 713 30 80; slaščičarna Petrovče: 713 30 84; trgovi- j 
na Ostrožno: 428 20 60; trgovina Vrbje: 713 30 86; bar Vrbje: 713 30 87; slaščičarna 
Šempeter: 703 30 46; slaščičarna Polzela: 703 30 48; trgovina Zagorje ob Savi: 566 
02 80, trgovina Kamnik: (01) 830 82 70; trgovina Laze: (01) 834 70 12.

Spoštovani zvesti kupci!

Za nami sta najbolj vesel mesec minulega leta in tudi prvi mesec 
letošnjega leta. Znova smo v toku in ritmu vsakdanjega dela in 

hkrati
trdno odločeni, da skupaj z vami naredimo tudi letošnje 

leto lepo in prijetno. Imamo nove ideje, nova znanja, 
predvsem pa voljo narediti kaj lepega in prijetnega, kar 

bo v naše in vaše zadovoljstvo.
Pred nedavnim smo v Lazah

v Tuhinjski dolini prevzeli trgovino, ki je delovala kot franšiza 
podjetja Ttiš. To pa je bil tudi korak za sodelovanje s tem velikim 
trgovskim podjetjem. Od tega meseca dalje ima status franšizne 

trgovine podjetja Tuš tudi naša trgovina na Vranskem. Cene 
vseh proizvodov so takšne kot v ostalih Tuševih trgovinah, 
to pa pomeni, da smo se cenovno še bolj približali vašim 

potrebam in željam.

Hvala za zaupanje in zvestobo. Naj bo tako tudi v prihodnje!

NE POZABITE, ZVESTOBA SE NAGRAJUJE!

Kolektiv prijaznih ljudi - Brglez

ATRjj Stanovanjska zadruga z. o. o.
POSLOVNA ENOTA ŽALEC; Ulica talcev 1/a, 
3310 ŽALEC
Tel.: 03/713 32 10, GSM: 051 352 603 
E-mail: sz-atrij@siol.net, ww.sz-atrij.si

PRODAMO:

LETUŠ
- vikend, 1.1995, velikost ca 20 m2 in spalni del v podstrehi, parcela 330 m2, ob Savinji, 
cena 5.000.000 SIT;
DOBRNA
- pritlična stan. hiša, L 1978, velikost ca 100 m2, panda 650 m2, CK-plin, cena 19.000.000 SIT, 
ŠENTJUR - Osredek
- zidanica, 4 km iz Šentjurja, 1.1995, ca 80 m2, vinograd 560 m2, cena 8.000.000 SIT; 
ŠENTJUR
- 3 S stanovanje, 66 m 2, L 1963,4. nadstr, balkon, klet, garaža (posebej), cena 10.900.000 SIT; 
CEIJE
- 2 S stanovanje, 58 m2,1. 1969,1. nadstr., balkon, klet, cena 12.300.000 SIT; 
PROSENIŠKO
- posestvo 1,6 ha, travnik, stan. zgradba ca 200 m2, manjše gospodarsko poslopje, lepa 
lokacija na ravnini, dober dostop, možna reja konj za hobi, cena 40.000.000 SIT;
ŠEMPETER
- stanovanjska hiša, 1.1955, K + g velikost ca 80 m2, v podaljšku z večjo delavnico in pokri
tim manipulativnim prostorom, ogrev. CK olje, velikost pande 750 m2, cena 16.000.000 SIT.

Terjatev za skoraj 
trikratno vrednost podjetja

je program nogavic rentabilen, zato 
ga bodo poskušali prodati v komple
tu. Odkar je šlo podjetje v stečaj, teh 
strojev niso ustavili, vendar pa ne gre 
za nadaljevanje proizvodnje, ampak 
samo za dokončanje naročil. Zalog je 
bilo še za 300 milijonov tolarjev, zato 
so morali za normalno obratovanje 
kupiti le nekaj dodatnega materiala. 
Sedanja proizvodnja nogavic je v 
glavnem namenjena nemškim trgov
skim hišam. Predvidoma v marcu 
naj bi dela dokončali in ustavili 
proizvodnjo. Proizvodni program z 
objektom in stroji bo potem ponujen 
na dražbi.

Kot pravi Branko Djordjevič je 
zanimanja za nakup kar nekaj, tako 
med domačimi kot tudi tujimi kupci.

S te č a jn i u p r a v ite lj B ra n ko  
Djordjevič

Sicer pa se bodo prve dražbe za 
prodajo proizvodih hal in ostalega 
premoženja pričele že v februarju. 
Za lažjo izvedbo dražb so ponudbe 
morebitnih kupcev pričeli zbirati že 
te dni. D. Naraglav

stečaja. Sodišče bo odločalo tudi o 
terjatvah 28 delavcev, ki so podjetje 
tožili, a se ob uvedbi stečaja ponovno 
prijavili za dobrih 33 mihjonov tolar
jev terjatev. Preostalih 22 delavcev, ki 
ob uvedbi stečaja niso bili člani sin
dikata, bo poskušalo denar, ki jim ga 
podjetje dolguje, dobiti sami oziroma 
s pomočjo odvetnika.

Kot je povedal stečajni upravitelj 
Branko Djordjevič, je konec minule
ga leta 211 delavcev, kolikor ji je 
še bilo v tovarni v času stečaja, na 
svoje račune prejelo od 300 do 400 
tisoč tolarjev. Kako bo s poplačilom 
ostalih terjatev pa stečajni upravi
telj meni, da je bolj malo možnosti 
za poplačilo iz stečajne mase, saj 
je večina premoženja pod hipo
tekami. To pa pomeni, da morajo 
najprej poplačati terjatve hipote
karnim upnikom. Glede na to, da je 
premoženje tovarne po knjigovodski 
vrednosti ocenjeno na približno 700 
mihjonov tolarjev, terjatev pa je za 1,6 
milijarde, je poplačilo terjatev zapo
slenim težko obljubiti. Nadejajo pa 
se lahko, da bodo dobili poplačane 
vsaj priviligirane terjatve, med katere 
sodi poplačilo okrog 100 milijonov 
tolarjev iz jamstvenega sklada.

V tovarni v tem času še vedno 
dela od 60 do 70 delavcev, pribbžno 
polovica v programu nogavic, nekaj 
v programu tekstila, preostali pa za 
potrebe stečaja. Kot pravi Djordjevič,

Tekstilna tovarna Prebold

preizkus pa bo 9. februarja. Po 
dosedanjih ocenah ima tovar
na, ki je od sredine novembra v 
stečaju, za okrog 1,6 milijarde 
tolarjev dolgov. Od tega je 650 
milijonov tolarjev terjatev pod 
hipoteko.

V imenu 4 l6  zaposlenih in nek-

milijona tolarjev terjatev. Ob uvedbi 
stečaja je bilo v podjetju zaposlenih 
še 183 delavcev, članov sindikata, ki 
so prijavili za 397 milijonov tolarjev 
terjatev. Približno 71 mhijonov tolar
jev terjatev je prijavilo 205 nekdan
jih zaposlenih, ki so delo izgubili v 
obdobju od leta 2002 pa do uvedbe

Prejšnjo sredo je potekel rok, danjih zaposlenih v TT Prebold je 
do katerega so morali upni- celjska območna enota Zveze svobod-
ki Tekstilne tovarne prijaviti nih sindikatov Slovenije na celjskem
svoje terjatve, narok za njihov okrožnem sodišču prijavila za 501,5

G E O D E T S K E  S T O R I T V E

UREJANJE MEJ. PARCELACIJE, ZAKOLICBE. 
GEODETSKI POSNETKI. VRIŠI OBJEKTOV. m  
ETAŽNE LASTNINE. RABE ZEMLJIŠČ /1J

Š L A N D R O V  T R G  11, Ž A L E C  
T E L :  03/710-38-10 G S M :  031/305-814  
e - m a i l :  g e o p r o j e k t . z a l e c @ s i o l . n e t  
w w w . g e o p r o j e k t . s i

Povezane zadruge 
učinkovitejše

Prejšnji teden je Zadružna 
z v e z a  S lo v e n i je  (Z SS) 
v P e tro v č a h  p r ip r a v i l a  
izobraževanje za predsednike, 
direktorje, člane upravnih in 
nadzornih  odborov zadrug 
te r  zaposlene v zadrugah  
celjske regije. To je bilo peto 
od skupaj dvanajstih regijskih 
izobraževanj. Osrednje teme 
so bile poslovno in kapitalsko 
povezovanje zadrug v regiji, 
sodelovanje s podjetji živilsko- 
predelovalne industrije  in 
organizacije proizvajalcev, pro
mocija kmetijskih pridelkov in 
živil, prihodnje sodelovanje 
zadrug v zadružnem bančnem 
in finančnem sistemu, pred
stavitev dela v regiji in aktu
alna dogajanja v kmetijstvu.

V celjski regiji je deset zadrug, v 
katerih je skupaj 2.277 članov. Te 
zadruge letno ustvarijo več kot 13 
milijard tolarjev prometa, pretežno 
z odkupom mleka, govedi in pro
dajo krmil ter mineralnih gnojil. To 
kaže na dobro razvito govedorejo 
in mlečno prirejo v regiji. Celjske 
zadruge imajo skupaj 52 trgovskih 
poslovalnic, preko katerih oskrbu
jejo svoje člane pretežno z repro- 
materialom. Po skupnih prihodkih 
spadajo celjske zadruge, članice 
ZZS, med manjše zadruge.

Zadruge v regiji so uspešne, ven
dar še vedno ne dovolj velike, da bi 
lahko izkoriščale prednosti, ki jih 
imajo velike zadruge: boljši poga
jalski položaj na trgu, optimalno 
izkoriščanje zmogljivosti, racionab- 
zacija stroškov in poenotenje infor
macijske tehnologije. Na srečanju je 
bilo poudarjeno, da bi s povezovan
jem zadruge postale še učinkovitejše

in bi svojim članom lahko bolj koris
tile. Možnosti sodelovanja ponujajo 
tudi organizacije proizvajalcev za 
sadje in zelenjavo.

Drugi del izobraževanja je bil 
namenjen promociji kmetijskih 
pridelkov in živil. Predstavljena so 
bila zakonska izhodišča za izvaja
nje promocije v Sloveniji in Evropski 
uniji, kaj promocija zajema in kako 
lahko zadruge pridobijo sredstva 
za njeno izvajanje. Sledila je pred
stavitev osnutkov slovenskega zako
na o promociji, model avstrijskega 
financiranja promocije kmetijskih 
pridelkov in živil ter aktivnosti, ki na 
področju promocije mesa in mleka v 
Sloveniji že potekajo.

Tretji vsebinski sklop je predstavil 
možnosti za prihodnje sodelovanje 
zadrug v zadružnem bančnem in 
finančnem sistemu. Zadruge so 
pomembni lastniki Deželne banke 
Slovenije, d.d., in zato soobbko- 
valci njenega prihodnjega razvoja. 
S kapitalom, ki ga združujejo v Zvezi 
hranilno-kreditnih služb, in sode
lovanjem tudi v prihodnje lahko 
pomembno prispevajo k razvoju 
zadružnih financ in krepitvi kmeti
jskega in živilskega sektorja.

Srečanje zadružnikov, ki ga je 
soobhkoval prof. dr. Matija Kovačič 
z Biotehniške fakultete v Ljubljani 
in na katerem so bili poleg Petra 
Vriska, predsednika Zadružne zveze 
Slovenije, prisotni vsi najvphvnejši 
zadružniki, pomeni pomemben 
prispevek k oblikovanju strategije 
za prihodnji razvoj zadrug na tem 
območju in tudi širše v Sloveniji, 
so sporočili iz Zadružne zveze 
Slovenije.

K. R.

Delo bodo imeli vsi
Zaradi p re s tru k tu r ira n ja  

proizvodnje močnih krmil v 
Perutnini Ptuj se je vodstvo 
družbe odločilo, da bo prene
halo s proizvodnjo krmil v 
svoji Mešalnici v Žalcu. V teh 
dneh so mešalnico spremenili 
v večji distribucijski center za 
močna krmila in uvedli tudi 
maloprodajo.

S preobrazbo žalske mešalnice 
močnih krmil v distribucijski in 
maloprodajni center bo Perutnina

Ptuj približala oskrbo z vsemi 
vrstami krmil kmetom, rejcem in 
ljubiteljem mahh živab za celotno 
celjsko območje. Ob tem v Perutnini 
Ptuj poudarjajo, da nihče od 19 
zaposlenih, ki so do sedaj delali v 
Mešalnici v Žalcu, ne bo ostal brez 
službe. Nekaj jih potrebujejo v Žalcu 
tudi v prihodnje, vsem drugim pa 
bodo zagotovili delo v drugih delih 
družbe Perutnine Ptuj.

T. T.

Mešalnica bo postala distribucijski in maloprodajni center Perutnine Ptuj
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PUSTNI 
KARNEVAL 
Žalec 2 0 0 5

Torek, 8 . februar 2 0 0 5 , ob  15 . uri

O srednje dogajanje: Šlandrov trg in  
ul. Savinjske čete .

Vse, ki želijo sodelovati na pustnem karnevalu 
z izvirno skupinsko masko, obveščamo in 

vabimo, da se prijavijo na tel. št.: 03/710 04 34 
(TIC Žalec).

Prijave sprejemamo do 2. februarja 2005.

N ajizvirnejše sk u p in sk e  m aske  
b o d o  nagrajene.

OTROŠKO 
PUSTNO RAJANJE

Dragi otroci,

tudi vas vabimo, da se udeležite 
Pustnega karnevala 2005, ki bo 

v TOREK, 8. FEBRUARJA, O B 15. URI, 
še posebej, ker se po končanem  karne

valu začne
veselo otroško pustno rajanje 

v atriju Savinove hiše.
Najlepše pustne maske bodo nagra

jene.

Vabljeni!

Pohod k polnočnicam
Ihristično društvo Galicija 

deluje že tretje leto, trenutno 
šteje 87 članov in je vključe
no v Zvezo turističnih društev 
Občine Žalec. V letu 2003 so 
med svoje člane sprejeli tudi 
konjenike, ki delujejo v svoji 
sekciji. Člani društva so s svojo 
točko sodelovali tudi na pust
nem karnevalu v Žalcu.

V okviru akcije Za vsako hiško ena 
rož'ca raste so v pomladanskem času 
v sodelovanju z Vrtnarstvom Žolnir 
priredili cvetlično tržnic, ki je bila 
zelo dobro obiskana. Prav tako so bili 
aktivni v čistilni akciji v KS Galicija. 
V okviru tradicionalne prireditve 
Gališki dnevi v mesecu juniju, na 
kateri sodelujejo društva iz Krajevne 
skupnosti Galicija, so organizirali 
družinsko kolesarjenje po stranskih 
poteh v občini Žalec. Udeleževali 
so se tudi prireditev v okviru Zveze 
turističnih društev občine Žalec. V 
septembru so svoje člane peljali na

ekskurzijo na Dolenjsko, kjer so si 
ogledali Šentjernej in se spoznali s 
turističnim društvom iz Šentjerneja, 
obiskali so Pleterje, se povzpeli na 
Trdinov vrh in preživeli lep dan v 
naravi. Uspešno so izpeljali delavni
co izdelovanja novoletnih vizitk in 
prazničnih aranžmajev.

V letni plan za leto 2004 so vključi
li tudi 2. pohod z baklami. Zbrali so 
se 24. decembra ob 23. uri pri novi 
podružnični osnovni šoli Trje in z 
baklami peš nadaljevali pot k pol
nočnici v cerkev v Galiciji. Med potjo 
so se jim pridružili še drugi krajani. 
Kljub mrazu so z dobro voljo za
ključili srečanje oz. izpolnili zadnjo 
nalogo iz svojega letnega načrta.

V letu 2005 želijo v svoje vrste 
pridobiti še več aktivnih članov, saj 
bodo številčnejši še močnejši in 
uspešnejši.

C. P.

Z baklami k polnočnici

Letošnje leto bo 
zaznamovala stoletnica
P r e jš n j i  p o n e d e lje k  je 

v Š e m p e tru ,  v g o s tiš č u  
Rimljan, potekala redna letna 
skupščina Zveze tu rističn ih  
društev občine Žalec. Vanjo je 
vključenih dvanajst turističnih 
društev, v katerih je v letu 
2004 delovalo 860 članov. V 
skrbi za urejenost svojih kra
jev so izvedli mnoge akcije, ki 
so prispevale k lepšemu in ure
jenemu okolju, z organizacijo 
33 prireditev zabavnega in 
etnološkega značaja pa so po
pestrili življenje številnim pre
bivalcem in gostom.

Na skupščin i so sodelovali 
predstavniki vseh društev, direk
torica Zavoda za kulturo, šport in 
turizem Tanja Razboršek - Rehar, 
podžupan občine Žalec Janko Kos, 
član predsedstva TZ Slovenije Jože 
Kandolf, predsednik TZ Celje Marijan 
Turičnik, direktorica Razvojne agen
cije Savinja Danica Jezovšek - Korent, 
predstavnica občine Nataša Gaber 
- Sivka in še nekateri drugi. Najprej 
je zbrane pozdravila predsednica 
zveze Ivica Čretnik, in nato podala 
poročilo o delovanju Zveze v letu 
2004. Iz njega je razvidno, da je zveza 
delovala uspešno in v sodelovanju z 
društvi ter Zavodom za kulturo, šport 
in turizem izvedla veliko akcij in

prireditev, med njimi pustni karne
val, akcijo Za vsako hiško ena rož'ca 
raste, srečanje TD s podeželja, pohod 
po hmeljarski poti, tekmovanje in 
zaključno prireditev Najlepši kraj, 
hiša, kmetija in še več drugih.

V projektu TZS Moja dežela - lepa 
in gostoljubna je mesto Žalec lani 
osvojilo tretje mesto v kategoriji sred
nje velikih mest. Nadvse pomembno 
je bilo sodelovanje v evropskem tek
movanju mest v urejenosti okolja 
in kakovosti bivanja Entente florale, 
na katerem je Žalec prejel srebrno 
priznanje. V projektu je sodelovalo 
TD Žalec, vsa ostala društva pa bodo 
sodelovala v nadaljevanju projekta, 
to je pri združevanju projektov, ciljev 
in načrtov pod skupnim naslovom 
1000 dni 500 projektov. Društva so 
bila aktivna tudi pri pridobivanju tu
rističnega podmladka. Pod naslovom 
Kako so včasih živeli in ustvarjali v 
mojem kraju je bilo izdelanih sedem 
raziskovalnih nalog v petih osnovnih 
šolah.

V nadaljevanju skupščine, ki jo 
je vodila Milena Kotnik, se je raz
vila zanimiva razprava. V njej je bilo 
govora tudi o letošnji 100-letnici TZ 
Slovenije. Ta jubilej naj bi vsako

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE ŽALEC, d .o .o .
Nade Cilenšek 5, 3310 Žalec, telefon: 03/ 713 67 50, faks: 03/ 713 67 70

Za odpravo vseh večjih okvar na javnem vodovodnem omrežju na območju občin ŽALEC, POLZELA, PREBOLD, 
BRASLOVČE, TABOR in VRANSKO je organizirana dežurna služba v popoldanskem in nočnem času. Okvaro lahko 
prijavite dežurnemu vzdrževalcu neposredno prek mobilnega telefona na številko:

041/ 612 731.
Uradne ure za stranke na DE Vodovod IN ZA IZDAJO SOGLASIJ SO: 

ponedeljek od 8. do 12. ure, 
sreda od 11. do 15. ure, 
petek od 8. do 12. ure.

Delovni čas JAVNEGA KOMUNALNEGA PODJETJA ŽALEC JE OD 7. DO 15. URE.

'tipV  IN

SERVIS BELE 
TEHNIKE 

ter
SERVIS 

IN  MONTAŽA 
O U NIH  GORILNIKOV 

DANILO PIKL, s.p. 
Starovaška ul. 1 
3311 Šempeter 

Telefon: 03/570 20 70 
GSM: 041 709 186

POPRAVILA:
• PRALNIH STROJEV,
• ŠTEDILNIKOV

- plin, elektrika,
• GRELNIKOV VODE,
• SUŠILNIKOV,
• MALIH GOSP. APARATOV,
• OSTALA ELEKT. POPRAVILA

SERVIS IN MERITVE
OLJNIH GORILNIKOV

Pust prihaja med nas
Prihaja čas pustnih norčij 

in z njim tudi pustnih karne
valov, ki bodo potekali po vsem 
svetu. Najbolj noro je vsako 
leto v Braziliji, v Sloveniji pa 
je zelo pestro in bučno na 
Ptuju in tudi drugih krajih. V 
Savinjski dolini sta največja 
karnevala na Vranskem in 
Žalcu.

turno, turistično in športno deja
vnost oziroma pod vodstvom karne
valskega odbora, v katerem imajo 
posebno mesto župan in poslanec 
Franc Sušnik, predsednik TD Vlado 
Rančigaj ter podjetnik Roman 
Brglez. Podobno bo tudi v Žalcu, kjer 
bo pustna prireditev pod okriljem 
Zavoda za kulturo, šport in turizem. 
S karnevalskimi vozovi in prikazi

Z lanskega pustnega karnevala v Žalcu

Tako na Vranskem kot v Žalcu 
in tudi po drugih krajih Savinjske 
doline se na pustni čas pripravljajo 
zelo resno. Izdelujejo nove pustne 
like, dopolnjujejo in obnavljajo stare 
ter snujejo pustne prizore, s katerimi 
bodo obeležili aktualna družbena in 
politična dogajanja minulega leta. 
Posegli bodo tudi v daljno zgodovino 
in celo v prihodnost. Znova se torej 
obeta veliko veselja in zabave.

Na Vranskem bodo tudi letos pust
ni generali že teden dni pred pustom 
prevzeli oblast in ustoličili pustnega 
župana, ki bo vladal do pepelnice. 
Pustni karneval bo v soboto, 5. feb
ruarja. Pustni generali bodo morali 
med drugim zagotoviti tudi udeležbo 
svojih podložnikov na karnevalu v 
Žalcu, ki bo na pustni torek, 8. feb
ruarja, ko praznujemo tudi slovenski 
kulturni praznik. Letos bo ta zaradi 
pustnih norčij nekaj posebnega.

Na Vranskem bo pustno dogaja
nje potekalo pod organizacijskim 
vodstvom Zavoda za muzejsko, kul-

bodo na karnevalu sodelovala tudi 
turistična društva, ki so vključena 
v Zvezo turističnih društev občine 
Žalec. Sicer pa bo tudi tu glavna 
organizacija v rokah karnevalskega 
odbora.

Letošnja karnevala naj bi bila po 
besedah organizatorjev med največji
mi doslej. Na njima bodo sodelovali 
tudi kurenti z Dravskega polja. Na 
Vranskem bosta zagotovo sodelovali 
preboldska in zabukovška pihalna 
godba, po vsej verjetnosti pa tudi 
godba Pivovarne Laško. Tako kot že 
več let bo pred osrednjim karneval
skim sprevodom še šolski karneval 
vseh učencev OŠ Vransko. Pustne 
skupine bodo prišle iz Tuhinjske 
doline, Vira pri Domžalah in iz raznih 
krajev Spodnje Savinjske doline.

Skratka, obeta se veliko zabave, 
krofov, svinjskih krač in vsega, kar 
sodi v nori pustni čas. Od nas pa je 
odvisno, kako ga bomo doživeli in 
preživeli.

D. Naraglav

društvo počastilo na eni od svojih 
prireditev. Udeleženci so bili seznan
jeni z razdelitvijo celjske Turistične 
zveze na dva dela, saj je dosedanja 
prevelika in zato manj učinkovita. 
Govorili so tudi o Eko muzeju hmel
jarstva in pivovarstva Žalec, ki bi ga

transparentov.
Plan dela za leto 2005 se v 
osnovnih nalogah ne razlikuje bis
tveno od dosedanjih programov. 
Zveza in njena društva se bodo 
ponovno vključevala v vse projekte TZ 
Slovenije, Slovenske turistične orga-

S skupščine Zveze TD občine Žalec, med poročanjem predsednice Ivice 
Čretnik

skušali urediti s pomočjo evropskih 
sredstev po letu 2007, o potrebi po 
usposabljanju turističnih vodnikov 
ter o skrbi za enotno podobo turis- 
tično-informativnih tabel, panojev in

nizacije in druge projekte, prav tako 
bodo sodelovala v skupnih projektih z 
Zavodom za kulturo, šport in turizem.

D. Naraglav
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5. kongres 
ZLSD

Karkoli se je že dogodilo v 
p rav k ar iztekajočem letu  je 
prav, da se od njega prisrčno  
in  prijateljsko poslovimo.

Za trenutek pozabimo na vse 
tisto, kar menimo, da ni bilo dobro 
in si v prihajajočem letu 2005 
zaželimo vse dobro, veliko smelih 
načrtov in političnih uspehov.

Priložnosti vedno obstajajo.
Z novim letom, v katerega ste 

vstopili so p red  stranko nove 
naloge.

Ključni dogodek je 5. kongres 
ZLSD, ki bo v soboto 2. aprila. 
2005. Razpis evidentiranja za vse 
organe in funkcije ZLSD poteka od 
17. decembra do 31. januarja. V 
februarju se bo na seji predsedstva 
oblikoval osnutek kandidatnih list, 
ki gre v enomesečno javno raz
pravo v vse organizacije stranke. 
Sredi marca pa bo predsedstvo 
stranke določilo predlog kandi
datk in kandidatov, ki ga bo pred
lagalo kongresu v izvolitev. V tem 
času bo tudi predsednik Pahor 
poskušal obiskati vse območne 
organizacije, kjer bo sodeloval na 
javnih tribunah.

Predsednik ZLSD Borut Pahor 
je predstavil tudi oblikovanje stro
kovnega sveta, ki ne bo vlada v 
senci, ampak način organiziran
ja dela stranke v opoziciji. To 
obliko delovanja stranke bo pred
lagal tudi na kongresu stranke. 
Poudaril je, da je pomen stro
kovnega sveta tudi v tem, da se 
ob oblikovanju alternativnega pro
grama oblikuje in predstavi spo
sobna ekipa ljudi. Strokovni svet 
bo imel dve vlogi: posamezniki

L ahkotnost 
dvojn ih  m eril

Lanskega oktobra smo se v našem 
odboru veselili uspeha izvolitve našega 
kandidata na državnozborskih volitvah. 
Kljub temu, da stranka na državni ravni ni 
dosegla pričakovanih rezultatov, smo bili 
veseli in ponosni, da sta se iz naše občine 
uspela prebiti v parlament kar dva kandi
data, polega našega, še kandidat Desusa. 
To pa očitno za nekaj posameznikov, 
tudi iz naših vrst, ni bilo dovolj. Zmaga 
desnih strank na državnem nivoju je 
pomenila nekaterim vnovičen premislek, 
kaj osebno sploh pričakujejo od svo
jega delovanja v politiki. Razlogi za vstop 
posameznikov v politiko na vseh nivojih 
so zelo različni. Nekateri poizkušajo z 
vstopom v politično stranko v okviru svo
jega svetovnega nazora s svojim znanjem 
pomagati svoji lokalni skupnosti, nekat
erim se gre bolj za druženje s podobno- 
mislečimi, delovanjem v okviru strankinih 
projektov, nekateri posamezniki pa žal 
zgolj iz osebnih koristi in materialnih 
razlogov. Takšni ljudje ne razumejo poli
tike kot večnega iskanja kompromisov, 
najnižjega skupnega imenovalca vseh 
interesov v skupnosti, teamskemu delu, 
temveč le kot pogojevanje, izsiljevnje in 
vsiljevanje svojega mnenja večini. Kakor 
hitro ni pričakovanega razumevanja 
večine, so sposobni čez noč spremeniti 
svojo ideologijo, pozabiti na načelnost 
in se prikloniti drugim. To je toliko manj 
razumljivo, če je takšen posameznik celo 
občinski svetnik. Svetnik, ki je bil izvoljen 
na listi določene stranke mora imeti 
odgovornost ne samo do stranke, ki ga je 
uvrstila na svojo listo, temveč še posebej 
do vseh tistih volivcev, ki so v našem prim
eru volih LDS. In ko je kandidat izvoljen v 
občinski svet, se mora zavedati, da mora 
delovati v korist vseh občank in občanov, 
ne glede na okolje, iz katerega prihaja, 
in ne glede na strankarsko pripadnost. 
Ker sta se dva naša svetnika se odločila, 
da ne bosta več delovala v okviru spre
jetih smernic 00 LDS (eden je izstopil 
iz stranke in ustanovil 00 SNS, drugi iz 
vseh organov in usklajeno deluje z SDS),

v ekipi bodo s svojim znanjem 
in avtoriteto odgovarjali na delo 
vlade na posameznih področjih 
in dajali alternativne predloge na 
to delo; druga pomembna naloga 
pa je oblikovanje alternativnega 
programa vlade za obdobja 2008- 
2012.

Predsedstvo ZLSD je potrdilo 
predlog, da kongresu predlaga 
skrajšanje imena stranke, tako da 
bi se skrajšano ime stranke glasilo 
‘Socialni demokrati” ali s kratico 
“SD”.

“Ko bomo postavili na novo ime, 
izvolili novo vodstvo, ko bomo 
imenovali ljudi, ki bodo pripravili 
nov program stranke, ko bomo 
postavili strokovni svet in s tem 
tudi novo ekipo, bomo stranki 
na široko odprli pot v naslednje 
mandatno obdobje”, je še dejal 
Pahor.

Na v p ra š a n je  o m o re b it
nem  sode lovan ju  z d rug im i 
strankami je predsednik Pahor 
dejal, da je najbolj pomembna 
utrditev socialne dem okracije 
na Slovenskem in z oblikovan
jem strokovnega sveta pridobiti 
dobro ekipo ljudi. Ne izključuje pa 
možnosti oblikovanja predvolilne 
koalicije, vendar je danes o tem 
še mnogo prezgodaj govoriti, je 
še dejal.

Vsekakor je kongres dogodek, 
ki ne bo spremenil samo zunanjo 
podobo stranke ampak preob
likoval stranko vsebinsko in jo 
popeljal bližje evropski levici 
in nenazadnje tudi k zmagi na 
naslednjih volitvah. ZLSD 

Rom an V irant

*LDS
L IB E R A LN A  D EM O KR AC IJA  

SLOVENIJE

je izvršni odbor IDS soglasno sklenil, 
da oba posameznika izključi iz svoje 
svetniške skupine ter vseh odborov in 
komisij v okviru občinskega sveta, kamor 
ju je kandidirala naša stranka. To v dose
danji praksi delovanja občinskega sveta 
ni osamljen primer, v tem mandatu so 
bile že tri izključitve iz različnih svetniških 
skupin. Komisija za volitve in imenovanja, 
katere člana sta oba omenjena svetnika, je 
dosedaj vedno upoštevala uradno zahtevo 
posameznega 10 stranke. V tokratnem 
primeru pa sta oba glasovala proti svoji 
razrešitvi iz “načelnih razlogov”. Tako je 
prišlo pri glasovanju na zadnji seji KV1AZ- 
a do preglasovanja s pomočjo opozici
jskih strank, ki so tudi same do sedaj 
vedno glasovale tako, kot je za svoje svet
nike zahtevala posamezna stranka. Oba 
svetnika sta pozabila na vse načelnosti, 
ki sta jih na vsa usta zagovarjala v ostalih 
primerih, ko pa se je glasovalo zanju, iz 
razlogov za katere sta se sama odločila, 
pa ta načela očitno ne veljajo več. To, kar 
nekateri smatrajo za politično delovanje, 
bi sam označil s povsem drugačnimi 
pridevniki. Do česa vse lahko pripelje 
užaljenost posameznikov, je bilo še kako 
razvidno na zadnji novinarski konfer
enci, ki jo je pripravila opozicija skupaj 
z omenjenima svetnikoma. Kot pripadnik 
politične stranke lahko razumem nes
trinjanje, nasprotovanje itd., ne morem 
pa razumeti, da je kdorkoli, še posebej 
član občinskega sveta, iz kakršnegakoli 
razloga pripravljen neargumentirano 
žaliti ne samo župana svoje občine, tem
več s svojimi izjavami namerno škodovati 
ugledu svoje občine v medijih. Več kot 
zanimivo bo spremljati prenos januarske 
seje občinskega sveta in poslušati argu
mente posameznih akterjev v tej zgodbi. 
Nihče nima pravice, zaradi svojih oseb
nih koristi v posmeh volivcem, spremin
jati sredi mandata sestavo in razmerja 
izvoljenih strank v občinskem svem.

Vasja Knapič, 
Predsednik 00 LDS Žalec

Kaj prinaša nova 
dohodninska in 

davčna 
zakonodaja?

To je vprašanje, ki ver
jetno zanima širšo popu
lacijo upokojenk in upo
kojencev naše domovine. 
Zakonodaja prinaša spre
membe tudi na področju 
obdavčitve sloven sk ih  
p o k o j n i n  in  d r u g i h  
denarnih dajatev, ki jih 
upravičencem nakazuje 
Zavod za pokojninsko in 
invalidsko zavarovanje 
Slovenije. Novi dohodnin
ski zakon v primerjavi s 
starim znižuje obdavčitev 
pokojnin in zmanjšuje 
število obdavčenih poko
jnin.

Pravijo vsaj, da  bodo po k o 
jn in e , ki so b ile  že doslej 
o p r o š č e n e  d o h o d n i n e ,  
op ro ščen e  tudi v p rihodn je , 
če  to poko jn ino  uživa oseba  s 
stalnim  bivališčem  v RS. Med 
pom em bnejšim i novostm i je ta, 
da  bo po novem zakonu osnova 
za ob račun  akontacije  do h o d 
nine od  pokojn ine, nadom estil 
iz obveznega invalidskega zava
rovanja in d rugih  dajatev neto 
znesek  o dm erjen  z od ločbo  
in usklajen  s sklepi o usk la
ditvi poko jn in  in  d rugih  daja
tev. Na novo je do ločena tudi 
lestvica za ob račun  akontacije 
dohodn ine  in  način  ob raču n a

VSI ENAKI, VSI 
OBDAVČENI ?

Zakaj?
Novo leto nam  je poleg 

strožjega prom etnega zakona 
prineslo tudi novo davčno 
politiko, k a tera  naj bi nas 
n ared ila  enake. Mogoče je 
res, da nam  je ta  zakon prip
ravila  “s ta ra ” vlada, vendar 
upam , da ga bo znala nova 
oblast m alo počlovečiti in 
ga narediti bolj hum anega 
vsaj za študente in  mlade 
družine.

Novo obdavčenje študentskega 
dela pomeni za m arsikaterega 
študenta novo baderò, saj nimajo 
vsi možnosti delati pri mamici in 
ateku. Kadrovske štipendije so le 
še zgolj izjema, pa še te priha
jajo po kanalih zvez in poznanstev. 
N aredim o en p rim er; država 
je nam enila  študentom  mejo 
74.000,00 sit omejitve mesečnega 
zaslužka, kar je več bo polovico 
snedla  davkarija. Hvala lepa! 
Najemnina in stroški za sobo v 
Ljubljani 40.000,00 sit, boni za en 
dnevni obrok 20.000,00 sit, meseč
na vozovnica za trolo 5.000,00 sit, 
torej ostane mesečno 9-000,00 sit 
za zajtrk, večerjo, pot 2 x mesečno 
domov, obleko, itd. Ne verjamem, 
da na kakšni šoli še učijo čarati, 
razen v Harry Potter-ju, ampak 
slovenski študenti so izgleda samo
uki ob danih razmerah, vsaj večina

akontacije dohodnine za poko
jnine, invalidska nadomestila 
in priznavalnine, spremenjen 
pa je tudi sistem olajšav za 
vzdrževane člane.

Vsi, ki uživajo pokojnino v 
RS in v njej tudi stalno prebiva
jo, imajo pravico do različnih 
olajšav. V sakem u p r ip a d a  
splošna olajšava v popolnem 
znesku za leto 2005 na mesec 
47.033,33 tolarja. Med olajšave 
spada tudi seniorska olajšava, 
ki pripada vsem po dopolnje
nem 65. letu starosti (znaša 
22.941 tolarjev na mesec) in 
tako imenovana pokojninska 
olajšava za prejem ke poko
jnin iz obveznega pokojnin
skega in invalidskega zava
rovanja v višini 4,5 odstotka 
usklajene in odmerjene poko
jnine, invalidskega nadom es
tila, priznavalnine. Analize in 
izračuni kažejo, da pokojnine 
in invalidska nadomestila ne 
bodo obdavčeni, če jih upoko
jenec prijem a le od zavoda, in 
sicer do 183-477 tolarjev. Po 
novem pa bodo bolj obdavčene 
p o k o jn in e  p re je m n ik o v  iz 
Argentine, Avstralije, Bosne 
in H erceg o v in e , B raz ilije , 
Venezuele, Monaka, Kanade in 
Hrvaške.

Ivan Jelen

od njih, saj vsi dobro vemo kam 
te lahko pripelje zdravje, če se le 
enkrat na dan napokaš s hrano in 
še to ponavadi zvečer. Mogoče se 
gospoda ministra Bajuk in Drobnič 
ne zavedata dejstva koliko pomeni 
9.000,00 sit, vendar poznam prim
ere ko se študenti preživljajo s 
takšnim denarjem. Tako ali tako 
pa dobijo nazaj še 20% od teh 74 
tisočakov, saj je tu še DDV.

Hvala oblasti za podporo in ena
kost pred zakonom!

Izteka se prvih 100 dni vladanja, 
ko opozicija miruje in le opazuje, 
vendar se že pripravljajo kano
ni, s katerimi se bo ustrelilo po 
novi vladi in zopet bodo medije 
napolnile vesti o interpelacijah in 
obtoževanjih. Jaz pa oblast pozivam 
naj reši primere kot so; Orion, 
Zbilski gaj, SIB in mariborska fina
nčna afera.

Upam, da bo kdo kazensko odg
ovarjal in da ne bo le malo degra
diran, mlade voznike pà pozivam 
k pametni vožnji, saj verjamem, 
da vam bodo znali kje vzeti, če 
ne boste privezani z varnostnim 
pasom v avtu. Torej : SMO ŠE VSI 
ENAKI?

Za LO SMS Žalec 
Smodej Robert

KORAJŽNO V 
NOVO LETO

Spoštovani člani SLS, simpatiz
erji >n vsi cenjeni bralci gasila 
Utrip, ki se ustavite na strani kjer 
je prostor namenjen političnim 
strankam. Najprej se vam globoko 
opravičujemo zaradi izostanka 
članka v zadnjih dveh številkah. 
Vam pa vsem ob zaključku zelo raz
burljivega leta, polnega dogajanj, 
predvsem pa tudi leta v katerem 
je bilo vloženo veliko dela in ener
gije v delo naše stranke, zaželim 
predvsem zdravja, zadovoljstva 
in osebne sreče, ter veliko pozi
tivne energije, katero bomo zelo 
potrebovali, da bomo lahko celo
vito in uspešno sodelovali v novo 
izvoljeni vladni koaliciji.

V novo leto vstopamo kot del vladne, 
desno-sredinske koalicije, ki ima skupaj 
z nami namen v Sloveniji narediti spre
membe, za katere smo se tudi mi ves čas 
zavzemali.Zato lahko na prihodnji čas 
gledamo zamozavestno in dokaj mimo.

Zahvala za to gre vsem, ki ste zaupali 
našemu vodstvu, še posebej pa našim kan
didatom, ki so s svojimi nastopi in kvalitet
nim programom, ter trdim delom v volilni 
kampanji poskušali prepričati volivce in 
s tem pripomogli k uspehu naše stranke. 
Skupaj s sorodnimi strankami smo uspeli 
prepričati volivce, da so potrebne spre
membe po dvanajstletni vladavini LDS 
in da smo jih sposobni izvesti. Vse to 
je dokaz, da je tudi Slovenska ljudska 
stranka prispevala svoj delež pri političnih 
spremembah v naši državi.

V novi vladi smo sprejeli precej večjo 
odgovornost kot pa je le vodenje resor
jev, ki jih vodijo ministri Slovenske ljud
ske stranke. Janez Podobnik, minister za 
okolje in prostor, Janez Božič, minister 
za promet in Ivan Žagar, minister brez 
listnice za regionalni razvoj in lokalno 
samoupravo.Pred podpisom koalicijske 
pogodbe nam je uspelo v dogovorih in 
pogajanjih vnesti izhodišča in program, ki

Na Štefanovo, ko Slovenci 
praznujemo svoj Dan samostojnos
ti, je prišla iz Azije najprej skopa 
novica o potresu, ki seje nato iz 
ure v uro spreminjala. Dosegla je 
nivo katastrofe. Natančno število 
žrtev popotresnih valov cunami- 
jev verjetno nikoli ne bo znano, 
ocena se bliža 180 000. Ostaja le 
pomislek o krhkosti in slabotnosti 
stvaritev človeka proti moči višje 
sile, kakorkoli jo že hočemo imen
ovati.

V naslednjih dneh je sledilo nepopis
no pokanje in streljanje (imenujem ga 
preprosto balkanizem), ki je naznanilo 
prehod v novo koledarsko leto. Če se 
mimogrede spomnim otroštva, je bil 
december miren, poln pričakovanj in 
dobrih želja, brez nasilja nad ljudmi in 
živalmi. Enako sem še doživljal pred 
leti v deželah zahodne Evrope. Sedaj 
je tu, Novo leto namreč, polno želja, 
pričakovanj in načrtov. Domači politični 
dogodki prvih dni tega leta napovedu
jejo premike. Mariborska davčna afera, 
nove ponarejene diplome, nepravilnosti 
citopatoloških preiskav v zdravstvu, 
udarec o slabem znanju matematike in 
naravoslovja slovenskih šolarjev... To 
je le nekaj najbolj izstopajočih tem, 
ki smo jih našli na straneh časopisov. 
Jasno, da je tudi tujih dogodkov precej, 
a najbolj odmevna informacija utegne 
postati, da G. W. Busch ne izključuje 
verjetnosti napada na Iran, če se ta ne 
bo odpovedal razvoju jedrskega orožja. 
Očitno se na jutrovem stvari zapletajo. 
Potrebno je razumeti, da so države kot so 
Iran, Pakistan, Savdska Arabija islamske 
republike (pokojni ajatola Homeini je 
izrekel fatvo nad Salmanom Rushdiem, 
ki je po šeriatskem pravu večna in obv
ezujoča), kjer vlada serial, zato je kon
cept njihovega delovanja popolnoma 
drugačen, kakor ga poznamo v Evropi, 
Ameriki ali Avstraliji.

ZDA se obeta prva temnopolta ženska, 
ki bo postala zunanja ministrica. Gre za 
Condoleezzo Rice, ki je bila svetovalka 
za nacionalno varnost Gerga Buscha med

ga naša stranka zagovarja že od same usta
novitve oziroma osamosvojitve Slovenije. 
Poštena denacionalizacija in privatizacija, 
enakomernejši razvoj vseh delov Slovenije, 
blaginjo vseh državljank in državljanov 
ter boljši položaj občin in učinkovitejšo 
družinsko politiko.Gospodarski razvoj bo 
uspešen tudi če bomo zaupali slovenske
mu premoženju, ki pa bo bolj učinkovito 
skrbel za nova delovna mesta.Vse večjo 
podporo želimo podati podjetnikom, 
kmetom in gospodarstvenikom. Država 
je dolžna zaščititi vse svoje prebivalce in 
njihovo lastnino, zato je nujno urediti vsa 
obmejna in premoženjska vprašanja s 
sosednjimi državami.

Da pa bi vse te naloge, ki smo si jih 
zadali kot vladna koalicija, lahko uspešno 
uresničili, v okviru Slovenske ljudske 
stranke delujejo zveze in gibanja, katera 
pa bi bilo nujno potrebno poživiti tudi v 
naši regiji.Predvsem nujno bi bilo ustano
viti regijski odbor podmladek SLS: Nova 
generacija katerega predsednica je Nataša 
Kavaš Puc.

Na zadnji seji regijskega odbora SLS 
za Spodnjo Savinjsko dolino je iz mesta 
predsednika-koordinatorja odstopil g. 
Marjan Sever. Za vso njegovo delo se mu 
najlepše zahvaljujemo.

Pa še to : Vse bolj se v medijih pojavljajo 
novice, da se v stranko na vsak način želi 
aktivno vrniti nekdanji predsednik stranke 
g. Marjan Podobnik. G. Podobnik je bil z 
večino glasov v decembru 2004 izvoljen 
za predsednika Slovenske narodne zveze 
pri SLS in je iz te pozicije tudi pripravil 
program dela, ki ga je predstavil na zadnji 
seji glavnega odbora 19-01.2005.

Odločno je zanikal vsa podtikanja, da je 
njegov interes zasesti katero od vidnejših 
funkcij v samih organih stranke, še bolj 
pa je zanikal kakršnokoli kandidaturo za 
zasedbo delovnega mesta v državi Sloveniji 
na katerega bi ga lahko predlagali organi 
političnih institucij.

Janez Jager

SDS
njegovim prvim mandatom, nadomestila 
pa bo Colina Powella, ki je po svetu užival 
veliko naklonjenost.

12. januarja je minilo dve leti, ko se je 
ustavilo srce enega največjih sinov slov
enske zemlje, tvorca slovenske države, 
dr. Jožeta Pučnika. Skupaj s predsed
nikom SDS Janezom Janšo so večer pred 
dnevom spomina njegov grob obiskali 
tudi glavni tajnik SDS Dušan Strnad, 
poslanec Franc Jazbec, in člana IO SDS 
Franc Sever in Milan Ozimič.

12. januar je ostal v spominu še 
posebej tistim občankam in občanom 
občine Žalec, ki so si resnično želeli iz 
objema totalitarnega režima; leta 1990 
je bil na ta dan v Gasilskem domu v 
Žalcu ustanovljen DEMOS občine Žalec. 
Letos je torej minilo 15 let od tega 
zgodovinsko pomembnega dogodka, a 
po zaslugi župana Lojzeta Posedela je 
spominska tabla še vedno v prtljažniku 
avtomobila enega od ustanoviteljev. Lep 
dosežek za poslanca LDS, ki mu je ravno 
ta DEMOS omogočil vse njegove politične 
pozicije; v bivšem režimu bi jih verjetno 
ne mogel doseči. Ob tem bom zapisal še 
misel Napoleona Bonaparteja: “Kadar 
človek spozna slabost svoje morale, jo je 
treba znati zdraviti kot se zdravi roko ali 
nogo”. K temu bom za lažje razumevanje 
dodal: spoznanje je atribut samopodobe, 
zdravilstva pa se je potrebno naučiti.

Tokratni 18. januar je zaznamovala 
žalostna vest o smrti prve dame slov
enske popevke, Marjane Deržaj. Večne 
uspešnice, kot so Zemlja pleše, Orion, 
Ne čakaj na maj, Poletna noč postavljajo 
Marjano ob Bojanu Adamiču in Jožetu 
Privšku med legende slovenske zabavne 
glasbe. Za OO SDS Žalec

Januš Rasiewicz

Prispevki političnih strank niso lektorirani v uredništvu.
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Veliko predstav 
za najmlajše

Snežna čarovnica 
in dedek Mraz

saj so med lanskoletnimi počitnicami 
to pogrešali.”

Janja Klančnik ob tem izreka vso 
zahvalo Adiju Vidmajerju in Občini 
Prebold, županu Vinku Debelaku. 
Kako pa se v planinski šoli Kozorog 
počuti Maruška Bergant, ki je 
ena izmed najbolj zagretih mladih 
planincev? “Zelo sem vesela, da sem 
vključena v to šolo, saj smo kot 
nekakšna velika družina. Imamo se 
zelo lepo, med sabo smo veliki pri
jatelji in zelo smo hvaležni Adiju in 
Janji, da nas spoznavata z našimi 
planinami in planinskimi potmi, na 
katerih spoznavamo rastline, živali, 
različne ljudi, vrhove okrog nas in še 
marsikaj. Upam, da nam bosta veliko 
tega pokazala tudi v prihodnje.”

D. Naraglav

Tudi tokratna prireditev je  bila lep dokaz uspešnega dela Društva podeželskih 
žena občine Prebold

Društvo podeželskih žena 
občine P rebo ld , k a te reg a  
članice so večinoma dekleta 
in žene iz Matk, je niz svojih 
aktivnosti v letu 2004 zaključi
lo s prireditvijo za najmlajše. 
V dvorani gasilskega doma v 
Matkah so si otroci s starši 
pred prihodom dedka Mraza 
ogledali otroško igrico Snežna 
čarovnica, ki so jo na oder 
postavile vzgojiteljice iz vrtca 
Petrovče.

Društvo podeželskih žena, ki ga 
vodi Danica Uplaznik, je za pri
hod dedka Mraza poskrbelo že leto 
poprej in tako po dvanajstih letih 
znova obudila v življenje to prireditev

za najmlajše. Ker se je izkazalo, 
da si otroci in starši želijo takšne 
popestritve veselega decembra, so 
podeželske žene sklenile, da pri
reditev organizirajo tudi v prihodnje 
in spet nadaljujejo tradicijo. Lani so 
bile zadnje, ki so medse pripeljale 
dedka Mraza s 50-letnim stažem 
(Gusti Dobriha). Letos so morale 
“dedka Mraza” najti kar med svojim 
članstvom.

S prijetno igrico, lepimi darili 
in tudi dobro opravljeno nalogo 
novega dedka Mraza je bilo veselje 
otrok popolno, prireditev pa še en 
dokaz več uspešnega dela Društva 
podeželskih žena občine Prebold.

D. N.

Mladi in Evropa pravljeni. Predstavitve so nekateri 
podkrepili tudi z anketami, ki so jih 
opravljali med sošolci ali na ulici med 
krajani. Na koncu vsake predstavitve 
so zastavili še vprašanje kateremu od 
gostov otroškega parlamenta in tako 
obogatili svoj prispevek.

In kako je s predstavitvijo zado
voljna mentorica Urška Poljanšek? 
“Odkrito rečeno sem tudi sama zelo 
prijetno presenečena in hkrati vese
la, saj je to tudi potrditev, da smo 
delali dobro. Z učenci, ki so povsem 
prostovoljno vključeni v otroški par
lament, smo se dobivali enkrat do 
dvakrat na teden. Pogovarjali smo se 
o teh temah, sami so dajali pobude 
in predloge in sami so se odločili 
za raziskavo s pomočjo anketiranja. 
Jaz sem njihovo delo le koordinirala 
in jim pomagala obdelati rezultate 
anket. Res sem zelo zadovoljna in 
z zadovoljstvom bom z njimi sode
lovala na občinskem parlamentu v 
Žalcu.”

D. Naraglav

Za večjo osveščenost
Območna organizacija RK 

Žalec je tudi minulo leto ob 
dnevu boja proti AIDS-u orga
nizirala razdeljevanje litera
ture, simbolnih rdečih pen
telj in kondomov. Na ta  način 
že vrsto let daje svoj delež k 
opozarjanju prebivalstva na to 
bolezen, ki še zlasti v nera
zvitem svetu dnevno vzame 
veliko življenj.

Pri izvedbi akcije so sodelovali 
dijaki Srednje zdravstvene šole Celje 
in dijaki Gimnazije Lava, ki sicer 
živijo v občini Žalec. Za izvedbo akci
je so izbrali dve lokaciji. Dopoldan 
so delovali na Petrolovi bencinski 
črpalki v Žalcu, popoldan pa pred 
Mercatorjevo blagovnico v Levcu.

Na obeh lokacijah so skupno 
razdelili preko 300 zloženk, pentelj 
in kondomov oziroma vse kar so pri

pravili za tokratno akcijo. Kot je deja
la sekretarka območnega združenja

RK Žalec Majda Pilih so z rezultatom 
akcije nadvse zadovoljni, še posebno 
pa je vesela, ker so jo izpeljali skupaj 
z mladimi, ki so znali svoje vrstnike 
tudi pritegniti in jih zainteresirati za 
poglobljeno razmišljanje o tej bolez
ni. D. N.

Med akcijo na Petrolovi črpalki v Žalcu

G ledališka skup ina  KPD 
Svoboda Prebold, ki jo vodi 
M artina Kumer, je b ila  v 
minulem letu nadvse dejavna.

Preko leta so pogosto igrah skeč 
Mah oglas. Med drugim so z njim 
razvedrili tradicionalno srečanje 
starejših občanov. V mesecu decem
bru in tudi v januarju pa največ nas
topajo z gledališko igrico za otroke 
Mojca Pokraculja. V domačem kraju 
so se predstavih otrokom v šoli, na

božično-novoletni tržnici in pri trgo
vini Miklavc. Sicer pa so igrali še v 
Trnavi, Braslovčah, v Letušu, v Žalcu 
pred Savinjko in v Latkovi vasi.

S to igro bodo v teh dneh nasto
pih še v Celju v Intersparu in nato 
v Mariboru v Zavodu za naglušno 
prizadete otroke. Glede na odziv in 
prijetno igrico bodo z njo gostovali 
tudi v prihodnje. Hkrati se bodo 
pripravljah na novo igro.

D. N.

Planinska šola Kozorog

To je tema otroškega par
lamenta v šolskem letu 2004/ 
0$. Temo vsako leto vnaprej 
določi Zveza prijateljev mla
dine. Učenci se pod vodstvom 
mentoric aktivno pripravljajo 
na šolski otroški parlament in 
nato na sodelovanje v občin
skem otroškem parlam entu, 
ki bo v Žalcu. Tam bodo s 
svojo mentorico tudi učenci 
OŠ Šempeter, ki so se najbolje 
izkazali na  p redstav itv i v 
šolskem otroškem parlamentu 
12. januarja.

Na parlamentu sta poleg pred
stavnikov učencev iz vseh razredov

T p o q r r

torica za zdravstveno vzgojo v UE 
Žalec Marjana Jager in vodja polici
jskega okohša za KS Šempeter Zvone 
Čretnik.

Glede na zelo široko temo Mladi in 
Evropa so se mentorice osnovnih šol 
žalske občine že v začetku šolskega 
leta dogovorile za štiri področja, ki 
jih bodo v okviru otroškega par
lamenta podrobneje obdelali v 
tem šolskem letu. Tako so tudi v 
Šempetru pod vodstvom mentorice 
Urške Poljanšek učenci predstavi
li štiri teme: otroci, državljanstvo, 
izobraževanje in revščina. Prvo 
področje sta predstavila Jure Terglav 
in Neja Dvornik, o državljanstvu

o É

Z otroškega parlamenta v Šempetru

osnovne šole, mentorice otroškega 
p a rlam en ta  Urške Po ljanšek , 
ravnateljice Petre Stepišnik, men
torice šolske skupnosti Bernarde 
Sopčič, pomočnice ravnateljice Saše 
Pristovšek in knjižničarke Nevenke 
Poteko sodelovala tudi koordina-

sta spregovorili Silvija Kuhar in 
Kaja Božič, področje izobraževanja 
sta predstavili Eva Jančigaj in Nina 
Počivalšek, o revščini pa je govoril 
Peter Milovanovič.

Vsi učenci so bih zelo dobro pri-

P la n in s tv o  je  n a jb o l j  
množična oblika rekreacije, v 
katero so vključeni ljudje vseh 
starosti, od tistih v vrtcu pa do 
devetdesetletnikov. Ljubezen 
do planin in gora oziroma do 
narave se v veliki meri začenja 
oblikovati že v najzgodnejših 
letih življenja, zato je pomemb
no, da se s to dejavnostjo 
ukvarjajo že v vrtcih oziroma 
v osnovnih šolah. Planinska 
društva to dejavnost spodbu
jajo tudi preko mentorjev v 
šolah.

V Savinjski dolini deluje lepo število 
planinskih društev, najmanj eno je 
v vsaki občini, ki poleg osnovne
ga društvenega programa posveča 
vehko skrb vzgoji mladih planincev. 
Tako je tudi v okviru PD Prebold, 
kjer že dobro leto deluje Planinska 
šola Kozorog. S strani PD Prebold 
vodi planinsko šolo Adi Vidmajer, s 
strani šole pa Janja Klančnik, ki je 
povedala: “S planinsko dejavnostjo 
začenjamo že v prvem razredu, ven
dar so naši pohodi bolj kratki. Tako 
je tudi v drugem razredu. V obeh 
razredih mi pri tem pomaga Nevenka 
Pader. Nekakšna nadgradnja tega je 
planinska šola Kozorog, ki je nas
tala na pobudo Adija Vidmajerja. 
Vanjo so vključeni najbolj planinsko 
zagreti učenci tretjega, četrtega in 
petega razreda. V tem šolskem letu 
je v planinsko šolo vključeno 26 
učencev, na pohodih in izletih pa je 
20 do 22 učencev, saj vsi iz razhčnih 
razlogov (največkrat zaradi bolezni) 
ne morejo bih vedno prisotni.”

O programu šole in dosedan-

Skupna fotografija udeležencev planinske šole Kozorog

jih aktivnosti pa je Janja Klančnik 
povedala: “Osnovni namen naše šole 
je v prvi vrsti navdušiti otroke za 
planine, Ob tem pa jih tudi nava
jati na lepo obnašanje, medsebojno 
druženje in spoštovanje do narave. 
V lanskem letu smo bih na Boču, 
udeležih smo se dneva slovenskih 
planincev na Žavcarjevem vrhu nad 
Mariborom, imeli smo dvodnevni 
planinski tabor na Raduhi, kjer smo 

si ogledali 
tudi Snežno 
jamo in se 
sp o zn av a li 
z ra z n im i 
p r a v i l i  
o b n a š a n ja  
v planinah. 
P la n in s k o

Janja Klančnik Maruška Bergant

šolo za leto 2004 smo zaokrožili z 
zaključkom v Marija Reki. Th so otro
ci dobili priznanja za končani prvi del 
planinske šole. Sedaj že nadaljujemo 
z drugim delom. Za nami sta že zim
ska pohoda krajanov v Marija Reko 
in na Goro Oljko, spomladi pa se 
bomo lotili savinjske planinske poti. 
Pred zaključkom šolskega leta naj 
bi se za dva ah tri dni podah v Alpe 
in tako že spoznah tudi visokogor
je. Določene aktivnosti s kakšnim 

p lan insk im  
izletom  pa 
načrtu jem o 
t u d i  č e z
poletne počit
nice, kar je 
p r e d v s e m  
želja otrok,

S v  d r u ž b i  p r i je tn ih  l ju d i

M ercator
DOBRA IDEJA ZA ŠE BOLJŠI NAKUP V SUPERMARKETU TRGOVSKEGA CENTRA 
LEVEC:

LIKALNIK BOMANN CB 741, 2000 w

PALIČNI MEŠALNIK BOMANN CB 318, 170 W 
ELEKTRONSKA OSEBNA TEHTNICA CAMRY EF 231 BE 
(funkcija merjenje deleža maščob in vode v telesu do 150 kg)

PREŠITA ODEJA 140 X 200 cm  - 100 % PERJE
VZGLAVNIK 60 X 80 cm - 100 % PERJE 

JOGI RJUHA ENOJNA 90 X 195 cm več barv 

JOGI RJUHA DVOJNA 180 X 195 cm več barv
V času od 1. 2. do 15. 2. 2005 vam ob nakupu nad 5.000,00 sit podarimo HITRO srečko Loterije Slovenije.

O biščete nas lahko tu d i ob nedeljah  od 8. do 12. ure

2.890.00 SIT

1.990.00 SIT

5.990.00 SIT
4.999.00 SIT
1.999.00 SIT

1.299.00 SIT

1.899.00 SIT
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Mini športni park za vse

Božična pravljica in sejem

Zdravju naproti 950 pohodnikov V minulem mesecu so, kot 
smo že poročali v prejšnji 
številki Utripa, po Savinjski 
dolini pripravili veliko božično- 
novoletnih sejmov. Z njimi so 
bogatili predpraznični čas tudi 
učenci osnovnih šol. Učenci OŠ 
Šempeter so sejemsko dogaja
nje prenesli v Hmeljarski dom 
Šempeter.

Sejem, na katerega so ob cesti in 
križiščih vabili sneženi možje, se je 
začel z božično pravljico. Ob koncu 
kulturnega programa je nekaj lepih 
in praznično obarvanih besed obi
skovalcem namenila ravnateljica OŠ 
Šempeter Petra Stepišnik.

V nadaljevanju prireditve so si 
obiskovalci z zanimanjem ogledovali 
in kupovah izdelke, ki so jih v ust
varjalnih delavnicah izdelali učenci 
in starši. Svoj delež so k temu dodah 
tudi v Turističnem društvu Šempeter. 
Njihova predstavnica Štefanija Kos je 
ob pomoči nekaterih drugih članov 
TD prikazovala izdelavo božično- 
novoletnih izdelkov. Obiskovalci so 
lahko tudi sami ali ob pomoči pred

Občinska organizacija ZZB 
NOB Prebold je z družabnim 
srečan jem  p ro slav ila  zak
ljuček leta 2004. Prvo tovrstno 
srečanje so organizirali v pros
torih gasilskega doma Groblja, 
tokrat pa so se poveselili v 
prostorih gasilskega doma v 
Latkovi vasi.

Srečanja se je udeležilo približno 
šestdeset članov, med njimi tudi 
najstarejša članica Fanika Raček, ki 
bo februarja stopila že v 93. leto 
življenja. Slednja je še vedno aktivna 
članica tako borčevske organizacije 
kot krajevne organizacije Rdečega 
križa Prebold. Na srečanju so Faniki 
Raček in Mariji Jamšek, ki je prav 
na ta dan praznovala 76. rojstni dan, 
podelih šopek. Šopek je prejela tudi 
tajnica občinske in območne orga
nizacije ZZB Tonika Martinšek.

V k r a je v n i  s k u p n o s t i  
Levec se ob cesti, ki pelje na 
le ta lišče , n a h a ja  špo rtno  
igrišče. Krajani mu pravijo 
mini športni park.

V tem majhnem parku so igrišče 
za mali nogomet in košarko, steza 
za balinanje in igrišče za odbojko 
na mivki. S tem so prizadevni člani 
Športnega kluba Levec poskrbeli 
za svoje mlade člane, da aktivno 
preživljajo svoj prosti čas in skozi 
šport povečujejo kakovost svojega 
življenja.

Člani športnega kluba Levec, ki s 
svojim prostovoljnim delom skrbijo 
za urejenost igrišča, pa niso pozabili 
tudi na najstarejše ljudi v kraju. S 
postavitvijo klopi, posaditvijo rož 
in dreves, so poskrbeli za sprostitev 
tistih, ki se s športom žal ne morejo 
ukvarjati več. š. K.

Del športnega igrišča

V januarju je veliko zimskih 
pohodov, na katerih pa letos 
žal ni bilo snega. Tradicionalni, 
23. pohod Zdravju naproti na 
Goro Oljko, ki je eden najbolj 
množičnih v Sloveniji, orga
nizira pa ga Planinsko društvo 
Polzela, je minil v sončnem 
toda hladnem vremenu. Gora 
Oljka je ta  dan gostila kar 950 
pohodnikov iz raznih krajev 
Slovenije in tudi iz sosednje 
Hrvaške.

Na vrh 734 m visoke Gora Oljke 
so se pohodniki odpravili s Polzele, 
Šmartnega ob Paki, Velenja, Šoštanja 
in Andraža nad Polzelo. Pohodnike 
je iz Celja pripeljal tudi posebni vlak, 
organizatorji pohoda pa so poskrbeli 
za vodstvo s Polzele in Velenja.

Na cilju je udeležence pohoda 
čakal topel čaj, pa tudi tradicional
no trdo kuhano jajce. Predsednik 
Planinskega društva Polzela Zoran

stavnic TD izdelali svoj izdelek in ga 
odnesli domov.

Ravnateljica Petra Stepišnik je 
povedala, da bodo ves izkupiček 
od prodanih izdelkov namenih v 
šolski sklad. S tem denarjem bodo

pomagali plačati šolo v naravi in 
bivanje v centrih šolskih in obšolskih 
dejavnostih otrokom iz socialno 
ogroženih družin.

D. Naraglav

Prizor iz Božične pravljice

Štok je povedal, da so pode
lili priznanja za 20- in 10-kratno 
udeležbo na pohodu, pet pohodnikov 
pa je prejelo priznanja za udeležbo

na vseh 23 pohodih. To so Štefka 
in Božo Jordan, Stane Štorman, 
Ferdinad Glavnik in Milan Orešnik.

T. Tavčar

Utrinek s pohoda

Skupinski posnetek udeležencev prednovoletnega srečanja z  najstarejšo 
članico Faniko Raček (sedi peta z  desne)

Nekaj besed o letu, ki se je iztekalo, 
je Viljem Petek namenil udeležencem 
srečanja in se vsem zahvalil za njiho
vo delo pri delu v organizaciji in jim 
zaželel zdravja in vsega lepega v letu

2005. Za glasbo je tokrat poskrbel 
Alfonz Lesjak. Druženje pa so po
pestrili štirje člani ljudskih pevcev 
Šest še, ki so znah k petju pritegniti 
tudi ostale. D. Naraglav

Borci tudi
tokrat skupaj v novo leto

Že osem indvajseti v Marijo Reko
Druga jan u a rsk a  nedelja 

je bil v znamenju številnih 
p la n in sk ih  in  spom insk ih  
pohodov. Največ ljubiteljev 
p lan in , članov p lan insk ih , 
veteranskih in drugih orga
nizacij te r drugih organizira
nih skupin in posameznikov 
se je udeležilo spom inskih 
svečanosti na Osankarici na

Pohorju, kjer je spomenik v 
spomin padlim v Pohorskemu 
bataljonu, te r v Dražgošah na 
Gorenjskem, kjer je veličasten 
spomenik v spomin na zname
nito Dražgoško bitko, ki je v 
maščevalnem zanosu nemškega 
škornja zahtevala veliko žrtev 
domačinov in požig vasi.

V nedeljo so se tudi v Savinjski

dolini podali na pot, in sicer iz 
Prebolda v smeri proti Marija Reki.

Tradicionalnega pohoda, ki je bil 
tokrat že osemindvajseti, se vsako 
leto udeleži od 500 do 1000 in tudi 
več pohodnikov iz Savinjske dohne 
in drugod. Thdi letos je bilo pohod
nikov več kot tisoč. Večina pohod
nikov se na pot odpravi iz Prebolda 
po markirani poti mimo tekstilne 
tovarne, preko sedla Žvajga, mimo 
Lobnikarjeve domačije do Doma pod 
Reško planino. Nekaj si jih izbere tudi 
krajše ah daljše poti, vsem pa je skup

ni cilj p la
ninski dom 
preboldskih 
p la n in c e v ,  
kjer za dobro 
počutje skrbi
ta oskrbnika 
Iv a n k a  in 
Stanko Pišek. 

Ob prihodu 
so bili pohodniki deležni toplega čaja 
in okusnega golaža. Za popestritev 
pa so poskrbeli člani Reškega tria. O 
pohodu in vtisih smo se pogovarjali

s pohodniki. Jaka Jeršič s Polzele

)e Povedal ;
I  "Lepo je priti
1  m e d  p r i -  

jatelje, lepo 
se je družiti

I in  u ž iv a ti 
v n a r a v i - 
P ° h ° d a se 

B P *1PU u d e l e ž i m  
Jakob Štrukelj vsako  le to .

P ra v z a p ra v  
niti ne vem, kdaj sem koga izpustil. 
Vedno je lepo. Včasih sije sonce, 
včasih dežuje ah pa sneži. Kadar je 
pokrajina zasnežena, je še posebej 
lepo, res pa je, da je hoja takrat bolj 
naporna. Letos teh problemov nismo 
imeh. Pohodov se bom udeleževal, 
dokler bodo prijatelji in dokler mi 
bo to dopuščalo zdravje.” V skupini 
z Jeršičem je bil tudi Jakob Štrukelj, 
ki je bil s svojimi 86 leti najbrž 
tudi najstarejši pohodnik tokratnega 
pohoda. “Na tem pohodu sem pravza
prav šele drugič, vendar pa v hribe 
zelo rad hodim. Največkrat grem na 
Goro Oljko. Ker sem srčni bolnik, 
hodim nekohko počasneje, vendar 
pa mi pot v Marijo Reko ni pred
stavljala posebnih težav. Na pot smo 
se odpravili iz Prebolda in prej kot

v dveh urah smo prispeli do doma. 
Ib je zelo prijetno in sem vesel, da 
sem danes v družbi svojih prijateljev 
_________________ p la n in c e v ,

Milka Turnšek p la n in sk ih
izletov.” Kaj 

pa o pohodu pravi Milka Turnšek iz 
Grajske vasi? “Če povem po resnici, 
sem danes na tem pohodu prvič. V 
Domu pod Reško planino sem bila 
že velikokrat ob drugih priložnostih.

Ivan ~Kuder t o k ^
prijetna, saj ni 

bilo snega in je bil tako korak bolj 
trden. Tako na poti kot na cilju je 
zelo prijetno in kar žal mi je, da se

tovrstnih pohodov nisem udeležila že 
kdaj prej.”

Ivan Kuder: “Vesel sem, da sem 
se danes podal na to pot, saj sem se 
srečal z mnogimi znanci in prijatelji in 
si voščili ob novem letu. Če bo zdravje 
dopuščalo, bom prihodnje leto spet 
tu. Res je lepo in prijetno.” In kaj 

o letošnjem 
p o h o d u  
pravi Franc 
Č retn ik  iz 
L ib o j ,  k i 
se je doslej 
udeležil vseh 
28 pohodov? 
“H rib i so 
moja velika 

ljubezen in 
zato bi mi kar nekaj manjkalo, če 
se ne bi mogel udeležiti tudi tega 
pohoda. Vsako leto je pohod dobro 
organiziran in za to velja organiza
torje res pohvaliti. Če bo tako, kot je 
sedaj, se že sedaj veselim jubilejnega 
30. pohoda leta 2007. Z velikim 
veseljem pa se vsako leto udeležujem 
tudi ostalih pohodov. S posebnim 
odnosom pa pohoda na Osankarico, 
saj je na Pohorju padel tudi moj oče. 
Udeležil sem se vseh 27 pohodov.”

D. NaraglavMed organiziranimi skupinami so se pohoda udeležili tudi preboldski gasilci 
(na fotografiji).

Jaka Jeršič

Franc Čretnik
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Ponovno
počitniške ustvarjalne delavnice

kar nadaljevati. Delavnica bo živela naj vsebuje vse prvine človekove 
na odru Doma II. slovenskega tabora razsežnosti. To ni le telovadba in ri- 
od ponedeljka do petka, po urniku, tmika. Je nekaj, kar je otroku lastno, 
kot je objavljen v mesečnem kole- Otrok hoče izplesati, z gibanjem
darju prireditev Zavoda za kulturo, izraziti tisto, kar se poraja v njegovi
šport in turizem Žalec. duševnosti in v njegovem telesu!

Zavod za kulturo, šport in 
turizem Žalec tudi letos med 
zimskimi počitnicam i orga
nizira za učence osnovnih šol 
ustvarjalne delavnice. Učenci 
bodo lahko izbirali med prak
tično likovno delavnico, ki jo 
bo vodila otrokom in Žalcu že 
znana slikarka Barbara Zupanc 
(predvidoma bo potekala v 
prostorih  Bergmannove vile 
v Žalcu), in med delavnico 
izraznega plesa (za mlajšo in 
starejšo skupino); vodila jo bo 
Breda Stepan.

Bredo Stepan mnogi otroci in starši 
pomnijo kot izjemno učiteljico v raz
redu, hkrati pa čudovito mentorico 
krožka za izrazni ples na I. osnovni 
šob Žalec. Z otroki je ustvarjala 
slikovite plesne predstave, z njenim 
odhodom v Celje pa se je, razumljivo, 
tja preselila tudi njena ljubiteljska 
dejavnost. Zdaj ustvarja izrazni ples 
tam in je v svojem okolju ponovno 
uspešna. Ker pa je Žalec ostal v 
njenem srcu, se je odločila sprejeti 
pobudo ter izvesti plesne delavnice v 
teh zimskih počitnicah, nato pa s ple
sno delavnico v organizaciji Zavoda

Takole o plesu in njegovi vlogi 
v življenju otrok razmišlja Breda: 
“Izrazni ples - kaj je? Gibanje, ki

Čim mlajši je otrok, tem uspešnejše 
je delo z njim. Neobremenjen je 
še, zato je lahko spontan; je lahko 
resničen, sproščen, ustvarjalen. 
Sproščenost naj bi spremljala ves 
njegov razvoj, individualen in kolek
tiven. Sočasno razvijamo harmonijo 
vsega telesa, ga krepimo ter obliku
jemo zdravo in lepo držo.

Zato je prav, da se otrok uči 
različnih načinov gibanja, da se 
uči upravljati s svojim telesom, in 
raziskuje, kakšnih gibov je njego
vo telo zmožno, kako lahko z gibi 
komunicira, gradi preproste gibalne 
fraze, se izvirno izraža. Naučiti se 
mora razpoznavati različne ritme, 
odvisnost od glasbe, njene hitrosti 
in melodičnosti. Na ta način ustvarja 
nekakšen “slovar” plesnega gibanja 
in se ga hkrati uči tudi uporabljati.”

Lidija Koceli

Civilna pobuda
ZBERIMO SE OKROG KNJIŽEVNE REVIJE

Literati vseh vetrov, ki prevetrujejo Savinjsko dolino, razpišite se in objavljajte 
svoja dela! Videti je, kot da zamira književna tradicija našega okolja. Pojavljajo 
se posamezne književne zbirke, v glavnem v samozaložbah; redki posamezniki 
se prijavljajo na razpise kulturnih projektov, a v javnost skoraj ne prodre 
njihov glas.
Zato vas vabimo: pisci vseh vrst - pesniki, pisatelji, dramatiki, ki se z besedno 
umetnostjo ukvarjate profesionalno ali ljubiteljsko; tisti, ki to želite, in tisti, ki 
zgolj ljubite lepo besedo ali pa imate morda izkušnje z urejanjem ali izdaja
njem revij.
Naredimo nekaj skupaj. Zberimo se v ponedeljek, 28. februarja 2005, ob 
16. uri v zgornjem nadstropju Savinove hiše v Žalcu in uresničimo to 
civilno pobudo.

Zavod za kulturo, šport in turizem Žalec

Čarodej Jani z gosti iz Belgije

Čarodeji v Petrovčah

Kulturno društvo Petrovče 
in  čarodej Ja n i Jošovc so 
pretekli teden priprvili pred
stav o  ča ro d e jev . V p o ln i 
dvorani zadružnega doma v 
Petrovčah so lahko obiskovalci 
uživali ob čarovnijah, ki so jih 
prikazovali čarodeji iz Belgije 
in Slovenije.

Nastopajoči so bili prijatelji 
čarodeja Janija, ki so bili v Slovenji 
na enotedenskem oddihu, v soboto 
pa so se udeležili tradicionalnega 
mednarodnega srečanja čarodejev v

Mariboru - Magibor 2004.
Na predstavi, zanimivi za otroke in 

odrasle, je svoje spretnosti prikazalo 
pet čarodejev iz Belgije, med kateri
mi smo lahko videli gusarja Sancheza 
s pomočnikom, ki sta iz balonov 
izdelovala različne živali za otroke, 
Dentini je krotil plešočo nitico, Erik 
Johnson je jedel žarnice, Duzy je 
naključno izbrano gledalko Štefko 
učil čarati, Lee Memphis pa je bil 
oblečen v kitajski kostum in pričaral 
toliko riža, da bi z njim lahko nahra
nil vse gledalce.

Nastopili so tudi čarodeji iz 
Slovenije. Predstavil se je Andrej 
Zeme, ki ga poznamo tudi kot tro
bentarja pri skupini Vitezi celjski, 
Franc Višnjar je gledalce očaral z 
vrvicami, Jure Jošovc pa je s svo
jimi čarovnijami navdušil najmlajše 
gledalce. Zanj je bil ta nastop tudi 
generalka za tekmovanje na srečanju 
čarodejev Magibor, na katerem je 
naslednji dan osvojil prvo mesto v 
kategoriji mladincev.

Predstavo v Petrovčah je priprav
il in povezoval čarodej Jani, ki je 
prikazal veliko čarovnij za otroke 
in odrasle, z ženo Sabino pa sta 
prikazala tudi točko Babji mlin in 
iluzijo, pri kateri gledalko iz občin
stva prerežeta na tri dele - seveda 
brez kasnejših posledic.

Dekoracija odra, dve veliki čarobni 
palici, obdani z zlatimi zvezdicami, 
sta Jani in Sabina izdelala iz balonov.

Dve uri trajajoča čarovniška pred
stava, kakršne v Petrovčah že dolgo 
ni bilo, je navdušila tako otroke kot 
tudi odrasle.

Predstavo je posnela Savinjska 
televizija, ki je bila tudi medijski 
pokrovitelj.

J-J-

FOTOGRAFSKI NATEČAJ fotografij vodnih  virov

Društvo varuhov okolja Radoživ iz Žalca in Zavod za kulturo, šport in turizem - ZKŠT 
Žalec objavljata fotografski natečaj za fotografije vodnih virov v vseh koledar

skih obdobjih, ki izvirajo in imajo lokacije na področju 
Upravne enote Žalec.

Razpis traja od 26. 1. 2005 do 1. 9- 2005.

Pogoji natečaja: 5 fotografij v barvni aU črno-beb tehniki po izboru avtorja v velikos- 
ti A4-formata. Vse poslane fotografije morajo biti posnete tudi na zgoščenki (najmanj

5 in največ 10 posnetkov).

Prve tri fotografije bodo nagrajene in odkupljene. Iz vseh prispelih fotografij bo 
narejena razstava v prostorih ZKŠT v Žalcu.

Fotografije in zgoščenko s pobiim imenom in priimkom ter naslovom avtorja 
pošljite do 1. 9- 2005 na naslov: DRUŠTVO RADOŽIV, Ul. Ivanke Uranjek 1, 3310

Žalec.

Novoletna čajanka na UPI
Tudi konec lanskega leta je 

bil za UPI - Ljudsko univerzo 
Žalec pester. Praznični decem
ber so vodilni na univerzi pope
strili z različnimi dogajanji, 
katerih vrhunec je bila novo
letna čajanka z nagradnim  
žrebanjem.

Ob zaključku leta. so udeležence 
izobraževanj na univerzi povabili, da 
se skupaj poveselijo in nazdravijo 
letu 2005 v veselem pričakovanju, 
tkanju novih sanj, upov in načrtov.

Vse prisotne je najprej pozdravila 
direktorica UPI - Ljudske univerze 
Žalec prof. Franja Centrih in jim 
zaželela srečno, zdravo in uspešno 
novo leto. Seveda so poskrbeli tudi 
za piškote in vroč čaj, da so se 
udeleženci lahko ob zvokih glasbe 
nekoliko pogreli. Nastopila je mlada 
glasbenica Silvija Plahutnik, zatem 
pa so si udeleženci srečanja lahko 
ogledali adrenalinski ognjeni spe
ktakel, ki jih je dodobra ogrel. In ker 
se ob takšnih priložnostih podari

jo tudi darila, je prisotne obiskal 
Božiček, ki je poskrbel za veliko 
novoletno nagradno žrebanje.

Ob zaključku leta se je sreča nas
mehnila Robertu Tomislavu, ki je 
prejel 3- nagrado v obliki odpisa 
3-mesečne šolnine, odpis polletne 
šolnine je kot 2. nagrado prejel 
Aleksander Leskošek, zagotovo pa je 
bil novoletnega darila najbolj vesel 
Marko Kralj, ki mu je UPI - Ljudska 
univerza podarila celoletno šolnino.

M. C.

UPI LJUDSKA UNIVERZA ŽALEC
à&ta tju d i

VABI V NASLEDNJE TEČAJE IN DELAVNICE

SPLOŠNO IZOBRAŽEVANJE

• RAČUNALNIŠKI TEČAJI 
•ŠOLA IN IZPITI ZA ECDL
• TEČAJ ZA VODITELJA ČOLNA
• VODENJE POSLOVNIH KNJIG,
• RETORIKA zače tn i in  n ad a ljev a ln i tečaj
• DELAVNICA “POMLADITE SE - ŽIVITE 

DLJE”
• DELAVNICE ZA KOMUNIKACIJO IN 

OSEBNOSTNO RAST
• TEČAJ DRUŽABNIH PLESOV za  o d ra s le
• AEROBIKA IN AEROBNA VADBA ZA 

ZDRAVO HRBTENICO IN FIT TELO
• GLASBENA ŠOLA ZA ODRASLE
• TEČAJ ZDRAVEGA KUHANJA IN PREHRANE

•PRIPRAVE NA IZPIT ZA POSLOVODJE 
(trgovski, gostinski) IN DELOVODJE

JEZIKOVNO IZOBRAŽEVANJE:

angleščina, nemščina, francoščina, italijanščina, 

ruščina, kitajščina, španščina, portugalščina

• INTENZIVNI IN OSVEŽITVENI TEČAJI
■ TEČAJI POSLOVNEGA JEZIKA
• KONVERZACIJSM TEČAJI
• VERIFICIRANI IZPITI IN PRIPRAVE IZ 

TUJIH JEZIKOV ZA ODRASLE IZ 
ANGLEŠČINE IN NEMŠČINE (DIC)

■ SLOVENŠČINA ZA TUJCE (tečaj, priprave 
na  izpite, izpiti

UPI-Ljudska univerza Žalec, Ivanke Uranjek 6, Žalec; 
tel: 03/713 35 50; www.upi.si, lu-zalec@upi.si

VPIS V SPOMLADANSKI SEMESTER DO 4. FEBRUARJA 
o z . d o  za p o ln itv e  m e st v  sk u p in i!
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Torek, 2. februar, ob 18. uri
”0D LJUDI LJUDEM”
(predavanje o Sri Lanki - Mare 
Cestnik);
Dom H. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Četrtek, 3. februar, ob 18. uri
ZASEDANJE PUSTNEGA ODBORA 
v središču Gotovelj;
(TD Gotovlje, 040 790 342);

Četrtek, 3. februar, ob 19. uri
PRIREDITEV ’’ŠPORT 2004 V OBČINI 
ŽALEC”;
Dom II. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Petek, 4. februar, ob 18. uri
PREDSTAVITEV HUDOBNEGA ZMAJA 
v središču Gotovelj;
(TD Gotovlje, 040 790 342);

Petek, 4. februar, ob 18. uri
ODPRTJE RAZSTAVE LIKOVNIH DEL 
BOGDANA BORČIČA;
Savinov likovni salon;
(TIC, 710 04 34);

Petek, 4. februar, 19. uri
PROSUVA OB KULTURNEM PRAZNIKU; 
Hmeljarski dom KZ Šempeter;
(Danica Laznik, 570 13 11). 
PROSUVA OB KULTURNEM PRAZNIKU; 
Dom Svoboda Liboje;
(Marjan Vrenko, 040 308 953). 
PROSUVA OB KULTURNEM PRAZNIKU; 
dvorana KZ Gotovlje;
(Tatjana Žgank Meža, 713 24 43);

Petek, 4. februar, ob 20. uri
GOSTOVANJE KUPE MAESTRAL;
Dom n. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Sobota, 5. februar, ob 8. uri
POHOD PREBOLD - REŠKA PLANINA; 
zbor pred pisarno PD Žalec;
(PD Žalec, 031 320 242);

Sobota, 5. februar, ob 10. uri
PRVENSTVO GRIŽ V TEKU NA SMUČEH 
(DŠR Partizan Griže, 041 667 623); 
TURNIR V MINI ROKOMETU ZA 
DEKLICE;
OŠ Petrovče;
(Šolsko športno društvo 
OŠ Petrovče, 713 22 30).

Nedelja, 6. februar, ob 10. uri
TURNIR V MALEM NOGOMETU;
POŠ Trje (ŠD Hofrein - 041 401 062);

Nedelja, 6. februar, ob 10.37
PUSTNI KARNEVAL PO GOTOVLJAH; 
(TD Gotovlje, 040 790 342);

Nedelja, 6. februar, ob 14. uri
PUSTNI KARNEVAL PO PONIKVI 
(TD Ponikva, 041 939 508);

Nedelja, 6. februar, ob 18. uri
PROSLAVA OB KULTURNEM 
PRAZNIKU;
Hmeljarski dom KZ Petrovče;
(Jana Naglič Jug, 570 76 08).

Ponedeljek, 7. februar, ob 18. uri
NOČNI POHOD NA GORO IZ TRJA; 
štart pri POŠ Trje;
(PD Galicija, 4927 820).

Torek, 8. februar, ob 8. uri
6. PLANINSKI POHOD 
LIBOJE - ŠMOHOR - MALIČ - BRNICA 
V SPOMIN FRANCETU PREŠERNU; 
zbor pred domačijo Hrese;
(PD Uboje, 714 03 56);

Torek, 8. februar, ob 13. uri
HOKEJ V MASKAH Z METLAMI; 
parkirišče Doma Svoboda v Grižah; 
(DŠR Partizan Griže);

Torek, 8. februar, ob 15. uri
PUSTNI KARNEVAL 2005;
Šlandrov trg Žalec;
(TIC, 710 04 34).

Sreda, 9. februar, ob 18. uri
ZAKLJUČNO DEJANJE - UGONOBITEV 
ZMAJA;
središče Gotovelj;
(TD Gotovlje, 040 790 342).

Četrtek, 10. februar, ob 17. uri
CICIBANOV ABONMA IN IZVEN
- MUZIKAI.ČKOV ZAKLAD (društvo 
Muzikalček);
Dom H. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Petek, 11. februar, ob 20. uri
OBČINSKA PROSUVA OB SLOVENSKEM 
KULT.
PRAZNIKU S PODELITVIJO SAVINOVIH 
ODLIČIJ;
Dom II. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Sobota, 12. februar, ob 8. uri
SMUČARSKI TEČAJ NA CELJSKI KOČI; 
zbor na avtobusni postaji Žalec
- prijave zbira ŠD Avantura do 8. 
februarja;
(041 687 868);
PLANINSKI POHOD DRAMLJE - URŠULA; 
odhod izpred gostišča Nekropolis v 
Šempetru;
(PD Šempeter, 031 501 244).

Nedelja, 13. februar, ob 10. uri
TURNIR V NAMIZNEM TENISU; 
telovadnica OŠ Šempeter;
(TVD Partizan Šempeter, 041 411 322).

Ponedeljek, 14. februar, ob 18. uri
”SV. VALENTIN IMA KLJUČ DO 
KORENIN, PA OD SRCA”;
Dom krajanov Vrbje;
(KD Vrbje, 713 64 26);

Ponedeljek, 14. februar, ob 20. uri
ABONMA PONEDELJEK
- DUBLINSKA ZGODBA (Gledališče 
Koper);
Dom II. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Torek, 15. februar, ob 13. uri
TURNIR V MINI ROKOMETU ZA DEČKE; 
telovadnica OŠ Petrovče;
(ŠŠD OŠ Petrovče, 041 783 075); 
Torek, 15. februar, ob 20. uri 
ABONMA TOREK
- DUBLINSKA ZGODBA (G ledališče  
K oper);
Dom II. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Sreda, 16. februar, ob 16. uri
PREDAVANJE O ŠPORTNI PREHRANI 
IN TRENINGU; 
predavalnica I. OŠ Žalec;
(Športno društvo Mlaki fit, 041 800 
782);

Sreda, 16. februar, ob 18. uri
PREDAVANJE O INDONEZIJI (Mateja 
Gutman);
OŠ Šempeter;
(PD Šempeter, 031 501 244).

Sobota, 19. februar, ob 8. uri
POHOD LIMOVCE - ČRNI VRH - 
KRVAVICA
- ZAJČEVA KOČA;
zbor pred pisarno PD Žalec;
(PD Žalec, 031 320 242);

Sobota, 19. februar, ob 8.30
PROSTO PLEZANJE NA PLEZALNI 
STENI
OŠ LJUBEČNA; 
odhod izpred I. OŠ Žalec;
(ŠD Avantura, 041 687 868);

Sobota, 19. februar, ob 19. uri
’’PIŽAMA ZA ŠEST” (gledališka 
predstava KUD Standrez - Italija);
Dom krajanov Vrbje;
(KD Vrbje, 713 64 26).

Nedelja, 20. februar, ob 8.30
TURNIR V POSPEŠENEM ŠAHU; 
prostori Šahovskega kluba Žalec; 
(Šahovski klub Žalec, 041 667 288);

Nedelja, 20. februar, ob 18. uri
KONCERT ANSAMBLA CELJSKIH 5; 
Hmeljarski dom KZ Šempeter;
(KD Šempeter, 570 13 11);

Nedelja, 20. februar, ob 20. uri
SLOVENCI V VESOLJU 
(gostovanje Teatra 55);
Dom II. slovenskega tabora Žalec; 
(TIC, 710 04 34).

Od ponedeljka, 21., do petka,
25. 2, vsak dan ob 8. uri
SMUČARSKI TEČAJ NA ROGU;
(odhod izpred I. OŠ Žalec, povratek 
ob 14.30;
prijave pri SK Gozdnik Žalec do 17. 
februarja);
(SK Gozdnik Žalec, 041 638 188);
- vsak dan od 10. do 12. ure 
POČITNIŠKE ŠPORTNE IGRE ZA OTROKE; 
telovadnica POŠ Trje;
(ŠD Hofrein, 031 535 420);
- vsak dan od 9- do 10.30 (mlajši 
plesalci)
- vsak dan od 11. do 12.30 (starejši 
plesalci)
- vsak dan od 13- do 15-30 (likovna 
delavnica)
POČITNIŠKE USTVARJALNE DELAVNICE; 
plesna delavnica v Domu II. sloven
skega tabora Žalec; 
likovna delavnica v ’’Bergmanovi vili” 
(TIC, 710 04 34).

Torek, 22. februar, ob 8. uri
PLANINSKI POHOD LIBOJE -
DRAMLJE;
štart v Libojah;
(PD Uboje, 714 04 53/54).

Petek, 25. februar, ob 18. uri
OBČNI ZBOR TD PETROVČE;
Gasilski dom Dobriša vas;
(TD Petrovče, 031 622 454);

Petek, 25. februar, ob 19- uri
KLAVIRSKI RECITAL VESNE VERBNJAK; 
Savinova hiša;
(TIC, 710 04 34).

Sobota, 26. februar, ob 8. uri
POHOD GOLAVA - KAMNIK - HOM; 
zbor pred pisarno PD Žalec;
(PD Žalec, 040 278 827);
SMUČARSKI TEČAJ NA GOLTEH; 
odhod z avtobusne postaje Žalec 
(prijave pri ŠD Avantura do 22. feb
ruarja);
(ŠD Avantura, 041 687 868);
- ob 9- uri
TURNI SMUK MRZLICA - GOZDNIK; 
(ob primernih snežnih razmerah); 
(DŠR Partizan Griže, 04l 667 623);

- ob 19. uri
KOŠARKARSKI TURNIR TROJK;
POŠ Trje;
(ŠD Hofrein, 070 720 464).

Ponedeljek, 28. februar, ob 16. uri
CIVILNA POBUDA - 
’’USTVARIMO KNJIŽEVNO REVIJO”; 
Savinova hiša (TIC, 710 04 34).

OBČINA PREBOLD

Sobota, 5. februar, ob 14. uri
pustni karneval; 
parkirišče pred OŠ; 
org.: OŠ Prebold;
(OŠ Prebold, 703 64 20).

Sobota, 5. februar, ob 9- uri
kmečka tržnica; 
parkirišče pred OŠ Prebold;
(Občina Prebold, 703 64 00).

Sobota, 5. februar, ob 19.uri
tekma II. SKL, člani 
KK Prebold : KK Jurij Ježica; 
športna dvorana Prebold;
KK Prebold;
0ani Laznik, 041 793 688).

Nedelja, 6. februar, ob 11.30
proslava ob slov. kult. prazniku;
Dom pod Reško planino;
Kult. društvo Marija Reka;
(Cita Galič, 041 650 712).

Ponedeljek, 7. februar, ob 19. uri
odprtje razstave ’’Solza v očeh” 
avtorice Marije Jelen; 
preddverje dvorane Prebold;
Občina Prebold in DPD Svoboda 
Prebold;
(Nuša Dvoršek, 705 35 40).

Ponedeljek, 7. februar, ob 19.30
osrednja proslava ob slov. kult.
prazniku;
dvorana Prebold;
Občina Prebold in DPD Svoboda 
Prebold;
(Nuša Dvoršek, 705 35 40).

Torek, 8. februar,
3. zimski pohod na Mrzlico;
Planinsko društvo Prebold;
(Anton Cestnik, 041 691 290 
ah 572 43 86).

Petek, 11. februar ob 20. uri
VEČER ARGENTINSKEGA TANGA IN 
ARGENTINSKE POEZIJE;
Gami ŠPORT HOTEL Prebold; 
Knjižnica Prebold in Gami ŠPORT 
HOTEL Prebold;
(Nuša Dvoršek, 705 35 40)

Sobota, 12. februar, ob 19.30
gledališki abonma - 
PAVLEK (Gledališče Ptuj); 
dvorana Prebold;
Občina Prebold in DPD 
Svoboda Prebold;
(Nuša Dvoršek, 705 35 40).

Sobota, 12. februar, ob 19. uri
tekma II. SKL, člani 
KK Prebold : KK Grosuplje; 
športna dvorana Prebold;
KK Prebold; A
Qani Laznik, 041 793 688).

Sreda, 16. februar, ob 19.30
filmski abonma 
’’CVETJE V JESENI”; 
dvorana Prebold;
Občina Prebold in 
DPD Svoboda Prebold;
(Nuša Dvoršek, 705 35 40).

Petek, 18. februar, ob 18. uri
NAJ ŠPORTNIK LETA 2004; 
športna dvorana Prebold;
Občina Prebold;
(Občina Prebold, 703 64 00).

Sobota, 19. februar,
zimski pohod na Peco;
Planinsko društvo Prebold;
(Špela Breznikar, 703 64 00,
041 614 919).

Sobota, 19. februar,
Planinska šola KOZOROG
- zimski pohod Prebold - neznano; 
Planinsko društvo Prebold;
0anja Klančnik - OŠ Prebold,
703 64 20;
Adi Vidmajer, 705 31 53).

Sobota, 19. februar, ob 9- uri
kmečka tržnica; 
parkirišče pred OŠ Prebold;
Občina Prebold;
(Občina Prebold, 703 64 00).

Torek, 22., in sreda, 23. februar,
smučanje na Rogli;
OŠ Prebold in SK Prebold;
(Vlado Žuža, 041 736 I6I).

Petek, 25. februar, ob 17. uri
otroški gledališki abonma 
MODRA VRTNICA ZA PRINCESKO 
(Gledališče T. Čufar Jesenice); 
dvorana Prebold;
DPD Svoboda Prebold;
(Milena Sedminek, 04l 356 059)-

Sobota, 26. februar, ob 19- uri
tekma II. SKL, člani 
KK Prebold : KK Superga; 
športna dvorana Prebold;
KK Prebold;
0ani Laznik, 041 793 688).

Petek, 25., in sobota, 26. febru
arja, ob 16. uri
otroška likovna ustvarjalna delavnica; 
Gasilski dom Kaplja vas;
PGD Kaplja vas;
(Mihca Kuserbanj, 041 783 049).

Ponedeljek, 21., do petka, 25. 
februar,
ZIMSKE POČITNICE V KNJIŽNICI 
PREBOLD - vsak dan ob 11. uri:
- ogled risanke ali filma,
- literarne uganke,
- ure pravljic;
knjižnica bo v času zimskih počitnic 
odprta vsak dan od 10. ure dalje; 
Knjižnica Prebold;
(Nuša Dvoršek, 705 35 40).

OBČINA POLZELA

Sobota, 5. februar, ob 19- uri
košarkarska tekma:
HOPSI POLZELA - LOKA KAVA; 
šp o rtn a  dvorana n a  Polzeli;
0anko Vaši).

Nedelja, 6. februar, ob 14.30
velika otroška maškarada z 
Romano Kranjčan; 
športna dvorana na Polzeli;
(Alenka Žnidar, 703 32 20).

Nedelja, 6. februar, ob 7. uri
16. zimski pohod na Ramšakov vrh; 
zbor pred občinsko stavbo;
(Zoran Štok, 041 754 778, 031 6II 
879).

Nedelja, 6. februar, ob 9.15
proslava ob kulturnem prazniku;
Dom krajanov Andraž;
(Martina Ograjenšek, 705 05 00).

Ponedeljek, 7. februar, ob 18. uri
proslava ob slovenskem kulturnem 
prazniku;
Kulturni dom Polzela;
(Eva Lenko, 703 32 00,
Marko Slokar, 041 381 472).

Torek, 8. februar, ob 7. uri
zimski pohod na Sveti Duh iz Solčave; 
zbor pred občinsko stavbo;
(Zoran Štok, 041 754 778, 031 6II 
879).

Torek, 8. februar, ob 7. uri
pohod Solčava - Sv. Duh - Rogar - 
Majdač;
odhod izpred Občine Polzela;
(Ema Drofenik, 041 855 358).

Sobota, 12. februar, ob 7. uri
pohod Dramlje - Straža - Sleme; 
zbor pred občinsko zgradbo;
(Zoran Štok, 041 754 778, 031 6II 
879).

Sobota, 19. februar, ob 19. uri
košarkarska tekma:
HOPSI POLZELA - PARKLJI BEŽIGRAD; 
športna dvorana na Polzeh;
0anko Vaši).

Četrtek, 24. februar, ob 16. uri
80. lunohod smer bife DU Polzela 
- Gora Oljka;
odhod izpred DU Polzela - Gora 
Oljka;
(Stane Štorman, 031 651 583).

Sobota, 26. februar, ob 19. uri
košarkarska tekma:
HOPSI POLZELA - NOVA GORICA; 
športna dvorana na Polzeh;
0anko Vaši).

OBČINA BRASLOVČE
Petek, 28. januar, ob 20. uri
4. redna predstava v okvira 
gledališkega abonmaja komedija 
”TV Griže”,
v izvedbi KUD Svoboda Griže;
Dom krajanov Gomilsko.

Petek, 28. januar,
predavanje z diapozitivi 
’’Paklenica”
(info: Franci Kumer, 041 771 1.34).

Sobota, 29. januar,
pohod na Peco in gradnja 
snežnih gradov;
(info: Jože Marovt, 041 570 151,
Maja Kumer, 031 340 988).

Petek, 4. februar, ob 19. uri
prireditev ob kulturnem prazniku; 
Dom krajanov Gomilsko;
Kulturno društvo Gomilsko.

Nedelja, 6. februar,
pohod na Slivnico in obisk 
Cerkniškega karnevala;
(info: Martin Slemenšek, 041 579
326).

Ponedeljek, 7. februar, ob 19- uri
osrednja proslava ob kulturnem 
prazniku;
KZ Braslovče;
Prosvetno društvo Braslovče.
(Martin Slemenšek, 041 579 326)

Sobota, 19. februar, ob 19.30
predavanje z diapozitivi
Magde Šalamon
’’Poh po Himalaji in Indiji”;
Dom krajanov Gomilsko.

Nedelja, 20. februar
pohod na Črni vrh;
(info: Joži Marovt, 04l 570 151).

Napovednik prireditev 
je  samo okvirna 

informacija 
o prireditvah. 

Datum in uro lahko 
organizatorji spremenijo 
tudi po objavi v Utripu, 

za kar v uredništvu 
nismo odgovorni.

KINO ŽALEC
REDNI PROGRAM
6. 2. ob 18.00 uri LJUBEZEN IN VSE OSTALO (romantična komedija) 

ob 20.00 uri NEBEŠKI KAPITAN IN SVET PRIHODNOSTI 
(akcijska ZF avantura)

13. 2. ob 16.00 NEVERJETNI, animirana družinska komedija 
ob 18.00 IZGANJALEC HUDIČA, nadnaravni triler

IZJEMOMA SOBOTA!
19. 2. ob 18.00 ČISTKA, akcija

ob 20.00 ZAKLAD POZABLJENIH, akcijska pustolovščina

27. 2. ob I6.OO TAKSI, akcijska komedija
ob 18.00 PO SONČNEM ZAHODU, akcijska komedija
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Skupen nastop Mešanega pevskega zbora pevskega društva Tabor in Komornega zbora Stanislava Škrabca iz  Ribnice

Pesem prijateljstva in sodelovanja
Pevsko društvo Tabor, v ka

terem pod taktirko pevovodje 
M ilana Kasestnika delujejo 
mešani, ženski in moški pevski 
zbor, je ob koncu leta pripravi
lo božično-novoletni koncert. 
L njim nadaljujejo večletno 
tradicijo koncertov, na katerih 
vedno sodeluje še kakšen drugi 
zbor, pihalna godba ali drug 
glasbeni gost. Pesem in glasba 
s tem krepita prijateljstvo in

širita poti medsebojnega sode
lovanja.

Minuli božično-novoletni koncert 
je tako obogatil Komorni zbor patra 
Stanislava Škrabeca iz Ribnice, ki ga 
vodi Marjan Cvitak. Z igranjem na 
citre je sodelovala tudi študentka 
španskega jezika in novinarstva Jerca 
Vranič z Vranskega.

Koncert je povezovala Damjana 
Lukman, župan občine Tabor Vilko 
Jazbinšek pa je dodal nekaj lepih

zahvalnih besed pevkam in pevcem 
ter jim čestital za več kot 15-letno 
bogatitev kulturnega življenja občine. 
Poseben pozdrav je namenil županu 
Sodražice Andreju Pogorelcu, ki 
je v Tabor prišel skupaj s pevci 
iz Ribnice. Uradnemu delu je kot 
običajno sledil družabni del, kjer je 
bilo veliko priložnosti za sklepanje 
novih znanstev in prijateljstev.

D. Naraglav

Vedno lepe božične pesmi
V župnijski cerkvi sv. Nikolaja 

v Žalcu so pred dnevi pripravili 
koncert zborov in vokalnih sku
pin, ki sodelujejo pri bogoslužju. 
Z božičnimi pesmi so se lepemu 
število poslušalcev predstavili 
mešani in otroški cerkveni pevski 
zbor, vokalna skupina Nika, an
sambel Dominik in solistka Nataša 
Krajnc.

Čeprav se božični čas z vsem svo
jim duhovnim bogastvom in čarom 
počasi odmika, so nastopajoči navdušili 
poslušalce, saj so božične pesmi polne 
nežnosti in veselega upanja in zato vedno 
lepe in ušesu blagodejne.

T.T. Med nastopom otroškega pevskega zbora, k i ga vodi Petra Pendre.

Abonmajski koncert 
Orkestra slovenske vojske

Tretji abonmajski koncert 
sezone 2004/2005 je izpol
nil Orkester Slovenske vojske 
s solisti. Ansambel, ki s svojo 
svežino sorazm erno mladih 
glasbenikov izpolnjuje poleg 
koncertnih tudi protokolarne 
obveznosti. Od ustanovitve 1996 
do 2000 je orkestru dirigiral 
Franci Rizmal, od oktobra 2000 
pa ga vodi stalni gostujoči diri
gent Milivoj Šurbek, katerega 
bogate izkušnje in znanje dajejo 
današnjemu zvenu orkestra svoj 
pečat. Decembrskemu vzdušju 
naravnan program je bil skrb
no izbran za dneve pred prazni
ki, istočasno pa je zahtevnost 
ostala na vrhunskem nivoju.

Uvodni M etropo lis  U rlicha 
Sommerlattea (1914-2002), izjemno 
izurjenega nemškega skladatelja, klari
netista, prireditelja in dirigenta zabavne, 
filmske in lahke glasbe, je navdušil 
predvsem z bogatim ’’gerschwinovskim” 
zvokom, kar pove le drobec o tem 
zanimivem glasbenem geniju. Delo je

nastalo leta 1951 kot orkestrska impre
sija, kot vizija blišča nastajajočih vele
mest v vsej Evropi in ekspanzije razvoja 
po 2. svetovni vojni.

David Baumgarten, obetaven 
hrvaški pianist, prejemnik več nagrad 
in priznaj, absolvent Visoke šole za 
glasbeno umetnost Ino Mirkovič v 
Lovranu iz razreda prof. Marije 
Ambrokadze, je mojstrsko odigral kla
virski part v Rapsody in Blue Georga

Gershwina. Suita za klavir in orkester 
je nastala 1924 in sodi v zvrst sim
foničnega džeza. Sorazmerno pogosto 
izvajana skladba je velik zalogaj za 
pianista in David Baumgarten je s 
svojim talentom in dovršenostjo doka
zal, da ga smemo postaviti v sam vrh 
mladih umetnikov, ki se uveljavljajo na 
evropskih koncertnih odrih. Koncept 
njegove vizije skladateljeve izpovedi 
je dovolj trden, da ga ni zmedel niti 
nekoliko nervozno zastavljeni začetni 
glissando klarineta in kar nekaj časa 
umirjajoči se tempo orkestra. Rapsody 
in Blue je v priredbi T. Takahashija 
sicer izzvenela dovolj prepričljivo.

V drugem, žanrsko lahkotnejšem 
delu so izmenično s solisti instru
mentalisti nastopili najprej trije 
tenorji: Alexander Brown, Anglež 
z bogatimi izkušnjami iz Londona, 
Amsterdama, Škotske, Italije in 
Hrvaške, Metod Žunec, tudi študent 
Alexandra Browna, ki trenutno 
sodeluje z mariborsko opero, redni 
sodelavec Orkestra Slovenske vojske, 
ter Sebastjan Podbregar, obetaven

Tradicionalni koncerti pihalnih godb
V č a s u  b o ž ič n o -n o v o -  

le tn ih  p razn ik o v  se je v 
Savinjski dolini zvrstilo veliko 
najrazličnejših koncertov. S 
svojimi tradicionalnimi kon
certi so se občinstvu predstavi
li tudi vsi trije pihalni orkestri, 
ki se ponašajo z dolgoletno 
tradicijo, in sicer Godba Liboje, 
Godba Zabukovica in Godba 
Prebold.

V Preboldu so se godbeniki pod 
vodstvom dirigenta Milana Posavca 
predstavili v preboldski dvorani. 
Tokrat so v goste povabili narodno-

Koncert Godbe Liboje v Domu II. slovenskega tabora v Žalcu

Godba Prebold je  gostila Mlade fra jk

gostja je bila tokrat pevka Nuša 
Derenda. Koncert je povezovala Greta 
Kokot - Rajkovič.

Nadvse prijetno je bilo tudi na 
koncertu Godbe Zabukovica, ki se je 
občinstvu predstavila v dvorani Doma 
Svobode v Grižah. Godbeniki so z 
dirigentom in umetniškim vodjem 
Alešem Ulago poskrbeli za prijetno 
vzdušje. Svoje pa je k temu dodala 
tudi povezovalka Savina Vybihal.

Dvorane so bile polne in god
beniki z zadovoljstvom vstopajo v 
novo leto.

D. Naraglav

zabavni ansambel Mlade frajle, ki 
so prijetno popestrile večer. Koncert 
je povezovala Jožica Ocvirk, župan 
občine Prebold Vinko Debelak pa je 
občanom čestital ob dnevu samosto
jnosti in jim zaželel lepe praznične 
dni in vse najlepše v letu 2005.

Na isti dan so se krajanom v Domu 
KD Svoboda Liboje pod vodstvom 
umetniškega vodje Andreja Žganka 
predstavih godbeniki Godbe Liboje. 
Slednji so pred novim letom pri
pravili koncert tudi v dvorani Doma 
H. slovenskega tabora v Žalcu in 
dvorani KD v Braslovčah. Njihova Koncert Godbe Zabukovica v Grižah

Koncert ob prazniku samostojnosti

Del godalnega orkestra, k i ga vodi Stane Podbregar, pianist Primož Mavrič, 
tenorist Sebastjan Podbregar, harfistka Nina Miklavčič, flavtistka Nina Baša 
in pianistka Magdalena Novodnik

Dan samostojnosti so v občini 
Polzela počastili z božičnim koncer
tom, ki ga je v župnijski cerkvi na 
Polzeli v sodelovanju z občino pri
pravilo Kultumo-giasbeno društvo 
Cecilija. Nastopili so harfistka Nina 
Miklavčič, flavtistka Nina Baša, pia
nistka Magdalena Novodnik, pianist 
Primož Mavrič in tenorist Sebastjan 
Podbregar ob spremljavi godalnega 
orkestra Glasbene šole Risto Savin 
Žalec, ki ga vodi Stane Podbregar.

V uri trajajočem koncertu so mladi, a 
že uveljavljeni glasbeniki, navdušili polno 
cerkev. Župan Ljubo Žnidar se je ob 
koncu zahvalil organizatorjem, izvajalcem 
in poslušalcem in poudaril pomen tega 
praznika, obenem pa je vsem zaželel lepe 
praznike in srečo v novem letu.

T. Tavčar

pevec, ki je svojo strmo pot začel 
graditi v zboru Škofijske gimnazije 
v Ljubljani, študija solopetja pa se 
je oprijel 1999 pri prof. Markosu 
Bajuku v Ljubljani. 2003 je na festivalu 
Europe Cantat v Barceloni prejel zlato 
plaketo. Slišali smo pet skladb. 'O sol
dato innamorato avtorjev E. Cannia in 
A. Califana, R. Leoncavalla Matttinato 
in E. de Curtisa Toma a Surriento; 
vse tri so priredbe V. Mustajbašiča. 
Ruska tradicionalna Kalinka v priredbi 
S. Auguština je izstopala še zaradi 
izrednega harmonikarja, sicer člana 
orkestra Slovenske Vojske, zadnja na 
programu pa je bila Amigos para 
siempre A. L. Webbra & D. Blacka

v priredbi P. Grebla. Z dopadljivim 
nastopom so pevci navdušili avditorij, 
ki je bil za bučni in dolg aplavzom 
nagrajen z reprizo Kalinke.

Tolkalistka Maja Povše se je pred
stavila na ksilofonu z virtuozno sklad
bico Cikcak Bojana Adamiča, klarinetist 
Aljoša Deferri pa je odigral R. Korsakova 
Čmrljev let, ki ga je aranžiral L. Lesko. 
Skladba je sicer iz opere Pravljica o 
carju Sultanu, pogosto pa jo izvajajo 
solisti na različnih instrumentih, saj 
zahteva vrhunsko virtuoznost.

Čisto na koncu se je navdušenemu 
aplavzu odzvala še flavtistka Klavdija 
Feguš na piccolo flavti s skladbo 
Bojana Adamiča Fičfirič.

Glede na solistične točke in 
upoštevajoč značaj vseh slišanih 
skladb, je precizno uho motilo 
ozvočenje. Mešanje elektronsko pre
oblikovanega zvoka iz zvočnikov in 
naravni glasovi pevcev, še posebej pa 
izvrstnega Faziolijevega klavirja, so 
sicer zahtevah ogromno truda, a je 
bil efekt neučinkovit. Prepričljivosti 
v glasbi ni najti v glasnosti, temveč v 
suvereno oblikovani zvočnosti. A naj 
to, zadnje, ostane kot dobronamerna 
sugestija, saj je koncert popolnoma 
zadovoljil skoraj polno dvorano, kar 
predvsem nagrajuje trud organiza
torja, ki je pripravil resnično izbran 
abonmajski repertoar.

Januš Rasiewicz
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Koncerti MPZ A'cappella
Mešani pevski zbor A'cappella 

iz P e tro v č  je  v m in u lih  
prazničnih dneh pripravil pet 
koncertov po cerkvah Savinjske 
doline in izven nje. S svojim 
repertuarjem  cerkvenih pesmi 
so se predstavili poslušalcem 
v P e tro v č a h , Š e m p e tru , 
Gotovljah, na Dobrni in v 
Žalcu.

Mešani pevski zbor A'cappella, ki 
deluje v okviru Kulturnega društva 
Petrovče, ima za sabo že deset let

delovanja. Zbor je vse od ustano
vitve do praznovanja 10-letnega 
jubileja deloval pod taktirko Mitje 
Bervarja, sedaj pa deluje pod vodst
vom umetniškega vodje Blaža Rojka. 
Njihov organist je Uroš Kovačič. 
Pojejo pesmi slovenskih in tujih skla
dateljev iz raznih obdobij in slogov
nih zvrsti. S svojim bogatim reper
tuarjem glasbene umetnosti so se 
že velikokrat predstavili poslušalcem 
po vsej Sloveniji in tudi tujini.

D. N.

MPZ A'cappella med koncertom v cerkvi sv. Nikolaja v Žalcu

Lepe misli tretjič
Tik pred koncem lanskega 

leta je izšla drobna knjižica z 
naslovom Lepe misli. Za tretji 
dopolnjen ponatis je misli in 
želje, ki si jih izrekamo ob 
različn ih  prazn ik ih , izdala 
Marija Kumer iz Prebolda.

Knjižica je izšla v samozaložbi, 
v njej pa je izbor misli, pregovo
rov in verzov, posvečenih novemu 
letu, osebnim praznikom, porokam, 
ločitvam, upokojitvam in slovesu. 
Mnoge misli so bralcu morda že 
znane, v knjižici pa imajo vse nave
dene tudi avtorje oziroma izvor. Za 
popestritev so dodane slike ozi
roma ilustracije, delo Emila Tomasa 
- Thomasa. Knjižico je oblikoval 
Goran Blaguš, tiskala pa jo je 
Marginalija, d. o. o..

Denar, zbran od prodaje knjižice, 
je namenjen društvu Sonček Celje.

K. R.

L e p e

V knjižnici tudi nakit

V k ra je v n i  k n již n ic i  v 
Petrovčah je bila 21. decem
bra na ogled razstava nakita 
UNIKAT avtorice Jožice Krhen 
- Udovč. Leto pred tem smo 
avtorico  to k ra tn e  razstave 
spoznali z razstavo  slik z 
ženskimi obrazi (nežni, zasan
jani, vase zazrti), med kateri
mi smo iskali obraz Primičeve 
Julije.

Njen nakit je drugačen, saj je 
nakit njena osebna likovna govorica: 
so obrazi nežnih mladenk, so vijuge 
reke v dolini. Avtorica posega po

različnih materialih in jih spretno 
nadgrajuje z raznolikimi motivi. 
Nakit iz srebrne žice in lesenih jagod 
so prostorske risbe - preplet točke in 
linije. Keramični uhani, medaljoni in 
broške pa so podlaga za miniature. 
Dela Jožice Krhen - Udovč izražajo 
nežnost, krhkost, tenkočutnost - kar 
učinkuje prijetno in razbremenju
joče.

Odprtje razstave je bil prijeten 
kulturni dogodek, ki ga je popestrila 
mlada kitaristka Maruša Mirnik.

U. M.

Drugo nedeljo v jan u a r
ju so tudi letos v župnijski 
cerkvi na Polzeli pripravili 
koncert cerkvenih zborov in 
vokalnih skupin pod naslo
vom Trikraljevski koncert. 
Številnim poslušalcem so se 
predstavili vsi sestavi in gene
racije pevcev in pevk, ki sode
lujejo pri bogoslužju in pri 
številnih civilnih priložnostih.

Na koncertu so zapeli: mešani 
pevski zbor Oljka, ki je najštevilčnejši, 
vodi pa ga Marko Slokar, moški 
pevski zbor, mladinski pevski zbor 
OŠ Polzela, župnijski mešani pevski 
zbor in tamburaški zbor pod vod

stvom Mije Novak, cerkveni otroški 
zbor Cekinčki, dekliška vokalna 
skupina pod vodstvom Tine Novak, 
vokalna instrumentalna skupina pod 
vodstvom Sabine Florjane in voka
lni kvintet Lastovka pod vodstvom 
Francija Ogrisa. Nastopih sta tudi fla
vtistki Nina Žurbi in Zorica Mastnak. 
Vsaka skupina je zapela po dve pesmi 
z božično tematiko, ob koncu pa so 
združeni zapeli Sveto noč.

Pevcem in pevkam je za nji
hovo predanost in požrtvovalnost, 
predvsem pa za njihov prispevek 
k bogoslužnim slovesnostim, izrekel 
zahvalo polzelski dekan Jože 
Kovačec.

T.T.

S knjigo zoper 
potrošništvo

V Petrovčah sta konec lan
skega leta v zbirki Sodobna 
misel izšli dve knjigi. Delo 
z naslovom Bog je večji kot 
naše srce avtorja Johannesa 
B. Brantschena je prevedla 
Jana Kvas, Po tem znamenju 
ga boste spoznali pa je zbirka 
adventnih in božičnih pridig 
iz dominikanskega samostana 
v Dusseldorfu, ki sta jih pre
vedla Ivan Arzenšek in Roman 
Štus. Obe knjigi sta izšli pri 
Znamenju, ki pa ni več založba, 
ampak se je po štirinajstih 
letih delovanja konec lanskega 
leta preoblikovala v društvo.

0  razlogih za preoblikovanje 
založbe v društvo je Ivan Arzenšek, 
pater dominikanec iz Petrovč, 
povedal: “Štirinajst let smo delova
li kot založba, d.o.o., kar je čisto 
pridobitniška oblika z velikimi 
obveznostmi do države. Jeseni lanske
ga leta smo se preoblikovali v društvo 
in imeli občni zbor. Predsednik 
društva sem jaz, odgvomi urednik pa 
je Srečko Reher iz Maribora. Urednik 
za področje teologije je Roman Štus, 
za področje filozofije Cvetka Toth - 
Hedžet, za humanistiko sem urednik

Ivan Arzenšek, za psihologijo Janko 
Bohak, za kulturo Drago Medved, za 
leposlovje pa Srečko Reher.”

Društvo Znamenje še naprej izdaja 
revijo z enakim imenom, v njenem 
uredniškem odboru pa je tudi mari
borski naslovni škof dr. Vekoslav 
Grmič. “V letu 2004 smo izdali tri 
dvojne številke revije Znamenje, 
knjigi Bog je večji kot naše srce 
švicarskega teologa Brantschna 
ter Adventne in božične pridige, ki 
naj bi bile v pomoč duhovnikom 
pri pisanju pridig. V letošnjem letu 
bomo nadaljevali z izdajanjem revije, 
radi pa bi izdali še dve knjigi istega 
teologa, ena govori o trpljenju, druga 
pa o upanju.”

Švicarski teolog v svojem delu 
bralcu predstavlja priliko o izgu
bljenem sinu, ki dokazuje, da Bog 
ni oče, ki bi se jezil in maščeval, 
tako pa bi se tudi ljudje morah 
izogniti medsebojnemu obtoževanju. 
Omenjene pridige pa nagovarjajo 
bralca s toplino, po kateri vsi hrepe
nimo v sedanjem hladu medčloveških 
odnosih, v zmateriahziranem svetu, 
ko je potrošništvo povsem zlorabilo 
adventni čas za svoje cilje.

K. R.

Trikraljevski koncert

Četrtek, 3. februar, ob 17. 30 (v počastitev slovenskega kul
turnega praznika) KO SPREGOVORI SRCE, ZMORE GLAVA, 
ZMOREJO ROKE;
predstavitev ustvarjalnosti stanovalcev Doma Nine Pokom in Doma upoko
jencev Polzela.

Četrtek, 24. februar, ob 18. u ri se pričenja projekt POLEG 
BRAi\)A;
izvedeli boste, kaj poleg branja osrečuje našo bralko Mojco Špom.

Z ljudsko pesmijo in 
glasbo v novo leto

Pod tem naslovom je tretjo 
nedeljo v januarju Kultumo- 
prosvetno društvo Šešče pri
pravilo še eno zanimivo pri
reditev. Tokrat so jo izpeljali 
v Preboldu, kjer je bil dan 
pred tem simpozij o ljudski 
glasbi. Letošnja prireditev je 
bila hkrati namenjena pro
mociji zgoščenke z naslovom 
Predicam, ki so jo posneli in 
izdali Ljudski pevci Prijatelji 
6-Še iz Šešč.

V dvorani Prebold se je tako odvi
jal zanimiv koncert ljudske pesmi

Marija Drolc in Marija Goropevšek. 
Na njihovi prvi zgoščenki je 14 
skladb, nosilna z naslovom Predica 
pa je namenjena spominu na predice 
TT Prebold, ki jih tako kot tovarne 
danes ni več.

Kot gostje so nastopih: družina 
Miklavž iz Mislinje, ansambel 
Ajmerček iz Vrbja, kvartet Grmada iz 
Celja, pevke Pušeljc iz Mozirja, Vitezi 
polk in valčkov in nenapovedan duet 
v vlogi poštarjev, ki sta prinesla cel 
kup čestitk skupini Prijatelji 6-še 
za izdajo zgoščenke, na koncu pa 
celo zaigrala na klarinet in har-

Na koncu koncerta so vsi nastopajoči zapeli skupaj (Prijatelji 6-Še v ospredju 
z  rdečimi šalij

in glasbe, na katerem so občin
stvo navdušili prav vsi nastopajoči. 
Najprej je nekaj pesmi zapel Mešani 
pevski zbor KPD Šešče pod vodst
vom Januša Rasiewicza. Zatem so 
na oder stopili Prijatelji 6-Še, ki že 
dobro leto delujejo pod umetniškim 
vodstvom prof. Rasiewicza. Skupino 
vodi Zvone Babič, v njej pa so še Jože 
Jelen, Marija Babič, Marija Jelen,

moniko. Program je povezovala Nuša 
Dvoršek. Dogajanje na odru je bilo 
ves čas popestreno s projekcijo foto
grafij o Preboldu, kmečkih običajih 
in drugih zanimivih dogodkih.

Kar žal je lahko tistim, ki se 
koncerta niso udeležili. Naslednjo 
priložnost bodo imeli drugo leto v 
času, ko goduje sv. Anton.

D. Naraglav

Žur po šihtu s Krajcarji
Ko sta minili natanko dve 

leti od njihovega zadnjega 
albuma, je ansambel Krajcarji 
na Gomilskem predstavil svoj 
drugi projekt z naslovom Žur 
po šihtu. S tem je ansam
bel obeležil tudi 3. obletnico 
delovanja.

V nabito polni dvorani so ob sode
lovanju imenitnih glasbenih gostov 
predstavih svoj naj novejši izdelek. 
To sta že druga plošča in kaseta tega 
vedno bolj priljubljenega in znanega 
tria iz Podvrha pri Braslovčah. Trije 
Strojanški - Drago, Franci in David 
- so izvedli nekaj novih sklad, pa 
tudi kakšna priredba se je našla 
vmes. Naslovna skladba Žur po šihtu 
je že na marsikateri radijski postaji

postala uspešnica, nikakor pa ne 
smemo pozabiti omeniti še nekaj 
čudovitih valčkov, kot sta Solze v 
očeh in Jesen življenja, ter polk 
Ljubim Jožico, Poletna romanca in 
hudomušna Tingi tongi tangice.

Večino skladb so posneli v 
studiu Zlati zvoki, nekaj pa v studiu 
Sredenšek. Avtorji besedil in glasbe 
ter aranžerji so Drago Strojanšek, 
Vera Šohnc, David Sredenšek in Mišo 
Melanšek, ki je tudi izvršni produ
cent tega projekta pa tudi mentor 
Krajcerjev. Plošča je izšla pri založbi 
Radia Tempo Polzela. Po koncertu 
so številno občinstvo po svoji navadi 
še pogostih in mu obljubili tovrstno 
srečanje čez dve leti.

T. Tavčar

Trio Krajcerji
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Ekipa odbojkaric OK Prebold za malo odbojko s trenerjem

Uspešno delo odbojkarskih selekcij
Odbojkarski klub Prebold 

tudi v sezoni 2004/09 deluje 
zelo uspešno. Uspeli so povečati 
število trenerjev, tako da sedaj 
z mladimi odbojkaricami dela
jo štirje trenerji. Skrbijo za 
ekipo mladink, ekipo starejših 
deklic, ekipo za malo odbojko 
in ekipo za mini odbojko.

Najuspešnejše so trenutno starejše 
deklice, ki so se uspele uvrstiti v fina
le A državne odbojkarske lige. Ekipa

mladink je končala tekmovanje v 
kvalifikacijah, ekipa male odbojke 
je začela s prvimi tekmovanji, ekipa 
mini odbojke pa bo začela s tek
movanji v mesecu februarju.

Poleg treningov in sodelovanj na 
tekmovanjih je OK Prebold tudi zelo 
uspešen v vlogi organizatorja tovrstnih 
tekmovanj. Drugo soboto v januarju 
so pripravili turnir male odbojke, ki 
se ga je udeležilo osem ekip, skupno 
kar 64 mladih igralk odbojke v tej

starostni kategoriji. Najuspešnejše so 
bile igralke Savinjska 5 in igralke 
Celja, ki so s 3 : 0 premagale Prebold 
in Zreče II. Po tri zmage je zabeležila 
ekipa Mozirja, ki je prav tako s 3 : 0 
premagala Zreče I., Braslovče I. in 
Braslovče II. pa z 2 : 1.

Domača ekipa OK Prebold je na 
turnirju dvakrat izgubila in enkrat 
zmagala. Vsekakor pa je to šele 
začetek in bo priložnosti za dobro 
igro in zmage še veliko.

D. N.

Savinjska ženska odbojka
Spodnjo Savinjsko dolino 

zastopata v državnih ligah dve 
ekipi. V tretji državni ligi nas
topajo odbojkarice Braslovč, v 
drugi pa Savinjska Šempeter. 
Odbojkarice iz Prebolda pa so 
pred pričetkom nastopa v tretji 
ligi odpovedale tekmovanje, 
k a r oče savinjske odbojke, 
Dragan Bojinovič ocenjuje kot 
negativno, saj so bili dogovor- 
jeni o razvoju savinjske ženske 
odbojke skozi vse klube do 
celotne piramide prve, druge 
in tretje državne lige. Kot kaže 
ima ekipa Braslovč objektivne 
možnosti za napredovanje v

drugo državno ligi, cilj ekipe 
Savinjske Šem peter pa je 
obdržati drugoligaški status. 
Obe ekipi pestijo finančni in 
organizacijski problemi.

Tekmovanje mlajših kategorij se je 
prav tako prevesilo v drugi del tek
movanja, pri nekaterih kategorijah 
pa že zaključilo. Na teh tekmovanjih 
so sodelovale tudi ekipe Savinjskih 
klubov. Največ uspeha so imele prav 
vse ekipe Šempetrskega kluba, saj 
so se vse uvrstile v nadaljnje tek
movanje.

Mlajše deklice ekipe Šempetra so 
se uvrstile v četrt finale, starejše 
deklice pa v prvo ligo. Tekmovanje

se bo nadaljevalo v mesecu marcu. 
Tildi kadetinje so se uvrstile v prvo 
ligo, mladinke pa so zaključile 
tekmovanje v četrt finalu. Za velik 
uspeha si v Šempetru štejejo dosežen 
naslov državnih prvakinj v mali 
odbojki v kategoriji starejših deklic, 
ki so ta naslov osvojile brez ene izgu
bljene tekme. Kot je povedal Dragan 
Bojinovič, ki ima največ zaslug za 
žensko odbojko v Savinjski dolini in 
seveda v Šempetru, je razveseljivo, da 
se ženska odbojka vrača v Braslovče, 
Mozirje, Ljubno in Celje. Ravno ti 
klubi pa so zaznamovali množičnost 
v tekmovanju mlajših kategorij v tej 
sezoni.

T. Tavčar

Državne prvakinje v mali odbojki - stojijo od leve proti desni: Trener Dragan Bojinovič, Tina Žnidar, Anja Vasle, 
Katja Remic, Karmen Kokot, Nina Grobelšek, Majda Rančigaj, Tea Dobrišek; čepijo: Tina Bukovec, Kristina Pajič, Tina 
Tomažič, Katja Volk, Mojca Božič in pom očnik trenerja Marjan France

Rokometni derbi Žalčankam
D erbi slovenske ženske 

rokometne lige med ekipama 
Celeia Žalec in Celjskih Mesnin 
so dobile gostiteljice. Svoje 
tekmice so premagale s 26 
proti 21.

Po uvodnem izenačenem sreča
nju je bila pri gostujoči ekipi za 
2 minuti izključena Maja Šon, kar 
so Žalčanke izkoristile in v na
daljevanju dosegle delni izid 4 : 0. 
Po minuti odmora na zahtevo trene
rja Celjskih Mesnin Mirka Toplaka 
so igralke iz Celja zaigrale precej 
boljše in v 11. minuti visoko vodstvo 
Žalčank zmanjšale na 7 : 6. Sledilo 
je nekaj uspešnih napadov Žalčank,

ki so polčas odločile v svojo korist 
-1 6 :  11.

V drugem delu so prvih 10 minut 
na igrišču gospodarile domačinke, 
ki so z odlično igro v obrambi in 
napadu v 40. minuti vodile že 21 
: 14, kar je bilo tudi največje vod
stvo. Celjanke se kljub visokemu 
vodstvu niso predale in v 58. minuti 
so visoko vodstvo Žalčank znižale 
na razliko 3 zadetkov - 24:21. V 
tem času je bila izključena tudi 
Žalčanka Ana Petrinja, ki si je 
prislužila tretjo izključitev. Kljub 
igralki več so Celjanke nadaljevale 
slabo igro, gostiteljice pa z igralko 
manj do konca srečanja dosegle dva

gola in zasluženo zmagale. Pri ekipi 
Celeia Žalec zaradi poškodbe nista 
nastopih Katja Čerenjak in Martina 
Strmšek.

Po tekmi je trener Celeia Žalec Aleš 
Filipčič povedal: “Kljub poškodbam 
dveh odličnih igralk smo z borbeno 
igro v obrambi zasluženo zmagali. 
Pohvala gre vsem igralkam, pose
bno pa vratarki Barbari Gorski za 
19 obramb.”

V nadaljevanju tekmovanja so igra
lke Celeia Žalec gostovale v Kočevju 
in srečanje proti ekipi Gramiz dobile 
z rezultatom 26 : 20. Na prvenstveni 
lestvici so na drugem mestu.

T. Tavčar

Novoletni turnir 
karateistov

S tekme, na kateri sta se pom eri
li ekipa iz Pariželj in Brglez.com
Polzela

Vodijo
veterani
Laškega

V savinjski košarkarski ligi 
Brgtez.com Polzela se počasi 
izteka redni del tekmovanj.

V 7. krogu so se srečanja konča
la z naslednjimi rezultati: Radio 
Fantasy Celje : Werinox Celje 74 : 
59, Parižlje : Brglez.com Polzela 73 
: 87 in Gomilsko United : Vetrani 
Pivovarna Laško 55 : 65.

Na lestvici vodi ekipa Veteranov 
Pivovarne Laško (12 točk), sledi
jo Brglez.com Polzela, Gomilsko 
United (obe po 10 točk), Radio 
Fantasy Celje in Študentski klub 
Žalec (obe ekipi po 9 točk) itd. Pari 
9. kroga, ki bo odigran 30. januarja, 
so Študentski klub Žalec proti Radio 
Fantasy in Brglez.com Polzela proti 
Gomilsko United, ekipa Pariželj je 
prosta.

T. Tavčar

Zmaga na 
Hrvaškem

16. januarja je ekipa Sip Šempetra 
gostovala na Hrvaškem, kjer se je 
v prijateljskem obračunu pomer
ila s prvoligaškim klubom Rečan. 
Pred polno dvorano so Šempetrani 
premagali domačine s 3 : 1.

S. R.

Na letošnjem že 9. tradicio
nalnem mednarodnem novo
letnem karate pokalu, ki ga je 
v telovadnici I. OŠ Žalec orga
nizirala Karate zveza Slovenije 
s pomočjo tehničnega organi
zatorja Karate kluba Žalec, 
je nastopilo 340 udeležencev 
iz 92 klubov. Prav tako so 
tekmovale kadetske in mla
dinske državne reprezentance 
iz Slovenije, Hrvaške, BiH, 
Avstrije in Madžarske, ki se 
pripravljajo na bližajoče se 
evropsko prvenstvo za kadete 
in mladince, ki bo od 11. do 
13. februarja v Grčiji.

Na turnirju so veliko uspeha 
dosegli mladi slovenski karateisti.

S l o v e n s k a  k a d e t s k a  
reprezentanca v odbojki se 
je v začetku leta mudila na 
Apeninskem polotoku, kjer so 
se slovenski fantje borili za 
uvrstitev na evropsko prven
stvo, ki bo v latvijski Rigi 
konec m arca letos. Slovenski 
16- in 17-letniki so odigrali 
dva pripravljalna tu rn irja  v 
Madridu in Portu, potem pa 
so sledile kvalifikacije.

Slovenska reprezen tanca  je 
premagala vse vrstnike iz odbo
jkarsko močnih držav: Ukrajino 3 : 
2, Portugalsko 3 : 0, Poljsko 3 : 0

V svojih kategorijah so zmagali 
Marija Jelen, Matija Matijevič in 
Aleš Poglajen, pri mladincih pa 
Iva Peternel, Mitja Čoki in Admir 
Bogaljevič. Med Žalčani sta izsto
pala pri članih v kategoriji -65 kg 
s prvim mestom Matej Polonc, pri 
članih +75 kg pa Jernej Bizjak s 
tretjim mestom.

Veliko pozornosti so pritegnile 
ekipne borbe med reprezentanca
mi kadetov in mladincev, kjer so 
med kadeti zmagali Slovenci pred 
BiH, pri kadetinjah Hrvaška pred 
Madžarsko, pri mladinkah Hrvaška 
pred Slovenijo I. in pri mladincih 
Hrvaška I pred BiH 2 in Slovenijo 
I.

in Belgijo 3 : 1 -  Barve Slovenije je 
uspešno zastopal tudi mladi savin
jski up, šestnajstletni Žiga Zupanc 
iz Šempetra, ki igra za ekipo SIP 
Šempetra. Fant je dijak Poslovno- 
komercialne šole v Celju, da pa 
kljub mladosti ne sedi le na klopi, 
se lahko v mesecu februarju pre
pričate v domači telovadnici, ko bo 
SIP Šempeter gostil OK Fužinar (5. 
2. ob 19- uri), OK Pomurje (19- 2. 
ob 19- uri) in OK Žužemberk 26. 2. 
ob 19.uri.

Vstopnine na tekmah ni.
D. N.

SUKOPLESKARSTVO 
IN IZDELAVA
PLASTIČNIH FASAD

Herman Albin 
Soseska 12, 3312 Prebold 
Tel.: 03/705 30 52 
Faks: 03/705 30 51 
GSM: 041/626-116 
a lb in.herm anf& lsio l.net

T. Tavčar

Odbojkarji na 
Apeninskem polotoku
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Mladi karateisti Žalca s predsednikom Silvom Maričem

V Žalcu razglasili 
najboljše v karateju

Izkupiček za mlade športnike

Podkrajšek in športni novinar RTV Slovenije, Peter Kavčič

K a ra te  zveza S loven ije  
in Karate klub Žalec sta v 
dvorani Doma II. slovenskega 
tabora v Žalcu na kulturno- 
zabavni prireditvi razglasili 
najboljše karateiste leta 2004. 
Najprej so v petnajstm inut
nem video posnetku S TV pri
kazali najodmevnejše dogodke 
na domačih tekmovanjih in 
na evropskem ter svetovnem 
prvenstvu v karateju, nato pa 
so govorili predsednik Karate 
zveze Slovenije mag. Marjan 
Hruševar, član olimpijskega 
komiteja, odgovoren za mar
keting , D am jan P in te r  in

Društvo prijateljev mladine 
Žalec je s pomočjo donatorjev 
pripravilo  zimovanje otrok, 
ki je potekalo od 26. do 30. 
decembra lani.

Skupino 47 otrok smo prevzeli 
v nedeljo na parkirišču pri hotelu 
v Žalcu. Na avtobusu smo jih poz
dravili spremljevalci in se jim pred
stavili. Pot je hitro minila in polni 
pričakovanj smo prispeli na Tri 
kralje. Zimovanje otrok iz socialno 
šibkejših družin je omogočil podjet
nik Zvone Petek, direktor podjetja 
Pluton. Otroci so bili stari od 6 do 
15 let.

Vsi nasmejani smo se posedli v 
jedilnico doma, kjer smo bivali in 
bili prijazno sprejeti. Najprej smo 
jim razdelili komplete zimskih 
oblačil, ki so bili prav tako darilo 
podjetja Pluton. Navdušene otroke 
smo nato pospremili v sobe, katero 
porazdelitev smo predhodno pri
pravili glede na kraj bivanja otrok, 
starost, sorodstvo, seveda pa smo 
na kraju samem upoštevali tudi nji
hove želje. V sobah so si otroci 
izbrali postelje in odložili svoje 
stvari. Zavedah smo se, da so z nami 
tudi mlajši otroci, med katerimi jih 
je bila večina prvič z doma, brez 
staršev. Seveda smo jim pomagali 
pri nameščanju oblačil v omaro, 
pri postiljanju postelje, pri samo
organizaciji in pri zadovoljevanju 
higienskih potreb. Vseskozi smo jim 
bili na razpolago in pomoč.

Prvi dan je minil v dežju, kar 
pa nam ni pokvarilo razpoloženja. 
Otroci so imeli na voljo različne 
d ružabne igre in u stvarja lne  
delavnice. Popoldan, ko je dež

podžupan občine Žalec Janko 
Kos.

Poudarili so uspehe slovenskega 
karateja na mednarodnih in državnih 
tekmovanjih, še zlasti pa željo, da 
bi karate postal olimpijska discip
lina. Posebne pohvale je bil deležen 
Karate klub Žalec, ki je pripravil pri
reditev z naslovom Karate v lem 2004 
in njegov predsednik Silvo Marič. 
Med najpomembnejšimi kriteriji 
pri izboru klubov so bili dosežki v 
mednarodni in domači konkurenci, 
organizacija tekmovanj in število re
gistriranih tekmovalcev.

Najprej so podelili pokale in

prenehal, pa smo se s skupino 
otrok, ki si je to želela, podali na 
raziskovanje okolice, kjer smo na 
hribu našli zaplate snega, tako da 
smo se lahko vsaj malo kepali in 
“obliznili” sneg, da smo ugotovili, 
če je še vedno tako mrzel, dober, 
okusen, ... Otroci so bili vseskozi 
nasmejani in veseli, srečni na počit
nicah. Zavedajoč se, da so to njihove 
počitnice, smo se vsak dan posebej 
dogovorili, kaj kdo želi početi in se

prilagajali drug drugemu.
V ponedeljek smo se zbudili v še 

vedno rahlo deževno jutro. Da pre
izkusimo naša nova topla oblačila, 
smo se kljub temu odpravili na

priznanja za Pokal Slovenije 2004, 
in sicer posameznim pokalnim 
zmagovalcem, ekipam in klubom. 
Pri Žalčanih je v kategoriji malčki 
zmagal Mark Malis, drugi pa je bil 
v tej kategoriji Tim Topolovec. Pri 
mlajših deklicah je Lina Pušnik osvo
jila drugo mesto, ekipno v katah pri 
malčkih so bili Žalčani prvi, kot klub 
pa so osvojili drugo mesto.

Sledila je razglasitev karateista 
in karateistke ter klub za leto 2004. 
Članice: 1. Marijana Jularič (Zmaj 
Lj.), 2. Teja Šavor, 3. Iva Peternel 
(obe KK Kranj); člani: 1. Dejan Vozlič 
(TIKA Trbovlje), 2. Matjaž Končina 
(KK Kranj), 3- Admir Bogaljevič (KK 
Shotokan Grosuplje); klubi: 1. KK 
Žalec, 2. Shotokan KK Grosuplje, 3. 
KK Zmaj Ljubljana. Odločilno pred
nost so si Žalčani pridobili pri orga
nizaciji tekem, saj so bili tehnični 
organizatorji treh tekem za KZS.

daljši sprehod do Osankarice. Bolj 
smo se bližali Osankarici, bolj je 
snežilo ... Tako smo iz sprehoda 
naredili pravi pohod in okusili prvo 
zimsko idilo zasnežene pokrajine. 
Veseli snega in tega, da so naši kom
pleti nepremočljivi, smo se vrnili v 
dom nasmejani, lačni in utrujeni. 
Po kosilu smo počivah in zvečer 
pripravili spoznavni večer Pokaži kaj 
znaš. Prepevali smo, igrali skeče,

se predstavili kot skupina ali kot 
posameznik, predvsem pa se veliko 
nasmejali šalam drug drugega. 

Jutranje vstajanje otrokom ni

Zavod za k u ltu ro , špo rt 
in turizem Žalec in ljubljan
ski zavod Šport in medija sta 
minuli teden pripravila drugi 
Festival športnega filma, ki je 
trajal tr i dni. Filme so pred
vajali v dvorani Hmeljarskega 
doma v Petrovčah, v dvorani 
Doma II. slovenskega tabo
ra  v Žalcu, v dvorani Doma 
Svobode v Grižah, v telovad
nici podružnične osnovne šole 
Trje in v dvorani Hmeljarskega 
doma v Šempeteru. V dopol
danskem času so bile šolske 
matineje, dve večerni projek
ciji pa sta bili namenjeni širši 
javnosti.

Na festivalu so prikazali nekatere 
najboljše domače kratke športne 
filme, ki so bili nagrajeni na fes
tivalih v Lozani, Milanu, Palermu, 
Santandreju in Portoružu. Izbor fil
mov je pripravil znani slovenski tele
vizijski režiser in poznavalec športnih 
filmov, nekoč pa tudi odličen športnik 
Beno Hvala. Osrednja filma sta bila 
Olimpjski Peking 2008 in Naj nas
meh olimpijskih iger v Atenah, na 
ogled pa so bili še filmi To je šport 
- Atene 2004, Sarajevo, 20 let po zim
skih olimpijskih igrah, Torino 2006, 
Življenje v globini...

Med znanimi športnimi gosti, ki so 
popestrili festival, so bili nogometni 
reprezentant Simon Sešler, teniški 
reprezentant Nejc Podkrajšek, atlet
ska legenda Stanko Lorger, mlada 
odlična atletinja Marina Tomič in 
judoistki Lucija Polavder in Petra

povzročalo težav. Dnevne aktivnosti, 
sneg, večerne zabave in vse drugo 
pa so otroke tako izčrpale, da so 
ob desetih, ko je bil čas nočnega 
počitka, vsi po vrsti takoj zaspali.

Nihče izmed o trok  ni imel 
domotožja ali notranje stiske. 
Tako smo vedeli, da jim je v naši 
družbi prijetno in da smo se jim 
uspeli približati tako, da so začutili 
tako toplino naše bližine, kot tudi 
občutek varnosti. Vsem nam je bilo 
lepo. Otroci so se spoznavali med 
seboj in bili zelo homogeni.

Naslednji dan smo odšli na sneg, 
saj ga je zapadlo toliko, da so se

otroci lahko razdelili v skupine in 
se postavili na smuči. Med njimi je 
bilo veliko nesmučarjev. Otroci so 
na snegu uživah, popoldne pa smo 
pripravih ustvarjalno delavnico na

Nareks. Zaradi bolezni se prireditve 
ni mogla udeležih srebrna judoistka 
Urška Žolnir.

Kot je povedal programski dire
ktor na žalskem zavodu za šport 
Uroš Vidmajer, si je vse pred
stave ogledalo 1100 obiskovalcev. 
Predstave za osnovnošolce so bile

R okom etašice Celeia Žalec 
so v nadaljevanju prvenstvenega 
tekmovanja v slovenski ženski 
rokometni ligi bile zopet uspešne. 
V 10. krogu so gostovale v Ljubljani 
in srečanje proti ekipi Olimpije 
dobile z rezultatom 34:24. Na 
lestvici so s sedmimi zmagami, 
dvema neodločenima tekmama in 
enim porazom še vedno na drugem 
mestu.

Hopsi s Polzele so v domači 
dvorani zabeležili novo zmago 
v nadaljevanju slovenske prve B 
košarkarske lige. Tokrat so pred 
okoli 300 gledalci z 97:69 premaga
li ekipo Fragmat iz Cerknice. Največ, 
32 točk je za Hopse dosegel Jasmin 
Čatovič.

temo Okrasimo jedilnico. Med našo 
delavnico je prišel na obisk gospod 
Zvone Petek, ki je vsakemu otroku 
prinesel “Božičkovo” sladko vrečo, 
v njej pa vehko čokolado, bonbone 
in kifeljc s čokolado. Zdaj počitnice 
niso bile le lepe, pač pa tudi zelo 
sladke. Otroci so se gospodu Petku 
zahvalili, on pa se je po daljšem času 
od nas poslovil z zelo lepimi vtisi in 
ganjen od toliko hvaležnih otroških 
oči, ki so doživljale tisto, česar brez 
njega verjetno ne bi nikoli. Zvečer je 
sledil ples v pižamah.

N aslednji dan zopet sneg, 
sm učanje , n o rč ije  na snegu, 
dričanje po vrečah, ... Zvečer pa 
poslovilna zabava s poroko, kame
lo “Pampamelo”, plesom. Ja, kar 
težko je bilo zaspati, ko pa smo vsi 
vedeh, da je to zadnja noč. Najmlajši 
deček je rekel: “Ne grem domov! 
Eno leto bom tu!” Vedeh smo, da 
se vesel vrača domov! Ampak iz 
njegovih besed je velo zadovoljstvo 
in dobro počutje na zimovanju. Lepo 
mu je bilo! Tako kot vsem ostalim 
47 otrokom. Skupaj smo doživeh 
lepe počitnice, za kar smo zaslužni 
prav tako vsi spremljevalci, ki smo

brezplačne, na dveh večernih pro
jekcijah v Petrovčah in na Trju pa so 
vstopnino računah v obhko prosto
voljnih prispevkov. Celotni izkupiček 
bodo namenih mladim nadarjenim 
športnicam in športnikom za nakup 
športne opreme oziroma za sofinan
ciranje njihovih športnih priprav.

T. Tavčar

Tekmovanje se je nadaljevalo 
minulo soboto tudi v drugi slo
venski košarkarski hgi vzhod. V 
12. krogu so Preboldčani doma 
srečanje proti ekipi Ptuja izgubili z 
rezultatom 97:93, ekipa Celjskega 
košarkarskega kluba pa je prav tako 
doma premagala B ekipo Pivovarne 
Laško z rezultatom 94:72 in tako je 
še vedno prva na lestvici.

V nadaljevanju druge državne 
odbojkarske lige sta bih uspešni obe 
ekipi iz Šempetra. Moška ekipa SIP 
Šempetra je v dvorani šempetrske 
osnovne šole gostila ekipo iz Hoč 
in zmagala 3:0 v setih, ženska ekipa 
Spodnje Savinjske pa je gostovala 
pri ekipi Dravograda in zmagala z 
rezultatom 3:1.

se tako med seboj, kot tudi z otroki 
zelo dobro razumeli.

Zimovanje otrok je posebna 
obhka počitnic, ki zahteva dobro 
uigrano timsko delo vseh spremljev
alcev. Zimski večeri znajo biti zelo 
dolgi, če se jih ne popestri.. .Naši 
so minevali prehitro! Čeprav se 
tudi spremljevalci med seboj nismo 
poznali, smo se zelo hitro ujeli, saj 
je bila vsem v ospredju odgovornost 
do otrok in do tega, da naredimo 
otrokom počitnice čarobno lepe. 
Z veliko improviziranja, iznajdljivo
sti, veselja in dobre volje, nam je 
to zelo uspelo. Z ekipo, ki je bila 
na zimovanju mi je bilo pravljično 
delati. Tako pravljično, kot so nam 
ostah prazniki, ki so nas še čakali 
po končanih počitnicah.

Naj bo leto 2005 pravljično leto 
- smo si zaželeli vsi! Tako za otroke, 
kot za nas!

Bili smo na Treh kraljih ..., zveni 
kot v pravljici! Pa saj smo bili v 
pravljici, ki se prične: Nekoč je živel 
Zvone Petek ...

Nasvidenje v naslednji pravljici

Metoda Močnik

T. Tavčar

Podarili smo iskrico sreče

Zadnji ligaški rezultati

Zbral: T. Tavčar
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Pisma bralcev

Pomoč Praprotnikovim
Medobčinsko društvo invalidov 
Žalec se javno zahvaljuje dobrot
n ikom  za d o sed an jo  pom oč 
ob izg rad n ji d ru ž in sk e  h iše 
Praprotnikovih iz Pariželj 62 pri 
Braslovčah.
D en a rn a  s re d s tv a  so p r i s p 
evali: Zveza delovnih invalidov 
Slovenije, Medobčinsko društvo 
invalidov Žalec (s sredstvi, zbra
nimi na dobrodelnem koncertu), 
Nuša Ilovar, Pevke treh vasi, Ema 
Aubreht, Mira Meglič, VNG Igor 
Krajnc, s. p.
Pri dobavi elektrom ateriala so 
pomagali: trgovina EPROS Parižlje, 
Elektro Krašovec Žalec, Elektro 
Turnšek Celje, Trgovina NEL ter 
izvajalec del Zdenko Beloglavec s 
prijatelji (Elektro Velenje).
Podjetje KREVZEL iz Metleč pri 
Šoštanju bo izvedlo celotno dobavo 
in montažo centralnega ogrevanja. 
Tovarna pohištva Garant Polzela 
bo prispevala določeno opremo, 
podjetje MIK Celje pa je darovalo 
3 okna.
Družina Praprotnikovih se za
hvaljuje za pom oč sind ikatu  
Tovarne nogavic Polzela, Gregorju 
Tomažiču za vodovodno napelja
vo, Zvonetu Podpečanu za pesek, 
Jožetu Travnerju za razrez lesa in 
mnogim prijateljem za prostovoljno 
delo.
Pričakujemo odziv še nekaterih 
dobrotnikov.

Janez Meglič

Odnos gospoda 
Franca Zbašnik do 

malih živali
Ali lahko človek, ki ima igno

rantski odnos do živali in njihovih 
lastnikov, opravlja tako odgovorno 
poslanstvo, kot je veterinarska 
služba?

V nedeljo, 12.decembra 2004, se 
je zgodil zelo neprijeten in žalosten 
dogodek. Zaradi nevestnega ravnan
ja ter nepravočasnega odziva oz. 
ukrepanja dežurnega veterinarja na 
Savinjski veterinarski postaji Žalec 
gospoda Franca Zbašnik je poginil 
naš nemški ovčar Sirk Podvrški. 
Bil je star dobrih devet let, z 
rodovnikom in doživljenjskim vzre- 
jnim dovoljenjem, odlično vzgojen, 
skratka pes, ki bi si ga marsikdo 
želel, za nas pa seveda, najboljši.

Glede na to, da pes v devetih 
letih ni bil nikoli bolan in je bil 
vedno v dobri telesni zmogljivosti,

smo v nedeljo popoldan okoli 14. 
ure opazili spremembe v njegovem 
obnašanju in razpoloženju, ki so 
kazale na zdravstvene težave.

Takoj sem poklical na Savinjsko 
veterinarsko postajo, kjer se na 
stacionarno telefonsko številko ni 
nihče oglasil. (Pri današnji sodob
ni tehnologiji ni bila vzpostavljena 
avtomatska preusmeritev na mobil
no številko dežurnega veterinarja 
- ni razumljivo ali pa namenoma!?) 
Po pridobitvi številke mobilnega 
telefona pristojnega dežurnega 
veterinarja sem končno uspel 
priklicati gospoda Zbašnika (ob 
14.29), vendar me je le-ta po opisu 
bolezenskih znakov psa in prošnji 
za pregled odslovil po 26 sekundah 
pogovora, češ da naj psa pripeljemo 
naslednji dan, to je v ponedeljek, 
dne 13- 12. 2004, ob 7. uri zjutraj 
na veterinarsko postajo.

Ker se je proti večeru zdravst
veno stanje psa slabšalo in ker 
sem, čeprav sam nisem veterinar, 
menil, da pes potrebuje ustrezno 
zdravniško oskrbo oz. pregled stro
kovnjaka, sem ponovno poklical 
istega dežurnega veterinarja, to je 
gospoda Zbašnika, in sicer nekaj 
čez 21. uro. Slednji je končno 
privolil v pregled bolnega psa, ven
dar žal prepozno, saj je Sirk na poti 
v Žalec ob 21.30 poginil.

Arogantnost gospoda Zbašnika 
se je nadaljevala tudi ob prihodu na 
veterinarsko postajo, saj je verjetno 
hotel s tem prikriti svojo napako, 
ko se ni primerno odzval ob prvem 
klicu in ko je bil še čas za ustrezno 
ukrepanje (med razgovorom na 
veterinarski postaji je celo sam 
omenil možen vrok pogina, kar je 
bilo kasneje potrjeno tudi v sekci- 
jskem izvidu!?).

Žalosten in razočaran nad odno
som in ravnanjem gospoda Franca 
Zbašnik sem zahteval obdukci
jo, da bi se prepričal o vzroku 
Sirkovega pogina in si odgovoril na 
vprašanje, ali bi normalna in priča
kovana reakcija gospoda Zbašnika 
ob 14.30 (psa bi moral pregledati 
na osnovi bolezenskih znakov, ki 
sem mu jih opisal po telefonu) in 
nadaljnje veterinarsko ukrepanje 
ohranila Sirka pri življenju.

Na osnovi sekcijskega izvida 
št. 193/04 Univerze v Ljubljani, 
Veterinarske fakultete, Nacionalnega 
veterinarskega inštituta, OE Celje- 
Patologija z dne 14. 12. 2004 
se je moja bojazen, da je Sirk 
poginil zaradi nevestnega ravnanja 
in nepravočasnega odziva gospoda 
Zbašnika žal potrdila. V sekcijskem 
izvidu je namreč zapisano:

“Glede na rezultate opravljene

raztelesbe menimo, da je pes poginil 
zaradi zasuka želodca in vranice ter 
posledičnih sprememb na tkivih 
in organih. V takih primerih brez 
takojšnje kirurške obdelave žival 
pogine v nekaj urah.”

Takšnega mnenja so tudi drugi 
strokovnjaki veterinarske stroke, 
s katerimi sem se pogovarjal po 
prejemu sekcijskega izvida, ki so 
mi prav tako potrdili, da lahko pes 
pogine zaradi zasuka želodca tudi v 
2-3 urah, v kolikor ni pravočasno in 
ustrezno kirurško oskrbljen. Veliko 
pa je psov, ki so po zaslugi vestnih 
veterinarjev v podobnih primerih 
preživeli in še danes razveseljujejo 
svoje lastnike.

Prepričan sem, da pristojni 
dežurni veterinar v opisanem prim
eru ni ravnal pravilno. Od prvega 
pogovora z dežurnim veterinarjem 
do pregleda, na katerem je lahko 
le-ta ugotovil samo pogin psa, je 
minilo sedem ur, kar kaže na to, da 
bi ob pravočasni in pravilni reakciji 
gospoda Zbašnika psu z ustrezno 
diagnozo in posegom lahko rešili 
življenje.

Sprašujem se, kako lahko gos
pod Z bašnik opravlja takšen 
poklic, če nima čuta odgovornosti 
in pozitivnega odnosa do živali, k 
moralnemu ravnanju pa ga zavezuje 
tudi Hipokratova prisega.

Vem, da s tem pisanjem in objavo 
tega članka v medijih ni možno 
vrniti časa pred 12. december 
2004, upam in želim pa si, da bi 
pripomogel k temu, da pasja, mačja 
in življenja drugih živali ne bodo 
odvisna od volje in pripravljenosti 
gospoda Zbašnika, da bi pravočas
no in pravilno ukrepal.

Z objavo tega neljubega dogodka 
v javnosti sem dolgo odlašal, saj 
sem bil prepričan, da bo gospod 
Franc Zbašnik odgovoril na moj 
odškodninski zahtevek zaradi pogi
na psa, ki sem mu ga poslal že 
21.decembra 2004. Toda očitno je 
njegov način komuniciranja molk 
ali pa kratka in ostra zavrnitev 
stranke, namesto da bi ji pris
luhnil in pomagal, kar je njegovo 
osnovno poslanstvo. Če že kot vet
erinar v omenjenem primeru ni 
ravnal pravilno, bi lahko bil vsaj 
kot direktor Savinjske veterinarske 
postaje Žalec tako posloven in mi 
odgovoril na pismeni zahtevek. Ker 
bo očitno gospod Franc Zbašnik 
nadaljeval s svojim neposlovnim 
odnosom, bom za dokazovanje nje
gove odgovornosti v omenjenem 
primeru uporabil tudi vsa zakonita 
pravna sredstva.

Boris Krajnc, 
Zabukovica 135 B

ŽALSKE LEKARNE 
SVETUTETO

Z obna
g n ilo b a  -k a r ie s

Zobna gniloba je obolenje zob, 
ki je poleg prehlada in obolen
ja dlesni, najpogostejša tegoba 
človeštva. Pri kariesu gre za pro
padanje sklenine in posledičen 
razpad dela zoba, natančneje 
zobovine.

Glavni povzročitelj za nastanek 
kariesa so bakterije, ki se naha
jajo v zobnih oblogah - plakih. 
Zobne obloge so sestavljene iz 
sluzi, delcev hrane in bakterij ter 
nastajajo predvsem med zobmi in 
na meji med zobom in dlesnijo. 
Prisotnost zobnih oblog najlažje 
zaznamo, če nekaj ur po čiščenju 
zob s konico jezika obliznemo po 
zobeh, pri tem namreč začutimo 
nekoliko hrapavo, lepko snov - 
zobno oblogo.

Dejavniki, ki vplivajo na nas
tanek kariesa, so: dovzeten zob, 
zobne obloge, bakterije, ki proiz
vajajo kislino, in seveda hrana 
za le-te.

Vsi ogljikovi hidrati lahko 
povzročajo zobno gnilobo, toda 
glavni krivci so sladkorji, in sicer 
vsi enostavni, tako običajen slad
kor (saharoza) kot tudi sladkorji 
v medu (fruktoza in glukoza), 
v sadju (fruktoza) in v mleku 
(laktoza). Količina zaužitega slad
korja ni talco pomembna, kot čas 
njegovega stika z zobmi.

V ustih je sicer prisotno veliko 
bakterij, vendar le nekatere pov
zročajo zobno gnilobo. Kadar se v 
zobni oblogi nahajajo te “prave” 
bakterije, začnejo po dvajset
minutnem stiku z enim od slad
korjev tvoriti kislino, ki razjeda 
zobno sklenino. Kislina v sklenino 
zvrta luknjico - začetek zobne 
gnilobe.

Če zobne gnilobe ne zdravimo, 
kislina počasi razje sklenino do 
zobovine pod njo. V zgodnjih sta
dijih zobne gnilobe je poglavitni 
znak lažji zobobol pri uživanju 
sladkih, vročih ali mrzlih jedi. 
Ko gniloba napreduje, jo poleg 
zobobola spremlja tudi neprijeten 
zadah, ki prihaja iz obolelega 
zoba in je posledica zastajajoče 
hrane in bakterij v luknji. Če

z neustrezno skrbjo, tu mislimo 
predvsem na prepozen obisk 
zobozdravnika, dovolimo, da se 
karies razvija še naprej, nadležna 
bolečina ne odneha.

Preventiva
Nadvse pomembno je pre

prečevanje zobne gnilobe. Ko 
znaki že povzročajo težave, lahko 
le še malo storimo sami. Lahko 
pa zato več naredimo na področju 
preventive. Ta vključuje temeljito 
ustno higieno, ki obsega: 

•pravilno ščetkanje zob pred in 
po zajtrku ter pred spanjem; pri 
umivanju zob moramo biti pozor
ni na pravilno smer ščetkanja, tj. 
od dlesni navzgor oz. navzdol ter 
na ustrezno trdoto zobne ščetke;

•uporaba zobne nitke za 
čiščenje medzobnih prostorov;

•zmanjšanje količine zaužitega 
sladkorja v hrani in pijači;

■ter redne zobozdravstvene 
preglede.

Dosti k sami preventivi dopri
nese tudi uporaba primernih 
zobnih past in ustnih vod. Te 
namreč blagodejno vplivajo na 
ustno sluznico ter blažijo vnetja. 
Pri izbiri zobnih past, še pose
bej otroških, bodimo pozorni na 
količino fluora, ki sicer povečuje 
odpornost sklenine, vendar svetu
jemo, da se o uporabi fluora v 
zobni higieni otrok posvetujete z 
zobozdravnikom.

Mediji kot ponavadi tudi 
v prim eru oglaševanja sred
stev za beljenje zob obljubljajo 
nemogoče. Zdi se, da ne vedo, da 
je barva sklenine dedna in zato 
različna. Torej, če narava skle- 
nini naših zob ni namenila bele 
barve, tudi z uporabo sredstev 
za beljenje naši zobje ne post
anejo “bleščeče beh”, kvečjemu 
agresivne sestavine in neustrezna 
uporaba le-teh lahko poškoduje 
sklenino naših zob.

Skrbimo za higieno zob, 
da nam zobobol in strah pred 
zobozdravnikom ne spremenita 
sončnega dne v oblačnega.

Helena Hrastovec, 
farm. tehn.

STIKI OTROKA Z 
DRUGIM RODITELJEM 

(2. del)

SOODGOVORNO STARŠEVSTVO

Na kaj je še pomembno misliti 
pri dogovarjanju o stikih otroka z 
drugim staršem?

Ob razvezi roditelja pogosto ne 
znata razmejiti vloge zakoncev in 
vloge roditeljev. Neuspešno partner
stvo povezujeta z roditeljsko vlogo 
in vključujeta v njune medsebojen 
spore svoje otroke. S tem delata 
ogromno škodo svojim otrokom.

Še vedno je največkrat otrok 
zaupan v vzgojo, varstvo in oskr
bo materi. Njena naloga je, da 
biološkemu očetu omogoči, da bo

v vzgoji skupnih otrok imel ne le 
pravico, ampak tudi dolžnost vzga
jati.

Mati je prva oseba, ki socializira 
otroka. Pristna mati vzpostavi z otro
kom medsebojno razumevanje, ne 
da bi močnejši enostransko vsiljeval 
svoje mnenje šibkejšemu. Mati 
otroku ostaja resnični partner v širši 
življenjski partnerski mreži. Matere 
morajo bolj prisluhniti svojim otro
kom in sprejeti njihova sporočila, ki 
jim jih otroci pošiljajo.

Občutek pripadnosti materi bo 
otroka omejeval, da bi sam od sebe 
zahteval stike z očetom, razen v pri
meru skrajne obupanosti in občutka, 
da ga mati omejuje.

Moški imajo pravico do popol
nega in ne do omejenega očetovstva. 
Oba starša naj zato enakopravno 
sodelujeta pri negi in vzgoji otro

ka od samega spočetja naprej. Že 
to je edina pot do enakopravne 
in pravične razdelitve vseh lepot 
starševstva, ki ni le žrtev in napor, 
ampak je tudi najvišja oblika ust
varjanja zadovoljstva ljudi.

Otroci so globoko v sebi besni 
na mamo, če očeta odriva na stran. 
Poiskali bodo kar se da mnogo 
načinov, da bodo mamo kaznovali za 
to, kar je storila.

Otrok novega materinega partnerja 
nikoli ne pojmuje kot nadomestek za 
očeta. Novi moški ima drugačno vlogo. 
Pomembno je vedeti, da bo vstop 
novega moškega v materino življenje 
potekal veliko mirneje, če bo otrok 
več časa preživel s svojim očetom.

Novi moški naj z biološkim oče
tom naveže kolikor mogoče zaupen 
stik, saj bosta tako lahko primerjala 
svoje ugotovitve in vzgojne pristope.

O troci pogosto idealizirajo  
ločene, celo odsotne očete, zato 
onemogočanje stikov očeta z otro
kom pogosto povzroča idealizacijo 
očeta. Poudarjam, da je pomembno, 
da si otrok sam ustvari sliko o dru
gem roditelju, zato mu mati naj ne 
prikazuje očeta npr. v slabi luči. Če 
je oče slab, to otrok razume, kot da 
je tudi del njega slabega, saj je del 
obeh roditeljev. Tako roditelji največ 
škode spet delajo otroku.

Otroci so tudi zaradi očetove 
fizične, geografske, čustvene od
daljenosti prizadeti in jezni. Novemu 
moškemu bodo le redko priznali, 
da je zmožen prevzeti vlogo tistega 
idealnega očeta, ki ga nosijo v svojih 
mislih. To pomeni, da v mnogih 
primerih ne bodo sposobni tvegati 
in se navezati na novega moškega, 
saj so doživeli prehudo razočaranje,

ko jih je oče zapustil ali pa jih je bil 
prisiljen zapustiti in je s tem prizadel 
njihovo čustveno navezanost.

Otrok raje krivi sebe, češ da je 
povzročil škodo, ker to laže ob
vladuje, kot pa da bi moral sprejeti 
dejstvo, da je zavržen in odveč.

Navedene misli naj pomagajo 
roditeljem pri urejanju stikov z otro
kom. Otroku omogočite pravico do 
obeh staršev in ga ne vključujte v 
medsebojne igre, manipulacije, saj 
krajši konec vedno potegne otrok, 
ki nikoli ni kriv za razpad družine. 
Vsem roditeljem priporočam, da 
preberejo odlične knjige o vzgoji 
otrok: Barbara Coloros, Otroci so 
tega vredni, Michael Gurian, Dečke 
vzgajamo drugače, Jeanne in Don 
Elium, Vzgoja hčera.

Mag. Irena Potočnik, 
dipl. soc. del.

Šolski
parlament

Sredi decembra je tudi na 
braslovški šoli zasedal par
lament. Zbrali smo se pred
s tav n ik i posam ezn ih  od
delčnih skupnosti.

Najprej smo učenci razmišljali 
o tem, kako se počutimo v družbi. 
Ugotovili smo, da je pravzaprav vse 
odvisno od naših staršev, kajti če 
se doma počutimo vame, sprejete, 
spoštovane, upoštevane, nas ne bo 
strah pogledati v svet, saj se naša 
samopodoba zgradi v družini.

Veliko besed pa je bilo izrečenih 
na račun nasilnih posameznikov in 
teh je, žal, vedno več, ki v od
delčnih skupnostih na neprijazen 
način delajo red. Spoznali smo, da 
sicer mnogim to ni všeč, vendar 
nihče ne pove učiteljem, da ne bi 
izpadel ’’toži baba”, kot radi take 
imenujemo. Na ravnateljevo pobudo 
smo sklenili, da bomo organizirali 
okroglo mizo s temi učenci.

Ugotovili pa smo tudi, da se skoraj 
v vsakem oddelku najde učenec, za 
katerega vemo in čutimo, da ima 
težave. Radi bi mu pomagali, a ne 
najdemo poti do njega. Sklenili smo, 
da bo gospa pedagoginja pripravila 
razgovor tudi s temi učenci, saj je 
pogovor doma in v šoli najboljša pot 
do reševanja problemov.

Želimo si, da bi šolski parlament 
še večkrat zasedal, kajti spoznali 
smo, da se znamo pogovarjati in 
hočemo probleme tudi reševati.

Grega Gostinčar 
Novinarski krožek 

OŠ Braslovče

Šola v 
naravi

Dan se je čudovito začel. Vsi 
smo z nasmeškom na ustih 
odšli v prečudovit koroški 
del neokrnjene narave. Prvi 
sončni žarki pa so že obsijali 
daljne gozdove.

Z nahrbtnikom na rami in s 
pohodnimi palicami smo se podali 
na pot proti Pikovemu vrhu. Kot 
majhne pikice smo se pomikali po 
poti, ki je bila nastlana z listjem 
kot kakšna preproga. Med potjo 
smo se nekajkrat ustavili, da bi si 
spočili utrujene noge. Čeprav smo 
še mladi in imamo veliko kondicije, 
je bila pot vseeno malce naporna, a 
zanimiva in poučna. Pogled pa so 
nam pritegnile ruševine stare kmeti
je. Še naprej smo hodili po ozkih 
stezah gozda in občudovali lepote 
narave. Gozd pa je bil tako lep in 
porasel z zelenjem, da je izgledal 
kot začaran. Prispeli smo na travnik 
in od tam se je razprostiral razgled 
na belo Pečino glavo in druge hribe. 
Z daljnogledom smo opazovali Peco 
in druge skalnate površine, ki nam 
jih je podarila mati narava. Naš cilj 
pa je bil na koči pri cerkvi svete 
Helene, kjer smo pojedli sendviče, 
spili topel čaj in se malo ohladili. 
Potem smo se veseli vrnili v dom, 
kjer smo uživali še do petka.

Ta pohod je bil zame lep izlet, ki 
se mi je zasidral v spomin in nikoli 
ne bo zbledel.

Darja Dobnik, 5. a 
OŠ Braslovče



Mladi športni novinarji poročajo
Veliko discipline in  kondicije

Luka D im eč je  p o s ta l  
športnik leta na 0$ Šempeter. 
To je bil seveda razlog, da smo 
z nji pripravili intervju.

Kdaj in zakaj si pričel treni
rati košarko?

“Košarko sem pričel trenirati v 
7. razredu osnovne šole. Najprej 
sem treniral v košarkarskem klubu 
Polzela, po končani sezoni pa mi je 
trener predlagal kamp za košarkaše. 
V tem kampu izbirajo člane za 
pionirsko reprezentanco. Sedaj tre
niram pri Pivovarni Laško.”

K ate ri je tvo j n a jv eč ji 
dosežek?

“Prihod v reprezentanco.”
Kdaj so te sprejeli v državno 

reprezentanco?
“Prvo tekmo za državno reprezen

tanco sem odigral 27. avgusta lani.”
K o l ik o k r a t  n a  t e d e n

treniraš?
“Treniram vsak dan, razen ob 

vikendih. Treningi so zelo naporni, 
saj zahtevajo veliko discipline in 
kondicije.”

Kaj počneš v prostem času?
“ V p ro s te m  č a su  ig ram  

računalniške igrice. Igram tudi 
bobne. Tega časa je zelo malo, saj

imam poleg treningov še veliko 
obveznosti za šolo, še zlasti sedaj, 
ko sem v devetem razredu. Učni 
uspeh je namreč zelo pomemben za 
vpis v srednjo šolo. Rad bi se vpisal 
na športno gimnazijo.”

Kaj pa druženje s prijatelji?
“Za druženje mi ostane bolj malo 

časa, imam predvsem prijatelje iz 
šole in prijatelja Harisa, ki je vedno 
ob meni.”

Kakšna so tvoja pričakovan
ja glede prihodnosti?

“Rad bi čim bolje igral v svojem 
klubu in imel čim boljše rezultate. 
Želim pa si tudi, da ne bi imel večjih 
poškodb, saj je to za športnike zelo 
pomembno.”

Ali nam lahko zaupaš, kdo je 
tvoj športni vzornik?

“Moja športna vzornika sta Beno 
Udrih in Michael Jordan.”

Športni novinarji 
OŠ Šempeter

Rokometašice iz  Petrovč naprej

\  športni dvorani I. OŠ Žalec 
so se novembra na prvenstvu 
občine Žalec pomerile mlade 
rokometašice Žalca, Šempetra in 
Petrovč. Žalčanke so se zelo tru
dile, a kljub temu da niso imele 
tako dobre ekipe kot lani, pris
tale na tretjem mestu. Kapetanka 
Žalca je dejala, da ni preveč zado
voljna z igro ter da bi lahko 
igrale bolje. Na drugem mestu so 
bile šempetranke, prve pa igralke 
iz Petrovč. Kapetanka Petrovč je 
izjavila, da so vse zelo zadovoljne 
s prikazano igro, seveda tudi s 
prvim mestom in da bi zelo rade 
ponovile lanske uspehe Žalčank.

Fantje so svoje rokometno znanje 
demonstrirali na tekmovanju v

Šempetru. Največ so ga ponovno prika
zali mladi perspektivni igralci iz Petrovč, 
med katerimi je kar nekaj igralcev RK 
Pivovarna Laško.V tekmi za tretje mesto 
so domačini z rezultatom 9 : 4 ugnali 
igralce iz Griž - nekdaj najbolj rokomet
nega kraja v Savinjski dolini.

Lahko pa poročamo tudi o dobrih 
novicah z nadaljnjega področnega 
tekmovanja, kjer so v Športni dvorani

Golovec v Celju učenke OŠ Petrovče 
dosegle odlično drugo mesto, s čimer so 
se uvrstile na četrtfinalno državno tek
movanje. Učenci iste šole so se uvrstili 
na tretje mesto. Obe ekipi sta trdo delali, 
za uvrstitev na državno prvenstvo pa je 
bilo vsekakor potrebno veliko kvalitetne 
igre. Dekletom želimo ob tej priložnosti 
veliko uspehov na državnem prvenstvu.

Ana in Martina - I.OŠ Žalec 
Petra - OŠ Šempeter 
Učenke OŠ Petrovče

Podobnost
rezultatov

Na osnovni šoli Griže je 
1$. decembra lani poteka
lo košarkarsko tekmovanje 
starejših deklic iz Žalca, Petrovč 
in Griž.

Najprej so se pomerile učenke iz 
Petrovč in Griž. Domačinkam kljub nji
hovi borbenosti ni uspelo premagati nas
protnic. V telovadnici je zavladalo pravo 
športno vzdušje, ko so se košarkarice 
Petrovč in Šempetra borile za prvo 
mesto. Zmago so slavile Petrovčanke. 2. 
mesto so si tako priigrale košarkarice 
iz Šempetra, na 3. mestu pa so pristale 
domačinke.

Po tekmi je predstavnica zmagovalne 
ekipe Urška Semič povedala: “Zame 
je tekma pomenila še eno izkušnjo 
več, sicer pa je bilo v Grižah zabavno 
in kul.”

Na enakem turnirju starejših dečkov 
je bil vrstni red prvih treh enak.

V obeh konkurencah je že bilo izve
deno tudi področno tekmovanje, kjer 
lahko zopet govorimo o podobnosti 
rezultatov, saj so tako igralci kot tudi 
igralke Petrovč zasedli četrto mesto.

Kot zanimivost lahko omenimo izjavo 
prof. Anite Seles s fantovskega turnirja 
na Polzeli: “Ekipa OŠ Polzela je bila 
premočan nasprotnik in ima veliko 
možnosti, da se uvrsti v letošnji finale 
državnega prvenstva.”

Katja Stante, OŠ Griže 
Učenci OŠ Petrovče

Premočni za  dom ačinke

V decembru se je na OŠ 
Šempeter odvijalo področno 
prvenstvo v odbojki za starejše 
deklice in dečke.

Prvenstva za deklice se je udeležilo

šest ekip. Domačinke so obe odigrani 
tekmi izgubile z rezultatom 2 : 0. 
Najkvalitetnejšo igro so prikazale igr
alke iz Prebolda, ki so na koncu več kot 
zasluženo osvojile prvo mesto, pred OŠ

Zreče in I. OŠ iz Celja.
V fantovski konkurenci so navduševali 

šempetrski odbojkaši, ki so v konkuren
ci petih ekip osvojili prvo mesto, drugi 
so bili igralci IV. OŠ iz Celja in tretji 
osnovnošolci s Ponikve pri Šentjurju.

Športni novinarji OŠ Šempeter

Veseli december v 
Podmornici

Dnevni center za otroke in 
mladostnike Podmornica delu
je v okviru Centra za socialno 
delo Žalec že deseto leto. V 
centru je bilo decembra lani še 
posebej živahno. Mesec decem
ber se je hitro poslavljal od 
nas, zato smo se z iskricami 
v očeh, nasmehom na ustni
cah in obilico ustvarjalnosti 
poslavljali od starega leta ter 
si nabirali moči za prihajajoče 
leto.

Veseli december smo oživeli s pri
hodom sv. Miklavža oz. enega izmed 
njegovih pomočnikov. Pred njegovim 
prihodom smo bili zelo živahni in 
smo nestrpno pričakovali prihod 
parkeljna, ki je vsakega od nas ob 
prihodu razveselil tudi z darilom.

V Podmornici ni manjkalo ust
varjalnosti, zato so ves čas potekale 
božično-novoletne ustvarja lne 
delavnice. Z otroki smo izdelovali 
venčke iz smrečja, dekleta pa so 
uživala v izdelovanju novolet
nih voščilnic v ’’servietni tehniki”. 
Najpomembnejša je bila božično- 
novoletna jelka, ki smo jo okrasih 
s posušenimi pomarančami in limo
nami, ki smo jih ped tem narezali 
na rezine, dodah pa smo še izdelke, 
ki smo jih naredili iz ”das mase”. 
Tudi na praznično okrasitev naše 
Podmornice nismo pozabili. V ta 
namen so otroci izdelali dolge verige 
iz barvnega in belega papirja, izdelali 
zanimive okraske iz smrečje, lesa in 
papirja.

O biskali smo tudi Ljudsko

gledališče v Celju, kjer smo si ogleda
li predstavo z naslovom Dvojčici.

Med počitnicami smo preživeh pri
jetne urice v kuharskih delavnicah, 
kjer smo se naučili vehko novega ter 
napolnih naše želodčke. Pri igranju 
družabnih iger in namiznega tenisa 
pa je v nas prevladoval borbeni duh. 
V Planem Tuš v Celju smo si ogledali 
tudi film z naslovom Kako se izog
niti božiču in ob gledanju neznansko 
uživah.

Predzadnji dan počitnic smo pri
redili manjšo zabavo, na kateri smo 
ob številnih dobrotah, ki smo jih pri
pravili sami, preživeh vesele urice ob 
glasbi, plesu in različnih zanimivih 
in zabavnih igrah. Z veseljem je bilo 
opazovati žareče oči in zadovoljne 
obraze otrok, saj je bil ta dan zanje 
nekaj posebnega.

Želeh pa bi se zahvaliti direktorju 
Zdravstvenega doma Žalec Franju 
Vehkanji za donacijo v višini 75 tisoč 
tolarjev. Denarnega prispevka smo 
bih zelo veseli in smo ga koristno 
porabili za izvajanje razhčnih deja
vnosti.

In kaj si naši nadebudneži želijo v 
novem lem?

Zoran: ”V novem letu si žehm 
vehko ljubezni, sreče, miru v družini 
in v svem. Da ne bi bilo tohko 
revščine in da bi uspešno končal 
osnovno šolo.”

Ajdin: ’’Predvsem si žehm dobrih 
ocen.”

Petra: ”Jaz si žehm vehko uspehov 
v šoh in v ljubezni.”

Podmorničarji

N aša družina
Naša družim  je malo večja skupim , 

je oči, je mami, brat in jaz, 
vsak ima drugačen obraz. 

Mislim, da je ta zbirka kar fina.

Oči je glava družine, 
dan brez mame nikakor ne mine, 

vseeno je, če domov ni brata, 
saj nam mir v hiži nikoli ne rata.

Vsak član družine ima svoje skrbi, 
oči vedno prvi v službo pohiti, 

z mamo za točen čas poskrbiva, 
brat Jure pa tako v Mariboru pre

biva.

Se večja je naša družina, 
ko omenim psa Sila in mačka 

Martina.
Veselo lajanje je vsak dan pri hiži, 
maček pa spi in prede, ker ni miši.

Nastja Bregar, 5. a 
I. OŠ Žalec

Gumb
G umb na televiziji, 

gum b na radiu , 
gum b na šted iln iku , 
gum b na h lad iln iku .

G umb na telefonu, 
gum b na dom ofonu.

B rez gum ba n ič  n i, 
sa j nam  hlače gor drži, 

pa že cel svet lahko sprem eni.
Lara Safran, 2. a 

OŠ Petrovče

Več kot samo šport
Urška Žolnir je judoistka, 

članica celjskega judo kluba 
Sankaku. Na letošnjih olimpi
jskih igrah je slovenskemu 
judu priborila prvo medaljo. 
Zase pravi, da jo je šport zani
mal že od malega. Trenirala je 
košarko, rokomet in atletiko. V 
četrtem razredu osnovne šole 
pa se je odločila, da se bo pos
vetila judu. Triindvajsetletnica 
trenira kar trik rat dnevno. V 
svoji uspešni karieri je dala 
že veliko intervjujev, tokrat pa 
smo ji postavili malo drugačna 
vprašanja.

Se spomniš svoje prve zalju
bljenosti?

“Prvič sem se zaljubila že v vrtcu. 
Spomnim se, da mi je bil všeč njegov 
nasmeh in njegove oči. Kadar sem 
prišla v vrtec in opazila, da njega 
ni, sem bila zelo žalostna. Ta zalju
bljenost je trajala dolgo, saj mi je bil 
všeč do konca osnovne šole, vendar 
nikoli nisva postala par.”

In prvega velikega mozolja?
“Dobila sem ga v sedmem raz

redu. Prikazal se je na čelu. Ker sem 
se ga hotela znebiti, sem ga začela 
stiskati. Kmalu sem uvidela, da to ni 
pametna odločitev, saj je mozoljček 
dobil vehko novih prijateljev. V sred
nji šoh sem bila polna mozoljev.”

Kaj pa tvoje prve vožnje z 
motorjem?

“Motorji so mi že od nekdaj všeč. 
Prvič sem sedla na motor, ko sem 
bila v prvem razredu. Šlo mi je 
zelo dobro. Takoj sem ga vžgala in 
se peljala. Ko sem po prvi vožnji 
prišla domov, sem staršem rekla, 
da ne žehm več tekmovati v ostalih 
športih, ampak le v motokrosu. Moja 
odločitev se je na srečo čez nekaj let 
spremenila.”

Kakšen je bil tvoj prvi 
intervju?

“Na prvi intervju me je pokli
cal trener. To je bilo leta 1997 na 
Evropskem prvenstvu v judu, ki se 
je odvijalo v Ljubljani. Intervju je bil 
prava katastrofa. Odgovarjala sem 
samo z da in ne ter po končanem 
intervjuju odšla vsa bleda.”

Si že kdaj imela kakšno prometno 
nesrečo?

“Sem. Ko sem v Celju iskala 
parkirni prostor in ga nisem našla. 
Nenadoma pa sem zagledala prosto 
parkirno mesto med dvema avto
mobiloma. Ravno sem hotela parki
rati, ko sem naenkrat zaslišala bum. 
Nisem opazila, da se je za mano 
pripeljal avto. Zelo sem se ustrašila, 
a na srečo se ni pripetilo nič hudega, 
le voznik avtomobila, ki se je pripel
jal za mano, se je jezil.”

Eva Jančigaj, Nina Počivalšek 
in Miha Ropotar 

OŠ Šempeter

Brihta za hladne dni
brez domišljije...

No, pa smo ga končno dočaka
li. Koga? Ja, naš novi šolski 
časopis vendar! Imenuje se 
Brihta. Izhaja za vse petrovške 
brihte, ki jih zanima dogaja
nje na naši šoli. V časopisu 
najdemo vse: utrinke iz šol v 
naravi, ekskurzij, športnih in 
tehničnih dni, seveda pa lahko 
v Brihti najdete tudi kaj za 
razvedrilo, npr. šale, križanke, 
glasbeno lestvico in nagradno 
igro.

Ker pa imamo vsi že po naravi 
raziskovalno žilico, najdemo v Brihti 
tudi reportažo iz kakšne oddaljene 
dežele. V prvi številki smo poku
kali v Afriko. Na svoj račun lahko 
pridejo tudi ljubitelji angleščine in 
nemščine, saj imajo v časopisu svoj 
kotiček. Včasih izvedemo novinarji 
tudi kakšno anketo, ki jo prav tako 
z veseljem objavimo. Tokrat smo se 
imeli čast pogovarjati z dobitnico 
bronaste ohmpijske medalje Urško 
Žolnir. Brihto lahko berejo prav vsi 
- od prvega razreda devetletke pa vse 
do osmega razreda osemletke, ni pa 
skrivnost, da po njej radi posegajo

tudi učiteljice in učitelj. Tildi mi, 
novinarji, jo prav radi prelistamo, pa 
čeprav smo jo sami spisali. Seveda pa 
se z našimi bralci ne srečujemo samo 
preko Brihte, temveč jih velikokrat o 
našem delu in novostih obveščamo 
preko šolskega radia. Kaj naj še 
drugega rečemo? Brihta je razvedrilo 
v hladnih dneh brez domišljije in 
nanjo smo zelo ponosni.

V letu, ki je pred nami, si seveda 
žehmo čim več izdaj, obenem pa se 
zahvaljujemo vsem sponzorjem, ki 
so nam pri delu kakor koh pomagali 
(Hari tisk, Kota, Turistična agencija 
Palma, Terme Ohmje, RTC Rogla, 
Comtron, Big bang, Chip Žalec, pi
ceriji Nekropolis in Lesjek).

Anja Horvat, 
glavna urednica

Pekla sem palačinke
S sošolko Teo sva prišli iz šole k 

meni domov in se nemudoma lotili 
peke palačink. Poiskali sva moko, 
jajca, mleko in veliko posodo. 
Vse sestavine sva zmešali v maso 
za palačinke. Ko je bila masa pri
pravljena, sva v ponev nalili nekaj 
olja in čez čas še zajemalko mase. 
Nastala je lepa palačinka, dokler se 
ni zažgala. Druga palačinka pa se

je pri obračanju dotaknila stropa 
in padla mojemu bratu naravnost 
na glavo. Ta pa jo je prav veselo 
pojedel. Ena od njih je pristala celo 
na stropu. In tako so se nama skoraj 
vse palačinke ponesrečile in končale 
v košu. Preden pa sem zvečer ugas
nila luč, sem si rekla: ’’Rada pečem 
palačinke. Lahko noč!”

Maruša Grešak, 4. a 
OŠ Petrovče
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Zhtoporočenca sla se k zlati poroki pripeljala s kočijo

Na zlato poroko s kočijo
Pred  dnevi s ta  78-letn i 

Vincenc in 76-letna Marija 
Ocvirk iz Prekope praznovala 
zlato poroko. Veliko sorodnikov 
in prijateljev se je veselilo z 
njima, ko sta svojo petdeset let 
trajajočo zakonsko skupnost 
po trd ila  v župnijski cerkvi 
na Vranskem pred domačim 
župnikom Jožetom Turinekom, 
nato  pa še pred vranskim 
županom Francem Sušnikom 
v posebni sobi gostišča Slovan 
Filač.

Marija se je rodila v Šmiklavžu 
nad Taborom, kjer so bila poleg 
nje še tri dekleta, ki so se skupaj s 
starei spoprijemala s trdim kmečkim 
delom na hribovski kmetiji, ki se 
ji je po domače reklo pri Kunušk. 
Kot pravi, je bila vsaka skorja kruha 
prepojena z znojem. Vincenc, bolj

poznan kot Lipu Vinko, se je rodil 
v Prekopi, kjer so bili v družini 
dve dekleti in dva fanta. Že od nek
daj sta bili njihovi glavni dejavnosti 
živinoreja in hmeljarstvo. Tej tradiciji 
sta ostala zvesta tudi Vinko in Mari, 
kot ju kličejo domači, potem ko sta 
se spoznala na veselici v Taboru in se 
po enem letu vzela.

Poleg njunih otrok Manje, Vojka 
in Jureta je bila in bo za vedno njuna 
največja ljubezen zemlja, ki sta jo 
vseskozi skrbno obdelovala. Modro 
sta gospodarila, pomagala drug dru
gemu in drugim ter tako vzgajala tudi 
svoje otroke. Pomanjkanja pri Lip ni 
bilo nikoli.

Sedaj na kmetiji gospodari sin 
Vojko, starša pa sta neizčrpen vir 
modrih nasvetov, ki jih rad upošteva. 
Tudi dovolj pri moči sta še, da še 
marsikaj postorita. T Tavžar

Anton Otavnik ■ 
mojster volana

Anton Otavnik iz Prebolda 
je na 1. državnem tekmovanju 
voznikov Slovenije, ki je bilo 
lani v Ločici ob Savinji, osvo
jil naslov državnega prvaka v 
vožnji s tovornjakom nad S ton 
in postal podprvak med avto
busnimi šoferji. Hkrati je osvo
jil tudi prvo mesto na prven
stvu ZŠAM Slovenije v vožnji s 
tovornjakom ter drugo mesto v 
vožnji z avtobusom.

Anton Otavnik

“Za naslove prvakov se je potego
valo 50 voznikov. Pri tovrstnih tek
movanjih gre za prijateljsko mer
jenje moči, sposobnosti in znanja, 
prav tako pa ni zanemarljiv naš vpliv 
na preventivo in varnost v cestnem 
prometu. Na tekmovanju preverjajo 
znanja in spretnosti voznikov pri delu, 
ki ga opravljamo vsak dan. Ne gre 
torej za hitrostno tekmo ali neposred
no merjenje med vozniki, temveč 
za primerjavo med sodelujočimi na

dveh področjih, in sicer se na prvem 
preverja znanje iz cestnoprometnih 
predpisov, na drugem pa spretnostna 
vožnja med umetno postavljenimi ovi
rami. Vozniki smo razdeljeni v tri 
kategorije: prva je tovornjak do 5 ton, 
druga nad 5 ton in tretja avtobus. Lani 
je bilo prvič mogoče tekmovati v vseh 
treh kategorijah. Sam sem se odločil 
tekmovati v kategoriji tovornjakov nad 
5 ton in v kategoriji avtobusov,” nam 
je povedal 4l-letni Anton Otavnik, ki 
je izpit za šoferja tovornjaka naredil 
leta 1982. Kmalu zatem se je zaposlil 
v Avtoprevozu Šempeter, kjer je delal 
4 leta, vse do ukinitve podjetja. Nato 
se je kot šofer zaposlil v TT Prebold. 
Štiri leta je vozil tovarniški tovornjak. 
Svoje znanje in izkušnje si je prido
bival v Nemčiji, kjer je vozil tovornjak 
za prevoz lesa. Po vrnitvi je delal pri 
zasebnem avtoprevozniku in zanj vozil 
v Rusijo in Nemčijo. Deset let je že 
samostojni gozdarski avtoprevoznik. S 
svojim tovornjakom opravlja prevoze 
lesa - hlodovine. Lani septembra se je 
poškodoval; nanj je padel hlod.

Anton Otavnik se tovrstnih tek
movanj udeležuje že vrsto let, vendar 
tako visoko kot lani še ni bil uvrščen. 
Leta 1992 je na regijskem prven
stvu v kategoriji avtobusov zasedel 1. 
mesto. V tej kategoriji pa se ponaša 
tudi z lepim številom drugih mest. 
Zelo je vesel, da mu je uspelo tokrat 
osvojiti kar štiri pokale hkrati: dva za 
prvo in dva za drugo mesto. Tako je 
postal tudi najuspešnejši tekmovalec 
lanskoletnega državnega prvenstva in 
prvenstva ZŠAM Slovenije.

D. Naraglav

Šestdeset let 
v dobrem in slabem

Vsako življenje je zgodba 
zase. Že več kot 60 let jo skupaj 
pišeta Ignac in Marija Zupanec 
iz Griž. V mesecu decembru 
2004 sta  obeležila biserno 
poroko, šestdeset let skupnega 
življenja ali 21.900 lepih in 
manj lepih dni, ki so bogatili 
in utrjevali njuno zakonsko 
zvezo. Ob visokem zakonskem 
jubileju so ju obiskali tudi 
predstavniki KS Griže.

Marija, ki je domačinka, se je 
rodila leta 1923 očetu Jakobu in 
mami Ivanki Golavšek. V družini je 
bilo pet otrok. Oče je bil po poklicu 
čevljar, vendar je večino delovnih 
let preživel v Rudniku Zabukovica. 
Mama Ivana je gospodinjila in skrbe
la za otroke. Marija je osnovno šolo 
obiskovala v Grižah in Žalcu, kjer 
se je izučila za šiviljo. Pri dvajsetih 
letih je spoznala Ignaca Zupanca, 
ki se je rodil leta 1921 v Rogaški 
Slatini očetu Alojzu in mami Mariji. 
Odraščal je na kmetiji skupaj s tremi 
brati in dvema sestrama. Izučil se je

za krojača. Z Marijo sta se spoznala 
v Rogaški Slatini, kjer je živela njena 
teta. Ljubezen in delo sta ga kmalu 
pripeljala v Savinjsko dolino. V času 
vojne sta morala Marija in Ignac 
oditi v delovno taborišče v Leoben 
v Avstrijo, kjer sta se 16. decembra 
1944 tudi poročila. Po vojni sta se 
vrnila na Marijin dom v Griže. V 
zakonu sta se jima rodila hči Iga in 
sin Dani.

Denar za življenje sta si služila s 
šivanjem. Ignac je imel 20 let obrtno 
dejavnost v Žalcu, pri njem pa je bila 
zaposlena tudi Marija. Leta 1974 
se je zaradi posledic kapi Ignac 
invalidsko upokojil. Glavno breme je 
morala prevzeti Marija, ki še danes 
rada kaj zašije.

Šestdeset let skupnega življenja je 
hitro minilo. Bilo je vsega po malem: 
zanimivo, veselo, pa kdaj tudi težko 
in žalostno. Skupaj sta zmogla vse 
težave, hkrati pa ostala vesela in 
ponosna. Jesen življenja jima lepšajo 
vnukinje in vnuki.

D. Naraglav

Marija in Ignac Zupanec skupaj v dobrem in slabem že 60 let

Franc Kumer je  obiskovalce tokrat pričakal v postelji

Na obisku pri najstarejših
Župan občine Tabor Vilko 

Jazbinšek je s predsednikom in 
tajnico Društva upokojencev 
Tabor Tonetom Kozmeljem in 
Elico Veber obiskal najstarejšo 
občanko in  n a js ta re jše g a  
občana njihove občine in jima 
zaželel zdravja v letu 2005.

Marija Pepel, ki je 6. decembra 
2004 praznovala 93. rojstni dan, se 
je rodila kot drugi otrok v družini 
z devetimi otroki v Žekovcu pri 
Mozirju. Leta 1947 se je poročila 
na Pepelovo domačijo v Ojstriško 
vas. Njen mož je bil poznan obrtnik - 
mehanik. V zakonu sta se jima rodili 
hčeri Marija in Fanika. Leta 1984 
je mož umrl in s hčerjo od takrat 
živita sami.

Od Pepelovih se je delegacija z 
županom odpeljala do domačije 
Franca Kumra v Kaplo, ki je s 94 
leti in štirimi meseci tudi najstarejši 
občan občine Tabor, bolezen ga je 
zadnje leto priklenila na posteljo in 
je tako povsem odvisen od pomoči 
družinskih članov, še posebno od 
hčere Brede, ki z vso ljubeznijo 
skrbi za očeta. Vse svoje življenje je 
bil Franc tesno povezan z naravo. Bil

je aktiven lovec, predvsem pa zelo 
spoštovan in poznan preparator, ki 
je to delo z velikim veseljem opravljal 
kar 60 let.

Njegova življenjska zgodba se 
začenja v premožni in podjetni 
Pihelbirtovi družini. Pred vojno 
so imeli veliko kmetijo in znano 
izletniško gostilno ob glavni cesti 
med Celjem in Ljubljano. Bill so 
zavedni Slovenci in zato so jih Nemci 
zaprli. Franc je vojno preživel v kon
centracijskem taborišču Dachau. Po 
vojni je bila njihova domačija nacio
nalizirana za namene državnega 
kmetijskega posestva. Franc se je 
kmalu po vojni poročil in si na 
majhnem delu nekdaj velike kmeti
je zgradil novo hišo in gospodar
sko poslopje in tako zaživel novo 
življenje, ki ga je polepšala hči 
Breda. Leta 1984 je ovdovel, svoje 
življenje pa je še naprej zapolnjeval s 
preparatorstvom in v sožitju s hčerjo 
in vnukoma.

S svojo vedrino in optimizmom 
ostaja eden tistih ljudi, ki so kot 
knjiga spominov, človek, s katerim 
se je prijetno pogovarjali.

D. Naraglav

zabavne glasbe. Od takrat do sedaj se 
jih je nabralo že skoraj štiristo. Poleg 
tega je avtor oziroma soavtor več kot 
tristo skladb te glasbene zvrsti za 
vrsto različnih zasedh. S polkami in 
valčki je povezan tudi drugače, saj je v 
devetdesetih pisal za revijo Stop, zdaj 
pa je sodelavec revij Slovenija, Svet 
in Vikend. Poleg tega je bil sedem let 
redaktor in voditelj oddaj Po domače 
ter Slovenska polka in valček na 
Televiziji Slovenija, v zadnjih letih pa 
je njegova nova ljubezen, kot pravi 
sam, postal radio. Na Radiu Celje 
pripravlja in vodi tedensko oddajo s 
slovensko ljudsko glasbo Pesem slo
venske dežele.

In kaj bo Jože počel sedaj, ko je za 
njim petdesetletni jubilej? “Leta niso 
važna, ampak le srce, kar tudi pojem 
v eni od svojih novih pesmi. Vsekakor 
pa upam na uspešno nadaljevanje. 
Idej in volje mi ne manjka.”

D. Naraglav

Dolina Savinje ob življenjskem 
in glasbenem jubileju

Jože Galič in Glasba iz Slovenije

Znani glasbenik Jože Galič se 
je v nedeljo sr ečal z Abrahamom. 
Hkrati s tem življenjskim jubi
lejem je obeležil tudi 30-letnico 
svojega bogatega in vsestran
skega glasbenega delovanja. 
Kot se za glasbenika spodobi, 
je jubileja proslavil s kon
certom in tudi z izdajo nove 
CD plošče z naslovom Dolina 
Savinje. Besedila in glasba za 
vseh dvanajst skladb so njegovo 
delo, avtorji priredb pa so žena

Cita ter Matej Kovačič in Jože 
Burnik.

Predstavitev CD plošče je bila v 
okviru njegovega jubilejnega koncerta 
minuli petek v dvorani Hmeljarskega 
doma v Šempetru, v kraju, kjer je 
začel svojo glasbeno pot in kjer živi 
z družino še danes. Poleg njego
vega ansambla Jože Galič & Glasba 
iz Slovenije so na koncertu nastopili 
glasbeni gosti, s katerimi Jože Galič 
sodeluje na različne načine. To so

bili ansambli Braneta Klavžarja, Petra 
Finka, Svetlin, Igor in Zlati zvoki, 
Iskrice in Modrijani. Poleg njih sta 
nastopila še družina Galič in glasbe- 
no-humoristični duet Klobasekov Pepi 
in Podhomski Joža. Prireditev je vodil 
Jože Galič sam, ki je koncert popestril 
še z nekaj najzanimivejšimi odlomki 
iz njegove knjige Zaradi pesmi, ki bo 
izšla v jeseni.

V teh januarskih dneh mineva torej 
trideset let, kar je Jože Galič doživel 
prvo studijsko snemanje narodno-
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Diana ponovno radodarna
Tudi v začetku letošnjega 

leta so se pred dvorcem Novo 
Celje zbrali lovci I I) Žalec in LD 
Gozdnik Griže, da na skupnem 
lovu na pernato divjad preiz
kusijo svojo srečo in radodar
nost boginje lova Diane. Ta jim 
je bila kar naklonjena in jim 
dala dokaj bogat ulov. Zanj so se 
ji zahvalili po lovskih običajih. 
Sicer pa je bil ulov drugotnega 
pomena, saj je lovstvo že dolgo 
bistveno več kot le streljanje 
divjadi. Pomembnejše od tega 
je sobivanje z naravo in skrb za 
divjad ter njeno ohranitev.

občinske uprave Stojan Praprotnik. 
Prisluhnili so Savinjskim rogistom, 
ki so naznanili začetek novoletnega 
lova. Lovcem je spregovoril predsed
nik ID Žalec Rudi Janežič, župan 
Lojze Posedel pa je dejal, da je zelo 
vesel, da se nadaljuje pred leti začeto 
lovsko druženje.

Izpred dvorca so se lovci podali 
na območje Savinje, v bližino pod
jetja Nivo, od koder so frontalno 
krenili proti čistilni napravi v Kasazah. 
Bilo je precej pokanja in kljub 
marsikakšnemu zgrešenemu strelu je 
bil ulov kar dober. Nekateri so imeli 
več sreče, drugi manj, večina pa je lov

Lovci pri pripravi svoje malice

Po jutranjem  okrepčilu na pot do lovskega revirja ob Savinji

Janko Stebemak

Življenjskega prostora za divjad je 
čedalje manj in brez nenehne skrbi 
zanjo ter gojitvenimi vlaganji si težko 
predstavljamo, kako bo s to divjadjo 
v prihodnje.”

Rudi Janežič: “Mislim, da je 
današnji lov zelo dobro uspel, vreme 
nam je bilo dokaj naklonjeno, čeprav 
bi vsi raje videli, če bi bilo vsaj malo 
snega ali pa vsaj pomrznjena tla. 
Zaradi dokaj ugodnega vremena so se 
danes lova lahko udeležili tudi starejši 
lovci. Razpoloženje na lovu kot po 
njem je enkratno in kar greh bi bil, 
če s to tradicijo ne bi nadaljevali. 
Naša lovska družina ima podoben 
tovariški in družaben lov že vrsto let 
z LD Polzela, štiri leta pa imamo ta 
novoletni lov tudi z LD Gozdnik Griže. 
Mislim, da je lepo in koristno, da tako 
sodelujemo med sabo, saj nas družijo 
isti interesi, zlasti pa skrb za ohranitev 
divjadi in uplenjanje samo tiste div
jadi, ki je ostarela ali prešibka za svoj 
obstanek ter nadaljnjo reprodukcijo. 
Kar uplenimo je v bistvu gojitvenega 
izvora, torej tisto, kar ni primerno 
za premagovanje pogojev življenja v 
naravi. Tudi danes uplenjeni fazani 
so gojitveni in ne bi imeli velikih 
možnosti preživetja.”

D. Naraglav

končala brez uplenitve.
Malo pred poldnevom so se lovci 

znova zbrali pred dvorcem in na 
da položili 31 fazanov, kar je bila 
skupna bera lova. Na prvem lovu 
leta 2002 so ustrelili 29 fazanov, leta 
2003 je lov zaradi hude zime odpadel, 
v letu 2004 pa so uplenili 26 faza
nov. Sledil je tradicionalni pozdrav 
lovini s Savinjskimi rogisti, nato pa se 
je pričelo prijetno druženje ob treh 
tabornih ognjih in pečenju malice.

In kako so letošnji lov in druženje 
ocenili vodja lova Janko Stebemak, 
predsednik LD Gozdnik Griže Ivi 
Krašovec in predsednik LD Žalec Rudi 
Janežič?

Janko Stebemak: “Lov je potekal 
tako, kot smo se dogovorili, in ni 
bilo nobenih problemov. Škoda je 
le, da ni bilo snega, saj bi bil v zim
ski iddi lov bistveno bolj zanimiv. 
Tla so bila blatna in zato hoja ni 
bila tako prijetna kot po zamrz
njenih in zasneženih deh. Sicer pa 
moramo bid lovci vajeni vsega. Na 
lovu smo imeli za plašenje divjadi in 
prinašanje ustreljenih fazanov tri pse

pdčarje, dva kratkodlaka in enega 
ostrodlakega psa, zlatega prinašalca 
in lovskega terierja. Vsi so odlično 
opravili svojo nalogo. Tovrstni lov 
je res namenjen predvsem draženju 
lovcev dveh lovskih družin in gostom. 
Postal je tradicionalen in upam, da 
bo tako tudi v bodoče. Prihodnje leto 
bomo obeležili že petletni jubilej in 
v ta namen bomo dodah še kakšno 
novost.”

Ivi Krašovec: “Lahko rečem, da 
sem zelo vesel, da je pred led prišlo 
do odločitve za novoletni lov. Lov je 
bd organizacijsko zelo dobro izpeljan 
in organizatorjem je treba izreči vso 
pohvalo. Draženje med družinama 
je vedno zelo prijetno in upam, da 
bo tako tudi v prihodnje. Naša LD

Ivi Krasove

upravlja z okrog 2500 hektarji lovnih 
površin, od Savinje do Šmohorja in 
Mrzlice. Po številu hektarjev sodimo 
med manjše LD v Sloveniji, so pa 
naša lovišča bogata z raznovrstno 
divjadjo. Današnji ulov je bil zelo 
dober, saj je poljski lov poglavje zase.

V mrzlem jasnem jutru se je pred 
dvorcem zbralo približno 70 lovcev. 
Mnogi so si najprej segli v roke 
in drug drugemu zaželeli zdravja 
in sreče v novem letu. Za prijetno 
vzdušje so s toplim čajem, kavo in še 
čim bolj konkretnim poskrbeli lovski 
intendanti. Vodja lova je bil Janko 
Stebemak iz LD Žalec, ki je poleg 
lovcev pozdravil goste, med kate
rimi so bili tudi župan Lojze Posedel, 
podžupan Janko Kos in direktor

Rudi Janežič

Ob okroglem jubileju 
postal poslanec

Tako bi lahko rekli za Ivana 
Jelena iz Ponikve, ki je svojo dol
goletno aktivistično, društveno 
in politično delo pred okroglini 
60-letnim življenjskim jubile
jem okronal še s poslansko 
funkcijo. Najbrž do nedavnega 
o njej ni razmišljal, vendar ker 
je kot upokojenec bil politično 
aktiven v stranki Desus, je bila 
to že kar nekakšna logična 
posledica odločitve za kandi
daturo za poslanca Državnega 
zbora. Kot kandidat je uspel na 
volitvah in tako sedaj že piše 
novo poglavje v knjigo svojega 
življenja.

Kako bogat je njegov življenjski 
mozaik, kaj vse je počel in naredil,

kje vse se je udejstvoval, kako je 
izbral svojo življenjsko sopotnico, 
kako dolgo se je z njo spogledoval, 
kako sta ga in ga še doživljata njego
va otroka, hčerka in sin, kako so ga 
doživljali njegovi krajani, prijatelji , 
znanci in še veliko dragega pa je bilo 
mogoče izvedeti na praznovanju nje
govega jubileja v dvorani Zadružnega 
doma na Ponikvi. Sicer pa ta petkov 
večer ni bil le golo govoričenje, 
pitje in veseljačenje z dobrotami 
obloženimi mizami, ampak tudi pri
jeten kulturni dogodek.

Zgodil se je kot presenečenje, 
kot zahvala Ivanu za njegovo dose
danje delo, kot svojstvena čestitka 
prijatelju. Najprej so za to poskrbeti

pevci MPZ Ponikva pri katerih Ivan 
tudi poje. Slednji so biti v dvorani že 
od vsega začetka skupaj s športniki 
DU Ponikva s katerimi je Ivan osvo
jil 1. mesto med DÜ občine Žalec, 
člani sveta KS Ponikva, ki so skupaj 
z Ivanom marsikaj postoriti za svoj 
kraj in s sorodniki ter drugimi pova
bljenimi. Skupno jih je bilo okrog 
100. Ta številka pa se je še bist

veno povečala, ko so na oder priple
sali plesni pari folklorne skupine 
Ponikva, ki jih vodi Majda Kričej in 
ko so se na odru znašli harmoni
karji DU Vrbje na čelu z Alfonzom 
Lesjakom.

Tokratni večer, ki se je poteg
nil v zgodnje jutro, pa je bil tudi 
poln humorja in glasbe za katero je 
neumorno skrbel Miro Klinc, ozi-

Ivan Jelen skupaj s člani sveta KS Ponikva nazdravlja z  vinom, ki so mu ga 
le-ti prinesli za vsako leto življenja po en liter

Urša namesto 
raja v peklu

Minuli božično-novoletni 
prazniki so v tisoče družin v 
mnogih krajih sveta prinesli 
neizmerno žalost, hudo skrb, 
pa tudi trenutke sreče, če se 
je izkazalo, da njihovi ljubljeni 
niso postale žrtve uničujoče
ga morskega vala - cunami- 
ja, ki je po zadnjih podatkih 
zahteval že več kot 250 tisoč 
življenj. Med njimi je tudi nekaj 
tisoč Evropejcev, ki so bili 26. 
decembra lani na dopustu v 
teh eksootičnih krajih, tako 
pogosto poimenovanih rajske 
dežele. Med mrtvimi bi lahko 
bili tudi Slovenci, saj jih je bilo 
v jugovzhodni Aziji več 
kot 300. Ena izmed njih 
je bila Urša Kupec iz Sv. 
Lovrenca pri Preboldu, ki 
je tja odšla iz Kitajske, 
kjer trenutno dela in živi.

Pred dnevi smo obiskati 
njeno mamo Heleno, očeta 
Milana in staro mamo Pepco, 
ki so še vedno pod vtisom 
katastrofe, ki jim vse do 
sporočila, da je hčerka živa 
in zdrava, naredila življenje 
prav peklensko. Praznično 
vzdušje se je spremenilo v 
žalost in čakanje, brez span
ca, z edinim upanjem, da je 
preživela. Tudi po odrešilni 
vesti, da je z njo vse v redu, 
niso mogli vzpostaviti povsem 
norm alnega družinskega 
življenja. Mama še danes ne 
more zadržati solz, ko govori 
o teh trenutkih negotovosti 
in o času tisočih molitev z 
eno samo željo, da sta Urša 
in njen fant živa in zdrava.
Usoda je bila na njuni strani, 
kajti prav ta dan sta se odpravila na 
izlet v notranjost otoka in tako ušla 
usodnemu cunamiju, ki je uničil tudi 
njun hotel v turističnem Puketu. Na 
tisoče domačinov in turistov te sreče 
ni imelo. Z mnogimi sta se videla še 
nekaj ur pred tem, ob povratku pa 
sta morala hoditi preko njihovih tru
pel in doživljati tragedijo, ki jo niti v 
najhujših sanjah in celo na filmu ni 
mogoče videti.

Pri Kupčevih starša na zemljevidu 
kažeta, kje na Kitajskem živi njihova 
Urša. Tja je prvič odšla že pred leti 
zaradi študija, saj je na Filozofski 
fakulteti v Ljubljani študirala 
sinologijo oziroma kitajščino in 
nemški jezik. Da so jeziki njena 
ljubezen, dokazuje tudi to, da tekoče 
govori še angleško in fakultativno 
špansko.

“Urška je že od nekdaj zelo 
vedoželjna in zainteresirana za znan
je tujih jezikov. Po osnovni šoti v 
Preboldu je obiskovala Gimnazijo 
Karla Destovnika Kajuha v Celju, 
nato pa se vpisala na Filozofsko 
fakulteto. Tam je predlansko leto 
diplomirala in postala univerzitetni 
profesor nemškega jezika. Lani je 
diplomirala še iz kitajskega jezika.

roma njegov Klobasekov Pepi. V 
samem programu Mira Klinca pa 
se je tokrat znašel še “duhovnik”, 
ki je z zamudo blagoslovil mošt v 
vino. Seveda pa ob vsem tem vesel
jačenju in kulturi ni manjkalo velike 
torte in vsemogočih daril, ki bodo,

Ko je začela s študijem kitajščine, 
je dva meseca živela v kitajskem 
mestu Cengdu. Na Kitajsko se je 
odpravila tudi po končanem študiju 
in eno leto preživela na fakulteti v 
mestu Kunming. Med tem časom je 
z nahrbtnikom prepotovala Tajsko 
in Laos. V Honkongu je ob vrnitvi 
z enoletnega študija srečala svojega 
sedanjega fanta iz Oberrida v Švici, 
ki je imel na Kitajskem svoje pod
jetje. Ker sam ni znal kitajsko, jo je 
prosil, da bi se zaposlila pri njem in 
mu pomagala pri postih. Ostala sta v 
stikih in po dveh mesecih je odšla k 
njemu ter ostala pol leta. Potem je 
naredila diplomo in sedaj je tam že

vse od takrat,” pravi mama Helena, 
oče Milan pa doda: “Odkar se pozna
ta in živita skupaj, sta božično-novo- 
letne praznike preživela v kakšnih 
eksotičnih krajih. Tako sta bila na 
Adamsovih otokih v bližini Tajske 
in v Vietnamu, lanskoletne praznike 
pa sta sprva nameravala preživeti na 
Filipinih, a je bilo nekaj težav z vizo, 
tako da sta se skoraj v zadnjem tre
nutku odločila za Puket na Tajskem. 
Tja sta prišla dan pred katastrofo. 
Naselila sta se v hotelu kakšnih 400 
metrov od obale, saj so biti vsi hoteti 
bliže obale popolnoma zasedeni. 
Ker sta želela spoznati deželo tudi v 
njeni notranjosti, sta se odločila za 
izlet. Prav ta odločitev jima je najbrž 
rešila življenje, saj bi bila sicer zago
tovo nekje na obali in v središču 
katastrofe.”

Tako Helena in Milan Kupec, 
bo lj p o d ro b n o  pa bom o o 
tamkajšnjih dogodkih izvedeti od 
Urške, ki je včeraj prišla domov 
na štirinajstdnevni dopust in tako 
potolažila svoja starša, staro mamo, 
brata in vse, ki so trepetati za njeno 
usodo. O tem pa v naslednji številki 
Utripa.

D. Naraglav

vsaj nekatera, nepozaben spomin 
na ta dogodek, ki mu je malo čez 
polnoč s poglobljenimi mislimi dal 
svoj prispevek tudi podžupan občine 
Žalec Janko Kos.

D. Naraglav



26 januar 2005 N » *»  DEDIŠČINA

Slovenska ljudska pesem včeraj, danes in jutri
V Sloveniji in zam ejstvu 

deluje mnogo skupin in posa
meznikov, ki se z ljudskim 
petjem ukvarjajo dokaj inten
zivno. Da bi njihovo delo dobi- 
ilo še več zagona predvsem pa 
strokovno in znanstveno pod
lago, je vsakršna aktivnost v 
tej smeri nadvse pomembna in 
dobrodošla. Tega se zavedajo 
tudi v Kulturno-prosvetnem 
društvu Šešče, kjer deluje sku
pina ljudskih pevcev Prijatelji 6- 
Še. Prav slednji so dali pobudo 
za organizacijo simpozija o slov
enski ljudski pesmi v Preboldu. 
Skupaj s Kulturnim društvom 
Šešče in Občino Prebold, ki je 
prevzela pokroviteljstvo, so 15. 
januarja v preboldskem hotelu 
organizirali enodnevni medn
arodni simpozij o slovenski 
ljudski pesmi.

Na simpoziju je dr. Marko Terseglav 
iz Glasbeno narodopisnega inštituta 
ZRC SAZU Ljubljana govoril o sloven
ski ljudski pesmi, njenih značilnostih 
in posebnostih ter njenem mestu v 
evropskem kulturnem prostoru. 
Bogdana Herman, ki brez glasbene 
spremljave poje v glavnem tiste slo
venske ljudske pesmi, ki obstajajo 
v notnih zapisih, je spregovorila o 
tem, kaj nam pove stara ljudska 
pesem danes. Mag. Engelbert Logar iz 
Instituta fur Musiketehnologie Graz je 
predaval o slovenski vojaški pesmi s 
poudarkom na pesmih, ki so nasta
jale na ozemlju slovenske Koroške. 
Predstavil je tudi primerjave med pes
mimi na zgoščenki skupine ljudskih 
pevcev Prijatelji 6- Še, ki so jo izdali 
konec lanskega leta.

Vsi predavatelji so svoja predavan
ja podkrepili s številnimi primeri in 
zvočnimi zapisi, ki so k petju priteg
nili vse prisotne. Udeleženci simpozija 
iz vseh koncev Slovenije so spoznali 
in izvedeli mnogo novega o ljudskem 
petju, njegovi zgodovini, kaj ljudska 
pesem sploh je, kdaj lahko rečemo, 
da to je, kakšna je glasbena govorica 
ljudskega petja in še vrsto drugih 
zanimivosti, ki jih večina ni poznala.

Dr. Marko Terseglav je v uvodnem

delu svojega predavanja povedal, da 
je odkritje ljudskega pesništva konec 
18. in v začetku 19. stoletja prineslo 
spoznanje, da se preko spontane, 
nešolane ljudske kulture da priti do 
zanimivih zgodovinskih, jezikovno- 
stilističnih, glasbenih, družbenih 
in funkcijskih značilnosti ter do 
specifične podobe etničnih skupin in 
njihove kulturno-zgodovinske tradici
je in življenja. Ljudska kultura je post
ala ustna zgodovina neke skupnosti. 
Enak pomen za etnično identiteto 
ima ljudska pesem še danes, pravi dr. 
Terseglav in dodaja, da se danes tega 
mogoče ne zavedamo, saj gledamo v

vorice same ljudska pesem pozna še 
glasbeno govorico, ki je prav tako 
specifična kot jezik sam. Včasih le 
glasbena govorica predstavlja etnično 
identiteto oziroma specifiko. Nekatere 
etnije ali narodi, ki so izgubile svoj 
jezik in se mogoče asimilirale v 
druge, so še vedno lahko razpoznavni 
v svoji specifični glasbeni govorici, 
po kateri se ločijo od drugih etnij 
ali narodov. Ljudska pesem je veči
noma peta pesem in poleg specifične 
glasbene govorice ponuja še vpogled 
v glasbeno zgodovino in v razvoj 
glasbenih oblik. Kakor v jezikovnem 
pogledu je Slovenija “dialektološko”

podrobneje spregovoril še o ver
znih posebnostih slovenskih ljudskih 
pesmi, o ritmu, ki je značilen za našo 
ljudsko pesem, o podrobnostih, ki so 
najbolj pomembne za določitev ljud
ske glasbe različnih etnij, o spremem
bah, ki se dogajajo v ljudski kulturi, 
o ljudski pesmi danes in slo-venski 
ljudski pesmi v Evropi.

Pevka Bogdana Herman je v mar
sičem potrdila svojega predhodnika, 
sicer pa je bilo njeno predavanje 
namenjeno predvsem petju za vsak 
dan. V uvodnem delu je postregla 
z avtobiografskimi doživetji iz svoje 
mladosti in raznimi primeri svoje-

Bogdana Herman med svojim predavanjem, k i sta mu z  zanimanjem prisluhnila tudi mag. Englbert Logar in dr. Marko 
Terseglav, k i sedita v prvih dveh klopeh

spontani ljudski kulturi le preteklosti. 
“Vendar se prav v današnji globalni 
družbi znova kaže potreba po negov
anju in ohranjanju ljudskega izročila, 
saj je le-to zaradi svojih zakonitosti 
in specifične notranje logike najbolj 
relavantni kazalec specifične etnične 
identitete. Na to opozarja UNESCO, 
ki tudi nas Slovence opozarja, da 
bomo v Evropi lahko preživeli in se 
dokazali le s specifično, to je ljudsko 
kulturo in ne toliko z univerzalno, ki 
je skupna vsem narodom in etnijam 
tega sveta.”

Dr. Marko Terseglav je o ljudskem 
pesništvu povedal: “Ljudsko pesništvo 
pozna več vrst “govoric”, značilnosti 
in povednosti. Poleg jezika in go-

razčlenjena tudi v glasbi. Ne sicer tako 
razdrobljeno kot je to pri živi gov
orici, a vendar. Ta glasbena narečja 
je Marolt poimenoval glasbena naz- 
vočja. Pri nas naj bi bila tri. Prvo 
področje s triglasnim petjem zajema 
široko območje od Trsta do Brežic in 
Maribora. Drugo nazvočje ali območje 
je prostor štiri ali petglasnega petja, 
ki zajema pretežno slovenski alpski 
svet (severna Primorska, Koroška, 
severna Gorenjska in severozahodna 
Štajerska s Savinjsko dolino). Tretji 
je prostor panonskega nazvočja in 
zajema Prekmurje, del Slovenskih 
goric in Belo Krajino, kjer se poje 
dvoglasno.”

Tako dr. Terseglav, ki je sicer

Netopirji nočni prebivalci sveta
Ko zvečer mnoge živali počiva

jo, začnejo netopirji šele vzleta
vati. Netopirji so edini sesalci, 
ki lahko letijo. So ponočnjaki s 
kožnato letalno mreno, ki jim 
omogoča frfotajoč let. Večina vrst 
je žužkojedih in lovijo nočne me
tulje in druge letajoče žuželke. 
Nekatere vrste pa se prehranju
jejo s sadjem, pelodom, ribami 
ter malimi sesalci in plazilci.

Večinoma skotijo enkrat na leto 
po enega ali dva mladiča. Ti ostanejo 
ponoči, ko njihove mame odletijo na 
lov, v skrivališču. Zgnetejo se tesno 
skupaj, da jim je toplo. Poznamo skoraj 
1000 različnih vrst netopirjev, med njimi 
podkovnjake, gladkonose in dolgorepe 
netopirje. Čeprav obsegajo kar četrtino 
sesalčjih vrst, jih mnogi ljudje sploh 
še niso videli. Danes so mnoge vrste 
netopirjev že redke. Človek uničuje 
njihova mirovališča, območja, kjer se 
prehranjujejo, pa spreminja v obde
lovalne površine ali jih zaziduje. V 
svem in tudi v Sloveniji obstaja vrsta 
raznih organizacij, ki se ukvarjajo s 
preživetjem in ohranitvijo te živalske 
vrste. Ukrepe za njihovo zaščito pa so

marsikje uredili že tudi na državnem 
nivoju. Na primer v veliki Britaniji so 
zavarovane vse vrste netopirjev pa tudi 
njihova mirovališča. V Sloveniji poz
namo dve vrsti netopirjev iz rodu pod- 
kovnjakov, in sicer malega in velikega 
podkovnjaka, ki za svoje mirovališče ali 
prezimovališče najpogosteje uporabljata 
podzemne jame, kjer je temperatura več 
ali manj konstantna preko celega leta. Z 
njimi se zlasti srečujemo jamarji in so 
včasih nekje globoko v podzemlju edini 
naš “sorodnik” med sesalci.

Pri netopirjih pa je edinstvena tudi

njihova orientacija za letenje, lov
ljenje in izogibanje preprekam. To jim 
omogoča tako imenovana eholokacija. 
Med letom se oglašajo s klikitajočimi in 
cvrčečimi glasovi, katerih toni so tako 
visoki, da jih človek sploh ne sliši. Ti 
glasovi se potem odbijajo od bližnjih 
predmetov, na primer metulja, drevesa, 
stene v jami. Netopir prestreže odboj 
z velikimi, naprej usmerjenimi uhlji. V 
delcu sekunde si ustvari predstavo o 
velikosti predmeta, njegovi oddaljenosti
in smen.

D. N.

Netopirji - mali podkovnjaki v času mirovanja oziroma prezimovanja v 
Kostanjeviški jam i

ga petja ob različnih priložnostih. 
Spregovorila je o petju ob raznih 
gospodinjskih in kmečkih opravilih, 
petju, ki smo mu danes priča na 
raznih izletih v avtobusu, planinskih 
kočah, petju v neštetih pevskih zborih 
... Ob tem je poudarila, da danes 
poje malokdo sam zase, vendar je 
takšno petje, ki je marsikdaj izraz 
nemira, pomirjajoče, skorajda terape
vtsko. “Ljudsko petje je že takšno, pa 
če še tako pojemo popevke ali arije,” 
pravi Bogdana Herman in nadaljuje: 
“Dve leti sem sodelovala v vrsti kon
certov pod naslovom Rastoča knjiga. 
Poskušali smo razpoznati, kakšna je 
razlika med menoj, ki nisem ljudska 
pevka, med pevci iz različnih sloven
skih vasi, ki delajo samo na zemlji 
ali pa poleg tega tudi v službi, in

šolanimi pevci. Poglavitna razlika je 
v vzdušju, ki ga ustvarja - četudi na 
odru - pravo ljudsko petje. Že izgo
vorjava je imenitna. Četudi v knjižni 
slovenščini je izgovorjava narečno, 
torej pokrajinsko obarvana, kar daje 
pesmi poseben lesk.”

V nadaljevanju je Bogdana Herman 
postregla z nekaj zanimivimi posnetki 
svojega petja. Ob zaključku pa še 
povedala: “Ljudska pesem s svojimi 
glasbenimi, torej melodičnimi in rit
mičnimi pa tudi tekstovnimi obrazci 
vzpostavlja brez števila povezav s pra- 
spominom vsake naše celice, s svetovi 
naših zaznav, misli, predstav, pa tudi 
naših želja in elementarnih potreb na 
eni strani in s svetovi naših prednikov, 
najbrž tudi s svetovi osončja na drugi. 
S svojim izjemno močnim nezaved
nim vplivom bistveno vpliva na našo 
kreativnost, odprtost, prilagodlji
vost, zmožnost vživljanja. V sebi nosi 
elemente univerzalnosti človeškega 
življenjain mišljenja, tako značilne tudi 
za ljudske pravljice. Zdaj, ko se nikjer 
več ne moremo izogniti pojmu glo
balizacija, se je smiselno vprašati tudi 
po razlikah in podobnostih ljudskih 
pesmi. Razlike so velike, podobnosti 
prav tako. Zato po mojih izkušnjah 
tudi slovenska ljudska pesem po svem 
vzbuja veliko zanimanje - včasih celo 
nejeveren pogled. Doslej sem pela v 
devetnajstih državah in vedno brez 
izjeme se je zgodilo, da so se obisko
valci po koncertu želeli pogovarjati o 
našem izročilu. A tudi doma ni slabo, 
o čemer me prepričujejo nekatere 
izkušnje. Recimo iz Novega mesta, 
kjer sem imela v kulturnem domu 
Janeza Trdine glasbeno uro za okrog 
1000 otrok različnih starosti. Ko sem 
jih spodbujala, da so skupaj z mano 
peli karkoli, ne samo ljudske pesmi, 
sem bila presenečena nad tem, kako 
z veseljem so se tega lotili. Vzdušje 
je bilo imenitno in tudi zato lahko 
rečem, da bomo še peli ljudske pesmi 
in da bo slovenska ljudska pesem še 
naprej del našega uvida v svet velikih 
in malih dogodkov, naših odkritih in 
skritih čustev, strahov in veselja.”

Tudi mag. Englbert Logar je 
takšnega mnenja, hkrati pa poudarja, 
da je potrebno s slovensko ljudsko 
pesmijo samozavestno stopiti v evrop
ski kulturni prostor, saj bomo le tako 
ohranili svojo kulturno identiteto. Na 
avstrijskem Koroškem dajejo slo-ven- 
ski ljudski pesmi velik pomen. To 
so udeleženci lahko spoznali tudi na

osnovi zvezkov Pesmi in glasba iz 
južne Koroške, ki sta jih zbrala in 
uredila dr. Ludvik Karničar in mag. 
Englbert Logar. Doslej je bilo izdanih 
že trideset takšnih zvezkov. Večina teh 
zvezkov ima priložene zgoščenke s 
pesmimi. Prav tako je bilo izdanih več 
knjig iz serije Vsaka vas ima svoj glas. 
Tako so nastale tri knjige krajev Suha, 
Libeliče in Vogrče z naslovom Ljudske 
pesmi in kulturna zgodovina, poleg 
teh je še več knjig z naslovi Pripovedne 
in ljubezenske pesmi, Poskočne, sva
tovske, stanovske otroške pesmi, O 
deželi, krajih, ljudeh, naravi, različne 
rokopisne Beziča in Czigana in druge. 
Za vse to ima veliko zaslugo prav mag. 
Englbert Logar in Ludvik Karničar.

Sicer pa je mag. Logar v Preboldu 
udeležencem simpozija predstavil 
predvsem bogato zakladnico slo- ven
ske vojaške pesmi, od tega preko 30 
različnih pesmi, kot so Cesar kliče 
fante, Pri vojakih sabljico, doma ljubi
co, Fantje se zbirajo, daleč marširajo, 
Tam za turškim gričem, Soldaška 
popotnica, Radecki ima sivo glavo 
... Več pesmi so poslušali, nekaj pa 
so jih z mag. Logarjem tudi zapeli. 
Simpozij je tako postal prava glasbena 
delavnica.

V popoldanskem času je potekala 
razprava z vprašanji in odgovori pre
davateljev. Simpozij je bil res prijetno 
doživetje, za kar gre zasluga organi
zatorjem in predavateljem. In kako je 
z njim zadovoljen glavni pobudnik in 
organizator Januš Rasiewiecz? “Brez 
zadržkov lahko rečem, da je simpozij 
uspel. Zelo sem zadovoljen z obiskom 
in tudi z vso ostalo organizacijo. Vse 
je potekalo tako, kot sem si zamislil. 
Smisel tega simpozija je bil, začeti se 
pogovarjati o slovenski ljudski pesmi 
tudi na neakademski način. To smo 
dosegli. Na simpoziju so bili ljudje, 
ki se ukvarjajo z ljudsko pesmijo in 
tudi drugi, ki jih ta tematika zanima. 
Tako kot je že dejal dr. Terseglav, sem 
tudi jaz vesel, da je bil med nami ves 
čas tudi župan Vinko Debelak. Glede 
na dober odziv in izjemno prijetna in 
doživeta predavanja bomo s podporo 
občine s tovrstnimi simpoziji nad
aljevali tudi v prihodnje. S tem bomo 
prispevali pomemben delež k ohra
nitvi naše ljudske pesmi, ki je v tem 
globalnem svetu nadvse pomembna 
za prepoznavnost slovenskega naro
da in njegove identitete v veliki družini 
evropskih narodov.”

D. Naraglav

Vreme bo krojil Merkur
K ra tk o ro čn e  v rem enske 

napovedi m eteorologov so 
dandanes že zelo natančne in 
večinoma pravilne, nekdanja 
stoletna pravila in stari vre
menski pregovori pa se pogosto 
izkažejo za napačne. Če sodimo 
po lanskem božiču, nas letos 
čaka bela velika noč. Kaj pa 
o letu 2005 pravi Slovenska 
stoletna pratika iz leta 1969?

Da tudi stare vremenske napovedi 
niso čisto iz trte izvite, lahko sodimo 
po lanskem letu, ki mu je vladalo 
Sonce. Napovedano je bilo precej 
“mokro” leto in res je bilo prej več 
kot premalo dežja. Letošnje leto je 
v znamenju vremenskega vladarja 
Merkurja. Kakšno leto torej lahko 
pričakujemo?

Leto, ki mu vlada Merkur, je na 
splošno bolj suho kot vlažno, pa tudi 
bolj mrzlo kot toplo. Le redko je 
rodovitno, pravi stoletna pratika. Proti 
koncu marca sicer nastopi toplota, 
toda april je že od začetka do okoli 
24. suh, hladen in pust, nato pa pri

jazen in topel. Prvi majski dnevi so 
vprašljivi, sledi pa občasno toplo in 
lepo vreme. Pogosto pa je tudi druga 
polovica pomladi mrzla in nepri
jazna, kar ovira razcvetanje rastlin. 
Poleti pogosto dežuje. Lepe dneve 
med dežjem je potrebno izkoristiti za 
delo na poljih, da je vse pravočasno 
opravljeno.

V prvem delu jeseni je precej dežja, 
zgodaj pa se pojavi slana z zmrzaljo. V 
drugi polovici nastopi suho vreme, ki 
traja vse do začetka adventa, čeprav

vmes tudi malo porosi. Z jesenskimi 
opravili zato ne kaže preveč hiteti. 
Sneži na mokra tla, nato pa zamrzne.

Hud mraz in sneg trajata do febru
arja, ko se vreme spet nekoliko omili. 
Sredi februarja spet prične snežiti, 
hud mraz pa nato traja do prvih dni 
marca. Po kratki otoplitvi spet prične 
snežiti, hud mraz pa traja do konca 
marca. Poleg tega pa Slovenska stolet
na pratika ob koncu prihodnje zime 
napoveduje tudi huda neurja.

KR.

KEMIČNA ČISTILNICA ECO NOVA
SMREKARJEVA 1, CELJE Del.čas: 9-12,13-18; So: 7.30-12" 
ŠLANDROV TRG 23/a, ŽALEC Del.čas: 8-17"

NOVO, NOVO, NOVO !
SPREJEMNICA

MESTNI TRG 4, ŽALEC Delovni čas: 13-17" 

SODOBNO KEMIČNO ČIŠČENJE OBLAČIL 
IN IMPREGNACIJA SCOTCHGARD
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Nagradna križanka
Rešitve križanke, objavljene v decembrski številki Utripa - pokrovitelj 

MESARSTVO ČAS, ČAS ERVIN, s. p. Žalec:

DOBRE-MAIICE-IN-POSLOVNA-KOSIIA-EVROPSKI-INŠPEKTO^JI-V-MESARSTVU-ČAS-HRVAVICE- 
NAREZKI-ČAS-JE-ZLATO-IN-DOBRO-MESO.

Izžrebani nagrajenci:

1. Anica Vodušek, Efenkova 2, Žalec,
2. Florjan Pohole, Železno 12, Žalec, 3. Alenka Zmrzlikar, Derčeva 21, Ljubljana.

Nagrajenci prejmete potrdila o dvigu nagrade v uredništvu Utripa.

Nagradna križanka
Rešitve križanke, objavljene v decembrski številki Utripa - pokrovitelj 

PEKARNA POSTOJNA, SAVINSKI KRUHEK:

KRHKI-KEKSI-NAŠE-BABICE-POLZELSKA-BELA-ŠTURCA-SAVU\jSKE-TESTENINE.

Izžrebani nagrajenci:

1. Matic Pader, Migojnice 133, Griže,
2. Marija Šere, Lepa ul. 1., Šempeter, 3- Doroteja Krofi, Petrovče 171, Petrovče. 

Nagrajenci prejmete nagradne kupone v uredništvu Utripa.

Zakaj pepelnica?
Letošnji pust bo zgodaj, že 8. 

februarja. Pustu in pustnim 
norčijam sledi pepelnica, ki 
je začtek štiridesetdnevnega 
posta. In od kod izvira beseda 
pepelnica?

Beseda pepelnica izvira še iz 
starožidovskega obredja, ko so 
imeli navado, da so grešnike za 
pokoro oblekli v raševino in posuli 
s pepelom. Ta obred je prevzela tudi

krščanska cerkev, ki je pepeljenje 
ob koncu 11. stoletja celo uzako
nila. Pepelnična sreda namreč ni 
le začetek posta, ampak tudi čas 
premišljevanja in pokore. Tudi v 
naših krajih je na pepelnico živ 
običaj pokopa pusta, po torkovem 
pustnem karnevalu v Žalcu ga 
običajno pripravijo v Vrbju.

K. R.

N aslednja

štev ilka

Utripa

iz id e

2 3 . 2 . 2 0 0 5 .

UMETNA GNOJILA:
- NPK151515
- PK 010 30+0,2 b 
-PK  010 30-3-1 
-NPK 6 12 24
- NPK 8 20 30
- KAN Kutina
- KAN Madžarska
- UREA Kutina 40 kg
- UREA Madžarska

Nudimo brezplačno dostavo na dom.

Na zalogi imamo semensko koruzo proizvajalcev 
Pioneer, Syngenta in Agrosaat, katere ponujamo 
po predsezonskih cenah do 20.02.2005. 
Informacije o cenah in ostalih pogojih 
dobite v naših prodajalnah v:

PE Market - Kmetijska preskrba Šempeter 03 700 03 88 
PE Market - Kmetijska preskrba Trnava 03 572 6410

hn-nrmwMHiiiiHi'i u m  in n mniwwi iiiuniii mutili bi

TEHNIČNA TRGOVINA - SERVIS, d.o.o.
Gotovije 31, 3310 Žalec

tel. trgovina: 713 34 50, 52 faks.: 713 34 74, servis: 713 34 56 
delovni čas: od 8. do 20., sobota: od 8. do 15. ure

M 1 A Ü S Ä
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Novi predsednik 
sadjarjev

Društvo sadjarjev celjske 
regije, ki ima sedež v Žalcu, je 
imelo pred dnevi predavanje, 
letno skupščino in novole
tno srečanje. Pred skupščino 
sta Zlatka Gutman Kobal in 
Andrej Soršak iz Kmetijskega 
zavoda Maribor predavala na 
temo Tehnologija pridelave 
peškarjev.

Na skupščini je predsednik Andrej 
Aškerc med drugim povedal, da 
društvo združuje 60 članov iz celjske 
regije, ki imajo nekaj več kot 80 
hektarjev površin, posajenih s sad
nim drevjem. Lani so bili zelo delav

ni. Pripravili so več izobraževalnih 
srečanj in praktičnih prikazov 
rezi sadnega drevja ter strokovno 
ekskurzijo.

Po krajši razpravi so sprejeli plan 
dela za letošnje leto, ki ga je na 
skupščini predstavila Mira Vrisk, 
sprejeli, je pa precej podoben 
lanskemu. Ker so potekla že štiri 
leta od volitev v organe društva, so 
izvolili tudi nove člane upravnega 
in nadzornega odbora ter častnega 
razsodišča. Za novega predsednika 
so izvolili mag. Ivana Glušiča iz Arje 
vasi.

T. Tavčar

Novi predsednik mag. Ivan Glušič v svojem zares urejenem sadovnjaku

Dolžnosti uporabnikov 
fitofarmacevtskih 

sredstev
Kmetijstvo in z njim vsi, 

ki imamo tako ali drugače 
opravka z njim, v zadnjem 
obdobju vedno znova stojimo 
pred  novimi izzivi. Počasi, 
čeprav pogosto zelo težko, se 
vsi skupaj privajam o dejst-

Farma
VETERINARSKA

AMBULANTA

Podlog 1, 3311 Šempeter

Telefon, faks: (03) 700 15 75 

Dežurna služba: 050 646 202

Ambulantni čas: 
pon.- pet.:
7.00 - 9.00, 

17.00-18.00
sobota, nedelja:

7.00 - 9.00

vu, da moramo in bomo v 
prihodnje še bolj p rim ora
ni skoraj vsako dejanje na 
kmetiji zabeležiti in zabeležke 
shranjevati. Shranjujemo vso 
dokum entacijo  povezano s 
subvencijami, potne liste za 
živali, potrdila o udeležbi na 
različnih izobraževanjih, tisti, 
ki so vključeni v Slovenski 
km etijsko-okoljski program  
evidence o delovnih opravilih, 
račune, ...

V preteklih treh letih ste mnogi 
med vami, ki imate opravka s 
fitofarmacevtskimi sredstvi (v na
daljevanju FFS) že opravili 15-urna 
izobraževanja za izvajalce ukrepov 
zdravstvenega varstva rastlin. V 
sklopu tega in ostalih izobraževanj, 
prispevkov v različnih medijih in 
preko osebnega svetovanja smo vas 
seznanjali z obveznostmi izvajalcev 
ukrepov zdravstvenega varstva ras
tlin. Glede na to, da vas večina 
vsako leto uveljavlja subvencije v 
kmetijstvu in ste s tem obvezani, 
da pri kmetovanju poleg načel 
dobre kmetijske prakse upoštevate 
tudi načela dobrega gospodarja, 
ne bo odveč, če vas nekoliko bolj 
podrobno seznanimo z dolžnostmi 
uporabnikov FFS, ki jih predpisuje 
Pravilnik o dolžnostih uporabnikov 
fitofarmacevtskih sredstev, objavljen 
v Ur. 1. RS številka 62/2003-

O m enjeni p rav iln ik  do loča  
dolžnosti pravnih in fizičnih oseb 
pri uporabi FFS. Splošno velja, da

V Preboldu bodo postavili čebelnjak
V občini Prebold deluje veliko 

društev, ki bogatijo življenje 
prebivalcev in kraja. Med tisti
mi, ki morda niso toliko vidni, 
a vendar opravljajo pomemb
no poslanstvo, je Čebelarsko 
društvo Prebold. Deluje že več 
kot pol stoletja in se lahko 
pohvali z vrsto dosežkov. Prve 
dni januarja je imelo društvo 
občni zbor.

Na občnem zboru, ki so se ga 
udeležili tudi nekateri gostje iz sosed
njih čebelarskih društev, preboldski 
župnik Franc Serec in župan Občine 
Prebold Vinko Debelak, je najprej 
spregovoril predsednik društva Ivi 
Leber. Z zadovoljstvom je povedal, da 
jim je v minulem letu uspelo pridobiti 
šest novih članov. To je za društvo 
velikega pomena, saj bodo tako 
lažje in bolje uresničevali zastavljene

Z občnega zbora čebelarjev ČD Prebold

cilje. Teh jim v tem letu ne manjka, društveni čebelnjak.
saj bodo na zemljišču, ki jim ga je Čebelnjak bo imel posebno vlogo
odstopil preboldski župnik, postavili pri promociji čebelarstva, za pri

dobivanje mladih v društvo in tudi 
za pogostejše druženje čebelarjev. 
Prav tako naj bi prispeval svoj delež 
k turističnim zanimivostim kraja. 
Hkrati bo omogočal prikaz novih 
metod čebelarjenja in organizacijo 
čebelarskega krožka za mlade.

V nadaljevanju občnega zbora so o 
čebelarstvu in problemih, s katerimi 
se soočajo pri svojem delu, sprego
vorili še člani društva in predstavniki 
sosednjih čebelarskih družin. Župan 
Vinko Debelak je poudaril pomen 
čebelarstva in se čebelarjem zah
valil za prispevek, ki ga dajejo s 
svojimi čebelami kulturni krajini in 
živi naravi.

Občni zbor so zaključili s podeli- 
itvijo odlikovanja Antona Janša III. 
stopnje Dušanu Fricu, ki je bil do
lgoletni predsednik društva in ima 
veliko zaslug za uspešno delo in 
ohranitev tovrstne dejavnosti v kraju 
pod Žvajgo.

D. N.

Čebeljih družin vedno manj
Mesec januar je tudi čas let

nih konferenc in občnih zbo
rov. Med prvimi društvi v občini 
Polzela so se na rednem letnem 
občnem zboru sestali člani 
Čebelarskega društva Polzela, 
ki je eno najštevilčnejših v 
Savinjski dolini. Zbora sta se 
udeležila tudi častni predsed
nik Zveze čebelarskih društev 
Spodnje Savin jske do line  
Anton Rozman in tajnik Jani 
Puckmeister.

O delu lani in načrtih za letos je 
govoril predsednik Radivoj Verbnjak. 
Povedal je, da polzelsko čebelarsko 
društvo šteje 29 članov in ima okrog 
160 čebeljih družin, ki pa se zaradi 
bolezni iz leta v leto krčijo. Tako se 
je od leta 2001 število čebeljih družin 
zmanjšalo za kar sto. Lansko leto je 
bilo s pridelkom meda povprečno, 
čeprav so čebele najprej spremljale

razne bolezni in zajedavci, predvsem 
varoza.

Lani so izvedli tudi registracijo 
čebelnjakov in dobili registrske 
številke. Namen registra je zlasti pod

pora zaščiti kranjske čebele, zdravst
veno varstvo čebel, nadzor nad sub
vencijami v čebelarstvu ter podpora 
pašnemu redu. Pripravili so stro
kovni izlet v Maribor, kjer so obis

kali čebelarski center in čebelarje 
na Lovrencu na Pohorju, ti pa so 
pozneje obiskali Zvezo čebelarskih 
društev Spodnje Savinjske doline 
in društvo na Polzeli. Sodelovali so 
tudi na sejmu Dobrote s kmetij, se 
udeleževali predavanj in skrbeli za 
izobraževanje.

Vedno več skrbi čebelarjem pov
zročajo pesticidi in druga zaščitna 
sredstva, ki jih kmetje in sadjarji 
uporabljajo za gnojenje in zaščito 
poljščin ter sadnega drevja. Posledica 
tega so množične zastrupitve čebel v 
raznih delih Slovenije.

Program dela polzelskih čebelarjev 
v letošnjem letu je podoben lanske
mu. Ob občinskem prazniku bodo 
imeli dan odprtih vrat, pripravili 
bodo razstavo čebelarskih izdelkov 
in orodja za čebelarjenje, pritegniti 
bodo poskušali predvsem otroke ter 
dvigniti naravovarstveno zavest pri 
odraslih. Kupiti želijo infaktometer za 
merjenje vlage v medu, uredili bodo 
tudi okolico čebelarskega doma in 
opravili še druga manjša dela.

T. Tavčar
Z občnega zbora polzelskih čebelarjev.

mora uporabnik spoštovati načela 
dobre kmetijske prakse, varstva 
okolja, integriranega varstva rastlin 
in drugih postopkov, ki zagotav
ljajo najmanjšo možno uporabo FFS, 
tako da ne povzroči nedopustnega 
onesnaževanja okolja. Uporabnik 
mora skrbeti, da FFS ne pridejo v 
neposreden stik s človekom in da 
ne pride do zanašanja v vodotoke, 
jezera in druge vode, v podtalnico, v 
objekte za preskrbo s pitno vodo, na 
sosednje gojene rastline, zemljišča 
in skladišča kmetijskih proizvodov, v 
objekte za skladiščenje in predelavo 
rastlin ter objekte za rejo in oskrbo 
živali, če taka uporaba lahko ogrozi 
zdravje ljudi in živali.

V pravilniku so dorečene tudi 
dolžnosti glede pravilne uporabe, 
preprečevanja emisij, dodatno varst
vo čebel, uporabe FFS v bližini voda, 
dolžnosti vodenja evidenc, shran
jevanja FFS in ravnanja z odpadki 
FFS ter o dolžnosti obveščanja o 
nezaželenih vplivih FFS in nesrečah. 
Po določilih omenjenega pravilnika 
je vodenje evidenc o uporabi FFS na 
prostem ter v zaprtih in zavarovanih 
prostorih obvezno za tržne pride
lovalce rastlin za prehrano ljudi in 
živali, tržne pridelovalce okrasnih 
rastlin in pravne in fizične osebe, 
ki zatirajo škodljive organizme 
na nekmetijskih površinah ali pa 
dodelujejo ali razkužujejo semen
ski material kmetijskih rastlin. 
Podatke v evidence vpisuje uporab

nik FFS, hrani pa jih lastnik oziroma 
upravnik gospodarstva, posestva ali 
drugega objekta oziroma odgovorna 
oseba pravne ali fizične osebe na 
posestvu oziroma v prostorih sedeža 
podjetja ali poslovne enote pravne 
ali fizične osebe. Evidence je treba 
hraniti pet let.

Evidenco je potrebno voditi po 
parcelah in kulturah. V primeru, da 
pridelovalec goji isto kulturo na več 
parcelah, ki so zaokrožena celota in 
mejijo ena na drugo (enota rabe), 
lahko za te parcele vodi evidenc na 
enem evidenčnem listu. Če se treti
ranje izvaja v zaprtem ali zavarova
nem prostoru, železniškem odseku 
ali drugem objektu, je treba evi
denco voditi za vsak objekt, odsek

ali nekmetijsko površino posebej. 
Za vse pridelovalce, ki že vodijo 
predpisane evidence o integrirani 
ali ekološki pridelavi ali ukrepih 
Slovenskega kmetijskega okoljskega 
programa ni potrebno posebej vodi
ti evidenc, ampak v svoje evidence 
dodajo le še vpise o datumu treti
ranja in datumu spravila pridelka.

V evidenco o uporabi FFS se 
vpišejo splošni podatki: izvajalec 
tretiranja, imetnik rastlin, rast
linskih proizvodov ali tretiranih 
površin, ime in številka parcele ozi
roma objekta in tretirana površina 
v m2 ter datum spravila pridelka 
ter podatki za vsako tretiranje s 
FFS posebej. Pri teh posameznih 
vpisih je potrebno zabeležiti datum

in uro tretiranja, kulturo, opisati 
razvojno fazo tretirane rastline, 
namen tretiranja (bolezni, pleveli 
ali škodljivci), trgovsko ime sred
stva, ki smo ga uporabili, količino 
uporabljene škropilne mešanice na 
površino ter morebitne opombe.

Točno in sprotno vodenje zapis
kov o uporabi FFS bo moralo v 
prihodnje postati naša vsakdanja 
praksa.

Dodatne informacije o vodenju 
evidenc ter obrazce Evidence o upor
abi fitofarmacevtskih sredstev lahko 
dobite pri kmetijskih svetovalcih ali 
pa na spletnih straneh Fitosanitarne 
uprave RS (http://www.furs.si).

Iris Škerbot, univ.dipl.inž.agr. 
specialistka za varstvo rastlin
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SAVINJSKA VETERINARSKA POSTAJA, d.o.o. ŽALEC
Celjska cesta 3/a, Žalec

Telefon: 03/713 20 50, 713 20 52, dežurni mobitel: 041 616 786 

NASVETI IN NAROČANJE OBISKOV.

PONEDELJEK - SOBOTA od 7. do 9. ure, NEDELJA IN PRAZNIKI od 7. do a  ure. 

AMBULANTA ZA  MALE ŽIVALI:

DELOVNI ČAS:
PONEDELJEK - PETEK: od 8. do 12. ure in od 14. do 18. ure, 

SOBOTA od 8. do 11. ure.

IZPOSTAVA VRANSKO  
telefon: 03 / 703 34 90

Delovni čas: 
od ponedeljka do petka 

od 8. do 9. ure.

IZPOSTAVA POLZELA  
telefon: 03 / 703 34 80
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Izp o sta va  Žalec
Žalskega tabora 1, 3310 Žalec, tel.: 03/710 17 80, faks: 03/710 17 81 

E-pošta: marko.tevz@ce.kgzs.si

IZOBRAŽEVANJE ZA KMETE

Kmetijsko gozdarska zbornica Slovenije, Izpostava Žalec je pripravila 
naslednja izobraževanja za kmete:

Naslov izobraževanja Kraj in čas izobraževanja

MINERALI V KRMI in VPLIV 
PREHRANE KRAV NA PLODNOST 
(velja za SKOP-REJ izobraževanje)

2. 2. 2005 ob 10. uri v dvorani 
Hmezad KZ Petrovče

PRAVICE IN OBVEZNOSTI KMETOV 
S PODROČJA POKOJNINSKEGA, 
INVALIDSKEGA IN ZDRAVSTVENEGA 
ZAVAROVANJA

9. 2. 2005 ob 10. uri v balkonski 
sejni sobi Hmeljarskega doma v 
Žalcu

MINERALI V KRMI in VPLIV 
PREHRANE KRAV NA PLODNOST 
(velja za SKOP-REJ izobraževanje)

16. 2. 2005 ob 10. uri v Kulturnem 
domu Vransko

TEČAJ 0  VARSTVU RASTLIN
15., 16. in 17. 2. 2005 ob 15. uri v 
balkonski sejni sobi Hmeljarskega 
doma v Žalcu

ZIMSKA REZ SADNEGA DREVJA 
(velja za SKOP-IPS izobraževanje)

1. 2. 2005 ob 9 30 na Sadjarstvu 
Mirosan

MALI OGLASI

NUDIMO LIKANJE PERILA na 
našem ali vašem domu.
LIKALNI SERVIS, tel.: 040 596 044.

ODDAM OPRE ML JEN O 
TROSOBNO STANOVANJE, 75 
m2, v Žalcu, za 55.000 SIT. 
Vseljivo 1. 7. 2005.
Tel.: 031 325 737.

Ž e n i t n a  p o s r e d o v a l n i c a  
“ZAUPANJE” posreduje trajne 
in poštene zveze za vse sta
rosti.
Informacije na tel. št.: 031 505 495

V Savinjski dolini kupim 
starejšo hišo, manjšo kmetijo 
ali večjo parcelo. Takojšnje 
gotovinsko plačilo.
Tel. št.: 041 454 999-

MATIČNA DEJSTVA
Poročilo o matičnih dejstvih za obdobje od 3.1. do. 17.1. 2005

UMRLI SO:

Bruno Čremožnik iz Gotovelj 105, Karolina Dobnik iz Dolge gore 63,
Amalija Jug iz Žalca, Mihaela Klinar z Breg 13, Celje,
Janez Emeršič z Brega pri Polzeli 66a, Majda Mastnak iz Žalca.
Tomislav Novak iz Žalca,

Anton Hercog iz Dolenje vasi 10, 

Ana Petek iz Migojnic 87,

Roza Ašenberger iz Železnega 4, 

Roza Longino iz Maribora,

Aleš Gasparič iz Žalca,

Zakonsko zvezo sta sklenila Igor 
Mesojedec in Lidija Kač iz Ločice 
ob Savinji.

50 let skupnega življenja sta z zlato 
poroko potrdila zakonca Vincenc in 
Marija Ocvirk iz Prekope.

Iz p olicijsk ih  

p oročil

Silvestrovo za policiste
V prvi uri novega leta sta se na 

Policijsko postajo Žalec oglasili 
občanki, ki sta praznovali vstop v 
novo leto na organiziranem ulič
nem praznovanju v Žalcu. V času 
praznovanja je nekdo odvrgel petar
do v neposredno bližino občank, ki 
sta zaradi razpršenih delcev petarde 
utrpeli lahke telesne poškodbe.

V isti noči (ob 2.45) so žalski 
policisti v bližini bencinskega servisa 
na Gotoveljski cesti zalotili 30-let- 
nega moškega, ki je pred tem na 
bencinskem servisu vlomil v kovin
ski zabojnik in odtujil za približno 
110.000 tolarjev pasje hrane. Za 
storjeno kaznivo dejanje bodo podah 
kazensko ovadbo.

Delovna nesreča
V Zalogu pri Šempetru se je pred 

dnevi zgodila delovna nezgoda pri 
vzdrževalnih delih na daljnovodu. 
Drog električne napeljave je enemu 
izmed zaposlenih zlomil nogo. Z 
reševalnim vozilom so ga odpeljali v 
bolnišnico, kjer so ga oskrbeli.

Prometne
Do prometne nesreče s telesnimi 

poškodbami je prišlo v petek, 7. 
janurja, ob 6.05 na lokalni cesti 
Žalec - Griže. 22-letni voznik oseb
nega avtomobila je vozil iz smeri 
Žalca proti Grižam. V bližini mostu 
čez reko Savinjo, kjer vozišče poteka 
v blagem levem ovinku, je zapeljal 
na nasprotno smerno vozišče v času, 
ko je po njem iz smeri Griž pripeljal 
23-letni voznik kolesa z motorjem. 
Med voziloma je prišlo do trčenja, v 
katerem je voznik kolesa z motorjem 
utrpel hude telesne poškodbe.

Vlomi in tatvine
V torek, 5. janaurja, je bilo v 

popoldanskem času vlomljeno v 
osebni avtomobil znamke Citroen, 
ki je bil parkiran na Pokopališki 
ulici v Žalcu. Iz notranjosti je bil 
odtujen nahrbtnik z oblačili in nekaj 
listinami. Skupna materialna škoda 
znaša približno 80.000 tolarjev.

Žalski policisti so bili v četrtek, 6. 
januarja, obveščeni o tatvini, ki je bila 
storjena že v sredo popoldan. Neznani 
storilec je iz odklenjene stanovanjske hiše 
v Spodnjih Grušovljah odtujil približno 
530.000 tolarjev gotovine, 100 EUR 
in nekaj listin. Z dejanjem je lastnico 
oškodoval za približno 560.000 tolarjev.

V SPOMIN

6. feb ru a rja  bo minilo le to  dni, 
odkar nas je  zapustila  

naša  d raga in dobra  mama, s ta ra  
mama, te ta  in se s tra

ANA MASTNAK
iz Šem petra

Hvala vsem, ki se ob njenen grobu ustavite, 
postojite in prižigate svečke.

H čerka M ajda z družino

Nekaj po drugi uri popoldan so 
opravili tudi ogled kraja vloma v 
osebni avtomobil na Polzeli. Iz vozila 
je bil odtujen nahrbtnik z denar
nico in mobilnim telefonom. Lastnica 
je oškodovana za približno 20.000 
tolarjev.

V soboto, 8. januarja, sta okoli 
15.25 ure mlajša moška vlomila v 
osebni avtomobil, ki je bil parkiran 
pri pokopališču v kraju Galicija. Iz 
vozila sta odtujila žensko torbico 
z denarjem in mobilnim telefonom 
ter lastnico oškodovala za približno 
50.000 tolarjev. Svojega plena nista 
dolgo uživala, saj so ju v bližini 
prijeli policisti Postaje prometne 
policije Celje. Zoper 19- in 20-letnika 
sledi kazenska ovadba na Okrožno 
državno tožilstvo.

V sklopu trgovskega centra v 
Levcu so v noči na petek, 14. januar, 
nepridipravi vlomih v več poslovnih 
prostorov. Po pregledu prostorov so 
odnesh za približno 700.000 tolarjev 
gotovine, fotoaparatov, udarni vrtal
nik in mobilni telefon.

Na Kidričevi ulici v Žalcu so 
neznanci od četrtka zvečer do

petka popoldan odtujili za pribhžno
I. 800.000 tolarjev vreden osebni 
avtomobil znamke VW Golf, 1.9 TDI, 
kovinsko srebrne barve, reg. št. CE 
V6-876.

Vlom v osebni avtomobil so žalski 
policisti obravnavah tudi v noči na
II . januar, ko je bilo vlomljeno v 
vozilo znamke Opel, parkirano na 
Ulici Heroja Staneta v Žalcu. Lastnik 
je pogrešal prednjo ploščo avtoradia 
in sončna očala. Oškodovan je bil za 
pribhžno 45.000 tolarjev.

Nedeljsko jutro, 16. januarja, so 
žalski pohcisti pričeli z ogledom 
vloma v prostore podjetja na Polzeh. 
Iz notranjosti je storilec odtujil ključe 
novih vozil. Po dejanju je izpred 
objekta odtujil in odpeljal nov osebni 
avtomobil znamke Hyundai Getz 1,3 
GL, kovinsko srebrne barve. Podjetje 
je oškodovano za 2.100.000 tolarjev.

V sredo, 19. januarja, je nepridi
prav vlomil tudi v osebni avtomobil 
na Mestnem trgu v Žalcu. Odnesel je 
fotografsko torbico, v kateri so bili 
dva fotoaparata, fotografska oprema 
in osebni dokumenti lastnika. Škoda 
je ocenjena na pribhžno 400.000 
tolarjev.

Bolezen te objela je 
in poslednjo moč ti vzela je.
Odšel si tja, kjer ni gorja in ne solza.
Zdaj med nami te več ni, 
a v naših srcih boš ostal 
do konca naših dni.

ZAHVALA
Mnogo prezgodaj je  za vedno k 

počitku  odšel naš ljubljeni 
mož in oče

GABRIJEL - JELKO PAJK *
iz Bevkove 7, Žalec 

(15. 12. 1961 - 15. 12. 2004).

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste ga v tako velikem številu in z dobro 
mislijo v srcu pospremili na njegovi zadnji poti, nam pisno in ustno 
izrekli sožalje, darovali cvetje in za sveče ter nam drugače pomagali. 
Zahvaljujemo se obema govornikoma, g. župniku za opravljen cerkveni 
obred, posebej še Prostovoljnemu gasilskemu društvu Zabukovica za 
vso organizacijo njegove zadnje poti.
Prav tako velja zahvala vsem Dejanovim prijateljem, kolektivu Doma 
Nine Pokom Grmovje, kolektivu Višjega sodišča Celje ter kolektivu 
Dolar, prav tako pa tudi godbi iz Zabukovice in pogrebni službi Ropotar. 
Posebna zahvala velja vsem, ki ste nas bodrili v času njegove bolezni ter 
nam nudili podporo in sočutje v dneh, ko sami ne bi zmogli.
Vsem iz srca iskrena hvala.

Žalujoči: žena Jelka ter sinova Nejc in  Dejan z A ndrejo

V spom in

LOJZU KOBALU
Čas, ko časa n i več
Samo petnajst m inut zamude v službo, 
ki jih  pri dr. Kobalu njegovi sodelavci 
in  prijatelji v zdravstvenem domu niso 

bili vajeni, je  prebudilo zlo slutnjo, ki se je  preoblikovala 
v tesnoben občutek, da je  nekaj močno narobe. Kaj reči 
v času, ko časa n i več, ko so besede izgubile vsak svoj 
pomen in  vsak svoj lesk? Samo spoštovati odločitev, kajti 
s pravico do smrti je  ravno tako kot s pravico do življenja. 
Neodtujljiva je  vsakemu človeku. Pokloniti se, odžalovati 
žalost in  dovoliti bolečino in  kasneje hraniti v sebi svetel 
spomin, ki pogreje dušo vsakič, ko ga prebudimo.
Svet v resnici n i to, kar o njem mislimo in kar vidimo 
na vsakem koraku. Mnogo več je, m i pa si v naglici, ki 
jo  navidezno moramo živeti, ne vzamemo časa, da bi 
polnili svoj notranji prostor. Poistovetimo se z vlogami, 
ki jih  igramo, svoje dejanske resnične vrednosti, tiste, 
ki pride, ko odložimo vloge, pa ne poznamo. In  potem 
pride praznina. Lojze Kobal je  opravljal veliko vlog. Žena 
bi rekla, da je  bil odličen mož, otroka sta v njem imela 
razumevajočega očeta, mnogi pacienti si brez njega svo
jega življenja ne morejo predstavljati, kajti zanje je  bil 
zdravnik, svetovalec, prijatelj, k i je  poznal ne samo bol
nika, temveč tudi vso njegovo družino, odnose v njej, vse 
tisto, kar je  bolnika težilo in m u preprečevalo, da bi svojo 
bolezen izboljšal. Bil je  na preži vsak trenutek, ko je  bilo 
treba pomagati ljudem v stiski, kajti tudi bolezen je  velika 
stiska, ki jo  je  vestni zdravnik pomagal preobražati v 
zdravje. Sodelavci bi rekli, daje bil duša kolektiva; nekdo, 
katerega prisotnosti pravzaprav ne čutiš, ker je  prisoten 
vedno. Šele ko prisotnost postane odsotnost, tedaj veš, 
kako polna je  bila. Zato so besede sodelavcev in prijateljev 
umolknile, se pretopile v žalost, bolečino in sočutje.
Bil je  predan aktivist Rdečega križa, bil je  ribič, ki 
je  ljubil naravo; bil je  hišni gospodar, ki je  užival v 
»brkljanju« okrog domače hiše in  bil zadovoljen v krogu 
svojih najbližjih. Vse te vloge in še kakšna, prav gotovo. 
Ampak - kdo je  bil Lojze Kobal v resnici? Mimo vseh teh 
vlog? Katera praznina je  bila tolikšna, da je  moral oditi? 
Katera tišina tako vabljiva, da je  vstopil vanjo? Kateri 
mir?
Morda si prav zato n i dobro postavljati v življenju zunan
jih  ciljev, ne da bi pri tem gradili zavedanje svoje lastne 
vrednosti. Oboje je  potrebno, a na prvem mestu naj bo 
poln naš notranji prostor. Kar naprej, vsak dan, ga je  
potrebno čistiti, da je  izpolnjen in  čist kot svetišče. Šele 
takšni nismo odvisni od zunanjih razmer. Kajti, kaj boš, 
ko dosežeš cilj? Za dobrim občutkom, ker si dosegel, za kar 
si prizadeval, pride praznina. In potem najdeš nov cilj. 
In  ko ciljev zmanjka? Ko si dosegel vse? In ne veš, kdo v 
resnici si?
Morda nam Lojze Kobal iz  svoje tišine govori prav to: 
poskrbite zase, da ne bo praznine v vas. In iz  svoje tišine 
bo vedno z  nami. V imenu sodelavcev in  prijateljev 
Zdravstvenega doma Žalec in  v imenu vseh pacientov, 
ki bodo zdaj morali poiskati podporo drugod in  v sebi, 
se Vam, gospod Kobal, iskreno zahvaljujem za ljubezen, 
ki ste jo razdajali in  razdali, za prisotnost in  tudi za to, 
poslednje učenje.

Lidija Koceli

Tedaj bo Bog sam z njimi.
Obrisal bo vse solze z njih oči 
in smrti pa tudi žalovanja, 
vpitja in bolečine ne bo več.

ZAHVALA
ob boleči izgubi moje 

drage s ta re  mame

MARIJE LEVEC,
po domače KORUNOVE MICI, 

iz Š en tru p e rta  
(30. 12. 1925 - 3. 1. 2005)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za vsa izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče. Še 
posebno hvala vsem za darovane sv. maše, za izgradnjo župnijskega 
doma Srečanj Gomilsko in vsem za kakršno koli pomoč ter sprem
stvo na njeni zadnji poti.
Hvala g. župniku Martinu Cirarju, pevcem za občutno odpete pesmi, 
govorniku Bojanu Pustineku in pogrebni službi Morana. 
Zahvaljujemo se vam za vso pomoč in tolažbo, večino bo ostala z 
nami.

Žalujoči: vnukin ja  Polonca z možem Radijem, p ra 
vnukinji H ana in  M aša, hči B ernarda in vsi n jeni



30 januar 2005 K ronika u t r i n
S a v in jsk e  doline

Zahvale
za februarsko številko Utripa sprejemamo 

v uredništvu Utripa Savinjske doline 
do petka, 18. februarja, 

tel.: 712 12 80, faks: 712 12 76. 
Uredništvo je v Domu II. slovenskega tabora Žalec 

(Kulturni dom), Aškerčeva 9/a, Žalec.

Mama, kje si Ti? 
koliko lepih misli se utrne, 
ko zvezda zaide.
Koliko spomina zažari, 
ko življenje mine.
Koliko besed, 
a ena sama misel, 
se sedaj plačila pri Bogu veseli.

ZAHVALA

Ob boleči in  nenadom estljiv i izgubi 
ljube mame in s ta re  mame

ANE PETEK, roj. ŽMAJDE
iz Migojnic

(17. 1. 1909 - 2. 1. 2005)

se  isk ren o  zahvaljujem o vsem  sorodnikom , sosedom , 
vaščanom  in znancem, ki ste  jo  v najtežjih trenutkih obi
skovali in bili z nami, sočustvovali in jo  z dobro mislijo v srcu 
posprem ili k večnem u počitku.
Hvala vsem  za darovano cvetje, sveče in za svete m aše ter 
za izražena ustna  in pisna sožalja. Iskrena zahvala vsem so
sedom  za posebno pomoč.
Hvala g. župniku Jožetu Planincu za čustveno opravljen 
obred, g. Bojanu Pustineku za ganljiv poslovilni govor, 
m oškem u pevskem u zboru za zapete pesm i v cerkvi in ob 
odprtem  grobu te r g. Rudiju za odigrano Tišino.
P o seb n a  in p ris rčn a  zahvala osebnem u zdravniku dr. 
Vlatkoviču, patronažni službi Zdravstvenega dom a Žalec, ga. 
sestri Cvetki Sitar za nesebično pom oč pri oskrbi in lajšanju 
bolečin v času njene bolezni.
Zahvala pogrebni službi Ropotar in pogrebcem  za izvedbo 
pogreba.
Vsem in vsakem u posebej iskrena hvala.

Žalujoči: sin  E di z družino, hčerk a  Ire n a  z družino, 
h če rk a  M irjam  s Simono in  o sta lo  sorodstvo

Ljudje stopijo v naše življenje 
in nas nekaj časa spremljajo.
Nekateri so z nami za vedno, 
ker ostanejo v naših srcih.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega m oža in  
a tija

STEVA GMAJNICA
iz Pongraca 167/a

se zahvaljujemo vsem sorodnikom , sosedom , prijateljem  in 
znancem  za darovano cvetje, sveče in sv. maše, za izrečena 
p isna in ustna  sožalja.
Posebna zahvala oddelku ORL Celje in patronažni službi 
Žalec, posebej sestri Cvetki za lajšanje bolečin. Hvala vsem, 
ki ste ga v času bolezni obiskovali dom a in v bolnišnici. 
Hvala članom  župnijskega sveta za molitve n a  domu, gos
podu Jožetu  Planincu za lepo opravljen cerkveni obred, 
dim nikarskim  m ojstrom  za častno stražo.
Hvala ERI, d. d., Žalec, gostiščem  Štorman, P. S. MERCATOR 
ŽANA Žalec, OŠ Griže in POŠ Liboje te r  EKO DIM Ravne na 
Koroškem.
Hvala govornikom a gospodu Mlinariču in gospodu Kreblju 
te r  družini G rabner iz Griž.
Hvala, ker ste ga v tako velikem številu posprem ili na njegovi 
zadnji poti in nam  s tem  pokazali, da ste  ga imeli radi.

Žalujoči: žena Sonja, o troc i D ejan, Ines, A nja in  Nejc

POGREBNA SLUŽBA in CUETLIČARNA

M ORANA
Aleksander Steblovnik s.p., Parižlje 11 c, Braslovče

TEL. 03 700 06 40

Bil si trden kakor skala, 
bil pokončen kakor hrast 
in prišel je dan usode, 
ki je zrušil skalo 
inje zlomil hrast.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega

ŽANA EMERŠIČA
(16. 8. 1928 - 3. 1. 2005) 

z Brega p ri Polzeli

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem za darovano cvetje in sveče te r  vsem za izražena 
pisna in ustna sožalja.
Hvala tudi vsem, ki ste ga pospremili k zadnjemu počitku, 
te r  duhovniku in pogrebnim a službam a Ropotar in Morana 
za lepo opravljeno pogrebno slovesnost.

Žalujoči: vsi ujegovi

Nisem umrla zato, 
ker ne bi hotela živeti.
Umrla sem zato, 
da bi nehala trpeti.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, babice, 
p rababice, tašče , se s tre  in  svakinje

AMALIJE JUG, roj. ŠOŠTER,
učite ljice  v pokoju  iz Žalca 

(1921 - 2005),

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in 
kolektivu osnovne šole Griže za izkazano pozornost in darovan 
venec, organizaciji ZB Žalec, družinam in društvom in krožku iz 
Galicije za izraženo sožalje, sveče in cvetje ter številno spremstvo ob 
ryenem slovesu. Hvala g. patru Viktorju, govorniku g. Banku, pevcem 
za prelepo odpete pesmi, Komunalnemu podjetju Žalec, g. Kisovarju 
ter pogrebni službi Ropotar. Hvaležni smo dr. Vlatkoviču, ryenemu 
dolgotrajnemu osebnemu zdravniku, sestri Jožici in patronažnim 
sestram, še posebej sestri Idi za požrtvovalnost in pomoč v času 
pjene bolezni.

Vsi n jeni

Življenje je radost, trpljenje, 
a smrt luč - odrešenje.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi s ta reg a  a ta , 
b ra ta  in  p rija te lja

JOŽETA DROBNETA
iz M atk

(12. 5. 1930 - 16. 12. 2004)
se iskreno zahvaljujem o vsem  sorodnikom , prijateljem , 
sosedom, znancem in zdravstvenemu osebju, ki so mu stali 
ob strani in ga vzpodbujali v  njegovi težki bolezni.
Hvala vsem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče ter 
vsem, ki ste ga posprem ili na njegovi zadt\ji poti.
Iskrena hvala tudi gospodu župniku za pogrebno m ašo in 
opravljen cerkveni obred, družini Cestnik, pogrebni službi 
Ropotar in Godbi Zabukovica.

Vsi njegovi

V decembrski številki Utripa je bila v

ZAHVALI ZA

MARIJO OBLAK
iz Griž

n e n a m e n o m a  iz p u šč e n a  zah v a la  za  d a ro v a n e  sveče . 
S vo jcem  s e  z a  n a p a k o  o p rav iču jem o .

U red n ištv o

Mar prav zares odšel je tja, v neznano?
Kako je mogel, ko smo mi še tu?
Nositi moramo vsak svojo rano 
molče, da mu ne zmotimo miru.
(Svetlana Makarovič)

ZAHVALA
Ob boleči izgubi ljubega moža, a tija , 

dedija, ta s ta , b ra ta  in  s trica

MARJANA JUTERŠKA
iz Gotovelj

(10. 3. 1938 - 17. 12. 2004)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, ^prijateljem, sosedom, 
znancem, Ribiški družim Šempeter, I. OŠ Žalec, ERI Velenje in 
NATURAL JUST-u za izraženo sožalje, za darovano cvelje, sveče in 
maše ter za številno spremstvo ob njegovem slovesu.
Hvala gospodu župniku Zemljaku, govornikoma gospodu Derstvenšku 
in gospodu Maku, prijateljem Cvetu, Tinu in Borisu, pevcem goto- 
veljskega moškega zbora, trobentaču gospodu Ograjenšku in pogreb
ni službi Ropotar.
Hvaležni pa smo dr. Vlatkoviču - njegovemu dolgoletnemu osebnemu 
zdravniku, sestri Jožici in patronažni sestri Jasni ter osebju internega 
oddelka Splošne bolnišnice Celje.

Žalujoči: žena Margit, hči Neli in sin Matjaž z družinama, 
sestri Minka in Anica ter brata Jože in Dolfi z družinami

'ÉS&L Sonce vedno sije,
r  A srce samo enkrat bije,

Im  j le tvoj nasmeh
mi v srcu še živi.

% ' •: jfe Nihče ne ve, kako boli,
ko Te več ni.

V SPO M IN

27. ja n u a rja  m ineva 8 le t, odkar si za
vedno odšel na  p o t brez vrnitve, 

moj dragi mož

PAUL RANCIGAJ
z Brega p ri Polzeli.

Iskrena hvala vsem, ki obiščete njegov grob, prižgete svečko 
ali se s kakšno lepo mislijo spom nite nanj.

H valežna žena M arija

Bolečine hude si prestal, 
zdaj boš mimo, 
tiho spal,
v naših srcih pa za vedno boš ostal.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta , ded ija  in  p raded ija

CIRILA ŠUSTERJA
iz Pongraca

(6. 7. 1932 - 12. 12. 2004)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem  in znancem  za darovano cvetje, sveče, svete m aše in 
cerkvene potrebe.
Zahvala gospodu župniku za opravljen obred, Godbina 
pihala Zabukovica in m oškem u pevskem u zboru Lastovka. 
Zahvaljujemo se tudi gospodu Nateku za odigrano Tišino, 
gospodu Pustineku za ganljive besede slovesa in gospodu 
Britovšku te r pogrebni službi Ropotar.

Žalujoči: domači



ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega sina, 
moža, oče ta  in  b ra ta

BRANKA BEŠKOVNIKA
iz Žalca

(7 . 5. 1959 - 21. 12. 2004)

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste z nami delili bolečino, izrekli 
sožalja, darovali cvetje in sveče. Hvala kolektivu BASTL REDUKTOR 
za vso ponujeno pomoč in vsem stanovalcem Čopove ul. 1.
Posebej se zahvaljujemo ga. dr. Artičkovi-Mesarec, sestri Vanji 
Škrinjar in oddelku intenzivno interne medicine Bolnice Celje ter g. 
dr. Skaletu.
Hvala g. župniku za opravljen obred in pogrebni službi Morana ter 
vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: mama, žena Š tefka, sinova Vojko in  G oran 
___________  te r  osta lo  sorodstvo

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega 
moža, oče ta  in  s ta reg a  a ta

ŠTEFANA NOVAKA
iz Gotovelj 74

se iskreno zahvaljujemo gospodu župniku, pogrebni službi 
Ropotar, sosedom  in vsem za izrečena sožalja in za sprem 
stvo na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage hčere

ANDREJE KOVAČIČ, 
roj. SEDOVŠEK,

se najiskreneje zahvaljujemo vsem  sorodnikom, sosedom, 
prijateljem  in znancem  za darovano cvelje in sveče te r  za vsa 
izražena ustna  in pisna sožalja.
Hvala vsem, ki ste  z nam i sočustvovali in nam  stali ob strani 
v težkih trenutkih.
Za sprem stvo na njeni zadri,ji poti vsem in vsakom ur iskrena 
hvala.

Žalujoči: a t i  Vili, m am a Anica in  b ra t P e te r

Zaman te iščejo naše oči, 
zaman te kliče naše srce, 
srce ljubeče zdaj spi, 
nam pa rosijo se solzne oči.
Odšel si, več te n i in  v srcih to 
spoznanje nas boli.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža, 

očeta , dedka in  p rad ed k a

LUDVIKA MIKLAVCA
iz Svetega Lovrenca 

(15. 3. 1934 - 12. 12. 2004)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem, ki ste s svojo prisotnostjo počastili njegovo slovo in ga 
v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti, darovali 
cvetje, sveče in svete maše ter izrazili pisna in ustna sožalja.
Hvala domačim gasilcem, pogrebni službi, posebno veteranom in 
gospodu župniku za lepo opravljen obred, govornikoma za poslo
vilne besede, pevcem, godbi in vaščanom ter osebju ZD Prebold. 
Vsem in vsakemu posebej, ki ga boste ohranili v lepem spominu, še 
enkrat iskrena hvala.

Z lepim i spom ini n a  m oža in  našega o če ta  
žalu joči vsi njegovi

POGREBNE STORITVE

li/an Ropotar, s.p.
tet.: 700 16 85 

GSM: Obl 613 269 
GSM: 0t,1 768 906 

StaroUaška ut. 12, Šempeter 
betodni čas: od 00. do 26. ure

Bil si čudovit človek.
Življenje brez tebe 
bo neizmerna samota.

ZAHVALA

8. ja n u a rja  2005 smo se na 
pokopališču v Žalcu poslovili 

od sina, b ra ta  in  p rija te lja

ALEŠA GASPARIČA
ro j. 6. m aja 1978, iz Čopove 2 v Žalcu.

Hvala vsem, ki ste nam v najtežjih trenutldh življenja izrekli ustno 
in pisno sožalje ter z nami sočustvovali ob nenadni izgubi našega 
Aleša.
Hvala za darovano cvelje, sveče, denarne prispevke in svete maše. 
Hvala pevcem iz Oplotnice, kvartetu Policijskega orkestra iz Ljubljane, 
govornikoma Damjanu Turku in Henriku Krajncu, pogrebni službi 
Ropotar, Danijelu Kisovaiju in patru Viktorju Arhu. Hvala PU Celje, 
Vrtcem občine Žalec z ravnateljico gospo Maro Mohorko, Aleševim 
prijateljem, Atletskemu klubu Žalec in predvsem sostanovalcem v 
Čopovi 2 v Žalcu.
V težki situaciji nam je lažje, ker ste nam v oporo in tolažbo. Naš Aleš 
bo ostal v naših srcih.
__________ Žalujoči: a ti, mami, se s tra  in  Tina__________

Na tvoje pridne roke 
in  dobro srce 
lep spomin nam bo ostal, 
ko v hladnem grobu 
boš m im o spal...

ZAHVALA

Tiho in  za vedno nas je  v 82. le tu  
s ta ro s ti zapustil 

dragi mož, oče in  s ta r i a ta

FRANC LOPAN
iz M arija R eke 33.

V najtežjih trenutkih nism o bili sami, zato smo iz srca 
hvaležni vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za darovano cvetje, sveče, svete m aše in izraze sožalja.
Hvala župniku gospodu Sercu za opravljen obred, godbi, go
vorniku, praporščakom , pevcem, pogrebni službi Ropotar in 
vsem, ki ste ga pospremili na njegovi poti v  zadnji, tihi dom.

Žalujoči: vsi domači

Oh, kako boli,
ko vidiš, kako iz  dneva v dan 
usihajo življenjske moči.
To veš ti in  vemo mi, 
ki smo bili s tabo 
vse trpeče dni.
Odšla si tja,
kjer ni gorja, ne bolečin, 
kjer zdaj uživaš večni mir.

ZAHVALA
Za vedno nas je  zapustila  draga žena, 

mama, s ta ra  mama, se s tra  in  tašča

ANTONIJA GOROPEVŠEK
iz Lok p ri Taboru  

(2. 1. 1941 - 6. 12. 2004).

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za tolažilne besede, darovano cvelje, sveče, sv. maše in druga 
namenska sredstva.
Hvala dr. Pavli Rode - Zalokar in posebna hvala sosedi Marici za pjeno 
nesebično pomoč in moralno podporo.
Hvaležni smo tudi gospodu župniku Poldiju Selčanu za zelo lepo oprav
ljen obred ob njenem slovesu in pevcem Idila za lepo odpete pesmi. 
Zahvala pogrebni službi Ropotar za organizacijo pogreba in govorniku 
gospodu Bojanu Pustineku za občuten govor tem vsem, ki ste jo v tako 
velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. Še enkrat hvala vsem 
in vsakemu posebej.

Žalujoči: vsi n jeni

V SPOMIN

LOJZETU DIACCIJU
iz Žalca 

(1930 - 2000)

Minilo je  pet let, odkar nas je  moral zapustiti

naš dragi mož, a ti  in  dedi.

Ostajajo lepi spomini in globoka bolečina. 
Hvala vsem, ki se ga spominjate z lepo mislijo.

Žena M arija, hči T anja in  sin  Tomi z družinam a

ZAHVALA

Prenehalo  je  b iti srce našem u 
dragem u možu, očetu , dedku in 

p radedku

SREČKU KOJCU
iz Spodnjih Roj.

Zahvaljnjemo se Splošni bolnišnici Celje, pogrebni službi 
Ropotar in gospodu župniku.
Hvala tudi za zaigrano Tišino, hvala sosedom  Zgornjih in 
Spodnjih Roj, še posebej družini Cokan iz Sp. Roj, sodelav
cem  SIP-a Šem peter in vsem, ki ste nam  izrekli sožalje, 
darovali cvelje in sveče.
Vsem in vsakem u posebej iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njegovi

Kogar imaš rad,
nikol i ne umre, le nekje daleč je,
a vseeno tako blizu v naših srcih...

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta, ta s ta , dedija, p radedija , 

b ra ta  in  s tric a

ANTONA MUHOVIČA
iz G rajske vasi 

(5. 1. 1928 - 13. 12. 2004)

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem, ki so ga pospremili na njegovi zadnji poti.
Zahvala velja tudi pevcem okteta Gomilsko, osebju ZD Prebold, 
gasilcem za opravljen sprevod, gospodu Vinku Topovšku, 
športnem u društvu Gomilsko, gospodu župniku za opravljen 
obred, Cvetličarni Boža in pogrebni službi Ropotar.
Vsem iskrena hvala za darovano cvelje, sveče te r  izkazano 
podporo in spoštovanje.

Žalujoči: vsi njegovi

21. februarja 2005 bo že leto dni, odkar Te ni, 
jaz p a  Te čakam  vse dni, 
da k meni vrnil se boš Ti.

Okrog najinega dom a 
vsako leto nešteto rožic cveti, 

a  v vsej svoji m ladosti 
v mojem srcu vedno živel 

in cvetel boš Roki Ti.

Tvoja ljubeča babi V eronika P odbornik

Iskrena hvala vsem, ki mu prižigate svečke



32 januar 2005 Z anim ivosti u m a
S a v in jsk e  do lin e  M /

Meri Verbnjak ob svojih slikah

Nova streha za 
Dom krajanov

Streha na Domu krajanov  
Gomilsko je bila zelo dotrajana, zato 
so njeno obnovo uvrstili v proračun 
za leb 2004 in 2005. Po pregledu 
stanja in zbranih ponudbah so se 
odločili za obnovo strehe z opeko in 
bakreno pločevino, kar so braslovški 
svetniki na predzadnji seji občinske
ga sveta potrdili in izbrani izvajalci

so lahko pričeli z delom. V teh dneh 
so že pokrili del strehe. Celotna sa
nacija bo občino stala nekaj več kot 
20 mibjonov tolarjev, denar pa bodo 
zagotovili iz sredstev, namenjenih 
za ureditev bi vzdrževanje kulturnih 
domov, iz razvojnih programov in 
sredstev za kulturo.

T. Tavčar
Vandali so prestavili betonsko cev, kar so opazili tudi otroci med sprehodom

Meri Verbnjak Motorizirani vandali

I van  Trunš ek  p r i  s k r b n e m  
obrezovanju jablan

Vstop v novo leto je bil tudi v 
Savinjski dolini nadvse bučen. 
Že od božiča dalje je pokalo, 
kot da bi bili v najhujši vojni. 
Na Silvestrovo in po polnoči 
pa je bilo nebo obžarjeno z 
mnogoštevilnimi ognjemeti. 
V tem vsesplošnem hrupu , 
veselju in nazdravljanju pa 
so na svoj račun prišli tudi 
nekateri nepridipravi, ki so se 
znesli nad klopmi, lučmi, smet
njaki in še marsičem.

V Preboldu, kjer smo pogosto 
priče takšnemu početju, pa so se 
več ali manj znani nepridipravi lotili 
kar spremembe prometnega režima. 
Ceste, ki vodi v preboldski gaj, kjer 
imajo svoj rekreacijski prostor pre

boldski upokojenci, od maja dalje pa 
bo tu znova zaživel turistični kamp, 
so se lotili kar s traktorjem oziroma 
hidravbko. Utrgali so močno železno 
rampo, ki je preprečevala nenadzo
rovan vstop z avtomobilom, na drugi 
strani ceste skozi Gaj, ki omogoča 
prehod za pešce, pa so odstranili 
dve veliki betonski cevi. S tem so 
cesto skozi Gaj naredili prevozno, z 
eno prestavljeno cevjo pa so zaprli 
cesto, ki vodi mimo vrtca in v center 
Prebolda.

Kaj jih je navedlo k temu početju, 
ne moremo vedeti. Je bila to zgolj le 
želja, da nekaj uničijo? Ali je v ozadju 
kaj drugega? Kdo ve?

D. N.

Zadnje seje občinskega sveta Vransko, k i se je  pričela v novi kotlovnici na bio 
maso, se je  udeležil tudi načelnik Upravne enote Žalec Marjan Žohar. Ob tej 
priložnosti je  svetnikom čestital za dosežene uspehe v preteklem letu in jim  
zaželel mnoge tudi v novem letu, županu Francu Sušniku pa je  izročil kot 
čestitko m iniaturno registrsko tablico z  grboma Evropske skupnosti in Žalca 
ter število 2005.

T. Tavčar

Zima brez snega vabi

Pod domačo lipo, ki v tem času seveda ni zelena, je  nastal tudi spominski 
posnetek družine ob tem lepem prazniku

kot slikarka
V baru Le place v Šempetru 

so p re jšn ji č e tr te k  odprli 
razstavo abstraktnih slikar
skih del z naslovom Eruption 
(Izbruh). Izbruh je tokrat na 
slikarsko p latno upodobila 
Meri Verbnjak s Polzele, ki smo 
jo doslej poznali kot maneken
ko in tekmovalko na lepotnih

tekmovanjih.
Meri je prepotovala že veliko 

sveta, od Azije, Amerike in Afrike, 
svoja doživetja pa je zlila na slikar
sko platno. Odprtje razstave so z 
glasbo popestrib Klitori S. Brozgo, 
Vitalij Ščerbin, Taya, Sanja Grohar 
in drugi.

T. Tavčar Del že na novo prekritega Doma krajanov

Pluton pripravil 
občni zbor

Tudi K inološko druš tvo  
Pluton je že imelo redni letni 
občni zbor. Društvo ima svoj 
poligon na Ložnici pri Žalcu, 
na občnem zboru pa so se 
zbrali na Gomilskem. Delo v 
preteklem letu so ocenili kot 
zelo uspešno.

Kot je poudaril predsednik  
društva Radovan Viđali, so pripravili 
nekaj delovnih akcij, uspešno orga
niziralo državno tekmo v agilitiju na 
Vranskem, oktobra pa še regijsko na 
svojem poligonu. Državna tekma v 
agilitiju bo tudi 14. maja letos, okto
bra pa bo regijska tekma. 1. marca in 
1. septembra se bo tako kot vsao leto 
pričela tako imenovana pasja šola.

Na občnem zboru so se tudi 
dogovorih, da se bodo odslej redno 
sestajali vsako prvo sredo v me
secu ob 19- uri oziroma po treningu. 
Tako bodo sproti usklajevali svoje 
delo. Trenutno je v društvo, ki delu
je na celotnem območju Spodnje 
Savinjske doline, včlanjenih pribli
žno sto ljubiteljev psov.

V svoje vrste vabijo vse lastnike 
psov, zelo veseli pa bi bili tudi tek
movalcev v agilitiju. V tej “disciplini” 
lahko tekmujejo vse pasme psov, pa 
tudi psi mešanci.

K. R. Z občnega zbora

Golavškova - zlatoporočenca
V Lokah nad Taborom sta v 

krogu družine praznovala zlato 
poroko 79 letni Jože in 77 letna 
Marija Golavšek, po domače 
Ramšakova. Svojo dolgoletno 
zakonsko zvezo sta potrdila s sv. 
mašo v župnijski cerkvi v Taboru, 
ki jo je bral dekan Polde Selčan.

Slavljenca si okrog svojega zlatega 
jubileja nista želela nobenega posebnega 
pompa, vendar so njune štiri hčere Nika, 
Bernarda, Jožica in Magda z družinami 
želele, da starši vendar le proslavijo ta 
lepi praznik. Zato so se odločili, da bodo 
to štorih s sveto mašo in družinskim 
slavjem na domu. Jože in Marija sta 
namreč tukaj preživela vsa skupna leta, 
predvsem kot poljedelca in hmeljarja. 
Skrbno sta gospodarila in pridno delala, 
tako, da sta svojim hčeram zagotav
ljala varen, topel in dobro preskrbljen 
dom. Na svojo domačijo sta zelo nave
zana, zato je bilo tudi praznovanje zanju 
najlepše doma. V jeseni življenja, ko 
sta sicer še kar dobrega zdravja, so 
jima v veliko veselje vnuki in vnukinje 
Andrej, Jure, Meri, Marko, Nina in Tina. 
Ponosna pa sta tudi na domačo lipo, ki 
že 350 let nudi domačim hladno senco, 
njeno mogočno krošnjo pa nosi deblo, 
ki ima 6,8 metra obsega.

T. Tavčar

Z le to šn jo  zim o n ism o 
posebno zadovoljni, saj bi 
rad i, da bi sneg pobelil polja 
in  bi se vsaj malo naužili 
snežnih lepot, ki smo jih 
vajeni. Pa je s ta rk a  Zima 
iz le ta  v leto bolj skopa s 
snegom  in  s ta r i  rek , da 
Zima nič ne “Šenka”, ne drži 
več. Sončno vrem e pa vabi 
k prvim  opravilom , tako  
najbolj p ridn i že obrezu
jejo sadno drevje in  trto , 
hm e l ja r j i  p a  p o p rav lja jo  
hmeljske žičnice.

T. Tavčar
Med Šempetrom in Žalcem v eni 
izm ed hmeljskih žičnic odstranju
jejo ostanke starih vodil.
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